
EBRU Şallı, gaze-
tecilere eşiyle dava sürecini 

anlattı. Davanın devam ettiğini 
belirten ünlü manken, “Birçok kişi 
tehdit ediliyor maalesef. Gazetecile-
ri de tehdit etti biliyorum, üzgünüm. 
Benim kontrolümde olan bir şey de-
ğil ama bitecek. Bu süreçte pilatese 
devam ediyorum. Onu bırakırsam 
biterim. Pilates benim antidepresa-
nım” açıklamasını yaptı.

İBB binasında açıklamalarda 
bulunan CHP lideri Özgür 

Özel, İBB’ye yönelik 2. dalga 
operasyona 
tepki gösterdi. 
Özel, “Bu ikinci 
dalganın amacı 
şu, güya İBB 
gibi bir kurumu 
çökertecek, 
işleyemez hale 
getirecek, hiz-
metler aksaya-
cak. Siz bu binadan İstanbul’un 
yönetilmesine engel olamazsınız. 
Biz bu binadan çıkarsak Türkiye’yi 
yönetmeye gideriz” diye konuştu. 
Özel, “Bir sonraki cumhurbaş-
kanının kim olacağına sandıkta 
millet karar verecek” dedi.

MHP lideri Devlet Bahçeli, 
yaptığı açıklamada İmamoğ-

lu’nu hedef aldı. Bahçeli, “Ekrem 
İmamoğlu’nun kasası olduğu 
iddia edilen, Beylikdüzü Belediye 
Başkanlığı yıllarından itibaren 
beraber hareket ettiği; tanık, müş-
teki ve etkin pişmanlıktan yarar-
lanan iş adamlarının ifadelerine 
göre korkunç bir rüşvet ve irtikap 
ağı kurulmuştur. Kamu malına el 
uzattılar” dedi.

CUMHURBAŞKANI Er-
doğan, İtalya Başbakanı 

Giorgia Meloni ile Türkiye-İtalya 
4. Hükümetlerarası Zirvesi’nde 
imza töreni ardından ortak basın 
toplantısında konuştu. Erdoğan, 
“İtalya ile ilişkiler daha da ileri 
gidiyor. İtalya ile savunma sanayii 
alanında önemli ilerleme kayde-
den işbirliğimizi yeni ortaklıklar 
ve projelerle güçlendirmeye de-
vam edeceğiz” dedi. Meloni ise 
Ukrayna Savaşı’nda gösterdiği 
arabuluculuk için Cumhurbaşkanı 
Erdoğan’a teşekkürlerini iletti.

Sandıkta millet
karar verecek!

KAMU MALINA
EL UZATTILAR!

Yeni ortaklıklar
ve yeni projeler

Sayfa 9

Sayfa 4

Ekrem GÖKHANER

Erkan SARIKAYA

Enerjide kırılganlık 
alarmı

Yeni nesil 
gençler
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İBB BİNASINDA KONUŞTU

OPERASYON YORUMU

İLİŞKİLER GÜÇLENECEK

TTB Aile Hekimliği Kolu, 6,2 büyüklüğündeki depremin ardından aile sağlığı TTB Aile Hekimliği Kolu, 6,2 büyüklüğündeki depremin ardından aile sağlığı 
merkezleri (ASM) çalışanlarıyla yaptığı anketin sonuçlarını yayımladı. Ankete göre merkezleri (ASM) çalışanlarıyla yaptığı anketin sonuçlarını yayımladı. Ankete göre 
ASM’lerin büyük kısmının güvensiz olduğu ortaya çıktı. Her gün yüzlerce vatandaşın ASM’lerin büyük kısmının güvensiz olduğu ortaya çıktı. Her gün yüzlerce vatandaşın 
tedavi gördüğü ASM’lerin sadece yüzde 17,4’ünde afet planı olduğu, çalışanların tedavi gördüğü ASM’lerin sadece yüzde 17,4’ünde afet planı olduğu, çalışanların 
yalnızca yüzde 17,2’sinin hizmet verdikleri binaya güvendikleri ifade edildiyalnızca yüzde 17,2’sinin hizmet verdikleri binaya güvendikleri ifade edildi

TÜRKİYE’DE deprem denilince 
akla gelen ilk isimlerden biri olan 

Prof. Dr. Naci Görür, bir inşaat firma-
sını ziyaretinde yaptığı açıklamalarla 
tartışma yarattı. Gelen tepkilere cevap 
veren Görür, “Söz etmeye bile değmez 
ama. Ne diyeyim, Allah ıslah etsin” 
derken ilgili firmadan yapılan açıkla-
mada, “Asılsız ve yalan iddialarla ilgili 
hukuki girişimler başlatıldı. Tüm yasal 
haklarımızı kullanacağız” savunmasını 
yaptı. I SAYFA 9

KOŞARAK KOŞARAK 
KAÇIN!KAÇIN!

PROF. Dr. Şener Üşümezsoy, 
Silivri açıklarında meydana 

gelen 6,2 büyüklüğündeki depremin, 
son büyük deprem olduğunu söyle-
di. Yanıltıcı fay iddialarına değinen 
Üşümezsoy, “Büyükçekmece ile Ye-
şilköy arasında, Avcılar gibi bir sırt 
var. Buradan geçen bir fay gösteri-
yorlardı, ama böyle bir fay yok. Risk 
taşıyan tek fay, Kumburgaz-Büyük-
çekmece arasındaki 30 kilometrelik 
fay. Bu fay kırıldı ve stres boşaldı” 
dedi. I SAYFA 9

SAĞLIK Bakanı Kemal Me-
mişoğlu, sosyal medya hesabın-

dan yaptığı paylaşımda, geçtiğimiz 
hafta sonu İstanbul’da gerçekleşti-
rilen tatbikat hakkında bilgi verdi. 
Memişoğlu, “Lojistik hastanelerimizi 
belirleyerek otoparklarında 72 saat 
saat yetebilecek tıbbi malzeme stok-
luyoruz” açıkalmasını yaptı.  I SAYFA 4

Marmara’da
artık risk yok!

TIBBİ MALZEME
STOKLUYORUZ

ÇALIŞMA ve Sosyal Gü-
venlik Bakanı Vedat Işık-

han, belediyelerin SGK’ya olan 
borçlarına ilişkin açıkalma yap-
tı. “Şimdiye kadar 149 belediye 
30 milyar liralık prim borcunu 
yapılandırmak üzere SGK’ya 
başvurdu” diyen Işıkhan, “Be-
lediyelerimizle iletişime geçtik. 
Belediyelerimiz tarafından 
SGK’ya toplamda 28,2 milyar 
lira tahsilat gerçekleştirildi” 
ifadelerini kullandı. I SAYFA 6

149 belediye
yapılandırdı!

TÜRK Tabipleri Birliği 
(TTB) Aile Hekimliği 

Kolu, Silivri’de meydana 
gelen 6.2 büyüklüğündeki 
depremin ardından ASM 
çalışanlarıyla yaptığı anketin 
sonuçlarını açıkladı. TTB 
yetkilileri, mevcut ASM’lerin 
büyük bölümünün deprem 
açısından güvenli olmadı-
ğını, buna rağmen hiçbir 
önlem alınmadığını vurgu-

layarak Sağlık Bakanlığı’nı 
göreve çağırdı. TTB Merkez 
Konseyi Başkanı Dr. Alpay 
Azap, Şubat 2023 deprem-
lerinde yıkılan ASM’leri 
hatırlattı, kamu otoritesinin 
sorumluluk almadığını söyle-
di. Azap, “Depremler sonrası 
artan farkındalık zamanla 
yok oluyor, ta ki bir sonraki 
yıkıma kadar” ifadelerini 
kullandı.

BÜYÜK BİR BÖLÜMÜ DEPREM
AÇISINDAN GÜVENLİ DEĞİL!

MAHALLELERDEKİ ASM’LER
YIKILIRSA FELAKET OLUR!

ANKET sonuçlarını 
paylaşan Dr. Emrah 

Kırımlı, mevcut ASM’lerin 
yarısına yakınında deprem 
dayanıklılık testi bile yapıl-
madığını belirtti. Kırımlı, 
“ASM’lerin sadece yüzde 
17,4’ünde afet planı var. 
Çalışanların yalnızca yüzde 
17,2’si binasına güveniyor” 
dedi. Dr. Ayşegül Ateş Tarla 
ise “Mahallelerdeki ASM’ler 

yıkılırsa sağlık hizmeti durur. 
Şehir hastanelerine değil, 
mahalleye yakın, güvenli 
ASM’lere ihtiyacımız var” 
diye konuştu. Dr. Kemal 
Yüksekkaya da ASM’lerin 
yüzde 50’sinden fazlasının 
afet planı olmadan çalıştığını 
hatırlatarak, “Olası deprem 
sonrasında ASM’ler yıkılınca 
tedaviler aksayacak” dedi.   
I SAYFA 8

BAKIRKÖY Mazhar 
Osman Devlet 

Hastanesi’nde yaşadığı 
skandalı sosyal medyadan 
paylaşan gazeteci Merve 
Şebnem Oruç, “Bakırköy 
Mazhar Osman Devlet 
Hastanesine hasbelkader 

işiniz düştüyse koşarak ka-
çın, ardınıza bile bakma-
dan kaçın. İstanbul’un 
göbeğinde böyle bir 
kötülük yok, olamaz. 
Olamaz” ifadelerini 
kullandı.  
I SAYFA 9

ALLAH ISLAH ETSiN!

BİRÇOK KİŞİYİBİRÇOK KİŞİYİ
TEHDİT EDİYOR!TEHDİT EDİYOR!

ASM’LER
ALLAH’A EMANET!ALLAH’A EMANET!

AFET EYLEM 
PLANI

HAZIRLANMALI!
Türk Tabipler Birliği’nin yaptığı 

çağrıda, “Tüm ASM’lerin 
deprem dayanıklılığı acilen 

incelenmeli, riskli binalar 
güçlendirilmeli ya da taşınmalı. 

ASM’ler için afet eylem 
planı hazırlanmalı, düzenli 

güncellenmeli” ifadeleri 
kullanıldı.

İŞSİZLİK REKOR SEVİYEDE

DİSK-AR’ın TÜİK verilerinden yararlanarak yaptığı hesaplama-DİSK-AR’ın TÜİK verilerinden yararlanarak yaptığı hesaplama-
lar, gerçek işsiz sayısının 12 milyona dayandığını ortaya koydular, gerçek işsiz sayısının 12 milyona dayandığını ortaya koydu

TÜRKİYE Devrimci İşçi Sendikaları Konfe-
derasyonu Araştırma Merkezi’nin (DİSK-AR) 

Nisan 2025 tarihli “İşsizliğin Görünümü” rapo-
runa göre, Türkiye’de geniş tanımlı işsizlik oranı 
yüzde 28,8’e yükselerek rekor seviyelere yaklaştı.  
DİSK-AR’ın TÜİK verilerinden yararlanarak yap-
tığı hesaplamalar, gerçek işsiz sayısının 12 milyo-
na dayandığını ortaya koydu. Mart 2025 itibarıyla 
mevsim etkisinden arındırılmış dar tanımlı işsizlik 
oranı yüzde 7,9 olarak açıklanırken, geniş tanımlı 
işsizlik oranı yüzde 28,8’e ulaştı. I SAYFA 6

ACI GERÇEK!ACI GERÇEK!

İSPARK tarafından işletilen kentin 
çeşitli ilçelerindeki 36 otoparkın, İBB 

zabıta ekipleri tarafından mühürlenerek 
kullanıma kapatıldığı iddia edildi. Konuyla 
ilgili İBB'den yapılan yazılı açıklamada,  
deprem güvenliği taraması yapıldığı belir-
tilerek, “Yapılan ilk taramalar sonucunda, 
güvenlik tedbirleri kapsamında bazı İS-
PARK otoparkları geçici süreyle hizmete 
kapatılmıştır” denildi. I SAYFA 4

36 OTOPARK
KAPATILDI!
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AŞILARIN

Türk Kalp ve Damar Cerrahisi Derneği Başkanı 
Doç. Dr. Murat Sargın, Kovid-19 aşısının kalp
hastalıklarını artırdığı iddialarının bilimsel bir temele
dayanmadığını vurguladı. İngiltere'de 46 milyon
kişi üzerinde yapılan geniş kapsamlı araştırma, aşı
olanlarda kalp ve damar hastalıklarına bağlı ölüm
oranlarının daha düşük olduğunu ortaya koydu

Eko kaygı diye bir
şey duydunuz mu?
İklim değişikliği
yalnızca buzulların
erimesine,
sıcaklıkların
artmasına ya da
kuraklıkların
yaşanmasına
neden olmuyor;
aynı zamanda iç
dünyamızı da ses-
sizce değiştiriyor.
Yaşadığımız
kaygılar, belirsizlik-
ler ve geleceğe
dair umut kaybı, 
bu krizin ruh
sağlığımıza
bıraktığı görün-
meyen izleri oluyor.
İşte bunların hepsi
eko kaygı!

İklim krizine karşı
yürütülen mücadele
yalnızca doğayı koru-
makla sınırlı
olmamalı, insanın iç
dünyasını da
onarmayı hedefleme-
lidir. Çünkü bu kriz,
sadece ekosistemleri
değil; kişilerin
umutlarını, güven
duygusunu ve
geleceğe dair hayal-
leri de sarsmaktadır.
Bu yüzden çözüm
arayışları, bireysel
çabaların ötesine
geçip toplumsal bir
dayanışma ve ruhsal
iyileşme sürecine
dönüşmelidir. 

İ klim değişikliği yalnızca buzulların erimesine, sıcaklık-
ların artmasına ya da kuraklıkların yaşanmasına neden
olmuyor; aynı zamanda iç dünyamızı da sessizce de-

ğiştiriyor. Yaşadığımız kaygılar, belirsizlikler ve geleceğe dair
umut kaybı, bu krizin ruh sağlığımıza bıraktığı görünmeyen
izleri oluyor. Aşırı sıcaklar, kuraklıklar, su sıkıntısı, orman
yangınları ve seller gibi olaylar her geçen gün daha sık yaşa-
nıyor ve bunların insan yaşamını nasıl etkilediğine dair ha-
berler sürekli gündemde yerini alıyor. Bu olayların sadece
çevresel değil, aynı zamanda sağlık ve ruh sağlığı üzerindeki
etkileri de gitgide daha görünür hale geliyor.  Psikolojik da-
yanıklılık bu konuda önem arz ediyor. “Psikolojik dayanıklı-
lık, geliştirilebilir bir kapasitedir ve bu süreçte atılabilecek
adımlar, hem bireyin içsel gücünü artırabilir hem de top-
lumsal dayanışmayı besleyebilir” diyen Memorial  Hasta-
nesi Psikiyatri Bölümü’nden Uzm. Dr. Fatma Arkaz, gelecek
kaygısı konusunda atılması gereken adımlardan bahsetti.

ruh sağlığını olumsuz etkiliyor 

İklim değişikliği; insan kaynaklı faaliyetlerin, küresel atmos-
ferin bileşimini doğrudan ya da dolaylı biçimde etkilemesi
sonucunda ortaya çıkan uzun vadeli iklimsel farklılaşmalar
olarak tanımlanmaktadır. İklim değişikliği, beklenenden çok
daha hızlı bir şekilde meydana gelmekte ve bu hız onu bir

iklim krizi haline getirmektedir. İnsanlık için varoluşsal bir
tehdit oluşturan bu kriz, sağlık tehlikelerinden biri olarak
karşımıza çıkmaktadır. İklim değişikliğinin zihinsel ve duy-
gusal dünyamızı da etkilediğini anlamaya başladıkça, bu et-
kilere isim verebilmek için yeni kavramlar gelişiyor. Örneğin,
“ekolojik yas” ve “eko-kaygı”, insanların iklim değişikliğiyle
birlikte hissettiği kayıp ve endişeleri tanımlamak için kullanı-
lan yeni terimlerdir. 

Toplum olarak desteğe ihtiyaç var

Eko-kaygı, aslında iklim krizine verilen doğal ve insani bir
tepkidir. Ancak zamanla bu kaygı, bireylerin toplum ve gele-
cek hakkındaki umutlarını sarsabilir; yerini öfke, umutsuz-
luk ya da çaresizlik gibi duygular alabilir. Artan sıcaklıklar,
zaten var olan ruhsal sorunları daha da ağırlaştırabilirken;
aşırı hava olayları ve doğal afetler, insanların yaşadığı trav-
maların sayısını da artırıyor. Bu durum, toplum genelinde
ruh sağlığı alanında daha fazla desteğe ihtiyaç duyulacağını
açıkça ortaya koyuyor.

bilinçlenerek güçlenin!

Ruh sağlığını korumak ve güçlendirmek için doğayla ve top-
lumla yeniden bağ kurmalı, bilinçli tercihler yapmalı ve da-
yanışma içinde olunmalıdır. Çünkü iklim krizi, sadece

fiziksel değil, aynı zamanda psikolojik bir müdahale alanı-
dır. Ruh sağlığını olumlu yönde etkilemek için şunlara dik-
kat edin;Doğayla yeniden bağ kurun: Doğa, insan
psikolojisi için güçlü bir iyileştirici kaynak olabilir. Parkta yü-
rüyüş yapmak, toprağa dokunmak ya da sadece bir ağacın
altında oturmak bile stres seviyesini azaltabilir. Bu tür dene-
yimler, bireyin doğayla olan bağını güçlendirerek yalnızlık
hissini hafifletir ve aidiyet duygusunu besler.Çevre dostu
yaşam tarzını benimseyin: Günlük yaşam alışkanlıklarımızı
değiştirmek, hem çevresel etkileri azaltır hem de bireyin psi-
kolojik iyilik halini destekler. Daha az tüketmek, atık üreti-
mini azaltmak, geri dönüşüme önem vermek, yürümeyi ya
da bisikleti tercih etmek gibi adımlar, bireye sorumluluk
duygusu ve tatmin hissi kazandırır. Küçük de olsa bir katkı
sağladığını bilmek, çaresizlik hissinin önüne geçer ve içsel
bir güçlenme sağlar.Duygularla sağlıklı şekilde başa çıkmayı
öğrenin: Eko-kaygı ya da çevresel belirsizlik karşısında his-
settiğimiz stres ve korkular, bastırılmak yerine tanınmalı ve
sağlıklı yollarla ifade edilmelidir. Farkındalık (mindfulness),
nefes egzersizleri, sanatla uğraşmak, yazı yazmak veya pro-
fesyonel psikolojik destek almak, duygusal dengeyi koru-
maya yardımcı olabilir. Duygularla baş etmek, eyleme
geçmenin ve umut üretmenin ilk adımıdır. 
haber MerKeZİ

EKO KAYGI TEHLiKESi!

PARKİNSON DAHA ÇOK GÖRÜLÜYOR

Dünya genelinde milyonlarca insanı etkileyen Parkinson hastalığı,
nörolojik rahatsızlıklar arasında en yaygınlarından biri olarak öne
çıkıyor. Nöroloji Uzmanı Yüksel Dede, yapılan araştırmalara göre,
65 yaş ve üzerindeki bireylerde görülme sıklığı yüzde 1
civarındayken, ileri yaşlarda bu oranın yükseldiğini söyledi. 

YAŞLANAN nüfusla birlikle dünya ge-
nelinde Parkinsonlu hasta sayısının ar-
tacağının öngörüldüğüne işaret eden

Yeditepe Üniversitesi Koşuyolu Hastanesi, Nö-
roloji Uzmanı Dr. Yüksel Dede, hastalığın belir-
tileri ve risk faktörlerine yönelik önemli bilgiler
verdi.  Parkinson’u “beyindeki dopamin üreten
hücrelerin zamanla azalmasıyla ortaya çıkan,
ilerleyici bir sinir sistemi hastalığı” olarak tanım-
layan Uzm. Dr. Yüksel Dede, dopamin eksikli-
ğine bağlı hareketlerde yavaşlama, titreme, kas
sertliği ve denge sorunları görülebileceğini an-
lattı. 

ailede varsa dikkat

Parkinson’un yaşla birlikte artmakla birlikte sa-
dece yaşlı kişilerde görülen bir hastalık olmadığı-
nın altını çizen Uzm. Dr. Dede, “Parkinson,
genetik yatkınlığı olan kişilerde daha erken yaşta
ortaya çıkabilir. Ayrıca pestisitler gibi kimyasal-
lara uzun süre maruz kalmak da hastalığın geli-
şiminde rol oynayabilir. Özellikle ailesinde
Parkinson öyküsü bulunan bireylerin belirtilere
karşı daha dikkatli olmaları gerekir." Diye ko-
nuştu.  Hastalığın görülme sıklığının cinsiyetler
arasında da farklılık gösterdiğini anlatan Uzm.
Dr. Dede, “Genel olarak erkeklerde kadınlara
göre yüzde 1.5–2 kat daha sık görülür. Bu farkın
hormonal, genetik ve çevresel faktörlerden kay-
naklandığı düşünülmektedir.” Dedi. 

erken evrelere dikkat edin

Bazı belirtilerin yıllar öncesinden başlamasına
karşın erken fark edilmediğinde hastalığın uzun
süre sessizce ilerleyebildiğine dikkat çeken Uzm.
Dr. Dede, erken evre sinyallerine yönelik şu bilgi-
leri verdi:  “Koku duyusunda azalma, kabızlık,
depresif duygu durum, uykuda konuşma, kavga

etme gibi sorunları içeren uyku bozuklukları gibi
hareket sistemini doğrudan etkilemeyen bulgular
hastalığın erken belirtileri olabilir. Bu bulgular
katılık, yavaşlık titreme gibi bulgulardan çok
daha önce başlayabilirler. Bu belirtiler zamanla
ilerleyerek daha belirgin hale gelir. Fark edil-
mezse uzun yıllar sinsice ilerler.” Uzm. Dr. Dede,
"Bu belirtiler genellikle göz ardı ediliyor. Ancak
hareketlerde yavaşlama, kas sertliği ve titreme
gibi klasik semptomlar ortaya çıktığında teşhis
genellikle konulmuş oluyor. Erken dönemde bir
nöroloğa başvurmak, hastalığın ilerleyişini ya-
vaşlatmak açısından çok önemli." Diye ekledi.

Tedavide önemli gelişmeler var 

Son yıllarda Parkinson tedavisinde önemli geliş-
meler yaşandığının altını çizen Uzm. Dr. Dede,
“Daha uzun etkili ve yan etkisi azaltılmış ilaçlar,
medikal tedavinin yeterli gelmediği durumlarda
devreye girebilecek hareket bozukluklarını denge-
leyen infüzyon pompaları ve seçilmiş hastalarda
uygulanabilen derin beyin stimülasyonu (beyin
pili) gibi cerrahi yöntemler bu önemli gelişmeler
arasına sıralanabilir. Özellikle son dönemde bir-
çok alana girmiş olan yapay zeka destekli uygu-
lamalar Parkinson hastalığının takip ve tedavisini
desteklemek amacıyla da kullanılmaktadır.” dedi. 

beyin pili çok önemli 

Belirtileri ilaçlarla yeterince kontrol altına alına-
mayan, ilaç tedavisine yanıt verse de hareketlili-
ğinde günlük yaşamı kısıtlayacak derecede
dalgalanmalar yaşayan, genç yaşta Parkinson
hastalığı tanısı almış hastalar için beyin pili teda-
visinin uygun bir seçenek olabileceğini anlatan
Uzm. Dr. Dede, sözlerini şöyle sürdürdü: “Bu te-
davi ile hareketle ilgili belirtilerde başarılı şekilde
düzelme sağlanır”  

zararı var mı?

KALP ve Damar Cerrahisi Uzmanı Doç.
Dr. Murat Sargın yaptığı açıklamada
son zamanlarda gündeme gelen erken

yaşta kalp krizi vakalarının, gençlerde
kalp krizinin arttığı anlamına gelmediğini
söyledi. Sargın, bununla ilgili veri olma-
dığını vurgulayarak, "10 yıl öncesine
göre, 'Gençlerde ciddi anlamda endişe
verici oranda bir kalp hastalığı artışı var'
diyecek bir veri yok. Sadece bunların far-
kındalığı, insanların habere ulaşımı, bun-
ları görmesi, duyması daha da arttığı için biraz
daha çok gibi görünüyor" dedi. Türkiye'de, 25-45
arası genç nüfusun arttığını ve her üç kişiden biri-
nin bu yaş grubunda olduğunu aktaran Sargın,
dolayısıyla 10-20 yıl önceye göre bu sayıda da
artış olduğunu dile getirdi.

endişe verici bir şey yok

Nüfusla birlikte hastalıkların da arttığını aktaran
Sargın, şöyle devam etti: “Buna ek olarak bu nü-
fusun obezite, sigara kullanım oranı daha da artı-
yor. Eşlik eden risk faktörleri, tansiyon da artıyor.
Ama bunların sonucunda henüz genç yaşta ölüm
oranları direkt olarak arttı demek doğru değil. 10
yıl öncesine göre gençlerin çok daha risk altında
olduğuna dair endişe verici bir veri yok. Dünya
nüfusunun artmasıyla beraber obezite olan, si-
gara kullanan, tansiyon hastası olanlar da artıyor.
Dolayısıyla bunlar kalp, kalple ilişkili ölümleri de
artırıyor. Sonuçta toplam ölümlerin yarıya yakını,
dünyanın her yerinde kalp damar hastalıkları
yüzde 40 ila 50 oranında. Bu oran değişmiyor
ama uzun vadede öyle bir trend var. Kalp hasta-
lıklarına bağlı ölümler yükselme eğiliminde ama
insan yaşının uzaması nedeniyle Alzheimer ve de-
mans da artıyor mesela. Dolayısıyla bütün değer-
leri göz önünde tutarak, sadece kalp hastalıkları
artıyor, diye düşünmeden değerlendirmek lazım.”

Kovid ile bir ilgisi yok 

Doç. Dr. Murat Sargın, kalp ve damar hastalıkla-
rından ölümleri Kovid-19'a bağlamanın mümkün
olmadığını söyledi. İngiltere'de, 46 milyon kişi
üzerinde yapılan bir çalışmadan bahseden Sargın,
"İngiltere'de, 46 milyon kişinin bütün verilerini in-
celeyen bir çalışma yayımlandı. Çalışmada
Kovid-19 aşısı olan kesimde hem kalp hem de
damar hastalıklarına bağlı ölümlerin daha az ol-
duğu ortaya koyuldu. Bu çalışmanın daha uzun
süreli sonuçları da gelecek. Bunun aksini gösteren
'Kovid-19 aşısı olmuş kişilerde kalp hastalığı daha
fazla oluyor' diye bir veri yok. Söylentilerle aşıya
bağlı kalp hastalıkları artıyormuş gibi yansıtmak
hiç bilimsel değil. İngiltere'deki çalışma sonucuna
göre, Kovid-19 aşısı olan grupta aşı olmayan
gruba göre hem pıhtı hem de kalp krizi, kalp
damar hastalıkları çatısı altında bütün parametre-
lerde daha olumlu sonuçlar var" ifadelerini kul-
landı. Sargın, Türkiye'de de İngiltere'deki
çalışmaya benzer çalışmaların yapıldığını ama
henüz verilerin yayına dökülmediğini kaydetti.

ayşe 
adlı

haber

MİRAY’DAN VEDA
NOW TV’nin perşembe akşamlarına
damga vuran dizisi Hudutsuz Sevdada
önemli bir değişim yaşanıyor. Başarılı

oyuncu Miray Daner, dizinin sezon finalinde
ekibe veda edecek. Yapımcılığını Fatih Aksoy'un

üstlendiği proje,
63. bölümle ikinci
sezonu kapatacak.
Kulislerden gelen
bilgilere göre, Hu-
dutsuz Sevda,
yeni sezonda
"Halo" kod adıyla
ekran yolculu-
ğuna farklı bir
konseptle devam
edecek. Senaryo-
sunu Bahadır Öz-
dener'in yazdığı,
yönetmenliğini ise

Murat Öztürk'ün yaptığı dizi, yenilenen kadro-
suyla izleyici karşısına çıkacak. Dizinin Halil İbra-
him karakterine hayat veren Deniz Can Aktaş,
yeni sezonda da ekranda olacak. Miray’ın sezon
finalinde ayrılması bekleniyor. 



Zincirleme kaza: 6 kişi yaralandı
KAZA, saat 01.30 
sıralarında Hadımköy 
Yolu Caddesi’nde 

meydana geldi. İddiaya göre, 
arıza nedeniyle yolun sağ 
şeridinde duran 34 KL 5076 
plakalı TIR’a seyir halinde 
olan 34 HVP 983 plakalı cip 

çarptı. Daha sonra arkasından 
gelen hafif ticari araç ise cipe 
çarptı. Kaza sonrası 6 kişi 
yaralanırken, araçlarda hasar 
meydana geldi. İhbar üzerine 
olay yerine sağlık, itfaiye ve 
polis ekipleri sevk edildi. Ka-
zada yaralananlar ambulansla 

hastaneye kaldırıldı. Kaza 
nedeniyle caddede trafik akışı 
bir süre durdu. Kazaya karışan 
araçlar çekici yardımıyla 
kaldırıldı ve yol temizlenerek 
yeniden trafiğe açıldı. Polis 
ekipleri kaza ile ilgili inceleme 
başlattı. DHA

KAZA
sıralarında Hadımköy 
Yolu Caddesi’nde 

Arnavutköy’de, iddi-
aya göre arıza yapa-
rak yolda kalan TIR, 
zincirleme kazaya 
neden oldu. Kazada 
6 kişi yaralandı

Sarıyer’de şiddetli rüzgara dayanamayan ağaç, otomobilin üzerine devril-
di. Olayda ölen ya da yaralanan olmazken, araçta hasar meydana geldi

OLAY, saat 16.30 sıra-
larında Sarıyer Merkez 
Mezarlığı’nda meydana 

geldi. Edinilen bilgiye göre, 
şiddetli rüzgara dayanamayan 
bir ağaç seyir halindeki 34 
KD 3777 plakalı Volkswagen 
marka aracın üzerine devrildi. 
Olay sırasında vatandaşlar 
büyük panik yaşadı. Çevre-
dekilerin ihbarı üzerine olay 
yerine itfaiye ve polis ekipleri 

sevk edildi. Polis ekipleri gü-
venlik önlemi alırken, itfaiye 
ekipleri devrilen ağacı yoldan 
kaldırdı. Olayda ölen ya da 
yaralanan olmazken, araçta 
maddi hasar oluştu. Geçici 
olarak trafiğe kapatılan yol, 
ağacın kaldırılmasıyla yeniden 
trafiğe açıldı.

Tahmin ediyordum!
Aracının üzerine ağaç 

devrildiğini söyleyen Naciye 
Yıldırım, “Aracımla alışve-
riş yapmaya giderken ağaç 
devrildi. Ağacın devrilmesiy-
le araba sanki kendiliğinden 
durdu. Çünkü müdahale et-
medim, çok yavaştım. Ağaç-
lardan hep korkuyordum. 
Ağaçların tekin olmadığını 
ve bir gün düşeceğini tahmin 
ediyordum. Bugün de düştü 
zaten” diye konuştu. DHA

OLAY
larında Sarıyer Merkez 
Mezarlığı’nda meydana 

Otomobil ve motosiklet çarpıştı

Fabrika yandı!

Sen misin yol vermeyen!

YANGIN, saat 
18.00 sıralarında 
Alipaşa Mahal-

lesi’nde bulunan çöp ve 
hurdaların bulunduğu açık 
alanda çıktı. Bölgeden 
dumanların yükseldiğini 

görenlerin ihbarı üzerine 
olay yerine itfaiye ekipleri 
sevk edildi. Çok sayıda 
itfaiye ekibinin müdahale 
ettiği yangın, uzun süren 
çalışmaların ardından 
söndürüldü. DHA

YANGIN, saat 
14.00 sıraların-
da Arnavutköy 

Haraççı Mahallesi’nde 
bulunan bir fabrika 
deposunda çıktı. Depo 
içerisinde bulunan 
havalandırma sistemle-
rinin motorunda çıktığı 
öğrenilen yangın kuvvet-
li rüzgarın etkisiyle hızla 
büyüdü. Fabrika çevre-
sinde bulunan çayırlık 
araziye sıçrayan yangını 
fark eden işçiler yangın 
tüpleriyle müdahale et-
meye çalışırken, ihbarlar 
üzerine bölgeye itfaiye 

ekipleri sevk edildi. 
Ekipler arazi üzerinde 
hızla yayılan yangının 
fabrikaya sıçramaması 
için adeta seferber oldu. 
Ekiplerin yoğun uğra-
şı sonucunda kontrol 
altına alınan yangının ilk 
anları ve işçilerin mü-
dahale ettiği anlar cep 
telefonu kameralarıyla 
görüntülendi. Görün-
tülerde yangın tüple-
riyle yangına müdahale 
etmeye çalışan işçiler ve 
yoğun rüzgar nedeniyle 
hızla büyüyen yangın 
görüldü. DHA

TİCARİ ARAÇ
yandı kül oldu

Silivri’de çöp ve hurdaların depolandığı alanda yangın 
çıktı. Yangın itfaiye ekipleri tarafından söndürüldü

Arnavutköy’de bir fabrika deposunda çıkan 
yangın şiddetli rüzgar nedeniyle hızla yayılarak 
çevredeki araziye sıçradı. Korkutan yangın cep 
telefonu kamerasıyla görüntülendi

Sarıyer’de otomobil ile motosiklet çarpıştı. Kazada motosiklette bulunan 2 kişi ağır yaralandı

YANGIN saat 20.00 
sıralarında Kanarya 
Mahallesi Huzur Cad-

desi’ndeki bulunan boş arazide 
meydana geldi. Park halindeki 
34 NDB 86 plakalı hafif ticari 
araçta, henüz bilinmeyen bir 
sebeple yangın başladı. Kısa 
sürede büyüyen yangın, aracın 
tamamına yayıldı. Çevredekile-
rin ihbarı üzerine bölgeye polis 
ve itfaiye ekipleri geldi. Yangın, 
itfaiye ekiplerinin müdahale-
si ile söndürüldü. Yangında 
hafif ticari aracın yanında park 
halinde olan 34 YNA 41 plakalı 
TIR’ın da hasar gördüğü tespit 
edildi. DHA
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Kaza ucuz atlatıldı

KAZA, saat 00.15 
sıralarında Pınar 
Mahallesi Katar 

Caddesi’nde meydana geldi. 
Edinilen bilgiye göre, seyir 
halinde olan Emirhan Güneş 
idaresindeki 34 FAD 750 
plakalı motosiklet ile 34 MTR 
713 plakalı otomobil çarpıştı. 
Kazanın etkisiyle motosiklet 
sürücüsü Emirhan Güneş 
ve yanında bulunan arkada-
şı Semih Değirmenci yola 
savruldu. Kazayı görenlerin 

ihbarı üzerine bölgeye polis ve 
acil sağlık ekipleri sevk edildi. 
Sağlık ekibinin yaptığı ilk mü-
dahalenin ardından motosik-
let sürücüsü Emirhan Güneş 
ve yanında bulunan arkadaşı 
Semih Değirmenci ağır yaralı 
olarak ambulansla hastaneye 
kaldırıldı. Ağır hasar alan 
otomobil ve motosiklet çekici 
yardımı ile olay yerinden 
kaldırıldı. Kaza ile ilgili polis 
ekipleri tarafından inceleme 
başlatıldı. DHA

Kadıköy’de Mattia Ahmet Miguzzi’nin bıçaklanarak 
öldürülmesine ilişkin davada, sanıklardan birinin yaş 
tespiti için Adli Tıp Kurumu’ndan istenen rapor mahke-
meye ulaştı. Raporda, sanık U.B.’nin hastane kaydının 
bulunmadığı, doğumunun babasının beyanıyla nüfusa 
kaydedildiği ve kemik yaşının 16 olduğu tespit edildi

Kadıköy’de, Mattia 
Ahmet Miguzzi’nin 
bıçaklanarak öldü-

rülmesiyle ilgili görülen 
davada mahkeme, sanık-
lardan U.B’nin yaş tespiti 
için Adli Tıp Kurumu’na 
yazı göndermişti. Adli Tıp 
Kurumu 6. İhtisas Kurulu 
tarafından düzenlenen 
rapor mahkemeye ulaştı. 
Raporda, U.B.’nin hasta-
ne kaydının bulunmadığı, 
doğumunun babasının be-
yanıyla nüfusa kaydedildiği 
belirtildi. Mattia Ahmet 
Minguzzi’ye tekme atarak 
saldıran U.B’nin incelenen 
el, bilek, dirsek ve omuz 
röntgenlerine göre 16 ya-

şında olduğu tespit edildi. 
Kayseri Şehir Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi’nde 
gerçekleştirilen yaş tespiti 
için U.B..’den alınan sol el, 
el bileği, tek yönlü röntgen 
grafisine göre kemik yaşı-
nın 15 yaşından büyük, sol 
omuz tek yönlü röntgen 
grafisine göre ise kemik 
yaşının 17 yaşından küçük 
şeklinde kayıtlı olduğu 
tespit edildi. Adli Tıp 
Kurumu raporuna göre, U.
B.’nin sonuç referanslarına 
göre doğum kaydına uygun 
gelişim gösterdiği, olay 
tarihinde 15 yaşını bitirip, 
16 yaşı içinde olduğu tespit 
edildiği belirtildi. DHA

KEMİK YASI
16 İMİS!

Küçükçekmece’de boş arazide park 
halindeki hafif ticari araçta yangın 
çıktı. Yangın itfaiye tarafından sön-
dürüldü. Yangında hafif ticari aracın 
yanındaki TIR’da da hasar oluştu

Hurdalık 
alanda

yangın çıktı

İSTANBUL Emniyet 
Müdürlüğü görevlileri, 
24 Nisan 2025 tarihinde 

Maltepe ilçesi D 100 Güney 
Zümrütevler mevkiinde bir 
araç sürücüsünün sol şeritte 
seyrettiği esnada arkasından 
gelen ambulans aracına yol 
vermediğini ve trafik güven-
liğini tehlikeye düşürdüğünü 
tespit etti. Plaka bilgilerinden 
kimlik bilgileri belirlenen S.S. 
isimli şahıs yakalandı. Şahsa 
yönelik 2918 Sayılı Karayolları 
Trafik Kanununun; ‘Ehliyetsiz 
araç kullanmak’, ‘Araçların 
sağından geçmek’, ‘Geçilmek 

istenen araç sürücüsünün 
duyulur/görülür bir geçiş 
işareti alınca taşıt yolunun sağ 
kenarından gitmemesi’, ‘Sü-
rücünün işaret vermeden şerit 
değiştirmesi’, ‘Yakın takip’ ve 
‘Saygısızca araç kullanmak’ 
maddelerinden olmak üzere 
toplamda 24 bin 816 TL idari 
para cezası uygulandı.

Şahıs hakkında ‘Kara, deniz, 
hava veya demiryolu ulaşım 
araçlarını kişilerin hayat, sağlık 
veya malvarlığı açısından tehli-
keli olabilecek şekilde sevk ve 
idare etmek’ maddesinden adli 
işlem başlatıldı. DHA

Maltepe D-100 Karayolu’nda ambulansa yol vermeyen ehliyetsiz 
sürücü hakkında 24 bin 816 TL idari para cezası uygulandı

Bursa’nın 
İnegöl ilçesinde 
jandarma ekip-
lerinin bir bağ 
evine düzenle-
diği baskında 
uyuşturucu 
içerken suçüstü 
yakalanan 8 kişi 
gözaltına alındı

Zehir tacirlerine baskın!
İNEGÖL İlçe Jandarma 
Komutanlığı’na yapılan bir 
ihbarda kırsal İsaören Ma-

hallesindeki bir bağ evinde toplanan 
kişilerin uyuşturucu kullandıkları 
bildirildi. İhbar üzerine harekete 
geçen ekiplerin söz konusu adrese 
yaptığı baskında bağ evinde uyuştu-
rucu kullanan 8 kişi suçüstü yaka-
landı. Yapılan aramada ise 20 gram 

esrar, 15 gram metanfetamin, 3 adet 
‘payp’ olarak bilinen uyuşturucu 
içme aparatı ve çeşitli uyuşturucu 
kullanım materyalleri ele geçirildi. 
Gözaltına alınan M.Ü. (36), S.Y. 
(32), E.T. (32), C.P. (30), Ü.A. (42), 
M.M. (36), E.K. (31) ve S.F. (19) 
isimli şüpheliler, ifadeleri alınmak 
üzere karakola götürüldü. Olayla 
ilgili soruşturma sürüyor. DHA



İ stanbul Büyükşehir Belediyesi
(İBB), Covid-19 nedeniyle bir yılı
aşkın bir süredir zor günler geçiren

kültür sanat sektörü için projeler geliş-
tirdi. Pandeminin başladığı Mart
2020’den aynı yılın sonuna kadar  kül-
tür-sanat sektörüne 12 milyon TL tuta-
rında destek sunuldu. İBB’nin sektör
emekçilerine sağladığı desteklerle, en-
düstrisi temsilcilerinin yaşadığı zorlukla-
rın giderilmesi ve İstanbulluların
kültür-sanattan uzak kalmaması amaç-
landı. İBB Kültür Daire Başkanlığı ve
KÜLTÜR AŞ eliyle gerçekleştiren des-
tekler,  binlerce sanatçıya ulaştı. Bu dö-
nemde; “Sokakta Sanat Var”,
“Sahnebüs”, “Sokak Sokak Masal” ve
“İstanbul’da Bir Sonbahar Kabaresi”
,“Yolculuk Arası Bi’ Caz Molası”,
“Sokak Müzisyenleri Kafede”, “Akade-
miden Sahneye”, “Klasik Sabahlar
Kahve Konserleri”, “Roman Havası”,
“İstanbul Sokak Festivali”, “Sound
Check Harbiye” ve Sahnede Bir Hayat”

gibi pek etkinlik gerçekleştirildi. Sanatçı-
lar pandemi koşullarında nefes alma im-
kanı bulurken, İstanbullular da
özledikleri kültür sanat programlarıyla
buluştu.

Seyircilerle buluşacaklar

İBB’nin müzisyenlerin yanında olmak
için hayata geçirdiği projelerden “İstan-
bul Bir Sahne”, pandemiden etkilenen
binlerce müzisyenin performanslarına 
ev sahipliği yapıyor. İstanbul’un dört bir
yanı zor günler yaşayan sanatçılar için
birer açık hava sahnesine dönüşüyor.
Bugüne kadar binin üzerinde müzisye-
nin yer aldığı proje, İstanbulluları özle-
dikleri kültür sanat etkinlikleriyle
buluştururken müzisyenlere de önemli
bir destek sağlanıyor. İBB iştiraki 
KÜLTÜR AŞ’nin gerçekleştirdiği
projeyle İstanbul’un parkları, durakları,
sokakları, otoparkları, günlük işe gidiş
geliş noktaları ve ikonik mekanları dev
bir açık hava sahnesine dönüştü. Kentin
39 ilçesini müzikle buluşturacak şekilde
planlanan etkinliklerde Adalar’dan 

Bağcılar’a, Çatalca’dan Sultanbeyli’ye
kadar 100 nokta belirlendi.

Dijital konserler de vardı

İBB, Nisan ayının pandemi koşulları ne-
deniyle müzisyenleri bekletmemek için,
Enver Ören Kültür Merkezi’nde özel bir
sahne oluşturarak konser kayıtlarını al-
maya başladı. Dijital Sahne olarak
devam eden projenin ikinci bölümü ise
bugünlerde İBB Cemal Reşit Rey Kon-
ser Salonu’nda devam ediyor. Kurulan
özel sahnelerde gösterilen performans-
lar, Kültür.İstanbul YouTube hesabın-
dan “Dijital Sahne Konserleri” adıyla
paylaşılıyor. İBB, Covid-19 vakalarının
düşmesi ve mesafeli bir şekilde açık ha-
vada etkinlik yapmaya elverişli koşulla-
rın oluşması nedeniyle etkinliklerini kent
genelinde yaydı. İlk et-
kinliklerini 5 Haziran
Cumartesi günü,  5
farklı noktada 21 konser
ile gerçekleştirdi. Kısıt-
lamanın olduğu Pazar
günleri dışında kalan

zamanlara konserler planladı. Farklı
tarzdan müzisyenler, uzun süredir uzak
kaldıkları seyircileriyle buluştu.

Müzisyenlerin yüzü güldü

İBB, her bir müzisyene 2 bin TL destek
sağladığı “İstanbul Bir Sahne” projesini
Mart 2021’de gerçekleştirdiği bir açık
çağrı ile başlattı.. Projeye 2 bin 289 baş-
vuru yapılırken, müzik topluluklarıyla
birlikte toplam sayı 6 bin 841 olarak ger-
çekleşti. Başvuru şartlarını sağlayan mü-
zisyen sayısı ise 5 bin 10 kişi oldu.
“İstanbul Bir Sahne”nin Dijital Sahne
çekimlerinde bin 60 müzisyen, perfor-
mans sergiledi. 5 Haziran’dan itibaren
açık havada gerçekleştirilmeye başlanan
etkinliklerde ise bugüne kadar 200’ün
üzerinde sanatçı ağırlandı.
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Bağcılar Belediyesi’nin 2023 hedeflerine
ulaşabilmesini sağlamak amacıyla;  “En-
tegre Yönetim Sisteminde Bağcılar Mo-

deli” kapsamında üst yöneticilerin katılımıyla “2021
yılı farkındalık artırma” oturumu gerçekleştirildi. Bağ-
cılar Belediyesi Başkan Yardımcısı ve Kalite Üst Yö-
netim Temsilcisi M. Akif Görentaş, EYS altında
yapılan çalışmaların kapsamı, gerekliliği, hedefleri ve
çalışmaların etkinliği hususunda yöneticilerin sergile-
yecekleri liderliğin, öncü belediye olma anlayışını
daha ileriye taşıma noktasında önemini ifade etti.
Bağcılar Belediyesi Strateji Geliştirme Müdürü Ser-
bay Öztürk ise yönetim sistemlerine ve modellerine
ilişkin küresel ve yerel farkındalık aktarımı ile başla-
dığı sunumda EYS (Entegre Yönetim Sistemi)  kap-
samında belediyede yapılan çalışmalar, mevcut
durum ve 2023 yılı hedeflerine değindi. Sunum so-
nunda katılımcıların görüşleri alınarak 2023 hedefle-
rine ulaşmak için yapılacak çalışmalar konusunda
fikir alışverişinde bulunuldu.

Kültür sanat sektörüyle dayanışmasını daha da
geliştirmeyi amaçlayan İBB; “İstanbul Bir Sahne” ve
“İstanbul’da Perdeler Kapanmasın” projeleriyle
sanatçılara önemli destekler sağlamaya devam ediyor

Bağcılar Belediyesi yöneticilerinin katılımıyla
EYS (Entegre Yönetim Sistemi) çalışmaları
kapsamında “2021 yılı farkındalık artırma” 
oturumu düzenlendi. Programda hem mevcut
durum değerlendirildi hem de geleceğe dönük
yapılacak çalışmalar tartışıldı

T ürkiye'nin gidişatı malum. “Suç örgütü
lideri” bir yanda, kelli felli bakanlar bir
yandan herkes hababam bir şeyler söy-

leyip, bir şeyler anlatıyor. Kimine “hak” veriyo-
ruz, kimini çok “yanlış” buluyoruz. Bitmek
bilmeyen bu politik hengameler ve çekişmeler
içinde ise bir de ekonomik “sıkıntılar” boy gös-
teriyor. Ay sonunu getirme telaşı, parasızlık,
uzun mühlettir kısa çalışma ödeneği ile geçin-
meye mahkum edilenler, işsizler, umutsuzlukar
o kadar çok ki... Say say bitiremeyiz. Hal böyle
olunca tüm bu “ham ervahlıktan” sıyrılıp biraz
gülümseye ihtiyaç duyuyor insan. Ama nasıl?
Gezin diyeceğim de o para ister. Ama okumak
desen bak o bedava. Hadi gelin bugünlerden
çok da başka günleri anlatmayan rahmetli Aziz
Nesin'in “Esneyen İnsanlar Ülkesi” isimli hika-
yesini okuyalım...

“Bir varmış, bir yokmuş, sana varsa bana
yokmuş, bana varsa ona yokmuş. Bir zamanlar
yeryüzünün bir yerinde bir ülke varmış. Bu ül-
kedeki kişiler mutluluk içinde yaşar dururlar-
ken, Tanrı vermesin, bir bilinmez salgın hastalık
onları kırıp geçirmeye başlamış. Öyle bir hasta-
lık ki, ülkedeki insanların birtakımı zayıfla-
maya, küçülmeye, birtakımları da
şişmanlamaya, irileşmeye başlamış. Zayıflayan-
ların boyları da günden güne ufalıyormuş. Ama
bu ufalma, küçülme, zayıflama o kadar yavaaaş
yavaş oluyormuş ki hiç kimse ne kendisinin, ne
de başkalarının küçüldüğünün farkına 
varmıyormuş.

Günde ancak beş on gram zayıflıyor, bir iki
milimetre küçülüyorlarmış. İnsanlar küçüle
ufala, zayıflaya sıskalaşa, bir zaman gelmiş,
baston kadar incelmiş, sacayağı kadar kısalmış-

lar. Günden güne daha da kısalıp ufalıyorlarmış.
Beri yandan birtakım insanlar da günden

güne şişmanlıyor, irileşiyorlarmış. Öbürlerinin
küçülmesi, ufalması gibi, bu irileşme, şişman-
lama da, günden güne bikaç milim, günde beş
on gram olduğundan, ne kendileri, ne de başka-
ları onların her gün biraz daha devleştiklerinin
farkına varmıyorlarmış. Boyları yangın kuleleri
kadar uzamış, gövdeleri vapurlar kadar irileş-
miş. Ama o ülkede büyüyenlerin sayısı, zayıfla-
yıp ufalanların sayısına denk değilmiş. İki yanın
sayısı birbirine eşit olmuyormuş. Beş on küçü-
lene, ufalana karşılık, ancak bir kişi kocaman-
laşırmış. Zayıfların çocukları. da zayıf, fındık
kadar küçük doğmaya başlamışlar. Buna karşı-
lık, irilerin çocukları da fil yavrusu kadar
büyük, kocaman doğuyorlarmış. Doğuştan
küçük olanlarla, doğuştan büyük olanlar, oldum
olasıya bu işin böyle gelip böyle gittiğini sanır-
lar, bunda hiçbir ayrılık, uygunsuzluk, olağanüs-
tülük görmezlermiş. Görmedikleri gibi,
küçülenler, kendilerinden daha küçüklerini
görüp, onlara bakarak, “Tanrım, buna da şü-
kürler olsun, küçüğün küçüğü var. Ben yine iyi-
yim!” diye avunurlarmış.

Günden güne irileşenler de, kendilerinden
daha irilerini gördükçe, “Tanrım, beni ondan
daha iri yap!” diye yakarırlarmış. Dileklerini,
yakarmalarını Tanrı da dinler, onları günden-
güne şişirir de şişirirmiş. Bir zaman gelmiş ki,
şişmanlayanlar, irileşenler, oturdukları evlere;
yattıkları yataklara, geçtikleri yollara sığmaz
olmuşlar. Her ne yapsalar, ayakları yorganların-
dan dışarı çıktığından, yorganlarını ayaklarına
göre uzatmaya, yolları gövdelerine göre aç-
maya, evlerini de boylarına göre büyütmeye
başlamışlar.

Bir zaman gelmiş, açtıkları yollardan da ge-
çemez, büyüttükleri evlere de giremez, uzattık-

ları yorganlarına da sığamaz ol-
muşlar. Yeniden, evlerini yollarını, yorganlarını
büyütmüşler. Alanlar küçük gelmiş, alanları aç-
mışlar. Yaşadıkları kent küçük gelmiş, kentten
dışarı kaçmışlar. Yayıldıkça yayılmışlar, taş-
tıkça taşmışlar.

Küçülenler de küçüldükçe küçülmüşler, ufal-
dıkça ufalmışlar, artık öyle olmuş ki, bir zaman
sonra kimisi ev diye karpuz kabuğuna, kimisi
ceviz, kimisi de fındık kabuğuna girer olmuş. İş
bu kadarla da kalmamış, bir zaman sonra kü-
çüle küçüle temelli kaybolmaya başlamışlar.
Gözle görülemez olmuşlar. Ancak mikroskopla
bakılınca görülebiliyorlarmış. Bütün bu olan bi-
tenleri, herkes olağan bişey sanır, hiçbiri yakın-
mada bulunmazmış.

Gel zaman, git zaman, irileşenlerin irileş-
mesi, şişmanlayanların şişmanlaması durmuş.
İş bununla da kalmamış. Onlar da küçülmeye,
ufalmaya başlamışlar. Gündengüne zayıflıyor-
larmış. Ne var ki, zayıflamaları, şişmanlama-
ları gibi yavaş yavaş değil, birdenbire
oluyormuş. Eskiden boylan günde bir iki milim
uzarken, şimdi günde bir iki karış birden kısalı-
yorlarmış. Eskiden günde bikaç gram şişman-
larken, şimdi günde beş on gram birden
zayıflıyorlarmış. Boyu beş metre, ağırlığı iki ton
olanlar gece yataklarına böyle yatıyor, sabah,
boyları iki metre, ağırlıkları iki yüz kilo olarak
uyanıyorlarmış. Büyük bir hızla erimeye başla-
mışlar. Bir zaman gelmiş, artık birbirlerini bile
tanımıyor, aynadaki hayallerinden korkuyorlar-

mış. Büyük bir korkuya düşmüşler. Bu büyük
korkuyla küçüle küçüle büsbütün yok olmak-
tansa, kendi canlarına kıyanlar bile olmuş.
Arka arkaya kendilerini öldürüyorlarmış. Ken-
tin her yanında ağlamalar, bağırtılar göklere
yükseliyormuş:

– Zayıflıyoruz!.. – Eriyoruz!… – Bitiyoru-
uuz!.. Ağlamak, sızlamak, bağırmak bir işe ya-
ramamış. “Büsbütün ortadan yok olup
gitmeden aklımızı başımıza devşirelim. Küçül-
memizi önleyici bir çıkar yol bulalım!” demiş-
ler. Artık şişmanlamaktan, büyümekten
geçmişler, oldukları gibi kalsalar, çoktan razı-
lar. Doktorlara başvurmuşlar. Doktorlar onlar-
dan beter. Herkes kendi başının derdine
düşmüş. Göz göre göre ufalıyor, eriyorlar. Bu
öyle amansız bir salgın hastalıkmış ki, ondan
ona geçiyormuş. Doktorlar, şişmanlık ilaçlan
vermişler, kemikleri besleyici iğneler yapmışlar.
“Bol bol yiyin!” demişler “Üzülmeyin, canınızı
sıkmayın!” demişler. Ama bütün bunların hiç-
biri yararlı olmazmış. O zaman o ülkede yaşa-
yanlar, düşünmüşler, taşınmışlar, “Başka bir
ülkeden, derdimize derman bulacak bir uzman
arayalım,” demişler. Dedikleri gibi de yapıp,
dünyanın en büyük şişmanlatma uzmanını kendi
ülkelerine çağırmışlar. Uzman gelmiş, küçülen-
lere, ufalanlara bakmış.

– Bu yeni bir hastalık değil, demiş. Dünyanın
başka yerlerinde de görülmüştür. Her ne kadar
salgın bir hastalıksa da önlenebilir. Aranızda bir
zaman yaşayacağım. Ben ne yaparsam, siz de
gözünüzü, kulağınızı açın, benim yaptığım gibi
yapın. Göreceksiniz ki, benim yaptıklarımı ya-
parsanız, hem zayıflamanız, küçülmeniz, hem
şişmanlamanız duracak… Nasılsanız öyle kala-
caksınız. Bunu söyledikten sonra uzman, onla-
rın gözleri önünde tartılmış, ölçülmüş. Ağırlığı
75 kilo, boyu da 1.79 gelmiş.

O ülkede yaşayanlar, neler yapacak diye uz-
mandan gözlerini ayırmamışlar. Hepsi göz
kulak kesilmiş. Hep ona bakıyorlarmış. Uzman
o ülkede kırk gün, kırk gece kalmış. Sonra
orada yaşayanları çevresine toplayıp,

– Bunca zaman aranızda yaşadım. Neler
yaptığımı gördünüz, siz de benim gibi yapar,
benim gibi yaşarsanız, bu dertten kurtulursu-
nuz!.. demiş. Demiş ama, o ülkede yaşayanlar,
uzmanın kendilerinden ayrı onların yaptıkların-
dan başka bişey yaptığını görmemişler. Görseler
de anlamamışlar. Uzman,

– İşte bakın, yine gözünüzün önünde tartılı-
yorum!… demiş. Tartılmış, ağırlığı 75 kilo; öl-
çülmüş, boyu 1.79… Nasıl geldiyse yine öyle.
Ne şişmanlamış, ne zayıflamış. O ülkede yaşa-
yanlar büsbütün şaşırmışlar. “Bu uzman bizden
ayrı, bizim yaptıklarımızdan başka ne yaptı da,
hiç zayıflamadı, kısalmadı?..” demişler.
Uzman, vapura binip, o ülkeden ayrılırken,

– Anladınız ya… demiş, ben ne yaptımsa siz
de öyle yapın!… Allasmarladık. Uzman bir
gece önceden uykusuz olduğu için, bu sözleri
söyledikten sonra küçük dili görünene kadar ağ-
zını açıp, bir de esnemiş.

O ülkede yaşayanlar bunu görünce, hep bir-
den sevinçle bağırmışlar: – Tamam… – Uzman
esnedi… – Uzman gerindi… – Şimdi anladık
neden zayıflamadığını… – Uzman ne yaptıysa,
biz de onu yapalım… O günden sonra, o ülkede
yaşayanlar, uzman esnedi, gerindi diye, onlar da
hiç durmadan esnemeye, gerinmeye başlamış-
lar. Gerçekten de zayıflamaları, küçülmeleri, kı-
salmaları durmuş. İriler iri, ufaklar ufak
kalmış. Hiçbir değişme olmamış. Çünkü, esne-
mekten, gerinmekten vakit bulup da yaşayamı-
yorlarmış ki küçülsünler, ufalsınlar, ya da
büyüyüp irileşsinler… Hep esniyor, hep gerini-
yorlarmış...”

Bir garip ülke...

T.C.
BAKIRKÖY

4. İCRA DAİRESİ
2020/8478 ESAS

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de     Basın: (1391377)

TAŞINIRIN AÇIK ARTIRMA İLANI
Aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup:
Birinci artırmanın aşağıda belirtilen gün, saat ve yerde yapılacağı ve o gün kıymetlerinin %50'sine istekli bulun-
madığı taktirde, yine aşağıda belirtilen gün, saat ve aynı yerde 2. artırmanın yapılarak satılacağı; şu kadar ki, ar-
tırma bedelinin malın tahmin edilen değerinin %50'sini bulmasının ve satış isteyenin alacağına rüçhanı olan
alacakların toplamından fazla olmasının ve bundan başka paraya çevirme ve payların paylaştırma giderlerini
geçmesinin şart olduğu; birinci artırmadan on gün önce başlamak üzere artırma tarihinden önceki gün sonuna
kadar esatis.uyap.gov.tr adresinden elektronik ortamda teklif verilebileceği, birinci artırmada istekli bulunmadığı
takdirde elektronik ortamda birinci artırmadan  sonraki beşinci günden başlamak üzere ikinci artırma gününden
önceki gün sonuna kadar elektronik ortamda teklif verilebileceği, mahcuzun satış bedeli üzerinden aşağıda belir-
tilen oranda KDV.'nin alıcıya ait olacağı ve satış şartnamesinin icra dosyasından görülebileceği; gideri verildiği
takdirde şartnamenin bir örneğinin isteyene gönderilebileceği; fazla bilgi almak isteyenlerin yukarıda yazılı dosya
numarasıyla dairemize başvurmaları ilan olunur. 07/06/2021

1.İhale Tarihi : 06/07/2021 günü, saat 11:00 - 11:10 arası.
2.İhale Tarihi : 26/07/2021 günü, saat 11:00 - 11:10 arası.
İhale Yeri : MERKEZ EFENDİ MAHALLESİ, KALE İŞ 

MERKEZİ NO:275-295 ZEYTİNBURNU/İSTANBUL 
No    Takdir Edilen Değeri TL. Adedi KDV Cinsi (Mahiyeti ve Önemli Nitelikleri) 
1       1.000,00 1   %18 1 Adet KLAVYE iMAC BİLGİSAYAR VE APPLE KLAVYE

( iMAC G5 1.8 GHz, 17 İnch, Power PC G5 80 GB HD
2       8.500,00 1   %18 1 Adet YAZICI XEROX MARKA WC7525 

RENKLİ LAZER YAZICI
3    400,00 1   %18   1 Adet MİNİ BUZDOLABI REGAL MARKA ( BÜRO TİPİ)
4    4.500,00 1   %18 1 Adet RENKLİ YAZICI XEROX-PHASER 

6300 RENKLİ LAZER YAZICI
5     48.500,00 1   %18 1 Adet CNC ROUTER MAKİNASI 

POYSAN-B72120 MODEL TİPLİ MAKİNA, 
6     45.000,00 1   %18 1 Adet CNC MAKİNASI MARKASIZ 
7     2.600,00 1   %18 1 Adet KOMPRESÖR MAKİNASI PİSTONLU TİP, 
8     18.000,00 1   %18 1 Adet DERİ YAKMA(SICAK BASKI) MAKİNASI 

(İİK m.114/1, 114/3)
* : Bu örnek, bu Yönetmelikten önceki uygulamada kullanılan Örnek 63'e karşılık gelmektedir.

kUltUr sanata 
ıBB katkısı

Örnek No: 25*

Anıl BODUÇ

statİk fİkİr

anilboduc@gmail.com

TAYLAN DAŞDÖĞEN

Kadın emeği pazarının
yeni adresi belli oldu
Aile ekonomisine katkıda bulunmak isteyen yüzlerce kadın girişimci, İstanbul Gönüllüleri Kadın
Emeği Pazarı’nda ürünlerini halkla buluşturmaya devam ediyor. Kadın Emeği Pazarı, Sarıyer
Meydanı ve Üsküdar Marmaray çıkışında; 7-19 Haziran 2021 tarihleri arasında sokağa çıkma
kısıtlamasının olmadığı her gün, 10.00-19.00 saatleri arasında açık olacak

Kendi olanaklarıyla üretim
yapan ancak ürettikleri
ürünleri tüketiciyle buluş-

turma konusunda sıkıntı yaşayan ka-
dınlar için başlatılan Kadın Emeği
Pazarı, İstanbul’un çeşitli meydanla-
rında yeniden yerini aldı. Toplam
350’den fazla kadın üreticinin, Üskü-
dar pazarında yer alan 48 stantta ve
Sarıyer’de bulunan 24 stantta dönü-
şümlü olarak ürünlerini tüketici ile bu-
luşturması amaçlanıyor. Geçtiğimiz
Şubat ayında, Kadıköy İskele-
sinde kurulan pazar, yine 350 ka-
dının ürünlerine ev sahipliği
yapmıştı.  Konuyla ilgili açıkla-
malarda bulunan proje sorum-
lusu Derya Komut Aytekin,
“Tamamen İstanbul Büyükşehir

Belediyesi’nin (İBB) bize sağladığı
stantlarla, buradaki lojistik destekle-
riyle birlikte güzel bir birliktelik kurgu-
ladık. Bundan sonra da çeşitli ilçelerde
kadın emeği için pazarlarımızı kurgu-
lamaya devam ediyor olacağız” dedi.

Vatandaşlar mutlu oldu

Kadın Emeği Pazarı’nda tezgah açan
kadınlar, pandemi döneminde düşen
gelirlerine de destek olmuş oluyor. Gö-
rüşlerini dile getiren bir kadın girişimci,

“Çok teşekkür ediyorum Büyükşehir
Belediyesi’ne de ayrıca çünkü biz üc-
retsiz açtık. Böyle bir yere biz aylık 3
bin lira 4 bin lira kira veriyorduk” ifa-
desinde bulundu. Kadın girişimciler, el
emekleriyle ürettikleri; kolye, yastık,
bez bebek, tablo, örgü çanta gibi çeşitli
ürünlere kentlinin yoğun ilgi gösterdik-
lerini söyledi. İBB ve İstanbul Gönül-
lüleri’nin birlikte gerçekleştirdiği
“Kadın Emeği Projesi” ilk olarak Be-
şiktaş İskele Meydanı’nda hayat bul-

muştu. 14 Aralık-31 Aralık
tarihleri arasında Kadın Emeği
Pazarı’nda, 500 kadın girişimci
tarafından üretilen çeşitli ve ya-
ratıcı ürünler stantlarda satışa
sunulmuş, kentli yoğun ilgi gös-
termişti.  SAVAŞ ATAK
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COLORADO Eyalet Üniversitesi’nden
(CSU) araştırmacılar, fiziksel aktivitenin
beyindeki hücreleri birbirine bağlayan

beyaz cevherini yenileme yeteneği üzerinde olumlu
bir etkisi olup olmadığını görmek için 60 yaşın
üzerindeki insanları inceledi. Haftada en az üç kez
40 dakikalık yürüyüşlere çıkmanın beynin beyaz
maddesini yenilediğini ve bilişsel olarak kişiyi
güçlü tutmaya yardımcı olabileceğini buldular.
Araştırmanın sonuçları, yaşlı insanlara beyinlerini
sağlıklı ve aktif bir şekilde tutmanın basit bir yo-
lunu sunuyor.

Hafızada iyileşme gözlendi  

Beyaz madde, beynin ve omuriliğin kısımlarını
sinir liflerine bağlayan beynin en geniş ve en derin
kısmındaki doku. Sağlıklı bir beyaz cevher daha iyi
hafızaya, daha iyi problem çözmeye ve artan biliş-
sel yetenekleri de beraberinde getirir. NeuroImage
dergisinde yayınlanan araştırma için ekip, 247 katı-
lımcıyı gözlemledi. Katılımcıların her biri 60-80
yaşları arasında olan ve günlük yaşamlarında çok
az şiddetli fiziksel aktivite gerçekleştiren kişilerdi.
Araştırmacılar, katılımcıların sınırlı aktivitelerine
rağmen hala yeterli düzeyde bilişsel yeteneğe sahip
olduklarından emin olmak istediler ve ardından
onları üç farklı gruba ayırdılar. İlk grup, katılımcı-
ların düzenli olarak esnedikleri ve az fiziksel efor
gerektiren rutinler uyguladıkları bir programa tabi
tutuldu. İkinci grupta, haftada üç kez 40 dakikalık
yürüyüşe çıktılar. Son gruba ise haftada üç kez, fi-
ziksel ve zihinsel olarak en zorlayıcı görevlerden
biri olarak görülen dans egzersizleri verildi.

Beyaz cevheri küçülttü

Katılımcılara çalışmalar başladığından ve çalışma-
lardan altı ay sonra beyaz cevherlerinin sağlığının
ve işlevinin incelendiği beyin taramaları yapıldı.
Son iki grupta yer alanlar, programa altı ay katıl-
dıktan sonra daha sağlıklı beyin ve beden işlevleri
gösterdiler. fiziksel olarak daha zinde hale geldiler.
Ayrıca araştırmacılar, beyinlerinin MRI taramala-
rında beyaz cevherlerinin de yenilenmiş gibi görün-
düğünü buldular. Yürüme grubunun parçası
olanlar en iyi sonuçları gösterenler oldu ve hafıza
sınavlarında da en iyi performansı sergilediler. Ak-
tivitesi oldukça durgun olan ilk gruptaki kişilerde
ise beyaz cevherlerinin küçüldüğü görüldü ve bazı
bilişsel testlerde de daha kötü performans göster-
diler.

Gençlerde henüz denenmedi

Çalışmanın ortak yazarı ve CSU’da nörobilim ve
insani gelişme profesörü olan Dr Agnieszka
Burzynska, The New York Times’a beyaz madde
üzerine çok fazla araştırma yapılmadığını söyledi:
“Bazı bilim insanları, sadece birkaç yıl öncesine
kadar beynin yapısının yaşam boyunca değişebile-
ceğine bile inanmıyorlardı.” Araştırmacılar, bu ça-
lışmanın sonuçlarının genç insanlar için de geçerli
olup olmadığından emin değiller, ancak insanlara
sağlıklı kalmak için aktif bir yaşam tarzı yaşamala-
rını tavsiye ediyorlar. Burzynska, The Times’a ver-
diği demeçte; bulguların beynin beyaz maddesini
korumak için kalkmak ve hareket etmek için güçlü
bir neden verdiğini söylüyor.
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Yürümek hafızaya
çok iyi geliyor

Fazla şeker komaya sokuyor
Kurban Bayramı’nda çocukların aşırı et ve şeker tüketimine dikkat edilmesi gerektiğini belirten Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Bölümünden Uzm. Dr.
Akif Çelik, ailelere uyarılarda bulundu. Çelik, “Şeker hastalığı, karaciğer yetmezliği ve kronik böbrek hastalığı, yüksek tansiyon gibi sağlık sorunları
olan çocuklarda aşırı şeker tüketimi, kan şekerinin aşırı ve ani yükselmesine, vücut suyunun azalmasına hatta komaya dahi neden olabilir” dedi
ÇAMLICA Medipol Üniversitesi Hasta-
nesi Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Bö-
lümü’nden Uzm. Dr. Akif Çelik,
bayramlar gibi özel günlerde değişen
beslenme rutinine bağlı olarak birçok
sindirim probleminin yaşandığını belir-
terek “Bayramlar vasıtasıyla toplumda
birliktelik ruhu artar, milli bilinç oluşur
ve sosyal ilişkiler gelişir. Ama doğum
günleri, bayramlar gibi özel kutlamalar
ve etkinliklerde aşırı besin tüketimi, dü-
zensiz beslenme alışkanlıklarına ve sin-
dirim sorunlarına neden olabilir.
Bayramlarda ve özel etkinliklerde ço-
cukların beslenmesi, ailenin diğer birey-
lerinden farklı değildir. Sağlıklı
beslenme önerileri tüm aile için geçerli-
dir. Makro besin ögelerimiz yağ, kar-
bonhidrat (şeker) ve proteinlerden
oluşur. Vücudumuz ve metabolizma-
mız günlük dengeli oranda protein, yağ
ve karbonhidrata gereksinim duyar, bu
dengenin herhangi bir şekilde bozul-
ması sağlığımızı olumsuz etkiler. Gün-
lük alınan enerjinin yüzde 50-55’inin
karbonhidrattan, yüzde 10-15’inin pro-
teinden, yüzde 30-35’inin de yağlardan
gelmesi önerilir” diye konuştu. Aşırı
şeker tüketiminin ishale neden oldu-
ğuna da değinen Çelik, şöyle devam
etti: “Günlük harcadığımız enerjiden

daha fazla kaloriyi almak ve aşırı besin
tüketimi kısa dönemde kabızlık, kusma,
karın ağrısı, ishal gibi sindirim sorunla-
rına neden olur. Uzun vadede ise obe-
zite, kalp ve damar hastalıkları,
hipertansiyon gibi ciddi sağlık sorunla-
rına neden olabilir. Aşırı şeker tüketimi-
nin de ishal yaptığı bilinir. Özellikle
doğum günleri ve bayramlarda aşırı
şeker tüketiminden kaçınmak gerekir.
Şeker hastalığı, karaciğer yetmezliği ve

kronik böbrek hastalığı, yüksek tansi-
yon gibi sağlık sorunları olan çocuk-
larda aşırı şeker tüketimi, kan şekerinin
aşırı ve ani yükselmesine, vücut suyu-
nun azalmasına hatta komaya dahi
neden olabilir. Yağlar en yavaş sindiri-
len makro besindir. Yağlı yiyecekler özel
günlerde genellikle keyifli bir kaçamak
olarak tüketilir. Aşırı yağ tüketimi kısa
dönemde şişkinlik, hazımsızlık, mide
krampları, ishallere neden olduğu gibi

uzun vadede ise kalp ve damar hasta-
lıklarına yol açabilir."

Protein kaçağına dikkat

Fazla protein alımının da zararlarına da
işaret eden Çelik, “Vücudumuzun yapı
taşı proteinlerden oluşur. Proteinler vü-
cudumuz için önemli bir makro besindir.
Özellikle kırmızı veya beyaz et, yumurta
ve tahıllar başlıca protein kaynaklarıdır.
Aşırı protein tüketiminin böbreklerimizin
çok daha fazla oranda süzme yapmasına
ve ardından da idrarda protein kaçağına
yol açtığı gösterildi. Protein ağırlıklı bes-
lenmenin protein yıkımının son ürünü
olan ürik asidin eklemlerde birikimi so-
nucu oluşan Gut hastalığına neden ol-
duğu da bilinir. Ayrıca çoğunlukla
bağırsaklarımızda yaşayan ve vücudu-
muz için sağlıklı olan mikroorganizmalar
vardır. Bu canlıların, sindirim sistemi ve
bağırsak sağlığı üzerine, bağışıklık siste-
minin güçlenmesine ve metabolizmamı-
zın düzenlenmesi gibi birçok faydalı
görevleri vardır. Bağırsak mikrobiyomu
olarak adlandırılan bu canlıların sayısı,
dengesiz ve tek makro besin ağırlıklı bes-
lenme gibi durumlarda hızla azalır ve za-
rarlı mikroorganizmaların sayısı artar.
Bu nedenle sağlığımız olumsuz yönde 
etkilenir” ifadelerini kullandı. 
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P rostat büyüdüğünde yaşanan

idrar şikayetlerinin hastanın gün-
lük yaşamını zorlaştırdığına dik-

kat çeken Hattat Klinik’ten
Üro-Androloji Uzmanı Prof. Dr. Halim
Hattat, “Hayat kalitesini düşürür. İdrar
şikayetleri sertleşme sorunu, erken bo-
şalma ve cinsellikte başarısızlık korkusu
yaratabilir. Yapılan incelemelerle prostat
büyümesinin ne boyutta olduğu, iyi
huylu mu yoksa kötü huylu mu olduğu
anlaşılabilir. İyi huylu prostat büyüme-
sinde tıkanıklığın derecesine göre ilaçlar
veya cerrahi işlemler gibi hastaya uygun
tedavi seçilebilir. Son yıllarda kullanılan
teknolojik tedaviler ve lazerler en az yan
etki ile prostat büyümesini başarıyla te-
davi eder” diye konuştu. Erkeklerin pro-
stat olma korkusu yaşadıklarını aktaran
Prof. Dr. Hattat, “Bir hastalık zanne-
dilse de prostat aslında erkeklerde bulu-
nan bir salgı bezi. Kestane
büyüklüğündeki bu bez mesanenin tam
altında yer alıyor ve idrar kanalını çevre-
liyor. Dolayısıyla prostat dokusunda bü-
yüme olduğunda idrar yolu şikayetleri
gelişiyor. İşte bu yakınmalar ve prostatın
iyi huylu büyümeleri halk arasında ‘pro-
stat olmak’ olarak biliniyor” dedi.

40'lı yaşlara dikkat 

Prostat büyümesinin her erkekte mey-

dana gelen doğal bir durum olduğu-
nun aktaran Prof. Dr. Hattat, “40’lı
yaşlardan itibaren erkek vücudunda
oluşan hormon değişimleri prostatı
büyütüyor. Yani gerçekten de her erkek
hayatının belli bir noktasında ‘prostat’
oluyor. Ancak bu büyüme erkeklerin
sadece üçte birinde tedavi gerektirecek
boyuta ulaşıyor. Ailesinde prostat bü-
yümesi olanlar bu hastalığa daha sık
yakalanıyor. 60 yaşındaki erkeklerin
yarısından fazlasında prostat büyü-
mesi bulunuyor. Prostat büyüdüğünde
ve idrar yolunu sıkıştırıp can sıkıcı
idrar şikayetlerine yol açtığında tedavi
de şart oluyor” diye konuştu.

İdrar sıkıntısı belirti

Prostatın iyi huylu büyümesinde belir-
tiler yavaş yavaş yıllar içinde arttığın-
dan birçok erkeğin ciddi tıkanıklıkları
olsa bile buna alışabildiğine dikkat
çeken Prof. Dr. Hattat, “Erkekler bu
belirtileri ‘normal’ kabul edebiliyor.
Yine de prostat büyümesinde sık id-
rara çıkmak, zor idrar yapmak, idrara
başlarken bir süre beklemek, idrarı
kesik kesik boşaltmak, tuvaletten çık-
tıktan çok kısa bir süre sonra tekrar
idrar hissi duymak ve mesanenin tam
boşalmadığını hissetmek en sık görü-
len yakınmalar arasında. Bunlara ani

idrar sıkışmalarını, idrar kaçırma ve
geceleri idrar hissiyle uyanmayı da ek-
leyebiliriz. İdrar sıkıntıları olan erkek-
lerin vakit kaybetmeden bir uzmana
danışması gerekiyor” ifadelerini kul-
landı.

Son teknolojik tedaviler 

Prostat büyümesi tedavisinde, büyü-
müş olan prostat dokusunu ortadan
kaldırıp idrar kanalındaki tıkanıklığının
giderildiğini belirten Prof. Dr. Hattat,
“Bu tıkanıklığın derecesi ise hangi te-
davinin seçileceği konusunda ana fak-
tör.  Günümüzde iyi huylu prostat
büyümesini çeşitli ilaç tedavileri, cer-
rahi işlemler veya ısı terapileri ile gide-
rebiliyoruz.  Hafif tıkanıklarda ilaçlar
etkili olabilirken, daha ileri durum-
larda cerrahilere yönelebiliyoruz. Son
yıllarda geliştirilen lazer tedavileri ise
en son teknolojik çözümleri sunuyor.
Örneğin çok yüksek enerji kullanılarak
prostatı buharlaştıran lazerlerde, has-
talar işlemden birkaç saat sonra evle-
rine gidebiliyor ve günlük yaşamlarına
birkaç gün içinde başlayabiliyor.
Sonda ihtiyacı en aza indiriliyor, kan
sulandırıcı kullanan hastalarda ilacın
kesilmesi gerekmiyor. En güzeli de
idrar sıkıntıları 24 saat içinde büyük
ölçüde rahatlıyor” dedi.

Prostat bezinin idrar fonksiyonla-
rının yanında cinsel yaşamı da
olumsuz etkilediğinin altını çizen
Prof. Dr. Halim Hattat, “İyi huylu
prostat büyümesinde yaşanan
idrar şikayetleri cinsellikte korku
yaratabiliyor. İdrar sorunu yaşa-
yan erkek, bunun beraberlik esna-
sında olmasından çekinerek
cinsellikten soğuyabiliyor. Cinsel
isteksizlik ve başarısızlık korkusu
başlayabiliyor. Tüm bunlar sert-
leşme problemine yol açabiliyor.
Yine uzun vadede erken boşalma
da görülebiliyor. Bu nedenle özel-
likle 40 yaş üzerinde yaşanan cin-
sel fonksiyon sorunlarında prostatı
kontrol etmek gerekiyor. Prostat
büyümesinde uygulanan tedavi-
lerde de mesaneye geri boşalma,
meni hacminde azalma, isteksizlik,
sertleşme problemi gibi yan etkileri
daha az olanları seçmek cinsel ha-
yatı koruyor” diye konuştu.

SERTLEŞME
PROBLEMİ 

Dönemsel olarak ürolojik muayene ve PSA kontrolleri yaptırmak prostat büyümesini erken
dönemde teşhis şansı tanıyor. Üro-Androloji Uzmanı Prof. Dr. Halim Hattat, “40’lı yaşlardan
itibaren erkek vücudunda oluşan hormon değişimleri prostatı büyütüyor” dedi ve özellikle
ailesinde prostat hastalığı olanların kontrollerini aksatmaması gerektiğini söyledi. 

60-80 yaş aralığındaki 247
katılımcıyı gözlemleyen yeni
bir çalışma, yürüme gibi fizik-
sel aktivitelere katılmanın,
beyni olumlu bir şekilde
etkileyebileceğini buldu.
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İ stanbul Büyükşehir Belediyesi
(İBB), Covid-19 nedeniyle bir yılı
aşkın bir süredir zor günler geçiren

kültür sanat sektörü için projeler geliş-
tirdi. Pandeminin başladığı Mart
2020’den aynı yılın sonuna kadar  kül-
tür-sanat sektörüne 12 milyon TL tuta-
rında destek sunuldu. İBB’nin sektör
emekçilerine sağladığı desteklerle, en-
düstrisi temsilcilerinin yaşadığı zorlukla-
rın giderilmesi ve İstanbulluların
kültür-sanattan uzak kalmaması amaç-
landı. İBB Kültür Daire Başkanlığı ve
KÜLTÜR AŞ eliyle gerçekleştiren des-
tekler,  binlerce sanatçıya ulaştı. Bu dö-
nemde; “Sokakta Sanat Var”,
“Sahnebüs”, “Sokak Sokak Masal” ve
“İstanbul’da Bir Sonbahar Kabaresi”
,“Yolculuk Arası Bi’ Caz Molası”,
“Sokak Müzisyenleri Kafede”, “Akade-
miden Sahneye”, “Klasik Sabahlar
Kahve Konserleri”, “Roman Havası”,
“İstanbul Sokak Festivali”, “Sound
Check Harbiye” ve Sahnede Bir Hayat”

gibi pek etkinlik gerçekleştirildi. Sanatçı-
lar pandemi koşullarında nefes alma im-
kanı bulurken, İstanbullular da
özledikleri kültür sanat programlarıyla
buluştu.

Seyircilerle buluşacaklar

İBB’nin müzisyenlerin yanında olmak
için hayata geçirdiği projelerden “İstan-
bul Bir Sahne”, pandemiden etkilenen
binlerce müzisyenin performanslarına 
ev sahipliği yapıyor. İstanbul’un dört bir
yanı zor günler yaşayan sanatçılar için
birer açık hava sahnesine dönüşüyor.
Bugüne kadar binin üzerinde müzisye-
nin yer aldığı proje, İstanbulluları özle-
dikleri kültür sanat etkinlikleriyle
buluştururken müzisyenlere de önemli
bir destek sağlanıyor. İBB iştiraki 
KÜLTÜR AŞ’nin gerçekleştirdiği
projeyle İstanbul’un parkları, durakları,
sokakları, otoparkları, günlük işe gidiş
geliş noktaları ve ikonik mekanları dev
bir açık hava sahnesine dönüştü. Kentin
39 ilçesini müzikle buluşturacak şekilde
planlanan etkinliklerde Adalar’dan 

Bağcılar’a, Çatalca’dan Sultanbeyli’ye
kadar 100 nokta belirlendi.

Dijital konserler de vardı

İBB, Nisan ayının pandemi koşulları ne-
deniyle müzisyenleri bekletmemek için,
Enver Ören Kültür Merkezi’nde özel bir
sahne oluşturarak konser kayıtlarını al-
maya başladı. Dijital Sahne olarak
devam eden projenin ikinci bölümü ise
bugünlerde İBB Cemal Reşit Rey Kon-
ser Salonu’nda devam ediyor. Kurulan
özel sahnelerde gösterilen performans-
lar, Kültür.İstanbul YouTube hesabın-
dan “Dijital Sahne Konserleri” adıyla
paylaşılıyor. İBB, Covid-19 vakalarının
düşmesi ve mesafeli bir şekilde açık ha-
vada etkinlik yapmaya elverişli koşulla-
rın oluşması nedeniyle etkinliklerini kent
genelinde yaydı. İlk et-
kinliklerini 5 Haziran
Cumartesi günü,  5
farklı noktada 21 konser
ile gerçekleştirdi. Kısıt-
lamanın olduğu Pazar
günleri dışında kalan

zamanlara konserler planladı. Farklı
tarzdan müzisyenler, uzun süredir uzak
kaldıkları seyircileriyle buluştu.

Müzisyenlerin yüzü güldü

İBB, her bir müzisyene 2 bin TL destek
sağladığı “İstanbul Bir Sahne” projesini
Mart 2021’de gerçekleştirdiği bir açık
çağrı ile başlattı.. Projeye 2 bin 289 baş-
vuru yapılırken, müzik topluluklarıyla
birlikte toplam sayı 6 bin 841 olarak ger-
çekleşti. Başvuru şartlarını sağlayan mü-
zisyen sayısı ise 5 bin 10 kişi oldu.
“İstanbul Bir Sahne”nin Dijital Sahne
çekimlerinde bin 60 müzisyen, perfor-
mans sergiledi. 5 Haziran’dan itibaren
açık havada gerçekleştirilmeye başlanan
etkinliklerde ise bugüne kadar 200’ün
üzerinde sanatçı ağırlandı.
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Bağcılar Belediyesi’nin 2023 hedeflerine
ulaşabilmesini sağlamak amacıyla;  “En-
tegre Yönetim Sisteminde Bağcılar Mo-

deli” kapsamında üst yöneticilerin katılımıyla “2021
yılı farkındalık artırma” oturumu gerçekleştirildi. Bağ-
cılar Belediyesi Başkan Yardımcısı ve Kalite Üst Yö-
netim Temsilcisi M. Akif Görentaş, EYS altında
yapılan çalışmaların kapsamı, gerekliliği, hedefleri ve
çalışmaların etkinliği hususunda yöneticilerin sergile-
yecekleri liderliğin, öncü belediye olma anlayışını
daha ileriye taşıma noktasında önemini ifade etti.
Bağcılar Belediyesi Strateji Geliştirme Müdürü Ser-
bay Öztürk ise yönetim sistemlerine ve modellerine
ilişkin küresel ve yerel farkındalık aktarımı ile başla-
dığı sunumda EYS (Entegre Yönetim Sistemi)  kap-
samında belediyede yapılan çalışmalar, mevcut
durum ve 2023 yılı hedeflerine değindi. Sunum so-
nunda katılımcıların görüşleri alınarak 2023 hedefle-
rine ulaşmak için yapılacak çalışmalar konusunda
fikir alışverişinde bulunuldu.

Kültür sanat sektörüyle dayanışmasını daha da
geliştirmeyi amaçlayan İBB; “İstanbul Bir Sahne” ve
“İstanbul’da Perdeler Kapanmasın” projeleriyle
sanatçılara önemli destekler sağlamaya devam ediyor

Bağcılar Belediyesi yöneticilerinin katılımıyla
EYS (Entegre Yönetim Sistemi) çalışmaları
kapsamında “2021 yılı farkındalık artırma” 
oturumu düzenlendi. Programda hem mevcut
durum değerlendirildi hem de geleceğe dönük
yapılacak çalışmalar tartışıldı

T ürkiye'nin gidişatı malum. “Suç örgütü
lideri” bir yanda, kelli felli bakanlar bir
yandan herkes hababam bir şeyler söy-

leyip, bir şeyler anlatıyor. Kimine “hak” veriyo-
ruz, kimini çok “yanlış” buluyoruz. Bitmek
bilmeyen bu politik hengameler ve çekişmeler
içinde ise bir de ekonomik “sıkıntılar” boy gös-
teriyor. Ay sonunu getirme telaşı, parasızlık,
uzun mühlettir kısa çalışma ödeneği ile geçin-
meye mahkum edilenler, işsizler, umutsuzlukar
o kadar çok ki... Say say bitiremeyiz. Hal böyle
olunca tüm bu “ham ervahlıktan” sıyrılıp biraz
gülümseye ihtiyaç duyuyor insan. Ama nasıl?
Gezin diyeceğim de o para ister. Ama okumak
desen bak o bedava. Hadi gelin bugünlerden
çok da başka günleri anlatmayan rahmetli Aziz
Nesin'in “Esneyen İnsanlar Ülkesi” isimli hika-
yesini okuyalım...

“Bir varmış, bir yokmuş, sana varsa bana
yokmuş, bana varsa ona yokmuş. Bir zamanlar
yeryüzünün bir yerinde bir ülke varmış. Bu ül-
kedeki kişiler mutluluk içinde yaşar dururlar-
ken, Tanrı vermesin, bir bilinmez salgın hastalık
onları kırıp geçirmeye başlamış. Öyle bir hasta-
lık ki, ülkedeki insanların birtakımı zayıfla-
maya, küçülmeye, birtakımları da
şişmanlamaya, irileşmeye başlamış. Zayıflayan-
ların boyları da günden güne ufalıyormuş. Ama
bu ufalma, küçülme, zayıflama o kadar yavaaaş
yavaş oluyormuş ki hiç kimse ne kendisinin, ne
de başkalarının küçüldüğünün farkına 
varmıyormuş.

Günde ancak beş on gram zayıflıyor, bir iki
milimetre küçülüyorlarmış. İnsanlar küçüle
ufala, zayıflaya sıskalaşa, bir zaman gelmiş,
baston kadar incelmiş, sacayağı kadar kısalmış-

lar. Günden güne daha da kısalıp ufalıyorlarmış.
Beri yandan birtakım insanlar da günden

güne şişmanlıyor, irileşiyorlarmış. Öbürlerinin
küçülmesi, ufalması gibi, bu irileşme, şişman-
lama da, günden güne bikaç milim, günde beş
on gram olduğundan, ne kendileri, ne de başka-
ları onların her gün biraz daha devleştiklerinin
farkına varmıyorlarmış. Boyları yangın kuleleri
kadar uzamış, gövdeleri vapurlar kadar irileş-
miş. Ama o ülkede büyüyenlerin sayısı, zayıfla-
yıp ufalanların sayısına denk değilmiş. İki yanın
sayısı birbirine eşit olmuyormuş. Beş on küçü-
lene, ufalana karşılık, ancak bir kişi kocaman-
laşırmış. Zayıfların çocukları. da zayıf, fındık
kadar küçük doğmaya başlamışlar. Buna karşı-
lık, irilerin çocukları da fil yavrusu kadar
büyük, kocaman doğuyorlarmış. Doğuştan
küçük olanlarla, doğuştan büyük olanlar, oldum
olasıya bu işin böyle gelip böyle gittiğini sanır-
lar, bunda hiçbir ayrılık, uygunsuzluk, olağanüs-
tülük görmezlermiş. Görmedikleri gibi,
küçülenler, kendilerinden daha küçüklerini
görüp, onlara bakarak, “Tanrım, buna da şü-
kürler olsun, küçüğün küçüğü var. Ben yine iyi-
yim!” diye avunurlarmış.

Günden güne irileşenler de, kendilerinden
daha irilerini gördükçe, “Tanrım, beni ondan
daha iri yap!” diye yakarırlarmış. Dileklerini,
yakarmalarını Tanrı da dinler, onları günden-
güne şişirir de şişirirmiş. Bir zaman gelmiş ki,
şişmanlayanlar, irileşenler, oturdukları evlere;
yattıkları yataklara, geçtikleri yollara sığmaz
olmuşlar. Her ne yapsalar, ayakları yorganların-
dan dışarı çıktığından, yorganlarını ayaklarına
göre uzatmaya, yolları gövdelerine göre aç-
maya, evlerini de boylarına göre büyütmeye
başlamışlar.

Bir zaman gelmiş, açtıkları yollardan da ge-
çemez, büyüttükleri evlere de giremez, uzattık-

ları yorganlarına da sığamaz ol-
muşlar. Yeniden, evlerini yollarını, yorganlarını
büyütmüşler. Alanlar küçük gelmiş, alanları aç-
mışlar. Yaşadıkları kent küçük gelmiş, kentten
dışarı kaçmışlar. Yayıldıkça yayılmışlar, taş-
tıkça taşmışlar.

Küçülenler de küçüldükçe küçülmüşler, ufal-
dıkça ufalmışlar, artık öyle olmuş ki, bir zaman
sonra kimisi ev diye karpuz kabuğuna, kimisi
ceviz, kimisi de fındık kabuğuna girer olmuş. İş
bu kadarla da kalmamış, bir zaman sonra kü-
çüle küçüle temelli kaybolmaya başlamışlar.
Gözle görülemez olmuşlar. Ancak mikroskopla
bakılınca görülebiliyorlarmış. Bütün bu olan bi-
tenleri, herkes olağan bişey sanır, hiçbiri yakın-
mada bulunmazmış.

Gel zaman, git zaman, irileşenlerin irileş-
mesi, şişmanlayanların şişmanlaması durmuş.
İş bununla da kalmamış. Onlar da küçülmeye,
ufalmaya başlamışlar. Gündengüne zayıflıyor-
larmış. Ne var ki, zayıflamaları, şişmanlama-
ları gibi yavaş yavaş değil, birdenbire
oluyormuş. Eskiden boylan günde bir iki milim
uzarken, şimdi günde bir iki karış birden kısalı-
yorlarmış. Eskiden günde bikaç gram şişman-
larken, şimdi günde beş on gram birden
zayıflıyorlarmış. Boyu beş metre, ağırlığı iki ton
olanlar gece yataklarına böyle yatıyor, sabah,
boyları iki metre, ağırlıkları iki yüz kilo olarak
uyanıyorlarmış. Büyük bir hızla erimeye başla-
mışlar. Bir zaman gelmiş, artık birbirlerini bile
tanımıyor, aynadaki hayallerinden korkuyorlar-

mış. Büyük bir korkuya düşmüşler. Bu büyük
korkuyla küçüle küçüle büsbütün yok olmak-
tansa, kendi canlarına kıyanlar bile olmuş.
Arka arkaya kendilerini öldürüyorlarmış. Ken-
tin her yanında ağlamalar, bağırtılar göklere
yükseliyormuş:

– Zayıflıyoruz!.. – Eriyoruz!… – Bitiyoru-
uuz!.. Ağlamak, sızlamak, bağırmak bir işe ya-
ramamış. “Büsbütün ortadan yok olup
gitmeden aklımızı başımıza devşirelim. Küçül-
memizi önleyici bir çıkar yol bulalım!” demiş-
ler. Artık şişmanlamaktan, büyümekten
geçmişler, oldukları gibi kalsalar, çoktan razı-
lar. Doktorlara başvurmuşlar. Doktorlar onlar-
dan beter. Herkes kendi başının derdine
düşmüş. Göz göre göre ufalıyor, eriyorlar. Bu
öyle amansız bir salgın hastalıkmış ki, ondan
ona geçiyormuş. Doktorlar, şişmanlık ilaçlan
vermişler, kemikleri besleyici iğneler yapmışlar.
“Bol bol yiyin!” demişler “Üzülmeyin, canınızı
sıkmayın!” demişler. Ama bütün bunların hiç-
biri yararlı olmazmış. O zaman o ülkede yaşa-
yanlar, düşünmüşler, taşınmışlar, “Başka bir
ülkeden, derdimize derman bulacak bir uzman
arayalım,” demişler. Dedikleri gibi de yapıp,
dünyanın en büyük şişmanlatma uzmanını kendi
ülkelerine çağırmışlar. Uzman gelmiş, küçülen-
lere, ufalanlara bakmış.

– Bu yeni bir hastalık değil, demiş. Dünyanın
başka yerlerinde de görülmüştür. Her ne kadar
salgın bir hastalıksa da önlenebilir. Aranızda bir
zaman yaşayacağım. Ben ne yaparsam, siz de
gözünüzü, kulağınızı açın, benim yaptığım gibi
yapın. Göreceksiniz ki, benim yaptıklarımı ya-
parsanız, hem zayıflamanız, küçülmeniz, hem
şişmanlamanız duracak… Nasılsanız öyle kala-
caksınız. Bunu söyledikten sonra uzman, onla-
rın gözleri önünde tartılmış, ölçülmüş. Ağırlığı
75 kilo, boyu da 1.79 gelmiş.

O ülkede yaşayanlar, neler yapacak diye uz-
mandan gözlerini ayırmamışlar. Hepsi göz
kulak kesilmiş. Hep ona bakıyorlarmış. Uzman
o ülkede kırk gün, kırk gece kalmış. Sonra
orada yaşayanları çevresine toplayıp,

– Bunca zaman aranızda yaşadım. Neler
yaptığımı gördünüz, siz de benim gibi yapar,
benim gibi yaşarsanız, bu dertten kurtulursu-
nuz!.. demiş. Demiş ama, o ülkede yaşayanlar,
uzmanın kendilerinden ayrı onların yaptıkların-
dan başka bişey yaptığını görmemişler. Görseler
de anlamamışlar. Uzman,

– İşte bakın, yine gözünüzün önünde tartılı-
yorum!… demiş. Tartılmış, ağırlığı 75 kilo; öl-
çülmüş, boyu 1.79… Nasıl geldiyse yine öyle.
Ne şişmanlamış, ne zayıflamış. O ülkede yaşa-
yanlar büsbütün şaşırmışlar. “Bu uzman bizden
ayrı, bizim yaptıklarımızdan başka ne yaptı da,
hiç zayıflamadı, kısalmadı?..” demişler.
Uzman, vapura binip, o ülkeden ayrılırken,

– Anladınız ya… demiş, ben ne yaptımsa siz
de öyle yapın!… Allasmarladık. Uzman bir
gece önceden uykusuz olduğu için, bu sözleri
söyledikten sonra küçük dili görünene kadar ağ-
zını açıp, bir de esnemiş.

O ülkede yaşayanlar bunu görünce, hep bir-
den sevinçle bağırmışlar: – Tamam… – Uzman
esnedi… – Uzman gerindi… – Şimdi anladık
neden zayıflamadığını… – Uzman ne yaptıysa,
biz de onu yapalım… O günden sonra, o ülkede
yaşayanlar, uzman esnedi, gerindi diye, onlar da
hiç durmadan esnemeye, gerinmeye başlamış-
lar. Gerçekten de zayıflamaları, küçülmeleri, kı-
salmaları durmuş. İriler iri, ufaklar ufak
kalmış. Hiçbir değişme olmamış. Çünkü, esne-
mekten, gerinmekten vakit bulup da yaşayamı-
yorlarmış ki küçülsünler, ufalsınlar, ya da
büyüyüp irileşsinler… Hep esniyor, hep gerini-
yorlarmış...”

Bir garip ülke...

T.C.
BAKIRKÖY

4. İCRA DAİRESİ
2020/8478 ESAS
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TAŞINIRIN AÇIK ARTIRMA İLANI
Aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup:
Birinci artırmanın aşağıda belirtilen gün, saat ve yerde yapılacağı ve o gün kıymetlerinin %50'sine istekli bulun-
madığı taktirde, yine aşağıda belirtilen gün, saat ve aynı yerde 2. artırmanın yapılarak satılacağı; şu kadar ki, ar-
tırma bedelinin malın tahmin edilen değerinin %50'sini bulmasının ve satış isteyenin alacağına rüçhanı olan
alacakların toplamından fazla olmasının ve bundan başka paraya çevirme ve payların paylaştırma giderlerini
geçmesinin şart olduğu; birinci artırmadan on gün önce başlamak üzere artırma tarihinden önceki gün sonuna
kadar esatis.uyap.gov.tr adresinden elektronik ortamda teklif verilebileceği, birinci artırmada istekli bulunmadığı
takdirde elektronik ortamda birinci artırmadan  sonraki beşinci günden başlamak üzere ikinci artırma gününden
önceki gün sonuna kadar elektronik ortamda teklif verilebileceği, mahcuzun satış bedeli üzerinden aşağıda belir-
tilen oranda KDV.'nin alıcıya ait olacağı ve satış şartnamesinin icra dosyasından görülebileceği; gideri verildiği
takdirde şartnamenin bir örneğinin isteyene gönderilebileceği; fazla bilgi almak isteyenlerin yukarıda yazılı dosya
numarasıyla dairemize başvurmaları ilan olunur. 07/06/2021

1.İhale Tarihi : 06/07/2021 günü, saat 11:00 - 11:10 arası.
2.İhale Tarihi : 26/07/2021 günü, saat 11:00 - 11:10 arası.
İhale Yeri : MERKEZ EFENDİ MAHALLESİ, KALE İŞ 

MERKEZİ NO:275-295 ZEYTİNBURNU/İSTANBUL 
No    Takdir Edilen Değeri TL. Adedi KDV Cinsi (Mahiyeti ve Önemli Nitelikleri) 
1       1.000,00 1   %18 1 Adet KLAVYE iMAC BİLGİSAYAR VE APPLE KLAVYE

( iMAC G5 1.8 GHz, 17 İnch, Power PC G5 80 GB HD
2       8.500,00 1   %18 1 Adet YAZICI XEROX MARKA WC7525 

RENKLİ LAZER YAZICI
3    400,00 1   %18   1 Adet MİNİ BUZDOLABI REGAL MARKA ( BÜRO TİPİ)
4    4.500,00 1   %18 1 Adet RENKLİ YAZICI XEROX-PHASER 

6300 RENKLİ LAZER YAZICI
5     48.500,00 1   %18 1 Adet CNC ROUTER MAKİNASI 

POYSAN-B72120 MODEL TİPLİ MAKİNA, 
6     45.000,00 1   %18 1 Adet CNC MAKİNASI MARKASIZ 
7     2.600,00 1   %18 1 Adet KOMPRESÖR MAKİNASI PİSTONLU TİP, 
8     18.000,00 1   %18 1 Adet DERİ YAKMA(SICAK BASKI) MAKİNASI 

(İİK m.114/1, 114/3)
* : Bu örnek, bu Yönetmelikten önceki uygulamada kullanılan Örnek 63'e karşılık gelmektedir.

kUltUr sanata 
ıBB katkısı

Örnek No: 25*

Anıl BODUÇ

statİk fİkİr

anilboduc@gmail.com

TAYLAN DAŞDÖĞEN

Kadın emeği pazarının
yeni adresi belli oldu
Aile ekonomisine katkıda bulunmak isteyen yüzlerce kadın girişimci, İstanbul Gönüllüleri Kadın
Emeği Pazarı’nda ürünlerini halkla buluşturmaya devam ediyor. Kadın Emeği Pazarı, Sarıyer
Meydanı ve Üsküdar Marmaray çıkışında; 7-19 Haziran 2021 tarihleri arasında sokağa çıkma
kısıtlamasının olmadığı her gün, 10.00-19.00 saatleri arasında açık olacak

Kendi olanaklarıyla üretim
yapan ancak ürettikleri
ürünleri tüketiciyle buluş-

turma konusunda sıkıntı yaşayan ka-
dınlar için başlatılan Kadın Emeği
Pazarı, İstanbul’un çeşitli meydanla-
rında yeniden yerini aldı. Toplam
350’den fazla kadın üreticinin, Üskü-
dar pazarında yer alan 48 stantta ve
Sarıyer’de bulunan 24 stantta dönü-
şümlü olarak ürünlerini tüketici ile bu-
luşturması amaçlanıyor. Geçtiğimiz
Şubat ayında, Kadıköy İskele-
sinde kurulan pazar, yine 350 ka-
dının ürünlerine ev sahipliği
yapmıştı.  Konuyla ilgili açıkla-
malarda bulunan proje sorum-
lusu Derya Komut Aytekin,
“Tamamen İstanbul Büyükşehir

Belediyesi’nin (İBB) bize sağladığı
stantlarla, buradaki lojistik destekle-
riyle birlikte güzel bir birliktelik kurgu-
ladık. Bundan sonra da çeşitli ilçelerde
kadın emeği için pazarlarımızı kurgu-
lamaya devam ediyor olacağız” dedi.

Vatandaşlar mutlu oldu

Kadın Emeği Pazarı’nda tezgah açan
kadınlar, pandemi döneminde düşen
gelirlerine de destek olmuş oluyor. Gö-
rüşlerini dile getiren bir kadın girişimci,

“Çok teşekkür ediyorum Büyükşehir
Belediyesi’ne de ayrıca çünkü biz üc-
retsiz açtık. Böyle bir yere biz aylık 3
bin lira 4 bin lira kira veriyorduk” ifa-
desinde bulundu. Kadın girişimciler, el
emekleriyle ürettikleri; kolye, yastık,
bez bebek, tablo, örgü çanta gibi çeşitli
ürünlere kentlinin yoğun ilgi gösterdik-
lerini söyledi. İBB ve İstanbul Gönül-
lüleri’nin birlikte gerçekleştirdiği
“Kadın Emeği Projesi” ilk olarak Be-
şiktaş İskele Meydanı’nda hayat bul-

muştu. 14 Aralık-31 Aralık
tarihleri arasında Kadın Emeği
Pazarı’nda, 500 kadın girişimci
tarafından üretilen çeşitli ve ya-
ratıcı ürünler stantlarda satışa
sunulmuş, kentli yoğun ilgi gös-
termişti.  SAVAŞ ATAK
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Malzeme
stokluyoruz

Hasar gören
bina yıkıldı
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İSTANBUL EĞİTİM VE ARAŞTIRMA HASTANESİ
PATOLOJİ LABORATUVARI 21 KALEM SARF MALZEME ALIMI mal alımı 4734 sayılı Kamu 
İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler 
sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda 
yer almaktadır:
İKN  : 2025/593967
1-İdarenin
a) Adı  : İSTANBUL EĞİTİM VE ARAŞTIRMA HASTANESİ
b) Adresi  : Cerrahpaşa Mah. Org. Abdurrahman Nafiz Gürman Cad. 34098 
    Cerrahpaşa FATİH/İSTANBUL
c) Telefon ve faks numarası : 2124596450 -
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası  : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı  : PATOLOJİ LABORATUVARI 21 KALEM SARF MALZEME ALIMI
b) Niteliği, türü ve miktarı : 21 KALEM SARF MALZEME ALIMI
    Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde  
    bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer  : İstanbul Eğitim ver Araştırma Hastanesi / Laboratuvar Ana 
Depo
ç) Süresi/teslim tarihi  : Malzemeler, ilgili deponun yazılı siparişi ( FAKS, elden ile) 
    doğrultusunda pey der pey olmak üzere tebliğ tarihi itibariyle 
    10 (On) İş Günü içerisinde teslim edilecektir. Bu sözleşme 
    kapsamında çekilecek sipariş maksimum 6’dır.
d) İşe başlama tarihi  : Sözleşmenin imzalanmasına müteakip işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati  : 15.05.2025 - 11:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres)  : İstanbul Eğitim ve Araştırma Hastanesi- C Blok-6. Kat İhale 
    Salonu
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat 
dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık 
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece 
EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
4.3.1.
4.3.1.1. Yetkili kurum ve kuruluşlara kayıtla ilgili belgeler:
“Yerli Malı Belgesi”
Kapsam Dışı Beyanı
Tıbbi Cihaz Satış Merkezi Yetki Belgesi
ÜTS Kaydı
4.3.2. İsteklinin teklifi kapsamında sunması gerektiği İdari Şartnamenin 7nci maddesi 
dışındaki maddeleri ile teknik şartnamede belirtilen aşağıdaki belgeler:
Etil Alkol Toptan Satış Belgesi veya Etil Alkol ve Metanol Toptan Satış Belgesi
4.3.3. Numune sunulması istenmektedir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açık olup yerli malı teklif eden istekliye ihalenin 
tamamında % 15 (yüzde on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek 
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, 
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim 
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. 
İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, kısmı teklif verilebilir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda 
geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun 38 
inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Son yıllarda özellikle 18 ve 25 yaş 
arasında bulunan yeni nesil genç-
ler, sosyal medya bağımlı olmaları 

Aileleri tedirgin etmeye başladı. Dünya 
genelinde yapılan araştırmalara sosyal 
medya platformlarını en fazla kullanan 
ülkeler arasında Türkiye ön basamak-
larda yer alıyor. Yeni nesil gençlerin 
toprağa dokunmamaları ve kırsal kesim-
lerde yerel tarım ve hayvancılık gibi işleri 
yapmak yerine sanal ortamda ve sosyal 
medyada statüleri popüler olan meslekle-
re yönelmeleri tartışılmaya devam ediyor.

Çağımızın en büyük iletişim ve bilgiye 
ulaşmak için kullandığımız cep telefonla-
rı gençler gibi her kesim insanın ihtiyaç 
duyduğu ve kullandığı bir teknolojik 

araçtır. Cep telefonlarına aşırı bağımlılık 
meslek seçimi ve yapılan işleri etkilediği 
savunuluyor.Gençlerin meslek tercihleri 
ve iş seçimi sosyal medya platformları ve 
TV Kanallarının etkisinin fazla olduğu 
belirliyor.

Atasözlerine bile konu olan erkek 
çocukların ve gençlerin yaptıkları ve 
yapacakları işleri babalarına sorması ve 
danışması yerine internetten araştırmaya 
ve öğrenmeye yönelmesi, aynı şekilde 
genç kızların ve çocukların Annelerin-
den öğrenmeleri ve sormaları gereken 
konuları yine internete yönelip araştırıp 
öğrenmeleri hayatlarında yaptıkları ter-
cihleri bazen olumsuz etkileyebiliyor.

Yeni nesil gençler eski dönemler gibi 

toprağa dokunmuyor. İnsanlık tarihi 
boyunca tarım ve çiftçilik konusunda 
en çok çalışan ve verim alınan gençle-
rin emekleri ile elde edilen başarılar 
olmuştur. Ayrıca tarımda olduğu gibi 
hayvancılık alanında genç çalışanların 
büyük emeği var. Son yıllarda ülkemizde 
hayvancılık sektöründe yaşanan gerileme 
ve yurt dışından ithal edilen hayvanlar 
ile et fiyatların yükselmesi defalarca ülke 
gündemini meşgul etmişti. Hayvancılık 
sektöründe yaşanan sıkıntıların en büyük 
sebebi yeni nesil gençlerin çobanlık yap-
mak istememeleri, kış aylarında ahırlar-

da hayvanlara yem vermek istememeleri 
ve bu hayvanları derelere götürüp su 
içmelerini sağlamak gibi gençlerin yap-
tıkları işleri yapmak istememelerinden 
dolayı yaşlı nüfus mecburen hayvancılığı 
bırakmaları ile sonlanıyor.

Özellikle tarım sektöründe gençlerin 
çalışması büyük önem kazanıyor. Sera-
larda çapalama işini gençler yapıyor, 
meyve ağaçlarından meyve toplama işi 
yine gençlerin büyük çabası ile yapılı-
yor. Ayrıca Karadeniz bölgesinde fındık 
toplama ve çay yaprağı toplama işini 
gençlerin büyük emeği ile yapılıyor. 
Güneydoğu Anadolu’da yaz aylarında 
aşırı sıcaklarda yaşlı nüfusun çalışmakta 
zorlandığı bir dönemde yine gençlerin 
tarlalarda ürünleri toplayıp paketleme 
işini yapmaları büyük önem kazanıyor. 
Doğu Anadolu’da yaz aylarında hayvan-

lar için makinaların biçemediği mera 
alanları yine tırpan ile gençlerin biçtiği 
Köylerde yaşayan vatandaşların Tavuk, 
Kaz ve Hindi gibi kanatlı hayvanları ye-
tiştirmede çocukların ve gençlerin çabası 
ve katkısı büyüktür.

18 ile 25 yaşları arasındaki gençlerin 
biyolojik olarak en verimli dönemleri 
ve vücutların fiziki gelişimi ve sanraki 
yaşlardaki sağlığına etki edecek ergenlik 
döneminde çalışma hayatları oldukça 
önemlidir. Tarım işlerinde, hayvancılık 
işleri ile uğraşmak ve çiftçilik yapmak 
hem gençlerin ergenlik döneminde sağlık-
lı gelişimi için önemli, hemde en verimli 
dönemlerinde kendisine ve ülke ekono-
misine katkı yapabilecekleri bir dönem 
olarak öne çıkıyor. Genç neslin eğitimi 
ve yetişme konusunda Anne ve Babalara 
büyük görev düşüyor.

Yeni nesil gençler
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Ü lkemizde en acılı, en dramatik olayların gün-
dem süresi yaklaşık on gündür. Bu ülkede tatil
beldesinde kış sporlarının yapıldığı bir otel

yandı, 78 kişi hayatını kaybetti; kimin aklında kaldı?
Konya'da bir bina çöktü, büyük depremler yaşadık, şehit
haberleri geldiği günler oldu. Bu olayların ve haberlerin
tartışıldığı ve gündem olduğu gün sayısı ortalama on
gündür. on gün sonra ne mi oluyor? alışıyoruz malesef
her şeye alıştırılıyoruz.

Düşünün, ekonomi kriz almış başını gidiyor, insanlar
geçinmekte büyük zorluklar yaşıyor, geçen yıl özel
okulda olan çocuklarını şimdi devlet okuluna yazdırma-
nın telaşına düşen insanlar var, emekliler evden dışarı
çıkmıyor, masraf olmasın diye 3+1 evlerinde tek bir
odada yaşayıp tasarruf etmeye çalışıyorlar, esnaflar gi-
derlerini ve çalışan sayısını azaltarak hayatta kalma
mücadelesi veriyor, işten atılan insanlar evlerini kapatıp
ailelerinin yanına yerleşiyorlar, düğün yapacak gençler
ise sürekli gün erteleyerek belki ekonomi düzelir, ayakta
kalma şansımız daha yüksek olur diye düşünüyorlar.

Bu günlerde gündem seçimlerde CHP'nin Cumhur-
başkanı adayı Ekrem İmamoğlu mu olacak, Recep Tay-
yip Erdoğan tekrar aday olacak mı? Zafer Partisi Genel
Başkanı hapisten çıkacak mı? gibi konularla uğraşıyor.
İktidara oynayan 102 yıllık ana muhalefet partisi Cum-
huriyet Halk Partisi ise bu sefer iktidar olacağım diye
erken seçim istiyor. 

Ulusal TV Kanallarına baktığımız da elinde çubuklar
ile her akşam Suriye haritası üzerinden gerçek gündem-
leri konuşmak yerine, ülkemiz dışında yaşanan olaylar
ile meşgul olmamızı istiyorlar. Bazı ana akım Tv kanal-
larında yıllarını sahada haber yaparak geçiren gerçek
gazeteciler yerine, farklı mesleklerden iktidar partisine
yakın görüşlerde olan bazı şahısların dünya gündemi,
ekonomik gündemi, siyasi gündemi ve deprem günde-
mini bu kişiler her akşam kendi aralarında tartışıp bize
bilgi veriyorlar. Bu kişiler utanmasalar kadın doğum
konusunda bile konuşacaklar. Aslında bunların gazete-
cilik ve medya sektörü ile bir alakaları olmamasına rağ-
men, gündem ile ilgili istenilen ve istenilmeyen leri
konuşup tartıştıkları için rağbet görüyorlar.

Ülkemizde yıllar içinde çok önemli olaylar ve trajedi-
leri yeterince konuşmadığımız ve tartışmadığımız için
yenileri ile karşılaştığımız da ortalama on gün geçtikten
sonra toplum olarak unutuyoruz. Halk olarak iktidar ve
olaylardan sorumlu olanları tartışma dığımız zaman,
hesap soramadığımız zaman yenileri yaşandığı zaman
tepkiler de cılız kalıyor. Toplum olarak tepkisiz kaldığı-
mız şeyler yeniden yaşandığı zaman daha çabuk alışıyor
ve unutuyoruz. Bize mübah görülen şeylere razı gelme-
miz isteniyor.

Türkiye farklı coğrafyaları ve farklı iklimleri olan
zengin kültürü ile yabancıların cennet olarak görüp, tu-
rist olarak her yıl ziyaret ettiği kadim bir ülkeyiz. 85
milyon vatandaş olarak daha iyi bir yaşam, daha iyi bir
ekonomi ve daha iyi bir hayat hak ediyoruz.

B eylikdüzü'nde AK Parti ve
CHP arasındaki tartışma yeni
bir boyut kazandı. AK Parti

İlçe Başkanı Ömer Çolak, önceki gün
ilçe binasında düzenlediği basın top-
lantısında CHP'li Beylikdüzü Belediye-
si'ne hedef almış ve “Beylikdüzü'nü çok
kötü yönetiyorlar” demişti. Belediye Baş-
kanı Mehmet Murat Çalık'ın sık sık “Beylik-
düzü'nde 252 projemiz var ve büyük bir
kısmını hayata geçirdik” cümlesini kullandı-
ğını anımsatan Çolak, bu ifadelerin hiçbiri-
nin gerçek olmadığını söylemiş ve Çalık ile
CHP yönetimini “yalancılıkla” itham et-
mişti. Çolak, “CHP'nin Beylikdüzü'nde 252
projesi olduğu tamamen yalandır, CHP yö-
netiminde Beylikdüzü sürekli geriye gitmiş-
tir” ifadelerini kullanmıştı. Çolak'ın bu
açıklamalarına cevap ise CHP Beylikdüzü
İlçe Başkanı Mülayim Demirtaş'tan geldi.

Demirtaş, Çolak'ın halkı kandırmaya ça-
lıştığını söyledi. 

Bizde yalan olmaz

Damga'ya konuşan Mülayim Demirtaş,
“Ben normalde AKP İlçe Başkanı Sayın
Çolak'a cevap vermeye dahi gerek duy-

mam. Bir defa bizi yalancılıkla itham etmesi
büyük bir hata. Siz aracı olun kendisi de
buyursun gelsin, 252 projemizi tek tek anla-
talım ve tamamlanmış olanları gezdirelim.
Bizde yalan dolan olmaz. Ne diyorsak ger-
çektir. Yalanının mucidi Sayın Çolak'ın
kendi partisi AKP'dir” ifadelerini kullandı. 

O yalan söylüyor!

Ömer Çolak'ın, “Beylikdüzü'nde metro in-
şaatı bir türlü başlayamıyor ama bunun se-
bebi imza verilmemesi değil İBB
yönetiminin eksik proje sunması ve projeyi

bir türlü tamamlayamıyor olmasıdır” sözle-
rine de yanıt veren Demirtaş, “Biz değil
ama belli ki o böyle konuşarak yalan söylü-
yor. Proje eksik veya tamamlanmamış de-
ğildir, tastamamdır. Yalanın mucitleri metro
projesini önlerine tam 6 kere gelmesine rağ-
men bir türlü imza atmadılar. Meclis üye-
miz olan Mesut Çelik kardeşimin sosyal
medyada bu konudaki açıklamalarını izle-
sinler” dedi.

Babasına sorsun!

AK Partili mevkidaşına geçmişle ilgili de
hatırlatmada bulunan Demirtaş, “Sayın
Ömer Çolak'ın babası Şanver Çolak, belde-
ler döneminde Yakuplu Belediye Başkanı
idi. Ben de CHP'nin belde başkanıydım. O
dönem siyaseti nasıl nezaket içinde yaptık
babasına sorup öğrenebilir” eleştirisinde
bulundu.

Toplum olarak her 
şeye alıştırılıyoruz

-Ömer Çolak'ın genel siyasetle ilgili söylediği
“Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan'ı
bir kere daha seçecek ve yeniden cumhurbaşkanı ya-
pacağız” sözlerine de cevap veren Demirtaş şu ifa-
deleri kullandı; “Ben seçim sonucu şimdiden
söylüyorum. Cumhurbaşkanı Ekrem İmamoğlu ola-
cak. Seçimi yüzde 61 ile kazanacak ve meclis çoğun-
luğunu da CHP kazanacak. Halkın ktidarını
kuracağız. İsterse Sayın Çolak'ın belirleyeceği gaze-
tecilerin önünde her konuyu da tartışırız. Bizim kim-
seden korkumuz yoktur. Hodri meydan” dedi. 

İmamOğlu yüZdE 
61 İlE kaZanaCak

Damga'ya konuşan CHP Beylikdüzü İlçe
Başkanı Mülayim Demirtaş, “CHP'nin
Beylikdüzü'nde 252 projesi olduğu 
tamamen yalandır” diyen AK Partili
mevkidaşı Ömer Çolak'a yanıt verdi.
Demirtaş, “Bizde yalan olmaz gelsin
hepsini tek tek anlatalım, hayata 
geçirdiklerimizi de gösterelim” dedi

BARIŞ 
KIŞ

ÖZEL HABEr

ÇOLAK GELSIN 
ANLATALIM!

Okullar tatil edildi
İstanbul Valisi Davut Gül,
kar yağışı nedeniyle okulların
bugün tatil olduğunu duyurdu.

Öte yandan kamu kurumlarında görev
yapan engelli, 8 yaş altı çocuğu bulunan
kadın çalışanlar ve hamile personel de
idari izinli sayılacak. Valilikten yapılan
açıklamada, “Meteoroloji Genel Müdür-
lüğü’nden alınan verilere göre ilimiz ge-
nelinde yoğun kar yağışı ve buzlanma
beklenmektedir. Öğrencilerimizin ve va-
tandaşlarımızın güvenliği göz önünde bu-
lundurularak 20 Şubat 2025 günü
İstanbul genelinde tüm eğitim kurumla-
rında (anaokulu, ilkokul, ortaokul ve lise-
lerde) eğitim-öğretime ara verilmiştir.
ayrıca, kamu kurumlarında görev yapan
engelli, 8 yaş altı çocuğu bulunan kadın
çalışanlar ve hamile personel de idari
izinli sayılacaktır. Vatandaşlarımızın dik-
katli ve tedbirli olmalarını, zorunlu olma-
dıkça özel araçlarıyla trafiğe
çıkmamalarını önemle rica ederim”
denildi. 

Dışarı çıkmayın!

İstanbul Valiliği'nden yapılan başka bir

açıklamada ise önemli uyarılar yapıldı.
sürecin en sağlıklı şekilde atlatılabilmesi
için, “Zorunlu olmadıkça dışarıya çıkma-
yın” denilen açıklamada, “Özel araç kul-

lanmayın. İhtiyaç anında toplu taşıma
araçlarını kullanın. Kar lastiği bulunma-
yan özel araçlarla trafiğe kesinlikle çık-
mayın” ifadeleri kullanıldı. 

İstanbul Valiliği bugün kent genelinde tüm okulların tatil edildiğini
duyurdu. Kamu kurumlarında görev yapan engelli, 8 yaş altı çocuğu
bulunan kadın çalışanlar ve hamile personel de idari izinli sayılacak

İddianame 
hazırlandı
Ataşehir eski Belediye Başkanı
Battal İlgezdi hakkında belediye
başkanlığı yaptığı dönemde imara
aykırı inşaa edilen 5 yapıya ilişkin
yıkım kararlarını uygulamadığı 
iddiasıyla 'Görevi kötüye kullanma'
suçundan iddianame hazırlandı.

anadolu Cumhuriyet
Başsavcılığı Özel Suçlar
Soruşturma Bürosunca

eski Ataşehir Belediye Başkanı Battal
İlgezdi hakkında iddianame hazır-
landı. Hazırlanan iddianamede, il-
çede bulunan bazı yapıların İmar
Kanunu'na aykırı olduğu, bir kısmı
için de kanunun ruhsatsız ve ruhsata
aykırı yapılara ilişkin 32. maddesi
kapsamında işlem yapılmasına karar
verildi. Adı geçen isimlerin karara uy-
mayarak görevini yerine getirmeyip,
görevlerini kötüye kullandıkları id-
diası üzerine soruşturma başlatıldı.
Şüphelilerin soruşturma aşamasında
alınan ifadeleri de iddianamede yer
aldı. İddianamede alınan savunma-
lara suçtan kurtulmaya yönelik ol-
duğu için itibar edilmediği de yer
aldı. İddianamede, şüphelilerin 5 ta-
şınmazla ilgili 2021'de verilen yıkım
kararlarını uygulamadıkları belirtildi.

7 yıla kadar hapis 

İddianamede Battal İlgezdi, Cenan
Arslan, Kalender Özdemir ve Mah-
mut Murt'un 'Görevi kötüye kul-
lanma' suçundan 1 yıl 9'ar aydan
7'şer yıla kadar hapisle cezalandırıl-
ması istendi. Şüpheli Mahmut Ben-
li'nin ise aynı suçtan 1 yıldan 4 yıla
kadar hapis cezasına çarptırılması
talep edilen iddianame, Anadolu As-
liye Ceza Mahkemesince kabul
edildi.  DHA 

Zirve başladı
KarTal Belediyesi ve Makina Mühendis-
leri Odası İstanbul Şubesi (MMO) işbirli-
ğiyle hayata geçirilen Kartal Bilim,

Mühendislik ve Teknoloji Merkezi-Makine Hangar
önemli bir etkinliğe ev sahipliği yaptı. 3 gün sürecek ve
alanında lider pek çok firmanın katıldığı ‘Proses Oto-
masyon Çözümleri Zirvesi’ düzenlenen açılış töreni ile
başladı. Makina Mühendislerinin ve sektör temsilcile-
rinin yanı sıra Kartal Belediyesi’ni temsilen Başkan
Yardımcısı Adem Uçar’ın da katıldığı Proses Otomas-
yon Çözümleri Zirvesi’nin ilk gününde açılış konuş-
masını Makina Hangar Yürütme Kurulu Sekreteri
Alkım Erdönmezer gerçekleştirdi. Konuşmasında
Makine Hangar’ın işleyişi ve 3 gün boyunca yapılacak
olan etkinliklere dair bilgi verdi. Erdönmez’in ardın-
dan, HannoferFairs  Genel Müdür Yardımcısı Zafer
Erkanar, Enosad Başkan Yardımcısı Hasan Terszioğlu
ve Makina Mühendisleri Odası İstanbul Şubesi Yö-
netim Kurulu Başkanı Ezgi Kılıç birer konuşma ger-
çekleştirdi. 

TiyaTro ve dizi oyuncusu
Emin Gümüşkaya, tedavi
gördüğü hastanede 77 ya-

şında hayatını kaybetti. Akciğer yet-
mezliği nedeniyle vefat eden oyuncu
için dün Üsküdar'daki Devlet Tiyatro-
ları Tekel Sahnesi'nde tören düzen-
lendi. Törene oyuncu Zafer Algöz ve
Gümüşkaya'nın şehir tiyatrolarından

oyuncu arkadaşları katıldı. Az sayıda
kişinin yer aldığı törenin ardından
Emin Gümüşkaya'nın cenazesi, yarın
Bursa'da yapılacak tören ve ardından
kılınacak cenaze namazı için alkışlarla
memleketine uğurlandı.

Babamız gibiydi

Törende konuşan oyuncu Zafer

Algöz, "Bursa Devlet Tiyatrolarının
açtığı gençlik tiyatrosu kurslarına gitti-
ğimizde hepimizin babası gibiydi. Bu
mesleği para kazanmak için değil, aşk
için yapan ender şanlı insanlardan bi-
riydi. Hatta bir gün, "Oğlum, biz bir-
likte kaç tane oyunda oynadık,
turneler yaptık. Devlet tiyatrosunda
ben oyunlar oynadım, bir 'Seyyar 

Teyyar' oynadım. Herkes beni öyle
tanıdı, ne kadar vefasız bir meslek
bu" dedi. Onunla olan gönül bağım
başkadır. Elbette devlet tiyatrola-
rında, sinema çevresinde birçok in-
sanla, birçok meslek büyüğümle
tanışma, çalışma şerefine nail
oldum. Ama tıpkı rahmetli Nur Su-
başı gibi, rahmetli Semih Sergen gibi
Emin abi de fabrikası tarafından bir
tane üretilmiş ve artık fabrikası kapa-
tılmış kıymetli bir adamdı" ifadelerini
kullandı.  DHA

İstanbul'da hayatını kaybeden
tiyatro ve dizi oyuncusu 

Emin Gümüşkaya için cenaze
töreni düzenlendi.

Gümüşkaya'nın cenazesi 
Üsküdar'da düzenlenen

törenin ardından 
defnedilmek üzere 

memleketi Bursa'ya gönderildi

Gümüşkaya uğurlandı

İ STANBUL'UN çeşitli ilçe-
lerinde İSPARK'ın işlettiği 36 
otoparkın, ruhsatsız olduğu 

iddiasıyla hizmete kapatıldığı iddia 
edildi. İBB Zabıta Dairesi Başkan-
lığı’na bağlı zabıtalar tarafından 
mühürlenen otoparkları kullanmak 
için gelenler geri dönmek zorunda 
kaldı. Bu kapsamda, 400 araç ka-
pasiteli Balmumcu Katlı Otoparkı, 
581 araç kapasiteli Şişli Zeminaltı 
Otoparkı, 1162 araç kapasiteli 
Bağcılar Kent Meydanı Zemin 
Altı Otoparkı, 500 araç kapasiteli 
Bayrampaşa Arda Turan Katlı 

Otoparkı, 118 araç kapasiteli Fatih 
Katlı Otoparkı, 197 araç kapasiteli 
Ümraniye Haldun Alagaş Katlı 
Otoparkı’nın da aralarında bulun-
duğu otoparkların girişleri duba, 
bariyer ve şeritlerle kapatıldı.

Kademeli açılacak
Konuyla ilgili İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi’nden yazılı bir açıklama 
yapıldı. Açıklamada, “İstanbul Vali-
liği tarafından Belediyemize iletilen 
25 Şubat 2025 tarih ve 841503 sa-
yılı ‘Yangın Tedbirleri’ konulu yazı 
doğrultusunda, İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi mülkiyetinde bulunan 

taşınmazlarda yangın güvenliği 
açısından gerekli tarama çalışmaları 
gerçekleştirilmektedir. Öte yandan, 
23 Nisan 2025 tarihinde meydana 
gelen Silivri Depremi sonrasında 
da benzer şekilde hızlı hareket edi-
lerek başlatılan, İBB mülkiyetindeki 
taşınmazların deprem güvenliği ta-
ramaları sürdürülmektedir. Yapılan 
ilk taramalar sonucunda, güvenlik 
tedbirleri kapsamında bazı İSPARK 
otoparkları geçici süreyle hizmete 
kapatılmıştır. Gerekli önlemlerin 
alınmasının ardından söz konusu 
otoparklar kademeli olarak yeniden 
hizmete açılacaktır” denildi.

İSPARK tarafından işletilen kentin çeşitli ilçelerindeki 36 otoparkın, İBB zabıta 
ekipleri tarafından mühürlenerek kullanıma kapatıldığı iddia edildi. Konuyla 
ilgili İBB'den yapılan yazılı açıklamada,  deprem güvenliği taraması yapıldığı 
belirtilerek, “Yapılan ilk taramalar sonucunda, güvenlik tedbirleri kapsamında 
bazı İSPARK otoparkları geçici süreyle hizmete kapatılmıştır” denildi

36 OTOPARK36 OTOPARK
KAPATILDI!KAPATILDI!

SAĞLIK Bakanlığı 
koordinesinde, İstan-
bul İl Sağlık Müdür-

lüğü tarafından 26-27 Nisan 
tarihlerinde, olası bir deprem 
anında İstanbul’daki sağlık 
hizmetlerinin kapasitesini 
test etmek amacıyla ‘Ulusal 
Marmara Deprem Tatbikatı’ 
gerçekleştirildi. Başarıyla 
tamamlanan tatbikat sonra-
sında, Sağlık Bakanı Kemal 
Memişoğlu, sosyal medya 
hesabından bir paylaşım yapa-
rak tatbikatı değerlendirdi.

Titiz bir çalışma
Bakan Memişoğlu paylaşımın-
da, “Olası İstanbul depremi 
için 16 İl Sağlık Teşkilatımızın 
katılımıyla İstanbul’da geniş 
kapsamlı deprem tatbikatı 
gerçekleştirdik. Her türlü afette 
sağlık hizmetlerimizi kesintisiz 

olarak sürdürebilmek amacıy-
la titiz bir çalışma içindeyiz. 
İstanbul’da tamamı izolatörlü 
olan ve tamamında helikopter 
pisti bulunan “referans hasta-
neler” belirledik. İstanbul’daki 
bütün hastaneleri ve bölgeleri, 
Anadolu’daki hastaneler ve 
bölgelerle eşleştirdik. Olası 
bir depremde farklı illerimiz-
den İstanbul’a gelecek sağlık 
personeline görev yapacağı 
hastaneleri tanıttık. Lojistik 
hastanelerimizi belirleyerek 
otoparklarında 72 saat saat 
yetebilecek tıbbi malzeme 
stokluyoruz. Türkiye’nin farklı 
illerinden İstanbul’a gelen, 
İstanbul Teşkilatımızın ev 
sahipliğinde gerçekleştirilen 
tatbikatta görev alan tüm me-
sai arkadaşlarıma gönülden 
teşekkür ediyorum” ifadelerini 
kullandı. DHA

Sağlık Bakanı Kemal Memişoğlu sosyal medya 
hesabından yaptığı paylaşımda, geçtiği-
miz hafta sonu İstanbul’da gerçekleştirilen 
tatbikat hakkında, “Lojistik hastanelerimizi 
belirleyerek otoparklarında 72 saat saat yete-
bilecek tıbbi malzeme stokluyoruz” dedi

Silivri açıklarında meydana 
gelen 6.2 büyüklüğündeki 
depremin ardından, Sancak-
tepe’de ağır hasar alan 5 katlı 
metruk binanın kontrollü 
yıkımı gerçekleştirildi

VEYSEL Karani Mahallesi 
Asiltürk caddesi üzerinde bulu-
nan ve 5’inci katındaki balkonun 

çöktüğü 5 katlı metruk bina Sancaktepe 
Belediyesi ekipleri tarafından kontrollü 
şekilde yıkıldı. Yıkımı bizzat yerinde takip 
eden Sancaktepe Belediye Başkanı Alper 
Yeğin yaptığı açıklamada “İstanbul’da 
meydana gelen 6.2 şiddetinde gerçekleşen 
depremde hasar gören ve 3 yıldır kimse-
nin yaşamadığı binanın yıkımı belediye 
ekiplerimizce güvenli bir şekilde yıkılıyor. 
Deprem gerçeğini unutmadan, özellikle 
kaçak yapılara karşı kararlılıkla mücadele 
ediyoruz. Sadece denetim değil, çözüm 
de sunacağız. Kentsel dönüşüm sürecini 
vatandaşlarımız için teşvik edici hale 
getirecek çalışmalar yürütüyoruz. Ama-
cımız, Sancaktepe’yi daha güvenli, daha 
yaşanabilir bir ilçe haline getirmek” dedi. 
Yeğin yıkımı gerçekleştirilen binanın, 3 
yıldır boş olduğunu belirterek, belediye 
olarak ilçe genelinde belediye yetkilileri 
tarafından, benzer durumdaki yapılar 
için de incelemelerin sürdüğünü ve riskli 
binaların tespiti konusunda çalışmaların 
aralıksız devam ettiğini belirtti. DHA
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA
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KüçüKçeKmece'de ormanlık alanda
ağaca asılı halde erkek cesedi bulundu.
Üzerinden kimlik çıkmayan 25 yaşların-

daki kişinin cansız bedeni, olay yeri incelemesinin
ardından Adli Tıp Kurumu morguna kaldırıldı. Beş-
yol Mahallesi İnönü Caddesi'nde yol kenarındaki
ormanlık alanda saat 11.00 sıralarında, kimliği belir-
siz 25 yaşlarındaki bir erkek, iple ağaca asılı halde
bulundu. İhbar üzerine olay yerine polis ve sağlık
ekipleri sevk edildi. Sağlık ekiplerinin yaptıkları ilk
incelemede, asılı halde bulunan kişinin hayatını kay-
bettiği belirlendi. Polis ekipleri tarafından çevrede
güvenlik önlemi alınarak, olay yerinde inceleme ya-
pıldı. 25 yaşlarındaki kişinin cansız bedeni, yapılan
incelemelerin adından Adli Tıp Kurumu morguna
kaldırıldı. Polis, olayla ilgili çalışma başlattı.

16 yıl önce evlenen Cem Sal-
tıkalp, 2020 yılının Kasım
ayında bazı sebeplerden do-

layı eşiyle boşandı. 11 yaşındaki kızı ve
15 yaşındaki oğlunun velayeti Cem Sal-
tıkalp'e verildi. Feshane'nin lunaparkında
çalışan Saltıkalp'i iş yerinde ziyaret eden
kızı Pervin Buse Saltıkalp, bir arkadaşını
karşılamak için lunaparkın dışına çıktı.
Yevadut Caddesi'nde karşıdan karşıya
geçerken telefonla konuşan 11 yaşındaki
Buse hızla gelen minibüs türü aracı far-
ketmedi yola adım attı. Minibüs sürü-
cüsü de onu farketmedi, 11 yaşındaki
Buse'ye çarptı. Küçük kız, çarpmanın et-
kisiyle metrelerce havaya savrularak yere
düştü. Pervin Buse Saltıkalp'e ilk müda-
haleyi çevredekiler yaptı. Hastaneye kal-
dırılan 11 yaşındaki Buse tüm
müdahalelere rağmen hayatını kaybetti.
Minibüsün sürücüsü gözaltına alındık-
tan sonra serbest bırakıldı. Kızını trafik
kazasında kaybeden acılı baba kızı ve
oğluyla yaşadığı evde konuştu.

Hastaneye beni almadılar

Cem Saltıkalp " Kızım Feshane lunapar-
kına gelmişti. Telefon geldi, 'Kızınıza
araba çarptı' dediler, ben inanmadım.
Olay yerine geldiğimde kızımın herşeyi
yerdeydi. Hastaneye beni almadılar, ba-
şınız sağ olsun kurtaramadık dediler. Bir

arkadaşını karşılamak için lunaparkın dı-
şına çıkmış. Araç bayağı hızlı geliyormuş
araç yeşilde değil sarı ışıkta çarpmış.
Kızım 30-35 metre sürüklenmiş" dedi.
Saltıkalp "İzlediğimde görüntüleri ne
hissettiğimi söylemek çok zor. İçiniz par-
çalanıyor. Biri izlese benim durumuma
düşer. İzlediğimde elim ayağım dolaştı,
ben böyle bir kaza hayatımda görme-
dim. Kızım hayat doluydu, neşe kayna-
ğıydı. Bu olay olmadan önce, 'Baba
bana Beşiktaş forması alır mısın?' dedi
kısmet olmadı. Keşke olsaydı" diye ko-
nuştu.

Eve girmek istemiyorum

Acılı baba "Ben kızımı toprağa verdiğim
zaman, ona çarpan insanın serbest kal-
ması içimi daha da yaktı. Evimde her
yerde hayali var kızımın. Eve girmek is-
temiyorum. Kızım karanlıktan korkardı,
üşüdüğü zaman soğuktan da çok rahat-
sız olurdu. Işıklar onun için hala yanıyor.
Benim kızım morgtayken ben bağırıyor-
dum; 'Benim kızım üşür ben onu oradan
alayım, ısıtayım' diye bağırıyordum.
Toprağa verdiğim zaman karanlıktaydı,
karanlıktan korkuyordu o. Benim bir
oğlum var, evlatı ayırt etmiyor insan ama
o başkaydı. Gel desem gelemez, kalk
mezarından gel desem gelemez. Sadece
adalet istiyorum" dedi. DHA

Gel desem gelemez!
Eyüpsultan'da geçen hafta karşıdan karşıya geçerken minibüsün çarpmasıyla metrelerce savrulan ve hayatını kaybeden
Buse Pervin Saltıkalp'ın babası Cem Saltıkalp, "Evimde her yerde hayali var kızımın. Eve girmek istemiyorum. Gel
desem gelemez, kalk mezarından gel desem gelemez. Sadece adalet istiyorum" açıklamalarında bulundu

Ağaca asılı 
halde bulundu

Örümcek hırsızlar!

Şüpheli polise
teslim oldu

Ankara'da bisikletiyle evine
dönerken, bir otomobil sürücü-

sünün arkadan çarpması so-
nucu hayatını kaybeden Umut

Gündüz, ölüm yıldönümünde
'İstanbul'daki Dostları' tarafın-

dan anıldı. Açıklama sonrası,
bisikletle, Beşiktaş'tan Bebek'e

arası anma sürüşü yapıldı.

A nkara'da, 15 Temmuz 2020 tari-
hinde meydana gelen olayda, 19
yaşındaki Umut Gündüz, antren-

mandan bisikletiyle evine dönerken, al-
kollü olduğu tespit edilen bir sürücünün
arkadan çarpıp kaçmasının ardından ha-
yatını kaybetti. Gündüz, ölümünün ilk yıl-
dönümünde 'İstanbul'daki Dostları' adlı
grup tarafından anıldı.

Umut'la hiç tanışamadı

Beşiktaş Sahili'nde gerçekleşen anmaya
katılanlar adına bir basın açıklaması ya-
pıldı. Grup sözcüsü Berk Çetin tarafın-
dan yapılan açıklamada "Biz burada,
Umut'un 'İstanbul'daki Dostları' olarak
buluştuk. Aslında birçoğumuz Umut'un
adını, geçen yıl aldığımız kahredici bir
haberden öğrendik. Bundan tam bir yıl
önce Ankara'da alkollü bir araç sürücüsü
19 yaşındaki bisikletçi Umut Gündüz'ü
katletmişti. Bugün burada bulunanların
büyük çoğunluğu Umut'la hiç tanışa-
madı. Ama biz kendimizi Umut'un en
yakın dostları, en sıkı yoldaşları sayıyo-
ruz ve onun adını yaşatmakta kararlıyız"
debildi. 

Mücadele edeceğiz

Açıklamada, "Umut yalnızca son derece
yetenekli bir sporcu değil aynı zamanda
bu ülkenin ve dünyanın geleceğini dert
edinen, çalışkan bir komünistti. Hayal-
leri, beklentileri vardı ve bunlar için mü-

cadele etti. Bisikletiyle çekilmiş bir fotoğ-
rafının üstüne şu notu düşmüştü: "Hayat
sonunu bilemediğimiz için güzel ve ilgi
çekici. Yarın ne olacak duygusu bizi diri
tutar." Bugün, Umut'un dostları olarak
onu yaşatmanın, "sonunu bilemesek de
hayatı güzel ve ilgi çekici" kılmanın en iyi
yolunun onun gibi mücadele etmek ol-

duğuna inanıyoruz. Bisikletli cinayetleri-
nin "kaza" deyip geçiştirilmemesi için,
katillerin tutuksuz yargılamayla ve gös-
termelik cezalarla ödüllendirilmemesi
için mücadele edeceğiz. Bisikletin hak et-
tiği toplumsal saygıyı görebilmesi için,
bisikletlilerin yollarda güven içinde pe-
dallayabilmesi için, trafikte eşitlik ve öz-

gürlük için mücadele edeceğiz. Türkiye'yi
günün birinde enerji ve otomotiv tekelle-
rinden kurtarmak için, kentlerimizin "bi-
siklet dostu kentler" olarak anılması için
mücadele edeceğiz" ifadelerine yer ve-
rildi. Basın açıklamasının ardından grup,
bisikletleriyle Beşiktaş'tan Bebek'e anma
sürüşü gerçekleştirdi. DHA

BISIKLETLI
PROTESTO

Esenyurt'ta, sürücüsünün ara sokağa süratli ve kontrolsüz girdiği
hafif ticari araç, az kalsın yoldaki 2'si bisikletli çocuk 6 kişiyi eziyordu

olay, geçen pazar günü saat 22.30
sıralarında Bağlarçeşme Mahalle-
si'nde yaşandı. Güvenlik kamera gö-

rüntülerine saniye saniye yansıyan olayda
sürücü, hafif ticari aracıyla süratli ve kontrol-
süz şekilde girdiği sokaktakilerin yüreklerini
ağızlarına getirdi. Fren sesini duyunca üzerine
doğru kontrolsüz bir şekilde gelen aracı fark
eden Zülküf Gözer, bir anda kenara kaçarak,
ölümden döndü. Sürücü, bu sefer de önündeki
2 bisikletli çocuk ve sokakta yürüyenleri ezmek
üzereyken aracının direksiyonunu kırdı. Top-
lam 6 kişinin ölümden döndüğü, sokaktakilerin
yüreklerini ağızlarına geldiği olay sonra sürücü,
hiçbir şey olmamış gibi yoluna devam etti.

Kendimi kenara attım

Yaşananları anlatan Zülküf Gözer, "Akşam
22.00 - 22.30 sıralarıydı. Dükkanımı kapatmış,
evime gidiyordum. Tam sokağa girdim, acı bir
fren sesi duydum. Ne olduğunu anlayamadık,
mahallede kalabalıktı, o esnada. Refleksle sa-
ğımı kontrol ettim. Bir baktım araba üzerime
doğru geliyordu. Ben önce bana kastı var san-
dım. Üzerime doğru gelince kendimi kenara
attım. Akabinde araba durmadı. 2 tane de bi-
sikletli geliyordu o esnada. Ben bisikletli küçük
çocuktan korktum. Onu ezmesinden korktum.
Zor toparladı kendini. Muhtemelen siren sesin-
den kaçıyordu" dedi. DHA

Maganda dehşeti

beyoğlu'nda farklı günlerde evden hır-
sızlık olayı olduğu ihbarını alan güven
timleri hırsızlık olayının olduğu sokak ve

çevresinde güvenlik kameralarını izlemeye aldı.
Cerrahi maskeli, kapüşonlu iki şüphelinin Kasım-
paşa ve Kalyoncu Kulluğu mahallelerinde ara so-
kaklarda keşif yaptığını belirledi. Hırsızlık
şüphelilerinin dairelerin demir korkuluklarına tutu-
narak örümcek adam gibi tırmandığını belirledi.
Polisler kameralarda şüphelinin kolundaki dövmeyi
fark etti. Dövmeden yola çıkan güven timleri başka
kameralardan da şüphelilerin eşkalini belirledi.
Şüphelilerin sokak aralarında keşif yapması, evleri
gözetlemesi ve örümcek adam gibi binalara tır-
manması güvenlik kameralarına yansıdı. Hırsızlar-
dan birisinin dairenin korkuluk demirlerini ayakları
ile yamultması da kameralara yansıdı. DHA

Zeytinburnu'nda çıkan tartışmada
Sinan K.'yı (21) silahla ateş ederek öl-
dürdüğü iddia edilen Mehmet. C.Ç. (24)

polise teslim oldu. Şüpheli Mehmet C.Ç. adliyeye
sevk edildi.  Öte yandan olay günü yaşananlar gü-
venlik kamerasına yansıdı. Olay 26 Haziran'da
Zeytinburnu Yeşiltepe Mahallesi'nde meydana
geldi. Şüpheli Mehmet C.Ç ve eşi A.Ç.'nin, H. is-
mindeki kız arkadaşlarıyla, H.'nin babasına ait me-
kana gelip gitme konusunda aralarında
küfürleşmeye varan tartışma yaşandı. Bu olay üze-
rine H.'nin erkek arkadaşı Abdulkadir U.(21) Meh-
met C.Ç.'yi telefonla arayarak tehdit etti. Daha
sonra Mehmet C.Ç. ile olay yerinde buluşmak için
sözleşen Abdulkadir U. yanına arkadaşı Sinan K.'yı
da alarak gitti. Olay yerinde çıkan kavgada Sinan
K., Mehmet C.Ç. tarafından silahla ateş edilmesi
sonucu yaralandı. Mehmet C.Ç. olay yerinden
otomobille kaçarken, yaralanan Sinan K. kaldırıl-
dığı hastanede hayatını kaybetti. DHA
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması

www.damgagazetesi.com

Çevremden borç aldım!

İsraftan uzak durun!İsraftan uzak durun!

İ stanbul’da Ocak 2019’da kiralık evlerin 
metrekare fiyatı 15 TL iken bugün 252 
TL.  İstanbul’da 80 metrekarelik bir 

evin ortalama kira bedeli 25 bin TL civarın-
da.

Endeksa’nın verilerine göre İstanbul’da 
en pahalı kiralık evler Sarıyer’de. Sarıyer’de 
kira ortalaması 64 bin TL. İkinci sırada Be-
şiktaş,  59 bin TL. Üçüncü sırada ise Kadı-
köy yer alıyor. Kadıköy’deki kira ortalaması 
52 bin TL.  Diğer ilçelerdeki kira ortalama-
ları ise şu şekilde:

Bakırköy: 43 bin 562 TL
Adalar: 36 bin 364 TL
Avcılar: 36 bin 364 TL
Beykoz: 34 bin 787 TL
Şile: 33 bin 94 TL
Üsküdar: 32 bin 35 TL
Şişli: 30 bin 804 TL
Esenyurt: 16 bin 714 TL
Arnavutköy: 16 bin 948 TL
Esenler: 17 bin 400 TL
Sultangazi: 18 bin 185 TL
Bağcılar: 19 bin 188 TL
Bayrampaşa: 20 bin 931 TL
Bu rakamlara göre asgari ücretlinin bu 

şehirde kiracı olması aç kalması anlamına 
geliyor. Bir ailede en az 3 asgari ücretli 
olması halinde karınlarını doyurabilir ve ev-
lerinin faturalarını ödeyebilirler. Et alabilir 
mi? Hayır alamazlar! Tavuk lüks oldu...

Bu rakamlar bu şekilde mi kalacak? 
Hayır kalmayacak. Artmaya devam edecek! 
Ev fiyatlarının ulaşılabilir olması da kısa va-
dede imkansız. Ev sahibi olmak isteyenlerin 
bankadan kredi almaları da mümkün değil! 
Bankaların pek çoğu en fazla 1 milyon TL 
kredi veriyor. Bu da İstanbul’da ev sahibi 
olmak için devede kulak bir rakam. Kısacası 
ev sahibi olmak hayal kiracı olmak da çile!

Şampiyon Sarıyer!

İBB’YE yönelik yürütülen yolsuzluk 
soruşturması kapsamında yapılan ikinci 
operasyonda gözaltına alınanlar arasında 

aynı soruşturma kapsamında tutuklu bulunan İBB 
Medya A.Ş. Yönetim Kurulu Başkanı Murat On-
gun’un eşi Zeynep Gözdem Ongun da yer alıyor. 
Gözdem Ongun emniyetteki işlemlerinin ardından 
dün adliyeye sevk edildi. Ongun’un polise verdiği 

ifadesi ortaya çıktı. Emniyette yaklaşık 32 sayfa 
ifade veren Ongun’a hesabındaki para hareketli-
liği, yapılan yolsuzluk operasyonunda gözaltına 
alınan şüphelileri tanıyıp tanımadığı, bu kişilerle 
ilişkileri soruldu. Zeynep Gözdem Ongun, evinde 
yapılan aramalarda ele geçirilen paraların nerden 
geldiği ve üzerine mal varlığı olup olmadığına da 
cevap verdi.

Para kazanan biriyim
Ongun, evinde çıkan 83 bin 700 TL, 227 dolar, 
31 bin 50 Euro, bin 640 sterlinin kaynağı ile 
ilgili soruya, “13 bin 800 TL oğlumun bayram 
harçlığıdır. Diğerleri ise eşim tutuklu olduğun-
dan dolayı etraftan aldığım ve ihtiyaç halinde 
kullanmak için tuttuğum borç paralardır. Yakın 
zamanda oğlumun okul ödemesi vardır. Bu 
miktarda paranın bu sebeple evde bulunması 
normaldir. Ben yıllardır çalışan düzenli para 
kazanan biriyim. Kendi emeklerimle kurup 
geliştirdiğim şirketimin hesaplarının bu kadar 
en ince ayrıntısına kadar bakılması beni şahsen 
rahatsız etmiştir. Eşim Murat Ongun dolayısıy-
la bu soruşturma kapsamında hakkımda işlem 

yapıldığını düşünüyorum” dedi.

Kirayı ben yatırdım
İBB’nin açık hava reklam ihalelerinde usulsüz-
lük yapıldığı iddialarına da cevap veren Ongun, 
senelik olarak kiraladıkları villa için ödediği 3 
milyon 717 bin 400 lirayı eşi Murat Ongun’un 
kendisine elden verdiği söyledi. Ongun, “Ben 
İBB nezdinde hiçbir zaman yönetici veya başka 
bir vasıfla çalışmadım. Şirketim aracılığıyla hiç-
bir ihale almadım. İhalelerle ilgili hiçbir bilgim 
yoktur” dedi. Gözdem Ongun’a ev sahibinin 
ifadesi de soruldu. Kirayı kendisinin yatırdığını 
kabul eden Ongun, “Doğrudur. Halen ikamet 
ettiğim dubleks niteliğindeki daireyi bir yıllık 
toplamda 3 milyon 717 bin 400 TL’ye kiraladık. 
Bu kira bedelini eşim bana elden verdi. Ben de 
bu parayı hesabıma yatırarak oradan ev sahibi-
ne gönderdim” dedi. Banka hesaplarındaki para 
alışverişi de sorulan Ongun, “Şahıs veya şirket-
ler benim şirketimden ürün almış olabilir. Soru-
lan şirketler belki de şahsi müşterilerimin sahibi 
olduğu şirketler olabilir ancak şu an net olarak 
hatırlamıyorum” ifadelerini kullandı. DHA

PROF. Dr. Şe-
ner Üşümezsoy, 
23 Nisan’da İs-

tanbul’da meydana gelen 
6,2 büyüklüğündeki dep-
remin, son büyük deprem 
olduğunu söyledi. Bir 
televizyon programında 
konuşan Üşümezsoy, 
Marmara Denizi taba-
nını çok iyi bildiğini vur-
guladı ve “Marmara’da bu son büyük depremdi. 
1894’te Çınarcık çukurunun güneyindeki fay 
kırılmıştı. Bazılarına göre 1766’dan beri Marma-
ra’da deprem olmadı ve ‘250 yılda bir Marmara 
yerle bir olacak’ deniyor. Önce 8, sonra 7 büyük-
lüğünde deprem öngördüler. Ancak 250 yılda bir 
deprem tezi yanlış. 7,2 büyüklüğünde bir deprem 
için 350 kilometrelik fay gerekir. Doğu’ya doğru 
ilerleyen bir deprem riski yok” dedi.

Stres boşaldı
Üşümezsoy, yanıltıcı fay iddialarına da değindi. 
Üşümezsoy, “Büyükçekmece ile Yeşilköy ara-
sında, Avcılar gibi bir sırt var. Buradan geçen 
bir fay gösteriyorlardı, ama böyle bir fay yok. 
Risk taşıyan tek fay, Kumburgaz-Büyükçekmece 
arasındaki 30 kilometrelik fay. Bu fay kırıldı ve 
stres boşaldı. Adalar fayında deprem göstergesi 
sıfır. Artık başka deprem tehlikesi kalmadı. Ay-
rıca yeni uyarılarda bulunan Üşümezsoy, “İzmir 
Karaburun-Kütahya ve Tokat/Kazova bölgeleri-
ne dikkat” çağrısı yaptı.

DİYANET İşleri Baş-
kanı Ali Erbaş, Çamlıca 
Cami’nde düzenlenen 

hac uğurlama programına katıl-
dı. Burada konuşan Erbaş, “Beş 
bine yakın hocamız, Mekke’de 
bulunan hastanemiz, hastanede 
beş yüz civarında doktorumuz, 
hemşiremiz, hasta bakıcımız 
sizlerin hizmetinizde. Türkiye 
Cumhuriyeti’nin büyüklüğünü 
orada da göreceksiniz. 2023 
yılında, dünyanın hacılarına en 
fazla çeşitlilikte hizmet eden 
birincilik ödülünü aldık” dedi. 

Erbaş, “Hacda Türkiye’de uygu-
lamış olduğumuz sıfır israf sıfır 
atık projesini gerçekleştiriyoruz. 
Otellerinize gittiğiniz zaman 
göreceksiniz. Otel kapılarında 
afişler göreceksiniz. Aman ha is-
raftan uzak duralım. Ve tüketmiş 
olduğumuz birtakım yiyeceklerin, 
içeceklerin kaplarını sağa sola at-
mayalım. Çöp kutusuna atalım. 
Sıfır atık sıfır israf konusunda da 
bizim hacılarımız dünyaya örnek 
olsun. Başka ülkelerin hacı aday-
larına ve hacılarına örnek olsun” 
ifadelerini kullandı.

İSTANBUL Büyükşehir Belediyesi (İBB), Bey-
koz’daki bir rezidansın otoparkında bulunan lüks 
otomobillerin İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu’yla 

ilişkilendirilmesine yönelik iddialara sert bir dille yanıt 
verdi. İBB Basın Danışmanlığı tarafından yapılan açık-
lamada, “Ekrem İmamoğlu’nun lideri olduğu suç örgü-
tünün, Beykoz’daki bir rezidansta lüks araçlar sakladığı 
ortaya çıktı” şeklindeki iddiaların gerçeği yansıtmadığı 
belirtildi.

Hiçbir bağı yok
Açıklamada, söz konusu araçların Cumhurbaşkanı Re-
cep Tayyip Erdoğan’dan ödül almış bir iş insanı olarak 
bilinen Murat Kapki’ye ait olduğu ve bu araçların lüks 
otomobil meraklıları tarafından ortak kullanılan bir ga-
rajda bulunduğu ifade edildi. İBB, görüntülerdeki diğer 
araçların ve garajın dosyada adı geçen kişilerle bir ilgisi 
bulunmadığını, bu tür araçlara el konulduğu yönündeki 
iddiaların da doğru olmadığını vurguladı. Ayrıca, Ek-
rem İmamoğlu’nun ne Murat Kapki ile ne de söz konu-
su araçlarla herhangi bir bağı olmadığı belirtildi.

Ortak bir alan
Açıklamada, “kara para”, “ihale yolsuzluğu”, “klasik 
otomobil” gibi ifadelerin somut delil olmaksızın kul-
lanıldığı ve bu durumun masumiyet karinesinin ihlali 
anlamına geldiği ifade edildi. İBB, bu tür iftiralara karşı 
gerekli hukuki işlemlerin başlatıldığını ve gerçekleri 
çarpıtarak kamuoyunu yanıltanların hukuk önünde 
hesap vereceğini belirtti. İBB’nin açıklamasında, “Pay-
laşılan görüntülerdeki lüks araçların, Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan’ın elinden ödül almış bir iş 
insanı olarak bilinen Murat Kapki’ye ait olduğu iddia 
edilmektedir. Bu araçların yer aldığı garajın, lüks oto-
mobil meraklıları tarafından ortak kullanılan bir alan 
olduğu bilinmektedir. Görüntülerdeki diğer araçların 
ve söz konusu garajın dosyada adı geçen kişilerle bir 

ilgisi bulunmamaktadır. Dosyada adı geçen kişilere ait 
olduğu gerekçesiyle bu tür araçlara el konulmuş olduğu 
iddiası da gerçeği yansıtmamaktadır” denildi.

Algı operasyonu
Bazı yayın organlarının bu görüntüleri, Ekrem İma-
moğlu ile ilişkilendirerek sunmasının bir algı operas-
yonu olduğu belirtilen açıklamada, “İBB Başkanı ve 
Cumhurbaşkanı Adayı Ekrem İmamoğlu’nun ne Murat 
Kapki ile ne de söz konusu araçlarla en ufak bir bağı 
yoktur. Bu sözde haber, baştan sona bir kurgudur. 
Ekrem İmamoğlu hakkında mahkeme kararıyla kesin-

leşmiş hiçbir suç örgütü liderliği isnadı bulunmamak-
tadır. Henüz iddianamesi dahi kabul edilmemiş bir 
soruşturma üzerinden “suç örgütü” etiketiyle kamuoyu 
yönlendirilmeye çalışılmaktadır. Haberde adı geçen 
araçların İBB ya da iştirak şirketleriyle ilgisi yoktur. 
“Kara para”, “ihale yolsuzluğu”, “klasik otomobil” gibi 
ifadeler, herhangi bir somut delil olmaksızın kullanıl-
mış ve bu durum açıkça masumiyet karinesinin ihlali 
anlamına gelmektedir. Haber dili, hukuki süreci bekle-
meden infaz peşinde koşan bir anlayışı yansıtmaktadır” 
ifadeleri kullanıldı.  
HABER MERKEZİ

BAŞTAN SONABAŞTAN SONA
BİR KURGU!BİR KURGU!

Deprem 
riski yok!

BAĞCILAR Kaymakamı Abdul-
lah Uçgun, Bağcılar Belediye 
Başkanı Yasin Yıldız ile Türk 

Kızılay Genel Başkanı Fatma Meriç 
Yılmaz dün Türk Kızılay İstanbul Ofisi’n-
de bir araya geldi. Yapılan görüşmele-
rin ardından Uçgun, Yıldız ve Yılmaz, 
bir yıldır çalışması yapılan Aşevi’nin 
hayata geçirilmesi için protokol imza-
ladı. İmza törenini ardından konuşan 
Kaymakam Uçgun, “Bugün hem Bağcı-
lar’ımız hem İstanbul’umuz için önemli 
ve güzel bir gün. Bugün imzaladığımız 
protokolle birlikte biz de kaymakamlık 
olarak vakfımızın kriterlerine uyan, yaş-
lı, kimsesiz vatandaşlarımızın evlerinde 
beslenebilme ihtiyacını karşılamış 

olacağız” dedi.

70 bin çorba dağıttık
Atılan imzaların Bağcılar’ın dayanışma 
ruhunu güçlendiren önemli bir adım ol-
duğunu söyleyen Yıldız ise “Aşevimizin 
Bağcılar’ımıza, İstanbul’umuza ve ülke-
mize hayırlı olmasını diliyorum. Kapasi-
te olarak “İstanbul’un en büyük” aşevi 
olacak burası. Onun için de çok mutlu-
yuz. Bağcılar Belediyesi olarak aşevi 
meselesini çok önemsiyoruz. Sosyal 
belediyecilik anlayışıyla komşularımızın 
yanında olmaya devam edeceğiz. 23 
Nisan günü deprem olduğunda 70 bin 
çorba dağıttık. Eğer aşevimiz olsaydı 
bir anda 150 bin çorba çıkaracaktık” 

diye konuştu.

Çok güzel bir model
Afet müdahale planında beslenme 
kümesinin ana sorumlusunun Türk Kı-
zılay’ı olduğunu belirten Yılmaz, “2025 
yılında yaptığımız stratejik plan değer-
lendirmesinde Türk Kızılay’ı olarak 81 
ilin her birine birer aşevi açma kararı 
aldık. Türkiye genelinde seferberlik 
başlattık. Aşevleri açmaya çalışıyoruz. 
Aşevlerinde gönüllü elleriyle bir kap 
yemeği değil de sevgiyi göndermeye 
çalışıyoruz. Aşevleri, milletin devletin 
birlikte iş birliğinin çok güzel birer 

modeli” dedi.  Mahmutbey Mahalle-
si’nde 2 bin metrekarelik alana 2 katlı 
yapılacak olan Aşevi Kızılay tarafından 
işletilecek. Aşevi’nde, yemek yapa-
mayan veya kimsesi olmayan hasta, 
yaşlı ve engelli vatandaşlar için yılın 
365 günü sıcak yemek üretilecek. Üre-
tilen bu yemekler Bağcılar Belediyesi 
ekipleri tarafından adreslerine teslim 
edilecek. Kapasite olarak “İstanbul’un 
en büyüğü” olarak planlanan Aşevinde 
olağan üstü durumlarda günlük 50 bin 
kişilik yemek veya 150 bin kişilik çorba 
üretimi gerçekleştirilebilecek. HABER 
MERKEZİ

Bağcılar Kaymakamlığı, Bağcılar Belediyesi ve Türk 
Kızılay Derneği, ihtiyaç sahiplerine yıl boyunca sıcak 
yemek üretimi ve servis hizmeti konusunda “Aşevi” 
protokolü imzaladı. Kapasite olarak “İstanbul’un en 
büyüğü” olarak planlanan Aşevinde günlük 50 bin kişilik 
yemek veya 150 bin kişilik çorba üretimi yapılabilecek

İstanbul’un en büyüğüİstanbul’un en büyüğü

İBB, Beykoz’daki rezidans otoparkında görüntülenen lüks araçların Ekrem İmamoğlu ile 
ilişkilendirilmesi hakkında açıkla yaptı. Açıklamada, iddiaların asılsız olduğunu ve huku-
ki süreç başlatıldığı belirtilerek, “Ekrem İmamoğlu’nun ne Murat Kapki ile ne de söz ko-
nusu araçlarla en ufak bir bağı yoktur. Bu sözde haber, baştan sona bir kurgudur” denildi

İBB’ye yönelik operasyonun yankıları sürerken dikkat çeken iddialar ortaya atılmaya devam ediyor. Beykoz’da bu-İBB’ye yönelik operasyonun yankıları sürerken dikkat çeken iddialar ortaya atılmaya devam ediyor. Beykoz’da bu-
lunan bir sitenin otoparkında milyonlarca lira değerindeki çok sayıda lüks otomobile el konuldu. Otomobiller Mu-lunan bir sitenin otoparkında milyonlarca lira değerindeki çok sayıda lüks otomobile el konuldu. Otomobiller Mu-
rat Kapki adına olsa da Ekrem İmamoğlu’nun olduğu iddiaları ortaya atıldı.rat Kapki adına olsa da Ekrem İmamoğlu’nun olduğu iddiaları ortaya atıldı.
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Görsel Yönetmenler
Türkan ERVAN

Seçkin ULA 
Savaş ATAK

S enegal'in göreve yeni başlayan An-
kara Büyükelçisi Diop, Dakar'dan
ayrılmadan önce AA muhabirine

açıklamalarda bulundu. Diop, 2010'da
henüz genç bir diplomatken ilk görev yeri-
nin Ankara olduğunu, Türkiye'ye büyükelçi
olarak dönmekten mutluluk duyduğunu
söyledi. Türkiye'de ilk görev yaptığı zaman-
larda iki ülke arasındaki ilişkilerin büyük öl-
çüde ticarete dayandığının altını çizen
Diop, ticaret hacminin de en fazla 200 mil-
yon doları bulduğunu dile getirdi. Diop,
2015'ten itibaren Türkiye'nin Senegal'deki
yatırımlarının ivme kazandığına dikkati çe-
kerek, aynı zamanda Türk şirketlerin hava-
limanı, stadyum, spor kompleksi, otel gibi
çeşitli projelere imza attığına işaret etti.

Kardeşlik ilişkisi

İki ülke arasında giderek artan ticaret hac-
minin siyasi ilişkileri de olumlu etkilediğini
kaydeden Diop, Cumhurbaşkanı Bassirou
Diomaye Faye'ın Ekim 2024'te Türkiye'ye
düzenlediği ziyaretin bu anlamda çok
önemli olduğunu söyledi. Diop, Cumhur-

başkanı Faye'ın Türkiye ziyaretinin hem
ulusal hem de uluslararası kamuoyunda
geniş yankı bulduğunu vurgulayarak,
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan ile
Faye'ın cuma namazı sırasında çekilen fo-
toğraflarının da iki lider arasındaki kardeş-
lik ilişkisinin göstergesi olduğunu belirtti.

Bize ilham olabilir

Diop, ticari ve siyasi ilişkilerin yanı sıra
Türkiye'nin turizm konusunda örnek ülke
olduğunun altını çizerek, "Turizm sektörü,
ekonomik gelişmenin önemli bir basamağı
haline geldi. Geçmiş yıllarda TURSAB ile
Türk tur operatörlerinin Senegal'i tanıması
adına çeşitli görüşmelerde bulunmuştuk.
Türkiye, Senegal için turizmde ilham kay-
nağı olabilir zira din, deniz ve kültür turizmi
olmak üzere çeşitli alanlarda turizm model-
lerine sahip. Bu deneyimden faydalanabili-
riz” diye konuştu. Türkiye'de en çok
İstanbul, İzmir, Antalya ve Ankara ve Şanlı-
urfa'yı sevdiğini belirten Diop, "Favori şeh-
rim İstanbul diyebilirim. Hem kültür, hem
tarih hem de modernizmi bir arada barın-

dırması büyüleyici ancak Şanlıurfa'nın da
bende yeri ayrı. Hz. İbrahim'in Şanlıurfa'da
yaşamış olması ve Hz. Eyüb'ün makamının
da yine Şanlıurfa'da bulunması beni çok et-
kiliyor. Urfa'yı birçok kez ziyaret ettim. Aynı
zamanda Urfa mutfağını da çok seviyo-
rum” ifadelerini kullandı. Diop, Türk ye-
mekleri arasında mercimek çorbası, köfte,
ciğer şiş ve cağ kebabını çok sevdiğini, Türk

kahvesinin de vazgeçilmez olduğunu, Tür-
kiye'den sık sık Türk kahvesi getirttiğini söy-
ledi.

Birlikte kalkındıralım

Diop, Türkiye'de görev yaptığı 5 yıl bo-
yunca hiç ırkçılıkla karşılaşmadığının altını
çizerek, “Türkler, çok sıcakkanlı, misafirper-
ver bir millet. Afrikalılara kardeşleri gibi
yaklaşıyorlar. Çok sayıda Türk dostum
oldu. Aynı dine mensup olmamızın da bu
samimiyette etkili olduğunu düşünüyorum.
Sizin Müslüman olduğunuzu anladıkla-
rında hemen 'kardeşim' diye hitap ediyor-
lar” dedi. İki ülke ile iki halk arasındaki
ilişkilerin mükemmel olduğunu vurgulayan
Diop, “Siyasi ve ekonomik ilişkilerimiz çok
iyi ancak daha iyi noktaya getirebiliriz. Kül-
tür alanında da işbirliğimizi geliştirelim.
Türk iş insanlarını Senegal'deki birçok sek-
töre yatırım yapmaya davet ediyorum. Yeni
dönemde başlayacak 200'e yakın kalkınma
projesinde de Türk iş insanları ve yatırımcı-
larını görmeyi çok isteriz. Gelin, Senegal'i
birlikte kalkındıralım” çağrısnda bulundu. 

Senegal'in yeni atanan Ankara Büyükelçisi Moustapa Sokhna Diop, Türk yatırımcıları
Senegal'in kalkınma projelerinde yer almaya davet etti. Diop, “Yeni dönemde 

başlayacak 200'e yakın kalkınma projesinde de Türk iş insanları ve 
yatırımcılarını görmeyi çok isteriz. Gelin, Senegal'i birlikte 

kalkındıralım” çağrısınıda bulundu
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ÜRETiCiLERE
ekim önerisi
Türkiye'nin önemli ayçiçeği üretim merkezlerinden Edirne'de çiftçilere, bitkinin yaz
aylarındaki sıcak ve kurak dönemden korunması için erken ekim tavsiyesinde bulunuldu

Özellikle son 2 yılda yaz
aylarında yaşanan kurak
ve sıcak hava, gelişim dö-

neminde ayçiçeğini olumsuz etkiler-
ken bölgede verim kayıpları yaşandı.
Normal koşullarda nisan ayıyla başla-
yan ayçiçeği ekimi, son yıllarda yaz
döneminde gözlenen olumsuz hava
koşulları nedeniyle geriye kaymaya
başladı. Uzmanlar, bu yıl havaların
erken ısınması ve toprak sıcaklığının
ayçiçeği ekimi için uygun değerlere
gelmesiyle ayçiçeği üreticilerine erken
ekim önerisinde bulundu. Trakya Üni-
versitesi Bitki Islahı Uygulama ve
Araştırma Merkezi Müdürü Prof. Dr.
Yalçın Kaya, AA muhabirine, küresel
ısınmaya bağlı yaşanan iklim değişik-
liği nedeniyle kış mevsiminin kısaldı-
ğını söyledi. Sıcakların erken
gelmesiyle tohum ekimi için
uygun koşulların oluştuğunu
belirten Prof. Dr. Kaya,
"Daha önceleri nisan
ayı gelmeden ayçiçe-
ğinde ekim yapılma-
sını tavsiye
etmiyorduk. Top-
rak yeterince ısın-
mıyordu. 'Mart
kapıdan baktırır
kazam kürek yak-
tırır' deniyor ve
soğuk havalar ya-
şanabiliyordu. Artık
öyle dönemler de pek

kalmadı. Bu yüzden yazlık bitkilerin
ekim dönemi de değişmeye başladı”
diye konuştu.

10 derecenin üzerinde

Kaya, geçen yıl yaşanan kuraklık ne-
deniyle ayçiçeğinde verim kayıpları ya-
şandığına dikkati çekerek, ayçiçeğinin
yaz aylarındaki aşırı sıcaklardan ko-
runması için ekim döneminin öne gel-
mesi gerektiğini vurguladı.
Ayçiçeğinde dekardaki bitki sayısı ile
bitkideki dane ağırlığının verimi belir-
leyen unsurlardan olduğunu belirten
Kaya, “Özellikle danenin ağırlığını be-
lirleyen süt olum evresinde havaların
serin olması lazım. Son yıllarda yaz
aylarında yaşanan aşırı sıcaklar süt

olum evresinde ayçi-
çeğini ne-

redeyse kavurdu. Bunlardan kaçın-
mak için mecburen ayçiçeği ekimi er-
kene geldi. Artık toprak sıcaklığı da 10
derecenin üzerine çıktı ve tohum ekimi
için uygun ortam oluştu. Ekimin ya-
pılması ve bitkinin bir an önce toprak
üstüne çıkması lazım. Toprak altında
fazla kaldığı zaman özellikle köse has-
talığı görülebiliyor. Dayanıklı çeşitler
ve alınan önlemlerle bu sorun çözülü-
yor. Yüksek verim için artık ayçiçeği-
nin erken ekim yapılması gerekiyor.
Yağış rejimi ve sıcaklıkları çok öngöre-
miyoruz. Bu yüzden ekimi ne kadar
erken yaparsak yaz aylarındaki sıcak-
lıklardan bitkiyi o kadar korumuş olu-
ruz” dedi. 

Takvimimizi erkene çektik

Üretici Cem Yılmas, ayçiçeği ekimine
bu yıl erken başladıklarını söyledi. Son
yıllardaki kurak ve sıcak havanın üre-
timi olumsuz etkilediğini dile getiren
Yılmas, "Kuraklıktan zarar görmemek

için ekim takvimimizi erkene çektik.
Erken ekerek hem nisan yağışların-
dan daha çok yararlanıyoruz hem
de bitkinin çiçeklenme dönemi
haziran ayının ortasına denk ge-
liyor ve sıcaklardan daha az et-
kileniyor. Böyle olunca verim
daha iyi oluyor” diye konuştu.
Üretici Nebil Eyikeyf de daha

önce nisan ayında yaptıkları 
ayçiçeği ekimini öne çektiklerini

ifade etti.  AA

YENi HEDEF 
10 milyar dolar
Ticaret Bakanı Ömer Bolat, Ukrayna'da
gerçekleştirdikleri temaslarda ve Devlet
Başkanı Volodimir Zelenskiy ile
görüşmelerinde, iki ülke arasındaki ticaret
hacminin 10 milyar dolara çıkarılabilmesi için
atılacak adımları ele aldıklarını bildirdi

Ömer Bolat, sosyal medya hesabından
yaptığı paylaşımda, dün Ukrayna'da ger-
çekleştirdikleri temaslara ilişkin bilgi verdi.

Tarım ve Orman Bakanı İbrahim Yumaklı ve beraber-
lerindeki heyetle Kiev'de verimli görüşmeler yaptıkla-
rını aktaran Bolat, "Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip
Erdoğan ve Ukrayna Devlet Başkanı Volodimir Ze-
lenskiy'nin liderliğinde somutlaşan işbirliği ruhunu
yansıtan görüşmelerimizde, iki stratejik ortak ülke ola-
rak Türkiye ve Ukrayna arasındaki ilişkilerin daha da
güçlendirilmesini ele aldık" değerlendirmesinde bu-
lundu. Bolat, Zelenskiy ile görüşmede, Türk müteah-
hitlik firmalarının savaş öncesinde olduğu gibi savaş
döneminde de Ukrayna'nın altyapısının güçlendiril-
mesine yaptığı katkılardan duyulan memnuniyetin
ifade edildiğini vurguladı.

Türkler öncü olacak

İki ülke liderlerinin belirlediği 10 milyar dolarlık ticaret
hacmine ulaşılması amacıyla atılabilecek adımları de-
ğerlendirdiklerini belirten Bolat, “Bu bağlamda iç
onay süreci ülkemizde tamamlanan Türkiye-Ukrayna
Serbest Ticaret Anlaşması'nın Ukrayna'daki onay sü-
recinin tamamlanmasının önemine vurgu yaptık.
Tarım alanındaki karşılıklı yatırımlar ve Ukrayna'nın
yeniden inşa sürecindeki büyük potansiyele dikkati
çektik. Başkan Zelenskiy, görüşmemizde Serbest Ti-
caret Anlaşması'nın kısa sürede Ukrayna tarafında da
onaylanmasını beklediklerini ve bunun ticaret hacmi-
mizi hedeflenen 10 milyar dolar seviyesinin üzerine
taşıyacağına inandığını ve Türk firmalarının yeniden
inşa çalışmalarında öncü olacağına dair değerlendir-
melerini paylaştı” dedi. 

Mutabık kaldık

Bolat, Ukrayna Başbakan Yardımcısı Oleksiy Kuleba
ile görüşmelerinde, yeniden inşa ve bölgesel kalkınma
konularının öncelikli alanlar olduğunu, Türk firmala-
rının hem ticaret hem de yatırım açısından Ukrayna
ile işbirliklerini sürdüreceğini vurguladıklarını ifade
etti. Serbest Ticaret Anlaşması ve Ukrayna Yeniden
İnşa Aracı gibi mekanizmaların ilişkilere ivme kazan-
dıracağını dile getirerek, yeniden inşa projelerine iliş-
kin yol haritası oluşturduklarını vurgulayan Bolat,
“Ukrayna Başbakanı Denis Şimal ile yaptığımız gö-
rüşmede, Türk firmalarının Ukrayna'nın ihtiyaç duy-
duğu tüm alanlarda aktif rol alabileceğine ve savaş
nedeniyle tahrip olan altyapının kısa sürede yeniden
inşa edilmesinde büyük katkı sağlayacağına yönelik
ortak inancımızı dile getirdik. Tarım ve gıda güvenliği
alanlarında iş birliklerinin artırılması konusunda mu-
tabık kaldık" değerlendirmesinde bulundu.

2024 fıstık
gibi geçti!
Güneydoğu Anadolu Bölgesi'nin önemli tarım 
ürünlerinden fıstıkta geçen sezon en yüksek üretim
miktarına ulaşılarak 383 bin ton ürün elde edildi

ÇiftÇisine sağladığı yüksek ekonomik ge-
tirisinden dolayı üreticiler tarafından rağ-
bet gören fıstık, başta Şanlıurfa ve

Gaziantep olmak üzere Türkiye'nin 22 kentinde üreti-
liyor. Çerez olarak tüketilen, tatlılardan yemeklere
kadar hemen hemen her alanda Türk mutfağının de-
ğişmez lezzetleri arasında yer alan fıstık, Türkiye'nin
yanı sıra yurt dışından da ilgi görüyor. Fıstık üreti-
minde yıllara göre farklılıklar oluşsa da artan ağaç
miktarı üretim miktarlarını da olumlu etkiledi. Türki-
ye'de 2004 yılında 30 bin ton, 2006 yılında 110 bin
ton, 2012 yılında 150 bin ton, 2016 yılında 170 bin
ton, 2018 yılında 240 bin ton, 2020 yılında 296 bin
376 ton, 2023 yılında 176 bin ton fıstık üretimi ger-
çekleştirildi. 2024 yılında ise fıstık üretimi bir önceki
yılın üretim rakamını yüzde 117,6 aşarak 383 bin ton
oldu; böylece fıstık üretiminde en yüksek rakama 
ulaşıldı.

COLORADO Eyalet Üniversitesi’nden
(CSU) araştırmacılar, fiziksel aktivitenin
beyindeki hücreleri birbirine bağlayan

beyaz cevherini yenileme yeteneği üzerinde olumlu
bir etkisi olup olmadığını görmek için 60 yaşın
üzerindeki insanları inceledi. Haftada en az üç kez
40 dakikalık yürüyüşlere çıkmanın beynin beyaz
maddesini yenilediğini ve bilişsel olarak kişiyi
güçlü tutmaya yardımcı olabileceğini buldular.
Araştırmanın sonuçları, yaşlı insanlara beyinlerini
sağlıklı ve aktif bir şekilde tutmanın basit bir yo-
lunu sunuyor.

Hafızada iyileşme gözlendi  

Beyaz madde, beynin ve omuriliğin kısımlarını
sinir liflerine bağlayan beynin en geniş ve en derin
kısmındaki doku. Sağlıklı bir beyaz cevher daha iyi
hafızaya, daha iyi problem çözmeye ve artan biliş-
sel yetenekleri de beraberinde getirir. NeuroImage
dergisinde yayınlanan araştırma için ekip, 247 katı-
lımcıyı gözlemledi. Katılımcıların her biri 60-80
yaşları arasında olan ve günlük yaşamlarında çok
az şiddetli fiziksel aktivite gerçekleştiren kişilerdi.
Araştırmacılar, katılımcıların sınırlı aktivitelerine
rağmen hala yeterli düzeyde bilişsel yeteneğe sahip
olduklarından emin olmak istediler ve ardından
onları üç farklı gruba ayırdılar. İlk grup, katılımcı-
ların düzenli olarak esnedikleri ve az fiziksel efor
gerektiren rutinler uyguladıkları bir programa tabi
tutuldu. İkinci grupta, haftada üç kez 40 dakikalık
yürüyüşe çıktılar. Son gruba ise haftada üç kez, fi-
ziksel ve zihinsel olarak en zorlayıcı görevlerden
biri olarak görülen dans egzersizleri verildi.

Beyaz cevheri küçülttü

Katılımcılara çalışmalar başladığından ve çalışma-
lardan altı ay sonra beyaz cevherlerinin sağlığının
ve işlevinin incelendiği beyin taramaları yapıldı.
Son iki grupta yer alanlar, programa altı ay katıl-
dıktan sonra daha sağlıklı beyin ve beden işlevleri
gösterdiler. fiziksel olarak daha zinde hale geldiler.
Ayrıca araştırmacılar, beyinlerinin MRI taramala-
rında beyaz cevherlerinin de yenilenmiş gibi görün-
düğünü buldular. Yürüme grubunun parçası
olanlar en iyi sonuçları gösterenler oldu ve hafıza
sınavlarında da en iyi performansı sergilediler. Ak-
tivitesi oldukça durgun olan ilk gruptaki kişilerde
ise beyaz cevherlerinin küçüldüğü görüldü ve bazı
bilişsel testlerde de daha kötü performans göster-
diler.

Gençlerde henüz denenmedi

Çalışmanın ortak yazarı ve CSU’da nörobilim ve
insani gelişme profesörü olan Dr Agnieszka
Burzynska, The New York Times’a beyaz madde
üzerine çok fazla araştırma yapılmadığını söyledi:
“Bazı bilim insanları, sadece birkaç yıl öncesine
kadar beynin yapısının yaşam boyunca değişebile-
ceğine bile inanmıyorlardı.” Araştırmacılar, bu ça-
lışmanın sonuçlarının genç insanlar için de geçerli
olup olmadığından emin değiller, ancak insanlara
sağlıklı kalmak için aktif bir yaşam tarzı yaşamala-
rını tavsiye ediyorlar. Burzynska, The Times’a ver-
diği demeçte; bulguların beynin beyaz maddesini
korumak için kalkmak ve hareket etmek için güçlü
bir neden verdiğini söylüyor.
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Yürümek hafızaya
çok iyi geliyor

Fazla şeker komaya sokuyor
Kurban Bayramı’nda çocukların aşırı et ve şeker tüketimine dikkat edilmesi gerektiğini belirten Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Bölümünden Uzm. Dr.
Akif Çelik, ailelere uyarılarda bulundu. Çelik, “Şeker hastalığı, karaciğer yetmezliği ve kronik böbrek hastalığı, yüksek tansiyon gibi sağlık sorunları
olan çocuklarda aşırı şeker tüketimi, kan şekerinin aşırı ve ani yükselmesine, vücut suyunun azalmasına hatta komaya dahi neden olabilir” dedi
ÇAMLICA Medipol Üniversitesi Hasta-
nesi Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Bö-
lümü’nden Uzm. Dr. Akif Çelik,
bayramlar gibi özel günlerde değişen
beslenme rutinine bağlı olarak birçok
sindirim probleminin yaşandığını belir-
terek “Bayramlar vasıtasıyla toplumda
birliktelik ruhu artar, milli bilinç oluşur
ve sosyal ilişkiler gelişir. Ama doğum
günleri, bayramlar gibi özel kutlamalar
ve etkinliklerde aşırı besin tüketimi, dü-
zensiz beslenme alışkanlıklarına ve sin-
dirim sorunlarına neden olabilir.
Bayramlarda ve özel etkinliklerde ço-
cukların beslenmesi, ailenin diğer birey-
lerinden farklı değildir. Sağlıklı
beslenme önerileri tüm aile için geçerli-
dir. Makro besin ögelerimiz yağ, kar-
bonhidrat (şeker) ve proteinlerden
oluşur. Vücudumuz ve metabolizma-
mız günlük dengeli oranda protein, yağ
ve karbonhidrata gereksinim duyar, bu
dengenin herhangi bir şekilde bozul-
ması sağlığımızı olumsuz etkiler. Gün-
lük alınan enerjinin yüzde 50-55’inin
karbonhidrattan, yüzde 10-15’inin pro-
teinden, yüzde 30-35’inin de yağlardan
gelmesi önerilir” diye konuştu. Aşırı
şeker tüketiminin ishale neden oldu-
ğuna da değinen Çelik, şöyle devam
etti: “Günlük harcadığımız enerjiden

daha fazla kaloriyi almak ve aşırı besin
tüketimi kısa dönemde kabızlık, kusma,
karın ağrısı, ishal gibi sindirim sorunla-
rına neden olur. Uzun vadede ise obe-
zite, kalp ve damar hastalıkları,
hipertansiyon gibi ciddi sağlık sorunla-
rına neden olabilir. Aşırı şeker tüketimi-
nin de ishal yaptığı bilinir. Özellikle
doğum günleri ve bayramlarda aşırı
şeker tüketiminden kaçınmak gerekir.
Şeker hastalığı, karaciğer yetmezliği ve

kronik böbrek hastalığı, yüksek tansi-
yon gibi sağlık sorunları olan çocuk-
larda aşırı şeker tüketimi, kan şekerinin
aşırı ve ani yükselmesine, vücut suyu-
nun azalmasına hatta komaya dahi
neden olabilir. Yağlar en yavaş sindiri-
len makro besindir. Yağlı yiyecekler özel
günlerde genellikle keyifli bir kaçamak
olarak tüketilir. Aşırı yağ tüketimi kısa
dönemde şişkinlik, hazımsızlık, mide
krampları, ishallere neden olduğu gibi

uzun vadede ise kalp ve damar hasta-
lıklarına yol açabilir."

Protein kaçağına dikkat

Fazla protein alımının da zararlarına da
işaret eden Çelik, “Vücudumuzun yapı
taşı proteinlerden oluşur. Proteinler vü-
cudumuz için önemli bir makro besindir.
Özellikle kırmızı veya beyaz et, yumurta
ve tahıllar başlıca protein kaynaklarıdır.
Aşırı protein tüketiminin böbreklerimizin
çok daha fazla oranda süzme yapmasına
ve ardından da idrarda protein kaçağına
yol açtığı gösterildi. Protein ağırlıklı bes-
lenmenin protein yıkımının son ürünü
olan ürik asidin eklemlerde birikimi so-
nucu oluşan Gut hastalığına neden ol-
duğu da bilinir. Ayrıca çoğunlukla
bağırsaklarımızda yaşayan ve vücudu-
muz için sağlıklı olan mikroorganizmalar
vardır. Bu canlıların, sindirim sistemi ve
bağırsak sağlığı üzerine, bağışıklık siste-
minin güçlenmesine ve metabolizmamı-
zın düzenlenmesi gibi birçok faydalı
görevleri vardır. Bağırsak mikrobiyomu
olarak adlandırılan bu canlıların sayısı,
dengesiz ve tek makro besin ağırlıklı bes-
lenme gibi durumlarda hızla azalır ve za-
rarlı mikroorganizmaların sayısı artar.
Bu nedenle sağlığımız olumsuz yönde 
etkilenir” ifadelerini kullandı. 
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P rostat büyüdüğünde yaşanan

idrar şikayetlerinin hastanın gün-
lük yaşamını zorlaştırdığına dik-

kat çeken Hattat Klinik’ten
Üro-Androloji Uzmanı Prof. Dr. Halim
Hattat, “Hayat kalitesini düşürür. İdrar
şikayetleri sertleşme sorunu, erken bo-
şalma ve cinsellikte başarısızlık korkusu
yaratabilir. Yapılan incelemelerle prostat
büyümesinin ne boyutta olduğu, iyi
huylu mu yoksa kötü huylu mu olduğu
anlaşılabilir. İyi huylu prostat büyüme-
sinde tıkanıklığın derecesine göre ilaçlar
veya cerrahi işlemler gibi hastaya uygun
tedavi seçilebilir. Son yıllarda kullanılan
teknolojik tedaviler ve lazerler en az yan
etki ile prostat büyümesini başarıyla te-
davi eder” diye konuştu. Erkeklerin pro-
stat olma korkusu yaşadıklarını aktaran
Prof. Dr. Hattat, “Bir hastalık zanne-
dilse de prostat aslında erkeklerde bulu-
nan bir salgı bezi. Kestane
büyüklüğündeki bu bez mesanenin tam
altında yer alıyor ve idrar kanalını çevre-
liyor. Dolayısıyla prostat dokusunda bü-
yüme olduğunda idrar yolu şikayetleri
gelişiyor. İşte bu yakınmalar ve prostatın
iyi huylu büyümeleri halk arasında ‘pro-
stat olmak’ olarak biliniyor” dedi.

40'lı yaşlara dikkat 

Prostat büyümesinin her erkekte mey-

dana gelen doğal bir durum olduğu-
nun aktaran Prof. Dr. Hattat, “40’lı
yaşlardan itibaren erkek vücudunda
oluşan hormon değişimleri prostatı
büyütüyor. Yani gerçekten de her erkek
hayatının belli bir noktasında ‘prostat’
oluyor. Ancak bu büyüme erkeklerin
sadece üçte birinde tedavi gerektirecek
boyuta ulaşıyor. Ailesinde prostat bü-
yümesi olanlar bu hastalığa daha sık
yakalanıyor. 60 yaşındaki erkeklerin
yarısından fazlasında prostat büyü-
mesi bulunuyor. Prostat büyüdüğünde
ve idrar yolunu sıkıştırıp can sıkıcı
idrar şikayetlerine yol açtığında tedavi
de şart oluyor” diye konuştu.

İdrar sıkıntısı belirti

Prostatın iyi huylu büyümesinde belir-
tiler yavaş yavaş yıllar içinde arttığın-
dan birçok erkeğin ciddi tıkanıklıkları
olsa bile buna alışabildiğine dikkat
çeken Prof. Dr. Hattat, “Erkekler bu
belirtileri ‘normal’ kabul edebiliyor.
Yine de prostat büyümesinde sık id-
rara çıkmak, zor idrar yapmak, idrara
başlarken bir süre beklemek, idrarı
kesik kesik boşaltmak, tuvaletten çık-
tıktan çok kısa bir süre sonra tekrar
idrar hissi duymak ve mesanenin tam
boşalmadığını hissetmek en sık görü-
len yakınmalar arasında. Bunlara ani

idrar sıkışmalarını, idrar kaçırma ve
geceleri idrar hissiyle uyanmayı da ek-
leyebiliriz. İdrar sıkıntıları olan erkek-
lerin vakit kaybetmeden bir uzmana
danışması gerekiyor” ifadelerini kul-
landı.

Son teknolojik tedaviler 

Prostat büyümesi tedavisinde, büyü-
müş olan prostat dokusunu ortadan
kaldırıp idrar kanalındaki tıkanıklığının
giderildiğini belirten Prof. Dr. Hattat,
“Bu tıkanıklığın derecesi ise hangi te-
davinin seçileceği konusunda ana fak-
tör.  Günümüzde iyi huylu prostat
büyümesini çeşitli ilaç tedavileri, cer-
rahi işlemler veya ısı terapileri ile gide-
rebiliyoruz.  Hafif tıkanıklarda ilaçlar
etkili olabilirken, daha ileri durum-
larda cerrahilere yönelebiliyoruz. Son
yıllarda geliştirilen lazer tedavileri ise
en son teknolojik çözümleri sunuyor.
Örneğin çok yüksek enerji kullanılarak
prostatı buharlaştıran lazerlerde, has-
talar işlemden birkaç saat sonra evle-
rine gidebiliyor ve günlük yaşamlarına
birkaç gün içinde başlayabiliyor.
Sonda ihtiyacı en aza indiriliyor, kan
sulandırıcı kullanan hastalarda ilacın
kesilmesi gerekmiyor. En güzeli de
idrar sıkıntıları 24 saat içinde büyük
ölçüde rahatlıyor” dedi.

Prostat bezinin idrar fonksiyonla-
rının yanında cinsel yaşamı da
olumsuz etkilediğinin altını çizen
Prof. Dr. Halim Hattat, “İyi huylu
prostat büyümesinde yaşanan
idrar şikayetleri cinsellikte korku
yaratabiliyor. İdrar sorunu yaşa-
yan erkek, bunun beraberlik esna-
sında olmasından çekinerek
cinsellikten soğuyabiliyor. Cinsel
isteksizlik ve başarısızlık korkusu
başlayabiliyor. Tüm bunlar sert-
leşme problemine yol açabiliyor.
Yine uzun vadede erken boşalma
da görülebiliyor. Bu nedenle özel-
likle 40 yaş üzerinde yaşanan cin-
sel fonksiyon sorunlarında prostatı
kontrol etmek gerekiyor. Prostat
büyümesinde uygulanan tedavi-
lerde de mesaneye geri boşalma,
meni hacminde azalma, isteksizlik,
sertleşme problemi gibi yan etkileri
daha az olanları seçmek cinsel ha-
yatı koruyor” diye konuştu.

SERTLEŞME
PROBLEMİ 

Dönemsel olarak ürolojik muayene ve PSA kontrolleri yaptırmak prostat büyümesini erken
dönemde teşhis şansı tanıyor. Üro-Androloji Uzmanı Prof. Dr. Halim Hattat, “40’lı yaşlardan
itibaren erkek vücudunda oluşan hormon değişimleri prostatı büyütüyor” dedi ve özellikle
ailesinde prostat hastalığı olanların kontrollerini aksatmaması gerektiğini söyledi. 

60-80 yaş aralığındaki 247
katılımcıyı gözlemleyen yeni
bir çalışma, yürüme gibi fizik-
sel aktivitelere katılmanın,
beyni olumlu bir şekilde
etkileyebileceğini buldu.
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B iruni Üniversitesi Diş Hekimliği Fa-
kültesi Hastanesinden Doç. Dr.
Nurettin Diker, ağız, diş ve çene

cerrahisinde kullanıl-
maya başlanan yapay
zeka destekli 3 boyutlu
(3D) çene rekonstrüksi-
yon sistemi sayesinde
eksik kemik yapılarının
dijital ortamda tamam-
landığını belirtti. Hasta-
neden yapılan
açıklamada görüşlerine
yer verilen Doç. Dr. Nu-
rettin Diker, sistem saye-
sinde, ameliyat

planlamalarının hızlı ve doğru yapılabildi-
ğini aktardı. Yapay zeka teknolojisinin has-
tanın bilgisayarlı tomografi (BT)

görüntülerini analiz ede-
rek, eksik bölgeleri ta-
mamladığını anlatan
Diker, yöntemin çene
cerrahisinde önemli bir
ihtiyacı karşıladığını vur-
guladı.

Otomatik 
hale getiriyor

Diker, travma, tümör,
kist ya da ileri kemik eri-
mesi gibi durumlarda

çene kemiğinde ciddi kayıpların oluşabildi-
ğine işaret ederek, "Cerrahi planlama için
bu eksik bölgelerin 3 boyutlu olarak yeni-
den modellenmesi gerekiyor, yapay zeka,
bu süreci saniyeler içinde otomatik hale ge-
tiriyor" ifadelerini kullandı. Yapay zekayla
üretilen 3D modellerin implant öncesi
kemik desteği gereken vakalarda büyük ko-
laylık sağladığına dikkati çeken Diker,
"Oluşturulan 3 boyutlu model sayesinde ki-
şiye özel implant tasarımları daha hızlı ya-
pılabiliyor. Bu da hem cerrahi süreci
kısaltıyor hem de başarı oranını artırıyor.
Özellikle ileri düzey kemik kayıplarında ge-
leneksel yöntemler oldukça zaman alı-
yordu." değerlendirmesinde bulundu.

Standart hale gelecek

Diker, yapay zekayla, çene cerrahisi uygu-
lamalarının sadece ameliyat öncesi değil,
tedavi sonrası iyileşme sürecinde de hasta
konforunu artırdığını belirterek, "Bu sis-
tem, manuel planlamalardan doğabilecek
hataları en aza indiriyor. Aynı zamanda es-
tetik açıdan daha başarılı sonuçlar elde
edebiliyoruz. Diş hekimliği alanında bu
teknolojinin çok yakın bir gelecekte stan-
dart hale geleceğini düşünüyorum" ifadele-
rini kullandı. Sistemin klinik vakalarda
aktif olarak kullanılmaya başlandığını ak-
taran Diker, hasta geri bildirimlerinin
olumlu olduğunu vurguladı.

Umut verici teknoloji

Diker, yapay zeka destekli sistem sayesinde
daha kısa sürede, kişiye özel çözümler üre-
tebildiklerine işaret ederek, özellikle büyük
kemik kaybı yaşayan hastalar için bu tek-
nolojinin umut verici olduğunu kaydetti.
Yapay zekanın diş hekimliği uygulamala-
rında gelecekte daha geniş bir kullanım
alanına sahip olacağına işaret eden Diker,
hastaya özel, hızlı ve güvenli tedavilerin
artık dijital sistemlerle mümkün hale geldi-
ğini anlattı. AA
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Hazine ve Maliye Bakanı
Mehmet Şimşek, Türkiye
Cumhuriyet Merkez Bankası-

nın yayımladığı (TCMB) mart ayına iliş-
kin "Sektörel Enflasyon Beklentileri"ni
sosyal medya hesabından yaptığı payla-
şımla değerlendirdi. Enflasyon beklentile-
rindeki gelişmelere işaret eden Şimşek,

piyasa katılımcıları ve reel sektörün enflas-
yon beklentilerinin iyileştiğini bildirdi.
Bakan Şimşek, 12 ay sonrası enflasyon
beklentisinin piyasa katılımcılarında yüzde
24,6'ya, reel sektörde yüzde 41,1'e geriledi-
ğinin altını çizerek, “Hanehalkı beklentisi
ise sınırlı arttı. Anketler son dönem geliş-
melerini yansıtmamakla birlikte finansal

piyasalardaki oynaklığın beklentilere etki-
sinin kısa vadeli ve sınırlı olmasını öngö-
rüyoruz. Tüm kurumlarımızın güçlü
koordinasyonuyla atılan adımların ve sıkı-
laşan finansal koşulların dezenflasyonist
olacağını değerlendiriyoruz. Programı-
mızı fiyat istikrarına ulaşıncaya kadar ka-
rarlılıkla uygulayacağız” dedi. AA

27 MART 2025 PERŞEMBE

Hazine ve Maliye Bakanı Şimşek, “Anketler son dönem gelişmelerini yansıtmamakla birlikte finansal
piyasalardaki oynaklığın beklentilere etkisinin kısa vadeli ve sınırlı olmasını öngörüyoruz” ifadesini kullandı
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Görsel Yönetmenler
Türkan ERVAN

Seçkin ULA 
Savaş ATAK

Ticaret Bakanlığı, kırmızı et sektörüne
yönelik 8 ilde eş zamanlı fahiş fiyat
denetimi başlatırken, tespit edilen 
uygunsuzluklara karşı idari yaptırım ve
para cezası uygulanacak.

Bakanlıktan yapılan yazılı açıklamada,
vatandaşların ürünlere ulaşmasını engel-
leyici faaliyetlerin bertaraf edilmesine ve

caydırıcı önlemler alınmaya devam edildiği bildirildi.
Üretici, tedarikçi ve perakende işletmelerin piyasada
darlık yaratıcı, piyasa dengesini ve serbest rekabeti
bozan fiillerine yönelik çalışmaların aralıksız sürdü-
ğüne işaret edilen açıklamada, Et ve Süt Kurumu-
nun (ESK) temin ettiği kırmızı etlerin PERDER
üyesi marketlere ve ESK mağazalarına düşük fiyat-
larla ulaştırıldığı ancak bazı üretici firmaların fiyat
artırma girişiminde bulunduğu ihbarının alındığı
ifade edildi.

Denetimler devam ediyor

Açıklamada, hayvancılık sektöründe maliyet unsur-
larında belirgin artış olmaksızın stokçuluk yaparak
spekülatif fiyat hareketliliğine yol açan, tüketicilerin
kırmızı ete fahiş fiyatla ulaşmasına neden olan bazı
firmaların, Tarım ve Orman Bakanlığı ile koordinas-
yon içinde hassasiyetle takibe alındığının altı çizile-
rek, “Kırmızı ete yönelik illerimizde eş zamanlı
denetimler başlamış olup, fahiş fiyat ve stokçuluk
yapanlara idari yaptırımlar ve mali para cezaları ta-
vizsiz şekilde uygulanacaktır. Bu kapsamda, Bakanlı-
ğımız tarafından 8 ilde faaliyet gösteren 20 işletme
nezdinde inceleme ve denetim yapmak üzere müfet-
tiş görevlendirildi. Pazartesi sabahı erken saatte aynı
anda başlayan kapsamlı denetimler halen devam
ediyor. Bakanlık olarak firmalarımızı, ürünlerini tü-
keticiye maliyetiyle uyumlu fiyattan sunma konu-
sunda hassasiyetle davranmaya davet ediyoruz.
Stokçuluk yapanlar ve fahiş fiyatla ürünlerini sat-
maya tevessül edenler hakkında Bakanlığımızca be-
hemehal gerekli işlemler tesis edilecektir. Yapılan
işlemler kamuoyuyla paylaşılacaktır” denildi.  AA

Eş zAmAnlı 
dEnEtim!

Rusya Başbakanı Mihail Mişustin,
ekonominin geçen yıl 200 trilyon ruble
(yaklaşık 2,37 trilyon dolar) büyüklüğe
ulaştığını ve Avrupa’dan 6 kat daha
hızlı büyüdüğünü söyledi

mişustin, Rus parlamentosunun alt ka-
nadı Duma’da ülke ekonomisine ilişkin
değerlendirmelerde bulundu. Ekonomik

büyümenin arkasındaki itici gücün iç talep oldu-
ğuna işaret eden Mişustin, sabit sermaye yatırımla-
rının geçen yıl yüzde 7,5 arttığını kaydetti. Mişustin,
Rusların harcanabilir gelirlerinin 2024’te yüzde 8,5
arttığını, işsizlik oranının ise tarihin en düşük seviye-
sine gerilediğini belirtti. Ülke ekonomisinin son 4
yılda yaklaşık iki kat büyüdüğünü vurgulayan Mi-
şustin, “Ekonomimiz 2024’te ilk defa nominal ola-
rak 200 trilyon ruble büyüklüğe ulaştı” dedi.

AvrupA’dAn 6 
kAt dAhA hızlı

Biruni Üniversitesi Diş Hekimliği Fakültesi Hastanesinden Doç. Dr.
Nurettin Diker, ağız, diş ve çene cerrahisinde kullanılmaya
başlanan yapay zeka destekli 3 boyutlu (3D) çene rekonstrüksiyon
sistemini anlattı. Diker, hastaya özel, hızlı ve güvenli tedavilerin
artık dijital sistemlerle mümkün hale geldiğini söyledi
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Fuara milli katılım
Türk sağlık turizmcileri, bu yıl 31. kez kapılarını açan Moskova Uluslararası Turizm ve Seyahat Fuarı'na (MITT) milli katılım gösterdi

Hizmet İhracatçıları Birliği'nden
(HİB) yapılan açıklamaya göre,
milli katılımı HİB tarafından

gerçekleştirilen fuarda, sağlık turizmcileri
"Heal in Türkiye" pavyonuyla misafirlerini
karşıladı. Azerbaycan, Belarus, Ermenis-
tan, Kazakistan, Kırgızistan, Moldova, Öz-
bekistan, Rusya, Tacikistan ve
Türkmenistan'dan oluşan CIS Bölgesi'nin
en önemli fuarlarından biri olarak görülen
MITT'te, "Heal in Türkiye" pavyonundan
dolayı HİB'e "Best Newcomer" kategori-
sinde ödül ve plaket takdim edildi. Türki-
ye'den 10 firmanın yer aldığı fuar, 29
ülkeden katılımcıyı ve 20 bin ziyaretçiyi
ağırladı.

Dünyada 7. sırada

Verilen bilgiye göre, rekabetçi fiyatları,
avantajlı coğrafi konumu, nitelikli sağlık ça-
lışanları ve ileri tıp teknolojisine sahip ci-
hazlarıyla öne çıkan Türk sağlık turizmi
sektörü, 2024 yılında 3 milyondan fazla
sağlık turistini misafir etti. Dünya çapında
sağlık kuruluşlarının yüksek standartlarını
belgeleyen Joint Commission International
(JCI) Akreditasyonu'na sahip 40 sağlık ku-

ruluşunun bulunduğu Türkiye, bu rakamla
dünya sıralamasında 7'nci sırada yer alıyor.
Türkiye, yüksek kaliteli sağlık hizmeti sun-
masının yanı sıra turistik faaliyet çeşitlili-
ğiyle de dikkati çekiyor. Dünya genelinde
saç restorasyonu, plastik cerrahi, zayıflama

tedavileri, LASIK ve ortopedi branşlarında
öne çıkan Türkiye, aynı zamanda tüp
bebek tedavileri, diş, organ nakli, nöroloji,
onkoloji gibi alanlarda da yüksek kaliteli
hizmet sunuyor. Hastanelerde artan bek-
leme süreleri göz önünde bulunduruldu-

ğunda Türkiye; kişisel tedavi planından ha-
vaalanında karşılamaya, ulaşımdan konak-
lamaya, rehberlik hizmetlerinden yemek ve
turistik faaliyetlere kadar yabancı hastalara
her türlü kişiselleştirilmiş desteği sağlayarak
en iyi sağlık hizmetini sunuyor.  AA
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149 belediye
yapılandırdı!
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat 
Işıkhan, belediyelerin SGK’ye olan borçları-
na ilişkin, “Şimdiye kadar 149 belediye 30 
milyar liralık prim borcunu yapılandırmak 
üzere SGK’ye başvurdu. Belediyelerimiz 
tarafından SGK’ye toplamda 28,2 milyar 
lira tahsilat gerçekleştirildi” dedi

ÇALIŞMA ve Sosyal Güvenlik Bakanı 
Vedat Işıkhan, NTV televizyonunun canlı 
yayınında, çalışma hayatı gündemine iliş-

kin soruları yanıtladı ve açıklamalarda bulundu. 1 
Mayıs Emek ve Dayanışma Günü’nün tarihçesini 
anlatan Işıkhan, Türkiye’de bugünün, geçmişte 
zaman zaman siyasi tartışmaların gölgesinde kal-
sa da bugün artık olgunlaşmış bir demokratik bi-
linçle emeğe saygı ekseninde kutlandığını söyledi. 
Bakan Işıkhan, çalışma barışının, sosyal adaletin 
teminatı olduğunu dile getirerek çalışma hayatına 
dair tüm çalışmaları sosyal diyalog çerçevesinde 
gerçekleştirdiklerini bildirdi.

0,3 puan azaldı
Vedat Işıkhan, bugün TÜİK tarafından açıkla-
nan 2025 mart ayı işsizlik verilerine ilişkin, “Bu 
ay yayımlanan işsizlik oranlarında olumlu bir 
tablo ile karşı karşıya kaldık. İşsizlik oranımız 
0,3 puan azalarak yüzde 7,9 seviyesinde gerçek-
leşti. İşsizlik oranı, Bakanlık olarak yaptığımız 
çalışmalar sonrasında son 25 yılın en düşük 
seviyesinde” değerlendirmesinde bulundu. Işık-
han, yaklaşık 600 bin kamu işçisini yakından 
ilgilendiren kamu toplu iş sözleşmesi çerçeve 
protokolündeki son durumla ilgili, “Şubat’ta 
TÜRK-İŞ VE HAK-İŞ ortak tekliflerini sundular. 
Şu an TÜHİS tarafından süreç yönetiliyor. Bu 
toplu iş sözleşmelerinde hassas bir dengenin 
yürütülmesi gerekiyor. Bakanlık olarak işçi ve 
işveren sendikaları arasında koordinatörlük göre-
vi yapıyoruz. İşçinin alır terinin karşılığını alarak 
ama aynı zamanda da reel ekonominin dengele-
rinin gözetilebileceği süreci takip ediyoruz. Kısa 
sürede sonuçlanmasını ve işçilerimizle masada el 
sıkışmayı arzu ediyoruz” dedi.

Primleri ödemiyorlar
Bakan Işıkhan, belediyelerin SGK’ye olan 
borçlarında gelinen son durumuna ilişkin de 
“Sosyal güvenlik sistemimizin sürdürülebilirliği 
noktasında en önemli gelirlerimiz prim tahsilatı. 
Ancak fark ettik ki belediyelerin büyük bir kısmı 
ödemesi gereken primleri ödemiyorlar. Bunu 31 
Mart seçimlerinden önce Cumhurbaşkanımız 
dile getirdi. Bakanlık olarak belediyelerimizle 
iletişime geçtik. Şimdiye kadar 149 belediye 30 
milyar liralık prim borcunu yapılandırmak üzere 
SGK’ye başvurmuş durumda. Bugüne kadar 
belediyelerimiz tarafından SGK’ye toplamda 
28,2 milyar lira tahsilat gerçekleştirildi” bilgisini 
verdi.  AA

Asya’da
kırılma var!

30 milyon yolcu uçtu
Bu yılın ilk 3 ayında İstanbul Havalimanı’nı 17 milyon 961 bin 
463, İstanbul Sabiha Gökçen Havalimanı 10 milyon 304 bin 842 
olmak üzere toplamda 28 milyon 266 bin 305 yolcu kullandı

İSTANBUL’DAKİ 
havalimanlarında 
2025 yılının ocak-mart 

döneminde icra edilen iç ve 
dış hat seferlerinde toplam 
28 milyon 266 bin 305 yolcu 
seyahat etti. AA muhabirinin 
Devlet Hava Meydanları 
İşletmesi (DHMİ) Genel Mü-
dürlüğünün internet sitesinden 
derlediği bilgilere göre, İstan-
bul Havalimanı’nda söz konu-
su dönemde 3 milyon 423 bin 
383 yolcu iç, 14 milyon 538 
bin 80 yolcu ise dış hatlardan seyahat 
etti. Üç aylık dönemde toplamda 17 
milyon 961 bin 463 yolcu İstanbul 
Havalimanı’ndan uçtu. Geçen yılın 
aynı döneminde, 3 milyon 627 bin 937 
yolcu iç, 14 milyon 144 bin 805 kişi 
de dış hat olmak üzere 17 milyon 772 
bin 742 kişi İstanbul Havalimanı’nı 
kullandı. Havalimanındaki yolcu artışı 
188 bin 721 kişi olarak hesaplandı.

Yolcu sayısı arttı
İstanbul Sabiha Gökçen Havalima-
nı’nda, bu yılın ocak-mart döneminde 
iç hatlarda 4 milyon 320 bin 650, dış 
hatlarda ise 5 milyon 984 bin 192 
olmak üzere toplam 10 milyon 304 
bin 842 yolcu seyahat etti. Geçen yılın 
ilk çeyreğinde ise 4 milyon 312 bin 
888 iç hat, 5 milyon 145 bin 608 dış 
hat olmak üzere toplam 9 milyon 458 
bin 496 yolcu havalimanında ağırlan-
dı. Bu yılın ilk çeyreğinde yolcu sayısı, 
geçen yılın aynı dönemine göre 846 
bin 346 kişi arttı. İstanbul’daki iki ha-
valimanından bu yılın ilk çeyreğinde iç 
hatlarda 7 milyon 744 bin 33, dış hat-
larda ise 20 milyon 522 bin 272 olmak 
üzere toplam 28 milyon 266 bin 305 
yolcu seyahat etti. Geçen yılın aynı 
döneminde ise toplam 27 milyon 231 
bin 238 kişinin ağırlandığı İstanbul 
ve Sabiha Gökçen havalimanlarından 
yolcu artışı 1 milyon 35 bin 67 oldu.

Geçen yıla göre arttı
İstanbul’daki iki havalimanında bu 
yılın ilk çeyreğindeki yolcu sayılarına 
paralel olarak yapılan sefer artışı da 
yaşandı. İstanbul Havalimanı’nda 
ocak-mart döneminde 25 bin 576’sı 
iç, 96 bin 62’si dış hatlar olmak üzere 
toplam 121 bin 638 sefer icra edildi. 
Geçen yılın ilk 3 ayında 120 bin 160 
seferin yapıldığı havalimanında bu 
senenin aynı dönemine göre uçuşlar-
da 1478 artış meydana geldi.
Bu yılın ilk çeyreğinde İstanbul Sabiha 
Gökçen Havalimanı’nda 25 bin 135’i 
iç, 35 bin 787’si ise dış hat olmak 
üzere toplam 60 bin 922 uçuş icra 
edildi. Geçen yılın aynı döneminde 
toplam 56 bin 835 uçuşun yapıldığı 
havalimanında ilk 3 ayda sefer artışı 
4 bin 87 olarak hesaplandı. Atatürk 
Havalimanı’nda bu dönemde 3 bin 
401’i iç, 2 bin 785’i dış hatlar olmak 
üzere toplam 6 bin 186 sefer düzen-
lendi. Bu havalimanında geçen yıl 
aynı dönemde toplam 6 bin 195 uçuş 
yapılmıştı. Buna göre, İstanbul havali-
manlarından yılın ilk çeyreğinde top-
lam 188 bin 746 uçuş yapıldı. Geçen 
yıl aynı dönemde ise 183 bin 190 uçuş 
düzenlendi. İstanbul havalimanlarının 
yılın ilk çeyreğinde geçen yılın aynı 
dönemine göre sefer sayısının 5 bin 
556 uçuş ile yüzde 3’lük artış gösterdi-
ği belirlendi. AA

HAZİNE ve 
Maliye Bakanı 
Mehmet Şim-

şek, BloombergHT 
ve HaberTürk ortak 
yayınında ekonomi 
gündemine ilişkin so-
ruları yanıtladı. ABD 
temaslarına ilişkin bilgi 
veren Şimşek, toplantı-
ların oldukça verimli ve 
yoğun geçtiğini, 60’ın 
üzerindeki toplantıda 2 binin 
üzerinde yatırımcıya hitap et-
tiğini söyledi. Şimşek, ülkedeki 
siyasi gelişmeler nedeniyle prog-
ramın dayanıklılığının kendisine 
sorulduğunu bildirerek, “Bizim 
burada çok net bir yol haritamız 
var. Şu an itibarıyla geçmişte de 
bugün de içerideki gelişmeler-
den bağımsız olarak enflasyonu 
düşürmek birincil önceliğimiz. 
Bu konuda herhangi bir irade 
değişikliği yok. Programa olan 
siyasi destekte de herhangi bir 
gerileme yok. Tam aksine prog-
rama çok güçlü destek söz ko-
nusu. Bizim gündemimiz, özetle 
vatandaşımızın gündemi.” diye 
konuştu.

İlave talep gelecek
Şimşek, ABD’nin uyguladığı 
gümrük tarifelerinin Türkiye’ye 
yansımasına ilişkin değerlen-
dirmede bulunarak, “Bütün bu 
küresel şok nereden kaynaklan-
dı? Yeni Amerika yönetiminin 
korumacı tarife açıklamalarıyla 
başladı. Türkiye’ye uygulanan 
ilave gümrük tarifesi yüzde 10. 
Avrupa Birliği bizim iki katımız. 
Asya’daki birçok ülke bizim 3 ila 
5 katımız. Dolayısıyla büyük bir 
avantaj orada da var. Nasıl? Av-
rupa’nın tedarik zincirlerini çe-
şitlendirmesi gerekecek, Asya’da 
şu anda kırılma var. Bu kırılma 

yaşanırken Türkiye’ye 
tedarik anlamında 
fiyattan bağımsız ilave 
talep gelecektir. Gel-
diğini biliyoruz, duyu-
yoruz. Asya’daki üreti-
cilerin yeni dönemden 
nemalanmak için 
Türkiye’ye yatırımlarını 
kaydırma ihtimalleri 
yüksek. Hem gelişmiş 
dünyadan hem de o 

gelişmiş dünyaya eskiden rahat 
şekilde mal satanlar tekrar Tür-
kiye’ye imalat sanayi yatırımları-
nı artırabilirler” dedi.

Enerji üretimi artacak
TBMM’de enerjide dönüşü-
mü hızlandıracak önemli bir 
reform olduğunu belirten Şim-
şek, “Özellikle izin süreçlerini 
ve yatırımların hayata geçişini 
hızlandıracak çok güçlü bir 
reform çabası. Burada özellikle 
Türkiye’nin enerjide dışa ba-
ğımlığını azaltmak bizim için en 
büyük öncelik.” diye konuştu. 
Şimşek, sağlıklı sürdürülebilir 
büyümenin devamı için arz yön-
lü tedbirler alacaklarına işaret 
ederek, “Cari açık, programda 
öngördüğümüzden daha düşük 
olacak. Çünkü petrol fiyatların-
daki düşüş bu haliyle kalırsa cari 
açığı 7-8 milyar aşağı çekecek. 
Avro dolar paritesinin 1 civarına 
düşmüşken tekrar 1,1’in üzerine 
çıkması nette Türkiye’nin dış 
ticaret açığını 4 milyar dolar 
iyileştirecek. Bu ikisini topladığı-
nız zaman milli gelirin yaklaşık 
yüzde 1’i kadar, eğer bu seviyeler 
korunursa cari açığımızda prog-
rama göre iyileşme olacak. Biz 
yüzde 2’lik cari açık öngörmüş-
tük. Cari açık bunun oldukça al-
tında olacak. Bizim için en kritik 
değişkenlerden birisi bu” dedi.

TÜRKİYE Devrimci İşçi Sendikaları Konfede-
rasyonu Araştırma Merkezi’nin (DİSK-AR) 
Nisan 2025 tarihli “İşsizliğin Görünümü” 

raporuna göre, Türkiye’de geniş tanımlı işsizlik 
oranı yüzde 28,8’e yükselerek rekor seviyelere yak-
laştı.  DİSK-AR’ın TÜİK verilerinden yararlanarak 
yaptığı hesaplamalar, gerçek işsiz sayısının 12 mil-
yona dayandığını ortaya koydu. Rapora göre Mart 
2025 itibarıyla mevsim etkisinden arındırılmış dar 
tanımlı işsizlik oranı yüzde 7,9 olarak açıklanırken, 
geniş tanımlı işsizlik oranı pandemi dönemindeki 
seviyelere yaklaşarak yüzde 28,8’e ulaştı. Geniş ta-
nımlı işsiz sayısı son bir yılda 2 milyon 182 bin kişi 
artarak 11 milyon 730 bine yükseldi. Aynı dönemde 
çalışmaya hazır olduğu halde iş aramaktan vazgeç-
miş kişi sayısının 5,3 milyonu bulduğu belirtildi.

Ödenek alamıyor
Özellikle kadın işsizliği dikkat çekici boyutlara 
ulaştı. Mevsim etkisinden arındırılmış verilere göre, 
kadınlarda geniş tanımlı işsizlik oranı yüzde 38,2’ye 
çıkarken, erkeklerde bu oran yüzde 23,1 olarak kay-
dedildi. Geniş tanımlı kadın işsizliği ile erkek işsizli-
ği arasındaki farkın 15,1 puana ulaştığı vurgulandı. 

Raporda ayrıca, işsizlerin büyük çoğunluğunun 
işsizlik ödeneğinden yararlanamadığı ifade edildi. 
TÜİK’in resmi verilerine göre Mart 2025’te 2 mil-
yon 807 bin dar tanımlı işsiz bulunurken, İŞKUR 
verilerine göre yalnızca 473 bin 626 kişi işsizlik 
ödeneği alabildi. Böylece, resmi işsizlerin yalnızca 
yüzde 14,9’u işsizlik sigortasından faydalanabildi; 
yaklaşık 2,3 milyon işsiz işsizlik ödeneğinden ya-
rarlanamadı. DİSK-AR raporu, dar tanımlı işsizlik 
oranlarının düşük gösterilmesine rağmen, geniş 
tanımlı işsizlik oranlarının pandemi dönemindeki 
seviyeleri yeniden yakaladığını ve işsizlik sorununun 
yapısal bir boyut kazandığını vurguladı.

Öneriler sıralandı
DİSK-AR, işsizlikle mücadele kapsamındaki önlem-
lerini şöyle sıraladı: “Haftalık çalışma süresi gelir 
kaybı olmaksızın 37,5 saate indirilmeli. Fazla me-
sailer için uygulanan yıllık 270 saat sınırı 90 saate 
düşürülmelidir. Uluslararası Çalışma Örgütü’nün 
(ILO) “insana yaraşır iş” yaklaşımı temel alınmalı, 
herkese güvenceli ve nitelikli işler sağlanmalıdır. İş 
Yasası’nın 25/II. maddesi yeniden düzenlenmeli ve 
keyfi işten çıkarmalar önlenmelidir. İşsizlik sigortası 

ödeneğinden yararlanma koşulları kolaylaştırılmalı, 
ödenek miktarı yükseltilmelidir. İşsizlik Sigortası 
Fonu’nun amaç dışı kullanımına son verilmeli-
dir. Fon’dan işverenlere dönük teşvik ve destekler 
sona erdirilmelidir. Kamu istihdamı artırılmalı, 
kamuya dayalı güvence içeren çalışma biçimleri 
teşvik edilmelidir. Kamu girişimciliği ve hizmetleri, 
istihdam yaratacak şekilde yeniden ele alınmalı. 
Kamu personel açığı giderilmeli ve kapatılan kamu 
kurumları tekrar açılmalıdır. İşbaşında eğitim adı 
altında çırak, stajyer, kursiyer ve bursiyerlerin ucuz 
işgücü olarak kullanılması uygulamasına son ve-
rilmelidir. Uluslararası çalışma normlarına uygun 
olarak herkese yılda en az bir ay ücretli yıllık izin 
hakkı tanınmalıdır. Sendikal haklar ve özgürlükler 
güvence altına alınmalı, sendikal barajlar kaldırıl-
malı ve herkesin sendika hakkını özgürce kullana-
bilmesi için yasal düzenlemeler yapılmalıdır. Kadın 
istihdamının artırılması ve işsizliğin azaltılması için; 
İşgücü piyasalarındaki cinsiyetçi uygulamalara son 
verilmeli. Ev içi bakım hizmetleri kamusal olarak 
devlet tarafından sağlanmalı. Nitelikli, yaygın ve 
ücretsiz bakım hizmetleri ile kadınların üzerindeki 
yük hafifletilmelidir.”

DİSK-AR’ın TÜİK verilerinden yararlanarak 
yaptığı hesaplamalar, gerçek işsiz sayısının 
12 milyona dayandığını ortaya koydu. TÜİK 
verilerine göre Mart 2025 itibariyle işsizlik 
oranı 0,3 puan azalarak yüzde 7,9 seviye-
sinde gerçekleşti. Buna karşın geniş tanımlı 
işsizlik oranı yüzde 28,8’e yükseldi. DİSK-
AR, gerçek işsizliğin pandemi seviyelerine 
yaklaştığı uyarısını yaptı
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
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yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA
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KüçüKçeKmece'de ormanlık alanda
ağaca asılı halde erkek cesedi bulundu.
Üzerinden kimlik çıkmayan 25 yaşların-

daki kişinin cansız bedeni, olay yeri incelemesinin
ardından Adli Tıp Kurumu morguna kaldırıldı. Beş-
yol Mahallesi İnönü Caddesi'nde yol kenarındaki
ormanlık alanda saat 11.00 sıralarında, kimliği belir-
siz 25 yaşlarındaki bir erkek, iple ağaca asılı halde
bulundu. İhbar üzerine olay yerine polis ve sağlık
ekipleri sevk edildi. Sağlık ekiplerinin yaptıkları ilk
incelemede, asılı halde bulunan kişinin hayatını kay-
bettiği belirlendi. Polis ekipleri tarafından çevrede
güvenlik önlemi alınarak, olay yerinde inceleme ya-
pıldı. 25 yaşlarındaki kişinin cansız bedeni, yapılan
incelemelerin adından Adli Tıp Kurumu morguna
kaldırıldı. Polis, olayla ilgili çalışma başlattı.

16 yıl önce evlenen Cem Sal-
tıkalp, 2020 yılının Kasım
ayında bazı sebeplerden do-

layı eşiyle boşandı. 11 yaşındaki kızı ve
15 yaşındaki oğlunun velayeti Cem Sal-
tıkalp'e verildi. Feshane'nin lunaparkında
çalışan Saltıkalp'i iş yerinde ziyaret eden
kızı Pervin Buse Saltıkalp, bir arkadaşını
karşılamak için lunaparkın dışına çıktı.
Yevadut Caddesi'nde karşıdan karşıya
geçerken telefonla konuşan 11 yaşındaki
Buse hızla gelen minibüs türü aracı far-
ketmedi yola adım attı. Minibüs sürü-
cüsü de onu farketmedi, 11 yaşındaki
Buse'ye çarptı. Küçük kız, çarpmanın et-
kisiyle metrelerce havaya savrularak yere
düştü. Pervin Buse Saltıkalp'e ilk müda-
haleyi çevredekiler yaptı. Hastaneye kal-
dırılan 11 yaşındaki Buse tüm
müdahalelere rağmen hayatını kaybetti.
Minibüsün sürücüsü gözaltına alındık-
tan sonra serbest bırakıldı. Kızını trafik
kazasında kaybeden acılı baba kızı ve
oğluyla yaşadığı evde konuştu.

Hastaneye beni almadılar

Cem Saltıkalp " Kızım Feshane lunapar-
kına gelmişti. Telefon geldi, 'Kızınıza
araba çarptı' dediler, ben inanmadım.
Olay yerine geldiğimde kızımın herşeyi
yerdeydi. Hastaneye beni almadılar, ba-
şınız sağ olsun kurtaramadık dediler. Bir

arkadaşını karşılamak için lunaparkın dı-
şına çıkmış. Araç bayağı hızlı geliyormuş
araç yeşilde değil sarı ışıkta çarpmış.
Kızım 30-35 metre sürüklenmiş" dedi.
Saltıkalp "İzlediğimde görüntüleri ne
hissettiğimi söylemek çok zor. İçiniz par-
çalanıyor. Biri izlese benim durumuma
düşer. İzlediğimde elim ayağım dolaştı,
ben böyle bir kaza hayatımda görme-
dim. Kızım hayat doluydu, neşe kayna-
ğıydı. Bu olay olmadan önce, 'Baba
bana Beşiktaş forması alır mısın?' dedi
kısmet olmadı. Keşke olsaydı" diye ko-
nuştu.

Eve girmek istemiyorum

Acılı baba "Ben kızımı toprağa verdiğim
zaman, ona çarpan insanın serbest kal-
ması içimi daha da yaktı. Evimde her
yerde hayali var kızımın. Eve girmek is-
temiyorum. Kızım karanlıktan korkardı,
üşüdüğü zaman soğuktan da çok rahat-
sız olurdu. Işıklar onun için hala yanıyor.
Benim kızım morgtayken ben bağırıyor-
dum; 'Benim kızım üşür ben onu oradan
alayım, ısıtayım' diye bağırıyordum.
Toprağa verdiğim zaman karanlıktaydı,
karanlıktan korkuyordu o. Benim bir
oğlum var, evlatı ayırt etmiyor insan ama
o başkaydı. Gel desem gelemez, kalk
mezarından gel desem gelemez. Sadece
adalet istiyorum" dedi. DHA

Gel desem gelemez!
Eyüpsultan'da geçen hafta karşıdan karşıya geçerken minibüsün çarpmasıyla metrelerce savrulan ve hayatını kaybeden
Buse Pervin Saltıkalp'ın babası Cem Saltıkalp, "Evimde her yerde hayali var kızımın. Eve girmek istemiyorum. Gel
desem gelemez, kalk mezarından gel desem gelemez. Sadece adalet istiyorum" açıklamalarında bulundu

Ağaca asılı 
halde bulundu

Örümcek hırsızlar!

Şüpheli polise
teslim oldu

Ankara'da bisikletiyle evine
dönerken, bir otomobil sürücü-

sünün arkadan çarpması so-
nucu hayatını kaybeden Umut

Gündüz, ölüm yıldönümünde
'İstanbul'daki Dostları' tarafın-

dan anıldı. Açıklama sonrası,
bisikletle, Beşiktaş'tan Bebek'e

arası anma sürüşü yapıldı.

A nkara'da, 15 Temmuz 2020 tari-
hinde meydana gelen olayda, 19
yaşındaki Umut Gündüz, antren-

mandan bisikletiyle evine dönerken, al-
kollü olduğu tespit edilen bir sürücünün
arkadan çarpıp kaçmasının ardından ha-
yatını kaybetti. Gündüz, ölümünün ilk yıl-
dönümünde 'İstanbul'daki Dostları' adlı
grup tarafından anıldı.

Umut'la hiç tanışamadı

Beşiktaş Sahili'nde gerçekleşen anmaya
katılanlar adına bir basın açıklaması ya-
pıldı. Grup sözcüsü Berk Çetin tarafın-
dan yapılan açıklamada "Biz burada,
Umut'un 'İstanbul'daki Dostları' olarak
buluştuk. Aslında birçoğumuz Umut'un
adını, geçen yıl aldığımız kahredici bir
haberden öğrendik. Bundan tam bir yıl
önce Ankara'da alkollü bir araç sürücüsü
19 yaşındaki bisikletçi Umut Gündüz'ü
katletmişti. Bugün burada bulunanların
büyük çoğunluğu Umut'la hiç tanışa-
madı. Ama biz kendimizi Umut'un en
yakın dostları, en sıkı yoldaşları sayıyo-
ruz ve onun adını yaşatmakta kararlıyız"
debildi. 

Mücadele edeceğiz

Açıklamada, "Umut yalnızca son derece
yetenekli bir sporcu değil aynı zamanda
bu ülkenin ve dünyanın geleceğini dert
edinen, çalışkan bir komünistti. Hayal-
leri, beklentileri vardı ve bunlar için mü-

cadele etti. Bisikletiyle çekilmiş bir fotoğ-
rafının üstüne şu notu düşmüştü: "Hayat
sonunu bilemediğimiz için güzel ve ilgi
çekici. Yarın ne olacak duygusu bizi diri
tutar." Bugün, Umut'un dostları olarak
onu yaşatmanın, "sonunu bilemesek de
hayatı güzel ve ilgi çekici" kılmanın en iyi
yolunun onun gibi mücadele etmek ol-

duğuna inanıyoruz. Bisikletli cinayetleri-
nin "kaza" deyip geçiştirilmemesi için,
katillerin tutuksuz yargılamayla ve gös-
termelik cezalarla ödüllendirilmemesi
için mücadele edeceğiz. Bisikletin hak et-
tiği toplumsal saygıyı görebilmesi için,
bisikletlilerin yollarda güven içinde pe-
dallayabilmesi için, trafikte eşitlik ve öz-

gürlük için mücadele edeceğiz. Türkiye'yi
günün birinde enerji ve otomotiv tekelle-
rinden kurtarmak için, kentlerimizin "bi-
siklet dostu kentler" olarak anılması için
mücadele edeceğiz" ifadelerine yer ve-
rildi. Basın açıklamasının ardından grup,
bisikletleriyle Beşiktaş'tan Bebek'e anma
sürüşü gerçekleştirdi. DHA

BISIKLETLI
PROTESTO

Esenyurt'ta, sürücüsünün ara sokağa süratli ve kontrolsüz girdiği
hafif ticari araç, az kalsın yoldaki 2'si bisikletli çocuk 6 kişiyi eziyordu

olay, geçen pazar günü saat 22.30
sıralarında Bağlarçeşme Mahalle-
si'nde yaşandı. Güvenlik kamera gö-

rüntülerine saniye saniye yansıyan olayda
sürücü, hafif ticari aracıyla süratli ve kontrol-
süz şekilde girdiği sokaktakilerin yüreklerini
ağızlarına getirdi. Fren sesini duyunca üzerine
doğru kontrolsüz bir şekilde gelen aracı fark
eden Zülküf Gözer, bir anda kenara kaçarak,
ölümden döndü. Sürücü, bu sefer de önündeki
2 bisikletli çocuk ve sokakta yürüyenleri ezmek
üzereyken aracının direksiyonunu kırdı. Top-
lam 6 kişinin ölümden döndüğü, sokaktakilerin
yüreklerini ağızlarına geldiği olay sonra sürücü,
hiçbir şey olmamış gibi yoluna devam etti.

Kendimi kenara attım

Yaşananları anlatan Zülküf Gözer, "Akşam
22.00 - 22.30 sıralarıydı. Dükkanımı kapatmış,
evime gidiyordum. Tam sokağa girdim, acı bir
fren sesi duydum. Ne olduğunu anlayamadık,
mahallede kalabalıktı, o esnada. Refleksle sa-
ğımı kontrol ettim. Bir baktım araba üzerime
doğru geliyordu. Ben önce bana kastı var san-
dım. Üzerime doğru gelince kendimi kenara
attım. Akabinde araba durmadı. 2 tane de bi-
sikletli geliyordu o esnada. Ben bisikletli küçük
çocuktan korktum. Onu ezmesinden korktum.
Zor toparladı kendini. Muhtemelen siren sesin-
den kaçıyordu" dedi. DHA

Maganda dehşeti

beyoğlu'nda farklı günlerde evden hır-
sızlık olayı olduğu ihbarını alan güven
timleri hırsızlık olayının olduğu sokak ve

çevresinde güvenlik kameralarını izlemeye aldı.
Cerrahi maskeli, kapüşonlu iki şüphelinin Kasım-
paşa ve Kalyoncu Kulluğu mahallelerinde ara so-
kaklarda keşif yaptığını belirledi. Hırsızlık
şüphelilerinin dairelerin demir korkuluklarına tutu-
narak örümcek adam gibi tırmandığını belirledi.
Polisler kameralarda şüphelinin kolundaki dövmeyi
fark etti. Dövmeden yola çıkan güven timleri başka
kameralardan da şüphelilerin eşkalini belirledi.
Şüphelilerin sokak aralarında keşif yapması, evleri
gözetlemesi ve örümcek adam gibi binalara tır-
manması güvenlik kameralarına yansıdı. Hırsızlar-
dan birisinin dairenin korkuluk demirlerini ayakları
ile yamultması da kameralara yansıdı. DHA

Zeytinburnu'nda çıkan tartışmada
Sinan K.'yı (21) silahla ateş ederek öl-
dürdüğü iddia edilen Mehmet. C.Ç. (24)

polise teslim oldu. Şüpheli Mehmet C.Ç. adliyeye
sevk edildi.  Öte yandan olay günü yaşananlar gü-
venlik kamerasına yansıdı. Olay 26 Haziran'da
Zeytinburnu Yeşiltepe Mahallesi'nde meydana
geldi. Şüpheli Mehmet C.Ç ve eşi A.Ç.'nin, H. is-
mindeki kız arkadaşlarıyla, H.'nin babasına ait me-
kana gelip gitme konusunda aralarında
küfürleşmeye varan tartışma yaşandı. Bu olay üze-
rine H.'nin erkek arkadaşı Abdulkadir U.(21) Meh-
met C.Ç.'yi telefonla arayarak tehdit etti. Daha
sonra Mehmet C.Ç. ile olay yerinde buluşmak için
sözleşen Abdulkadir U. yanına arkadaşı Sinan K.'yı
da alarak gitti. Olay yerinde çıkan kavgada Sinan
K., Mehmet C.Ç. tarafından silahla ateş edilmesi
sonucu yaralandı. Mehmet C.Ç. olay yerinden
otomobille kaçarken, yaralanan Sinan K. kaldırıl-
dığı hastanede hayatını kaybetti. DHA
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması

www.damgagazetesi.com

Cumhurbaşkanı Erdoğan, “Bizim vazifemiz afet kapımızı çalmadan şehrimizi bir an önce depreme 
hazır hale getirmektir. Bunun için el ele vermek, birlikte hareket etmek zorundayız” dedi

CUMHURBAŞKANI Recep 
Tayyip Erdoğan, “Türkiye, nü-
fus artış hızı bakımından kritik 

bir kavşağa gelmiştir. Muhalefet, buna 
önem vermiyor olabilir. Muhalefet, 
absürt argümanlarla bunu sulandırmak 
istiyor da olabilir ancak nüfus meselesi, 
milletimiz açısından giderek bir beka 
sorununa dönüşmektedir.” dedi. Cum-
hurbaşkanlığı Külliyesi’ndeki Kabine 
Toplantısı’nın ardından millete seslenen 
Erdoğan, toplantıda güvenlikten dış 
politikaya, çalışma hayatından deprem 
başta olmak üzere doğal afetlerle ilgili 
yürütülen çalışmalara kadar birçok ko-
nuyu ele aldıklarını söyledi. “Aşkla çalı-
şan yorulmaz” düsturuyla yine hizmet, 
eser ve açılışlarla dolu iki hafta geçir-
diklerini dile getiren Erdoğan, şunları 
kaydetti: “17 Nisan’da tarım alanında 
ülkemizin en stratejik projelerinden Sil-
van Sulama Kanalı Tüneli’nin kazısını 
canlı bağlantıyla başlattık. Toplam 12 
milyar liralık yatırımla hayata geçirece-
ğimiz Silvan Tüneli, bölgenin kaderini 
değiştirecek muhteşem bir eserdir. Ay-
rıca, 11,2 metre kazı çapıyla ülkemizin 
en büyük sulama tüneli olacaktır. Aynı 
gün 18 haftalık eğitimlerini başarıyla 
tamamlayan 2 bin 94 komando uzman 
erbaşımızın mezuniyet ve bröve takma 
heyecanına ortak olduk. Rabb’im, kah-
raman komandolarımızın ayağına taş 
değdirmesin. Gerek yurt içinde gerekse 
yurt dışında fedakarca görev yapan 
peygamber ocağımızın her bir men-
subuna bir kez daha teşekkür ediyor, 
Mehmetçiklerimizin tek tek gözlerinden 
öpüyorum.”

Herkes, aklını başına toplamalı
Cumhurbaşkanı Erdoğan, 18 Nisan’da 
Filistin’i Destekleyen Parlamentolar 
Grubu ile bir araya geldiklerini anımsa-
tarak, “Türkiye’nin Filistin da-
vasına verdiği destek tüm 
dünyanın malumudur. 
Bunu da en iyi ve en 
yakından Filistinli 
kardeşlerimiz 
bilir. Daha 
düne kadar 
Filistin direni-
şine ‘terörizm’ 
diyenlerin, 
hükümetimizin 
Filistin politika-
sına yönelttikleri 
eleştirilerin hiçbir 
kıymeti olamaz. On-
ların ne müktesebatı ne 
de siyasi tarihleri, bizim duru-
şumuzu anlamaya yeter.” diye konuştu. 
Filistinlilerin, özellikle de Gazzeli maz-
lumların şanlı mücadelesinin, yolsuzluk 
iddialarına alet edilemeyecek kadar 
temiz olduğunun altını çizen Erdoğan, 
şunları dile getirdi: “Bugün şu hususun 
altını tekrar çizmek isterim. Tıpkı Doğu 
Kudüs ve Batı Şeria gibi Gazze de Filis-
tin halkınındır. Gazzeli kardeşlerimiz, 
doğdukları topraklarda ilelebet yaşa-
maya inşallah devam edecektir. Filistin 
halkı teslim olmayacağını, vatanlarını 
terk etmeyeceğini, zalime hiçbir şekilde 
boyun eğmeyeceğini, tüm imkansızlıkla-
ra, tüm barbarlıklara rağmen defalarca 
göstermiştir. 18 aydır Gazze, son yüzyı-
lın en acımasız katliamlarının yanı sıra 
tüm insanlığın yüz akı olacak destansı 
bir direnişe de sahne olmaktadır. Daha 
fazla kan dökerek, daha fazla çocuk 
öldürerek, insanları aç, susuz, ilaçsız bı-
rakarak varılabilecek hiçbir yer olmadığı 
artık görülmelidir. Herkes, aklını başına 
toplamalı ve bölgemizin istikrarı için 
açılan fırsat pencerelerini hoyratça heba 
etmemelidir. Biz bunu istiyoruz. Bunun 
için mücadele ediyoruz. Ne söylüyorsak 
da bölgemizdeki tüm halkların huzuru, 
güvenliği ve barış içinde bir arada yaşa-
ması için söylüyoruz. İnşallah bundan 
sonra da barış ve istikrar için çalışmayı 
sürdüreceğiz.” 

Şehir hastanelerinde geri sayım
Cumhurbaşkanı Erdoğan, 3. Ulus-
lararası Yeditepe Bienali’nin açılışını 
gerçekleştirdiklerini hatırlatarak, Kadın 
ve Demokrasi Derneğinin (KADEM) 5. 
Olağan Genel Kurulunun kadın hakları 

ve aile kurumuna verdikleri önemin 
altının çizilmesine vesile olduğunu söy-
ledi. Bağcılar Kadın Doğum ve Çocuk 
Hastalıkları Hastanesinin açılış törenin-
de vatandaşlarla kucaklaştıklarını anım-
satan Erdoğan, şunları kaydetti: “Has-
tanemizin ilçemize ve İstanbul’a tekrar 
hayırlı olmasını temenni ediyorum. 400 
yataklı bu yeni hastanemizin hizme-
te girmesiyle Bağcılar Eğitim 
ve Araştırma Hastanemizin 
yatak kapasitesini 900’e yük-
seltmiş oluyoruz. 2025 yılı 
sonunda kamuya ait 10 bin 
582 yatağı da İstanbulluların 
istifadesine sunacağız. Plan-
lama aşamasında olan 16 
bin yatak kapasiteli 23 sağlık 
tesisini de yakın zamanda 
İstanbul’umuza kazandırmayı 
hedefliyoruz. İstanbul’a bun-
ları yaparken diğer illerimizi 
elbette ihmal etmiyoruz. Ül-
kemiz genelinde 37 bin 417 
yataklı 25 şehir hastanemizi 
tamamlayıp hizmete açtık. 
11 şehir hastanemizin inşası 
halen sürüyor. İhale, proje 
ve arsa sürecindekiler de bittiğinde 
yaklaşık 60 bin yatak kapasiteli 45 şehir 
hastanemizi milletimizin hizmetine 
vermiş olacağız. İstanbul halkına hiz-
met edecek sağlık tesislerinin yollarını 
dahi açmaktan aciz zihniyete rağmen 
sağlıkta hizmet çıtamızı sürekli yukarı 
taşıyoruz. Bu süreçte aynı zamanda 
geçmişin hatalı politikalarının yol açtığı 
sıkıntıları telafi edecek adımlar atıyor, 
projeleri hayata geçiriyoruz.”

Doğurganlık hızı uyarısı
Türkiye’nin nüfus artış hızına dikkati 
çeken Erdoğan, “Türkiye, nüfus artış 
hızı bakımından kritik bir kavşağa gel-

miştir. Muhalefet, buna önem 
vermiyor olabilir. Mu-

halefet, absürt argü-
manlarla bunu su-

landırmak istiyor 
da olabilir ancak 
nüfus meselesi, 
milletimiz açı-
sından giderek 
bir beka soru-
nuna dönüş-
mektedir.” ifa-

delerini kullandı. 
Türkiye’de 1,51’e 

gerileyen doğur-
ganlık hızının, burun 

buruna olunan tehdit ve 
tehlikeyi açıkça ortaya koydu-

ğuna işaret eden Erdoğan, hiçbir hükü-
metin buna kayıtsız kalamayacağını, bu 
tehlikeye gözlerini kapatamayacağını 
vurguladı. Erdoğan, şimdiden gerekli 
tedbirler alınmaz, yanlış uygulamaların 
üzerine kararlılıkla gidilmezse yarın çok 
daha büyük sıkıntılarla karşılaşılabilece-
ğini kaydetti. Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
“Pakistan ile Hindistan arasında tır-
manan gerilimin daha vahim boyutlara 
evrilmeden bir an önce düşürülmesini 
arzu ediyoruz. İran’ın Bender Abbas 
şehrindeki limanda meydana gelen pat-
lamada hayatını kaybeden kardeşlerimiz 
için ülkem ve milletim adına taziyeleri-
mi sunuyorum.” ifadelerini kullandı.

Yeni çatışmalar istemiyoruz
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan, “Türkiye olarak bölgemizde ve 
ötesinde yeni çatışmalar istemediğimizi 
her fırsatta vurguluyoruz. Pakistan ile 
Hindistan arasında tırmanan gerilimin 
daha vahim boyutlara evrilmeden bir 
an önce düşürülmesini arzu ediyoruz.” 
ifadelerini kullandı. Cumhurbaşkanlığı 
Külliyesi’nde, Türkiye’yi parmakla gös-
terilen konuma taşıdıkları alanlardan 
birinin de uydu teknolojileri olduğunu, 
31 yıl önce Türksat 1B uydusu ile baş-
layan uzay macerasının Türksat 6A ile 
çok daha farklı bir seviyeye çıktığını 
vurguladı. Erdoğan, geçen yıl 9 Tem-
muz’da uzaya fırlatılan ve ilk test yayı-
nını 17 Şubat’ta yaptıkları Türksat 6A’yı 
21 Nisan’da hizmete aldıklarını anım-
satarak, “İnşallah en az 15 yıl hizmet 
verecek. 6A ile birlikte Türksat’ın işlet-
tiği haberleşme uydularının sayısı 6’ya, 

uzaydaki uydularımızın mevcudu ise 
10’a ulaştı. Yüzde 80’in üzerinde yerlilik 
oranına sahip Türksat 6A sayesinde 
Türkiye kendi haberleşme uydusunu 
üretebilen 11 ülke arasına girdi. Türksat 
6A’nın ülkemiz ve milletimiz için ha-
yırlı olmasını diliyorum. Tasarımından 
üretimine, nakliyesinden uzaya 

fırlatılmasına, yörüngeye oturtulmasın-
dan test aşamasına kadar projenin ba-
şarıyla ilerletilmesinde emeği geçen tüm 
kurumlarımızı, mühendislerimizi tebrik 
ediyorum.” diye konuştu. 22 Nisan’ın 
dış kabuller bağlamında oldukça yoğun 
bir gün olduğunu ifade eden Erdoğan, 
Çanakkale Kara Muharebelerinin 110. 
yıl dönümü vesilesiyle Türkiye’yi ziyaret 
eden Avustralya Genel Valisi Samantha 
Mostyn ile verimli bir görüşme gerçek-
leştirdiklerini söyledi. Cumhurbaşkanı 
Erdoğan, Avrupa Konseyi Genel Sek-
reteri Alain Berset’i kabulünde kurucu 
üyesi oldukları konsey ile ilişkileri 
değerlendirdiklerini belirterek, Pakistan 
Başbakanı Şahbaz Şerif’in Türkiye’yi 
ziyaretinin bölgesel gelişmeler bağla-
mında hassas bir zamana tekabül ettiği-
ni aktardı.

Süreci yakından izliyoruz
Görüşmede, ticaret ve savunma sanayi 
başta olmak üzere Pakistan ile çok bo-
yutlu işbirliğini ele aldıklarını ifade eden 
Erdoğan, “Kardeş Pakistan halkına 
olan güçlü desteğimizi tekrar teyit ettik. 
Türkiye olarak bölgemizde ve ötesinde 
yeni çatışmalar istemediğimizi her fır-
satta vurguluyoruz. Pakistan ile Hindis-
tan arasında tırmanan gerilimin daha 
vahim boyutlara evrilmeden bir an önce 
düşürülmesini arzu ediyoruz. Dışişleri 
Bakanlığımız ve diğer birimlerimiz ile 
süreci yakından izliyoruz.” değerlendir-
mesinde bulundu. 23 Nisan’da gerçek-
leştirilen İklim ve Adil Geçiş Üzerine 
Çevrimiçi Liderler Toplantısı’na iştirak 
ettiklerini anımsatan Erdoğan, aynı gün 
dünyanın ve Türkiye’nin farklı yerle-
rinden gelen yüzlerce çocuğu TRT 47. 
Uluslararası 23 Nisan Çocuk Şenliği 
vesilesiyle Külliye’de misafir etmenin 
bahtiyarlığını yaşadıklarını dile getirdi. 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, 24 Nisan’da 
UEFA’nın İstanbul Temsilciliğinin açı-
lışının yapıldığını, UEFA’nın Londra 
ve Brüksel’den sonra ilk kez Türkiye’de 
temsilcilik açtığını söyledi. Temsilci-
liğin açılmasıyla 2026 UEFA Avrupa 
Ligi ve 2027 UEFA Avrupa Konferans 
Ligi finalleri ile 2032 Avrupa Futbol 
Şampiyonasına hazırlık süreçlerinin 
çok daha kolay yürütüleceğine inandı-
ğını vurgulayan Erdoğan, bu vesileyle, 
UEFA Gençlik Ligi’nde finale yükselen 
Trabzonspor U19 takımına bu akşam 
Barselona U19 ekibiyle oynayacakları 
final karşılamasında başarı diledi.

İran'a geçmiş olsun mesajı
25 Nisan Cuma günü 63. kuruluş yıl 
dönümünü kutlayan Anayasa Mah-
kemesi’nin programına katıldıklarını 
anımsatan  Erdoğan, “Mahkememizin 
değerli Başkanını, üyelerini ve mensup-
larını tebrik ediyorum. Aynı gün İstan-
bul’da kabul ettiğimiz Yeni Zelenda 
Başbakanı Christopher Luxon’u ağırla-
maktan duyduğum memnuniyeti ifade 
etmek istiyorum.” şeklinde konuştu. 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, İran’ın Basra 
Körfezi kıyısında yer alan Bender Abbas 

Limanı’nda yaşa-
nan patlamaya 
ilişkin de 
“İran’ın 
Ben-
der 

Abbas şehrindeki bir limanda cumartesi 
günü meydana gelen patlamada haya-
tını kaybeden İranlı kardeşlerimiz için 
ülkem ve milletim adına taziyelerimi su-
nuyorum. Çok sayıda vefat ve yaralının 
olduğu patlamayla ilgili İran halkının 
acısını yürekten paylaşıyor kendilerine 
geçmiş olsun diliyorum.” açıklamasında 
bulundu.

İtalya yolculuğu
Dış politikadaki yoğun gündemlerine 
aynı tempoda devam ettiklerine işaret 
eden Erdoğan, bugün Türkiye-İtalya 4. 
Hükümetlerarası Zirve Toplantısı için 
İtalya’ya gideceklerini bildirdi. Hafta 
sonu da yapımı tamamlanan eserlerin 
açılışını yapmak ve TEKNOFEST’te 
gençlerin heyecanını paylaşmak üzere 

Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’nde 
olacaklarını dile getiren Erdoğan, ziya-
retlerinde ayrıca Kıbrıs Türk’lerine yeni 
yatırımların, yeni projelerin müjdelerini 
vereceklerini aktardı.

İstanbul'daki deprem
Cumhurbaşkanı Erdoğan, 23 Nisan’da 
İstanbul’da yaşanan ve çevre illerde 
de hissedilen 6,2 büyüklüğündeki dep-
remin herkesi derinden etkilediğini ve 
endişelendirdiğini söyledi. İstanbullular 
başta olmak üzere depremin sarstığı 
herkese geçmiş olsun dileğinde bulunan 
Erdoğan, “Hamdolsun herhangi bir 
can kaybımız veya deprem kaynaklı 
yaralanan hiçbir vatandaşımız olmadı. 
Sadece deprem sonrası panik, düşme 
veya yüksekten atlama sebebiyle 173’ü 
İstanbul’da olmak üzere toplam 236 
kardeşimiz hafifçe yaralandı. Bu kar-
deşlerimizin de çoğunun tedavisi ayakta 
yapıldı. 20 vatandaşımızın tedavisiyse 
halen sürüyor.” dedi. Yerin yaklaşık 7 
kilometre altında meydana gelen dep-
remin 13 saniye sürdüğünü, ardından 
en büyüğü 5,9 şiddetinde toplam 487 
artçı sarsıntı yaşandığını anımsatan 
Erdoğan, “Dün de Elazığ’da 4,9 bü-
yüklüğünde bir depremle sarsıldık. 
Elazığlı kardeşlerimize de geçmiş olsun 
dileklerimi iletiyorum. Yine buradan 
Samsun’un Canik ilçesinde meydana 
gelen heyelanda vefat eden 2 evladımıza 
ve babalarına Allah’tan rahmet niyaz 
ediyorum.” şeklinde konuştu.

Milyonlarla temas ettik
Cumhurbaşkanı Erdoğan, depremin 
haberini alır almaz ilgili bakanları İs-
tanbul’a gönderdiğine, hızla Türkiye 
Afet Müdahale Planı’nı devreye aldık-
larına işaret ederek, şunları kaydetti: 
“AFAD’ın 148 araç ve 650 personelinin 
yanı sıra diğer birimlerimizden 373 
araç, 3 bin 138 arama kurtarma perso-
neli seferber edildi. Toplamda 11 bin 
481 arama kurtarma personeli ve 903 
araç hazır duruma getirildi. Ülkemiz 
genelindeki 27 bölge deposu ile 54 cep 
depomuzu ihtiyaçlar için hazır tuttuk. 
Kızılay’ımız 319 araç, 1568 personel ile 
2 bin 925 gönüllü görevlendirdi. Ayrıca 
350 noktada vatandaşlarımıza sıcak 
çorba ve kumanya dağıtımı yaptı. 3’ü 
Baykar, biri jandarma ve ikisi emniye-
timize ait toplam 6 hava aracı gözlem 
yapmak üzere havalanmıştır. Opera-
törlerimiz tarafından 136 ilave baz is-
tasyonu devreye girmiştir. İlk saatlerde 
oluşan aşırı yoğunluk dışında iletişimde 
herhangi bir aksaklık tespit edilmemiş-
tir. Çevre illerdeki belediyelerimiz dep-
remden etkilenen kardeşlerimize destek 
olmak ve ihtiyaçlarını gidermek için 
hemen İstanbul’a koşmuştur. 13 ilçe 
belediyemizin yanı sıra Sakarya, Konya 
ve Kocaeli Büyükşehir Belediyelerimizle 
İstanbul halkının yanında olduk. Her 
türlü engelleme girişimine rağmen 1,2 
milyon insanımıza bu süreçte temas 
ettik, yalnız olmadıklarını onlara hisset-
tirdik.” AA

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, İstan-
bul’daki depremlere ilişkin, “Muhalefetin yıllar-
dır ciddi paralar harcayarak reklamını yaptığı 
projelerin, vatandaşın en çok ihtiyaç duyduğu 
gün nasıl sınıfta kaldığını hepimiz gördük.” 
dedi. Cumhurbaşkanlığı Külliyesi’nde, İstan-
bul’da meydana gelen depremlerin ardından 

evlerine girmekten çekinen vatandaşlara millet 
bahçelerinde hizmet verildiğini, okul, cami, 
spor tesisi, yurt ve misafirhane gibi alanlarda 
200 binin üzerinde vatandaşın barınmasının 
sağlandığını hatırlattı. Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanlığının depremin ardından va-
tandaşlardan gelen ihbarlara göre hasar tespit 

çalışmalarına süratle başladığını belirten Erdo-
ğan, “22 bin 126 bina ve 243 bin 301 bağımsız 
bölümün hasar tespit çalışması gerçekleştirildi. 
Buna göre 1903 bina ve 28 bin 254 bağımsız 
bölümün az hasarlı olduğu tespit edildi. Elham-
dülillah incelemesi yapılan diğer binalarda bir 
sıkıntıya rastlanmadı” ifadelerini kullandı.

200 bin kişi barındı

 
Erdoğan, Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığının 

ise toplamda 629 personeli ile 122 bin vatandaşa 
psikososyal destek hizmeti sunduğunu, diğer ba-
kanlıkların da kendi görev alanlarında seferberlik 
ruhuyla İstanbullu vatandaşlara destek olduğunu 
kaydederek, “Muhalefetin yıllardır ciddi paralar 

harcayarak reklamını yaptığı projelerin ise 
vatandaşın en çok ihtiyaç duyduğu gün 

nasıl sınıfta kaldığını hepimiz 
gördük” diye konuştu.

Bugüne kadar hep sabırla ve vakarla 
hareket ettiklerini, hiç kimseyle pole-
miğe girmemeye özen gösterdiklerini 
dile getiren Erdoğan, sözlerini şöyle 
sürdürdü: “Fakat çarşambadan beri 
öyle iftiralara maruz kaldık ki inanın 

bunlara sessiz kalmak mümkün olmu-
yor. Biz, millete saygımızın bir gereği 
olarak sükut ettikçe, muhataplarımız 
çok daha pervasız, daha sorumsuz 

bir dil kullanıyor. Bunu geçmişte tabii 
afetlerde defalarca yaşadık, maalesef 

yine yaşıyoruz. Deprem çalışmalarımızı 
diline dolayan ana muhalefet partisinin 
Genel Başkanı İstanbul’un yolunu an-
cak 5 gün sonra hatırlayabilmiştir. İs-

tanbullular depremin şokunu atlatmaya 
çalışırken, Sayın Genel Başkan miting 

yaptı, daha önce açılan eserleri bir 
kez daha açtı ama İstanbul’un derdiyle 
dertlendiğini gösterecek hiçbir adım 
atmadı. İstanbul’a da dayanışma için 
değil, yolsuzluk soruşturmasında or-

taya saçılan yeni skandalların üzerine 
bant çekmek için geldi. Bakın bu trajik 
bir konudur. Bu, milletin gündeminden 
tamamen kopmak demektir. Görüyoruz 
ki tüm dostane uyarılarımıza rağmen 

6 Şubat depremlerinde milletimizi 
rencide eden hatalardan ders alın-

mıyor. Bundan ülkemiz adına üzüntü 
duyduğumuzu söylemek isterim. Bütün 
bunları milletimizin de gördüğüne ve 

not ettiğine inanıyorum.” 

122 BIN 122 BIN 
VATANDAŞA VATANDAŞA 

DESTEKDESTEK

TRAJIKOMIK TRAJIKOMIK 
IŞLER IŞLER 



Türk Tabipleri Birliği (TTB), 23 Nisan’da 
Silivri merkezli meydana gelen depremin 
ardından “Deprem ve Bina Güvenliği” 

başlıklı online bir basın toplantısı düzenledi. 
Toplantıya, 6 Şubat depremlerinden etkilenen 
Adıyaman ve Hatay Tabip Odası başkanları 
da katılarak, geçen sürede yapılanlar ve eksik 
kalanlara ilişkin değerlendirmelerde bulundu. 
İstanbul’daki aile sağlığı merkezlerinin (ASM) 
depreme dayanıklılık durumuna ilişkin güncel 
veriler de kamuoyu ile paylaşıldı.

Önerilerimiz hayata geçirilmedi!
Toplantının açılış konuşmasını yapan TTB 

Merkez Konseyi Başkanı Dr. Alpay Azap, 
“Geçen hafta hepimizin yüreğini ağzına 
getiren İstanbul depremiyle birlikte deprem 
gerçeğini bir kez daha hatırlamış olduk” 
dedi. Deprem hazırlığının Türkiye’nin birinci 
önceliği olması gerektiğini vurgulayan Azap, 
“Ne yazık ki depremler olduktan sonra bir 
farkındalık ve faaliyet görülüyor, ancak bir 
süre sonra bu çalışmalar yavaşlıyor. Hazır-
lık konusundaki eksikliklerimizi bir sonraki 
depremde acı bir şekilde fark ediyoruz” 
ifadelerini kullandı. TTB olarak 1999 Marma-
ra Depremi’nden bu yana, sağlık alt yapısının 
depremlere hazırlanması için çeşitli çalışmalar 
yürüttüklerini ve raporlar hazırladıklarını 
belirten Azap, bu önerilerin büyük çoğunlu-
ğunun hayata geçirilmediğine dikkat çekerek 
şunları söyledi: “Yaşadığımız her bir deprem, 
bu hazırlıkların ne kadar hayati olduğunu bir 
kez daha gösteriyor.”

Meslekten ayrılmak istiyorlar
Adıyaman Tabip Odası Başkanı Dr.Erdal 

Yavuz, Adıyaman’daki ASM’lerin durumu 
hakkında çarpıcı açıklamalarda bulundu. Yavuz, 
“Bugün geldiğimiz noktada, aile hekimliği 
çalıştayı yaptığımız zamandan bu yana bir adım 
bile ileri gidemedik” dedi. Hala dört ASM’nin 
konteynerlerde, dört ASM’nin ise konteyner 
kentlerde olmak üzere toplam sekiz ASM’nin 
geçici koşullarda hizmet verdiğini belirten Ya-
vuz, yaklaşık 25 birimlik bir ASM kapasitesinin 
bu şekilde yürütüldüğünü ifade etti. Deprem 
sonrası 16 ASM’nin prefabrik ya da çelik kons-
trüksiyon tarzı binalarla yeniden yapılacağının 
söz verildiğini hatırlatan Yavuz, “Nisan ya da 
haziran ayında teslim edileceği söyleniyordu. 
Ancak toplantıya katılmadan önce yetkililerle 
yaptığım görüşmede, ihalelerin yeni yapıldığını, 
itiraz olmaması halinde inşaata başlanacağını 
ve üç ay içinde teslim edileceğini öğrendim. Şu 
an ASM’lerin yapımı konusunda hala somut bir 
adım atılmış değil” diye konuştu.

Yavuz, yeni ASM binalarının ancak ağustos 

ayında teslim edilmesinin öngörüldüğünü aktar-
dı. Bağışıklama programlarındaki eksikliklere 
de dikkat çeken Yavuz, “Daha önce boğmacaya 
bağlı çocuk ölümlerinin ve bebek ölümlerinin 
yüksek olduğunu söylemiştik. O dönem bu 
veriler kabul edilmese de bugün boğmaca aşısı, 
nihayet aşı programına dahil edildi” ifadelerini 
kullandı. Depremin ardından aile hekimleriy-
le yaptıkları görüşmelere de değinen Yavuz, 
“Birçok hekim ciddi problemler yaşıyordu. 
Hekimlikten ve meslekten ayrılmak istediklerini 
ifade edenler vardı. O dönemde psikolojik yıkım 
büyüktü, intihar vakaları da artış gösterdi” dedi.

Hatay kan ağlıyor
Hatay Tabip Odası Başkanı Dr.Sevdar Yıl-

maz, depremlerin en çok Hatay’ı etkilediğini 
vurgulayarak, “En fazla zarar gören kurum-
ların başında sağlık kuruluşları geliyor. Altı 
özel, altı kamu hastanesi olmak üzere toplam 
on iki hastane kullanılamaz hale geldi. Birinci 
basamakta ise 56 aile sağlığı 
merkezi (ASM) yıkıldı” dedi. 
Güncel duruma ilişkin 
de bilgi veren Yılmaz, 
yıkılan 56 ASM’den 
yalnızca üç tanesi-
nin yeniden yapıl-
dığını, bunlardan 
da sadece bir 
tanesinin aktif 
olarak kullanıl-
dığını belirtti. 
“Şu anda 55 
ASM’miz yok. 
70 ASM kontey-
nerlerde hizmet 
veriyor. Ayrıca 75 
aile hekimliği ve 75 
aile sağlığı çalışanı 
kadrosu hâlâ boş durum-
da” diye konuştu. Deprem 
sonrası Sağlık Müdürlüğü’nün 
ilk kez geçen yıl mart ayında boş birimlere 
kadro açtığını anlatan Yılmaz, açılan 26 kadro-
nun ciddi eksiklerle dolu olduğunu ifade etti.

Binaların çoğu hasarlı
Yılmaz, “İki ASM’nin hiç binası yoktu, altısı 

ağır hasarlı, dokuzu tamamen yıkık, dördü az 
hasarlı, dördü hasarsızdı. Bu birimlerin hemşi-
re kadrosu da yoktu; yalnızca birinde hemşire 
vardı” dedi. Yılmaz, açılan kadroların çoğunda 
nüfus bulunmadığını, altyapı eksikliklerinin 
giderilmediğini, bu nedenle durumu kamuo-
yuyla paylaştıklarını belirtti. Sonrasında yine 
26 kadro açıldığını belirten Yılmaz, bu kadro-
lardan sadece sekizinin kendi binasında hizmet 

verebildiğini, geri kalan 18’inin ise konteyner 
ASM olarak çalıştığını söyledi. Bugün gelinen 
noktada, depremin üzerinden 815 gün geçmiş 
olmasına rağmen Hatay’daki sağlık hizmetleri-
nin hala temel eksikliklerle sürdüğünü vurgu-
layan Yılmaz, “Bu hafta açılan yeni kadrolarda 
26 ASM ilan edildi. On beşi konteyner, on biri 
ise kendi binasına sahip. Dört tanesinde hem-
şire var. Nüfuslar ortalamanın yarısından daha 
düşük;sekiz birimde ise hiç nüfus yok. Hemşire 
yok, bina yok, nüfus yok, para yok ve yine de 
‘gelin burada çalışın’ diyorlar. Üzerine başka ne 
söylenir bilmiyorum” ifadelerini kullandı.

Hekimler korku içinde
Deprem güvenliği testlerinin yıllardır ya-

pılmadığını ifade eden Kırımlı,”2009 yılında 
da aynı soruyu sormuştuk. O zaman da bina-
lar güvensiz çıkmıştı ama çalışmaya devam 
ediliyordu. Bugün de değişen bir şey yok” diye 
konuştu. Sağlık müdürlüğünün aile hekimle-

rine “kendinize yeni yer bulun” 
önerisinde bulunduğunu, ancak 

bu ekonomik koşullarda bunun 
mümkün olmadığını vurgu-

ladı. Kırımlı, İstanbul’da 
yaklaşık 300 ASM’nin 
şahıslardan kiralanan 
binalarda hizmet ver-
diğini, bu binaların 
deprem testi yapma-
sının hem yasal hem 
de fiili olarak imkân-
sız olduğunu belirtti. 
“Arkadaşlarımız 
hasar riski altında ça-

lışmaya devam ediyor” 
diyen Kırımlı, yapılan 

anketlerde hekimlerin 
yüzde 80’inden fazlasının 

çalıştıkları binanın olası bir 
depremde zarar göreceğini düşün-

düğünü söyledi.

Depremde çalışamaz gibiler
İstanbul İl Sağlık Müdürlüğü’nün 2025 yılı 

raporuna atıf yapan Kırımlı, “Bu rapora göre iki 
aile sağlığı merkezinden biri olası bir İstanbul 
depreminde çalışamayacak durumda. Üstelik 
ASM’lerin üçte ikisinin bekleme alanı dahi 
yok” bilgisini paylaştı. Kırımlı, “Aile sağlığı 
merkezleri kamu tarafından yapılmalı. Mahalle 
aralarında, depreme dayanıklı ve donanımlı 
ASM’ler kurulmalı. Bugün hala hasta bakılan 
bir ASM’de kolonlarda sekiz santimetre derin-
liğinde ve elli santimetre uzunluğunda çatlak 
var. Defalarca yetkililere başvurmamıza rağmen 
çözüm üretilmedi.”

Sözler tutulmadı

TTB “Deprem ve Bina Güvenliği” başlıklı online bir basın toplantısında iki ASM’den birinin olası bir 
İstanbul depreminde çalışamayacak durumda olduğu belirtilerek, Sağlık Bakanlığı’nı göreve çağırdı

AİLE HEKİMLERİ
ALLAH’A EMANET!

BİNA güvenliğine dair hazır-
lanan anketi İstanbul Tabip Odası 

Yöneticisi ve aile hekimi Dr. Emrah 
Kırımlı paylaştı. Kırımlı, İstanbul’daki 

ASM’lerin büyük bölümünün 1999 öncesi 
inşa edilen ve güncel deprem yönetmeliklerine 
uygun olmayan binalarda hizmet verdiğini vur-

guladı. “Binalarımızın çoğu apartman altlarında, 
sağlıksız koşullarda bulunuyor. 2019’da yeni 

ASM’ler yapılacağı söylenmişti ama beş yılda 
yeni yapılan ASM oranı yüzde 10’u bile 
bulmadı”dedi. Sağlık Bakanlığı’nın İs-
tanbul’da yalnızca 40 ASM yaptığını, 

kiralanan özel binaların da bu 
düşük oran içinde yer al-

dığını belirtti.

Güvenlik yetersiz
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BEŞ yılda 13 şehir hastanesi yapılırken, 
yeni ASM binası yapımının çok sınırlı 
kaldığını belirten TTB, deprem riski altın-
daki İstanbul, Kocaeli veTekirdağ’da bile 
güvenli ASM yatırımı yapılmadığını kay-
detti. “Söz verilen bin aile sağlığı merkezi 
nerede?” diye soran TTB, Sağlık Bakanı 
Kemal Memişoğlu’nada çağrıda bulundu. 
Yüksekkaya, mevcut aile sağlığı merkezle-
rinin güçlendirilmesi ya da güvenli binalara 
taşınması gerektiği, afetlere hazırlıklı ola-
cak şekilde acil eylem planlarının hazırlan-
masının şart olduğu belirtildi. Yüksekkaya, 
“Depremde ölümlerin bizleri yönetenlerin 
sorumsuzluklarından, yetersizliklerinden 
kaynaklandığını biliyoruz. Yönetenleri bir 
kez daha uyarıyor, deprem coğrafyasında 
bulunan ülkemizde deprem güvenliğinin 
sağlaması için görevlerini yapmaya çağı-
rıyoruz. Toplumun, yaşam ve sağlık hakkı 
ve sağlık çalışanlarının güvenli ortamına 
çalışmaları için mücadelemizi hayatta sür-
düreceğiz” dedi. (Evrensel)

28 Nisan İş Cinayetlerinde Ölenleri 
Anma ve Yas Günü dolayısıyla, İstan-
bul İşçi Sağlığı ve İş Güvenliği (İSİG) 

Meclisi ile İstanbul Tabip Odası’nın çağrısıy-
la bugün Kadıköy Süreyya Operası önünde 
kitlesel bir eylem gerçekleştirildi. “Çocuk 
işçiliğine, gençlerin güvencesiz çalıştırılması-
na, iş cinayetlerine hayır” sloganıyla düzenle-
nen eyleme çok sayıda öğrenci, emek örgütü 
ve yurttaş katıldı. Eyleme üniversite ve lise 
öğrencileri de katıldı. Eylem de sık sık “Ser-
mayeye değil eğitime bütçe”, “Çocuk işçilik 
yasaklansın”, “MESEM’de vahşete, sömürü-
ye son”, “MESEM’den ÇEDES’e sömürüye 
son”, “Güvenceli gelecek istiyoruz”, “Çocuk 
katili bu düzene başkaldır” sloganları atıldı.

Galatasaray Üniversitesi öğrencileri, iş 
cinayetlerinde yaşamını yitiren çocukların sa-
dece birer rakam olmadığını belirterek, hayat 
hikâyelerini okudu ve şunları söyledi: “Ço-
cukların yapmaması gereken işleri yaparken 
katledildiğini belirtti. Çocuklar devlet eliyle 
patronların eline veriliyorsa, barikat başında 
polis işkencesi yaşıyorsa biz isyandayız.”

Mücadelemiz sürecek
Meslek Eğitim Merkezleri’nde (MESEM) 

eğitim gören bir öğrenci ise çalışma koşulla-
rına dikkat çekerek şöyle konuştu: “Meslek 
lisesi öğrencisiyim, MESEM’liyim. Bugün 
gençliğe bilimsel nitelikten uzak, sorgulama-
nın değil itaatin esas alındığı sömürü düzeni 
için ucuz iş gücü oluşturma amaçlı bir sistem 
dayatılıyor. Muhalif, demokrat öğretmenle-
rimiz başka okullara sürgün edilerek ceza-
landırılıyor.  Moda sektöründe, sanayilerde 
çalışan çocuk işçiler çok zor koşullarda 
çalıştırılıyor. Stajyer adı altında ayda sade-
ce 6 bin TL gibi yol ve yemek parasını dahi 
karşılamayan ücretlerle makinelerin başına 
geçirilip iş öğreniyoruz. Üstelik direnenler 
cezalandırılıyor. 16 yaşındaki yoldaşımız 
Boran Yusuf Arslan, MESEM sömürüsüne 
karşı ses çıkardığı için 58 gündür Maltepe 
Çocuk Cezaevi’nde tutuklu. Bugün burada 
onun sesi olmak için toplandık.” Başka bir 
lise öğrencisi de haftada dört gün çalışıp bir 
gün okula gittiklerini belirterek, MESEM uy-
gulamasının çocuk işçiliğini meşrulaştırdığını 
söyledi: “Eğitim adı altında birkaç safsatayla 
iş güvenliği öğrettiklerini sanıyorlar. Ger-
çekte patronların getir götür işlerini yapan 
çocuk işçiler yaratıyorlar. Çocuklar asgari 
ücretin üçte biri gibi komik ücretlere çalıştı-
rılıyor. Bu düzene karşıyız. MESEM’ler son 
bulana kadar, çocuklar özgürleşene kadar 
mücadele edeceğiz.”

MESEM’ler 
son bulmalı
İSİG ve İstanbul Tabip Odası, “Çocuk 
işçiliği ile mücadeleye” eylemi yaptı. Ey-
lemde konuşan Galatasaray Üniversitesi 
öğrencileri ise “MESEM’ler son bulana 
kadar mücadelemiz sürecek” dedi

28 
Anma ve Yas Günü dolayısıyla, İstan-
bul İşçi Sağlığı ve İş Güvenliği (İSİG) 

Çocuk işçiliğine son!

KOCAELİ- 28 Nisan İş Cinayetlerinde 
Ölenleri Anma ve Yas Günü kapsa-
mında açıklama yapan Kocaeli İşçi 

Sağlığı ve İş Güvenliği Meclisi, çocuk işçiliğin 
Türkiye’de sistematik bir sömürü politikası 
haline geldiğini vurguladı. Kocaeli’de İnsan 
Hakları Parkı’nda yapılan açıklamayı, Av. 
Elif Yetigin okudu. Yetigin, AKP iktidarının 
23 yıldır uyguladığı tarım, sanayi ve eğitim 
politikalarının çocuk işçiliği artırdığına 

dikkat çekerek, TÜİK verilerine göre 15-17 
yaş grubunda çalışan çocuk oranının 2024 
itibarıyla yüzde 24,9’a yükseldiğini hatırlattı. 
Gerçek rakamın ise MESEM programı, kayıt 
dışı çalışma ve 15 yaş altı işçilerle birlikte 
3-4 milyona ulaştığını ifade etti. Yetigin, Son 
12 yılda en az 764 çocuğun iş cinayetlerinde 
yaşamını yitirdiği hatırlatarak, AKP dönemi 
toplamında hayatını kaybeden çocuk işçi sayı-
sının en az 1000 olduğunu belirtti. Yetigin, 
çocuk işçiliğin sadece tarımda değil, sanayi ve 
inşaat sektörlerinde de hızla arttığını vurgula-
yarak, özellikle MESEM uygulamalarıyla ço-

cuk işçiliğin devlet eliyle kitleselleştirildiğini 
ifade etti. Kocaeli İşçi Sağlığı ve İş Güvenliği 
Meclisi, çocuk işçiliğin ortadan kaldırılması 
için üç temel talep dile getirdi:

Çocuk işçiliğin yasaklanması ve mesleki 
eğitimin çocuk gelişimine uygun düzenlen-
mesi,

Eğitimin her kademede parasız ve bilimsel 
olması,

Yaşam alanlarının uyuşturucu ve çeteleş-
meden temizlenmesi.

Açıklamada, bu taleplerin hayata geçmesi 
için örgütlü mücadele çağrısı yapıldı.

Kocaeli İşçi Sağlığı ve İş Güvenliği Meclisi yaptığı açıklamada, “Çocuk işçiliği gö-
rünmez kılamazsınız, sömürü politikaları çocukların hayatına mal oluyor” dedi

İSLAMBEY Mahallesi’nde bulunan Şühe-
da Parkı, Arnavutköy Belediyesi tarafın-
dan kapsamlı bir revizyondan geçirilerek 

yeniden hizmete açıldı. Açılış törenine Başkan 
Mustafa Candaroğlu, AK Parti Arnavutköy İlçe 
Başkanı Salim Gökhan Gürek ve çok sayıda ma-
halle sakiniyle birlikte çocuklar katıldı. Park, sahip 
olduğu yeni donatı alanlarıyla bölgenin sosyal 
yaşamına canlılık kazandırdı. Bin 600 metrekarelik 
toplam alana sahip Şüheda Parkı’nda, 750 metre-
karelik yeşil alan yer alıyor. 790 metrekarelik sert 
zemin, 200 metrekarelik halı saha, 135 metreka-
relik çocuk oyun alanı ve 55 metrekarelik fitness 
alanı ile park, her yaştan kullanıcıya hitap eden 
fonksiyonel bir yapıya kavuşturuldu.

Çocuklara Emanet
Açılışta konuşan Başkan Mustafa Candaroğlu, 

“Bu bayram sizlerin çocuklar; gönlünüzce eğle-
nin. Geleceğimizi de sizlere emanet ediyoruz. 
Arnavutköy Belediyesi olarak çocuklarımızın ve 
gençlerimizin ne ihtiyacı varsa öncelikli olarak onu 
tamamlamaya devam edeceğiz. Bugün Şüheda 
parkımız gibi nice parkları sizlerin kullanımına 
sizlere emanet ediyoruz. ” diye konuştu.

Arnavutköy’e
yepyeni park



gazete@damga.com

Koşarak kaçın!

5İSTANBUL 17 TEMMUZ 2021 CUMARTESİwww.gazetedamga.com.tr

B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA
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önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi

20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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KüçüKçeKmece'de ormanlık alanda
ağaca asılı halde erkek cesedi bulundu.
Üzerinden kimlik çıkmayan 25 yaşların-

daki kişinin cansız bedeni, olay yeri incelemesinin
ardından Adli Tıp Kurumu morguna kaldırıldı. Beş-
yol Mahallesi İnönü Caddesi'nde yol kenarındaki
ormanlık alanda saat 11.00 sıralarında, kimliği belir-
siz 25 yaşlarındaki bir erkek, iple ağaca asılı halde
bulundu. İhbar üzerine olay yerine polis ve sağlık
ekipleri sevk edildi. Sağlık ekiplerinin yaptıkları ilk
incelemede, asılı halde bulunan kişinin hayatını kay-
bettiği belirlendi. Polis ekipleri tarafından çevrede
güvenlik önlemi alınarak, olay yerinde inceleme ya-
pıldı. 25 yaşlarındaki kişinin cansız bedeni, yapılan
incelemelerin adından Adli Tıp Kurumu morguna
kaldırıldı. Polis, olayla ilgili çalışma başlattı.

16 yıl önce evlenen Cem Sal-
tıkalp, 2020 yılının Kasım
ayında bazı sebeplerden do-

layı eşiyle boşandı. 11 yaşındaki kızı ve
15 yaşındaki oğlunun velayeti Cem Sal-
tıkalp'e verildi. Feshane'nin lunaparkında
çalışan Saltıkalp'i iş yerinde ziyaret eden
kızı Pervin Buse Saltıkalp, bir arkadaşını
karşılamak için lunaparkın dışına çıktı.
Yevadut Caddesi'nde karşıdan karşıya
geçerken telefonla konuşan 11 yaşındaki
Buse hızla gelen minibüs türü aracı far-
ketmedi yola adım attı. Minibüs sürü-
cüsü de onu farketmedi, 11 yaşındaki
Buse'ye çarptı. Küçük kız, çarpmanın et-
kisiyle metrelerce havaya savrularak yere
düştü. Pervin Buse Saltıkalp'e ilk müda-
haleyi çevredekiler yaptı. Hastaneye kal-
dırılan 11 yaşındaki Buse tüm
müdahalelere rağmen hayatını kaybetti.
Minibüsün sürücüsü gözaltına alındık-
tan sonra serbest bırakıldı. Kızını trafik
kazasında kaybeden acılı baba kızı ve
oğluyla yaşadığı evde konuştu.

Hastaneye beni almadılar

Cem Saltıkalp " Kızım Feshane lunapar-
kına gelmişti. Telefon geldi, 'Kızınıza
araba çarptı' dediler, ben inanmadım.
Olay yerine geldiğimde kızımın herşeyi
yerdeydi. Hastaneye beni almadılar, ba-
şınız sağ olsun kurtaramadık dediler. Bir

arkadaşını karşılamak için lunaparkın dı-
şına çıkmış. Araç bayağı hızlı geliyormuş
araç yeşilde değil sarı ışıkta çarpmış.
Kızım 30-35 metre sürüklenmiş" dedi.
Saltıkalp "İzlediğimde görüntüleri ne
hissettiğimi söylemek çok zor. İçiniz par-
çalanıyor. Biri izlese benim durumuma
düşer. İzlediğimde elim ayağım dolaştı,
ben böyle bir kaza hayatımda görme-
dim. Kızım hayat doluydu, neşe kayna-
ğıydı. Bu olay olmadan önce, 'Baba
bana Beşiktaş forması alır mısın?' dedi
kısmet olmadı. Keşke olsaydı" diye ko-
nuştu.

Eve girmek istemiyorum

Acılı baba "Ben kızımı toprağa verdiğim
zaman, ona çarpan insanın serbest kal-
ması içimi daha da yaktı. Evimde her
yerde hayali var kızımın. Eve girmek is-
temiyorum. Kızım karanlıktan korkardı,
üşüdüğü zaman soğuktan da çok rahat-
sız olurdu. Işıklar onun için hala yanıyor.
Benim kızım morgtayken ben bağırıyor-
dum; 'Benim kızım üşür ben onu oradan
alayım, ısıtayım' diye bağırıyordum.
Toprağa verdiğim zaman karanlıktaydı,
karanlıktan korkuyordu o. Benim bir
oğlum var, evlatı ayırt etmiyor insan ama
o başkaydı. Gel desem gelemez, kalk
mezarından gel desem gelemez. Sadece
adalet istiyorum" dedi. DHA

Gel desem gelemez!
Eyüpsultan'da geçen hafta karşıdan karşıya geçerken minibüsün çarpmasıyla metrelerce savrulan ve hayatını kaybeden
Buse Pervin Saltıkalp'ın babası Cem Saltıkalp, "Evimde her yerde hayali var kızımın. Eve girmek istemiyorum. Gel
desem gelemez, kalk mezarından gel desem gelemez. Sadece adalet istiyorum" açıklamalarında bulundu

Ağaca asılı 
halde bulundu

Örümcek hırsızlar!

Şüpheli polise
teslim oldu

Ankara'da bisikletiyle evine
dönerken, bir otomobil sürücü-

sünün arkadan çarpması so-
nucu hayatını kaybeden Umut

Gündüz, ölüm yıldönümünde
'İstanbul'daki Dostları' tarafın-

dan anıldı. Açıklama sonrası,
bisikletle, Beşiktaş'tan Bebek'e

arası anma sürüşü yapıldı.

A nkara'da, 15 Temmuz 2020 tari-
hinde meydana gelen olayda, 19
yaşındaki Umut Gündüz, antren-

mandan bisikletiyle evine dönerken, al-
kollü olduğu tespit edilen bir sürücünün
arkadan çarpıp kaçmasının ardından ha-
yatını kaybetti. Gündüz, ölümünün ilk yıl-
dönümünde 'İstanbul'daki Dostları' adlı
grup tarafından anıldı.

Umut'la hiç tanışamadı

Beşiktaş Sahili'nde gerçekleşen anmaya
katılanlar adına bir basın açıklaması ya-
pıldı. Grup sözcüsü Berk Çetin tarafın-
dan yapılan açıklamada "Biz burada,
Umut'un 'İstanbul'daki Dostları' olarak
buluştuk. Aslında birçoğumuz Umut'un
adını, geçen yıl aldığımız kahredici bir
haberden öğrendik. Bundan tam bir yıl
önce Ankara'da alkollü bir araç sürücüsü
19 yaşındaki bisikletçi Umut Gündüz'ü
katletmişti. Bugün burada bulunanların
büyük çoğunluğu Umut'la hiç tanışa-
madı. Ama biz kendimizi Umut'un en
yakın dostları, en sıkı yoldaşları sayıyo-
ruz ve onun adını yaşatmakta kararlıyız"
debildi. 

Mücadele edeceğiz

Açıklamada, "Umut yalnızca son derece
yetenekli bir sporcu değil aynı zamanda
bu ülkenin ve dünyanın geleceğini dert
edinen, çalışkan bir komünistti. Hayal-
leri, beklentileri vardı ve bunlar için mü-

cadele etti. Bisikletiyle çekilmiş bir fotoğ-
rafının üstüne şu notu düşmüştü: "Hayat
sonunu bilemediğimiz için güzel ve ilgi
çekici. Yarın ne olacak duygusu bizi diri
tutar." Bugün, Umut'un dostları olarak
onu yaşatmanın, "sonunu bilemesek de
hayatı güzel ve ilgi çekici" kılmanın en iyi
yolunun onun gibi mücadele etmek ol-

duğuna inanıyoruz. Bisikletli cinayetleri-
nin "kaza" deyip geçiştirilmemesi için,
katillerin tutuksuz yargılamayla ve gös-
termelik cezalarla ödüllendirilmemesi
için mücadele edeceğiz. Bisikletin hak et-
tiği toplumsal saygıyı görebilmesi için,
bisikletlilerin yollarda güven içinde pe-
dallayabilmesi için, trafikte eşitlik ve öz-

gürlük için mücadele edeceğiz. Türkiye'yi
günün birinde enerji ve otomotiv tekelle-
rinden kurtarmak için, kentlerimizin "bi-
siklet dostu kentler" olarak anılması için
mücadele edeceğiz" ifadelerine yer ve-
rildi. Basın açıklamasının ardından grup,
bisikletleriyle Beşiktaş'tan Bebek'e anma
sürüşü gerçekleştirdi. DHA

BISIKLETLI
PROTESTO

Esenyurt'ta, sürücüsünün ara sokağa süratli ve kontrolsüz girdiği
hafif ticari araç, az kalsın yoldaki 2'si bisikletli çocuk 6 kişiyi eziyordu

olay, geçen pazar günü saat 22.30
sıralarında Bağlarçeşme Mahalle-
si'nde yaşandı. Güvenlik kamera gö-

rüntülerine saniye saniye yansıyan olayda
sürücü, hafif ticari aracıyla süratli ve kontrol-
süz şekilde girdiği sokaktakilerin yüreklerini
ağızlarına getirdi. Fren sesini duyunca üzerine
doğru kontrolsüz bir şekilde gelen aracı fark
eden Zülküf Gözer, bir anda kenara kaçarak,
ölümden döndü. Sürücü, bu sefer de önündeki
2 bisikletli çocuk ve sokakta yürüyenleri ezmek
üzereyken aracının direksiyonunu kırdı. Top-
lam 6 kişinin ölümden döndüğü, sokaktakilerin
yüreklerini ağızlarına geldiği olay sonra sürücü,
hiçbir şey olmamış gibi yoluna devam etti.

Kendimi kenara attım

Yaşananları anlatan Zülküf Gözer, "Akşam
22.00 - 22.30 sıralarıydı. Dükkanımı kapatmış,
evime gidiyordum. Tam sokağa girdim, acı bir
fren sesi duydum. Ne olduğunu anlayamadık,
mahallede kalabalıktı, o esnada. Refleksle sa-
ğımı kontrol ettim. Bir baktım araba üzerime
doğru geliyordu. Ben önce bana kastı var san-
dım. Üzerime doğru gelince kendimi kenara
attım. Akabinde araba durmadı. 2 tane de bi-
sikletli geliyordu o esnada. Ben bisikletli küçük
çocuktan korktum. Onu ezmesinden korktum.
Zor toparladı kendini. Muhtemelen siren sesin-
den kaçıyordu" dedi. DHA

Maganda dehşeti

beyoğlu'nda farklı günlerde evden hır-
sızlık olayı olduğu ihbarını alan güven
timleri hırsızlık olayının olduğu sokak ve

çevresinde güvenlik kameralarını izlemeye aldı.
Cerrahi maskeli, kapüşonlu iki şüphelinin Kasım-
paşa ve Kalyoncu Kulluğu mahallelerinde ara so-
kaklarda keşif yaptığını belirledi. Hırsızlık
şüphelilerinin dairelerin demir korkuluklarına tutu-
narak örümcek adam gibi tırmandığını belirledi.
Polisler kameralarda şüphelinin kolundaki dövmeyi
fark etti. Dövmeden yola çıkan güven timleri başka
kameralardan da şüphelilerin eşkalini belirledi.
Şüphelilerin sokak aralarında keşif yapması, evleri
gözetlemesi ve örümcek adam gibi binalara tır-
manması güvenlik kameralarına yansıdı. Hırsızlar-
dan birisinin dairenin korkuluk demirlerini ayakları
ile yamultması da kameralara yansıdı. DHA

Zeytinburnu'nda çıkan tartışmada
Sinan K.'yı (21) silahla ateş ederek öl-
dürdüğü iddia edilen Mehmet. C.Ç. (24)

polise teslim oldu. Şüpheli Mehmet C.Ç. adliyeye
sevk edildi.  Öte yandan olay günü yaşananlar gü-
venlik kamerasına yansıdı. Olay 26 Haziran'da
Zeytinburnu Yeşiltepe Mahallesi'nde meydana
geldi. Şüpheli Mehmet C.Ç ve eşi A.Ç.'nin, H. is-
mindeki kız arkadaşlarıyla, H.'nin babasına ait me-
kana gelip gitme konusunda aralarında
küfürleşmeye varan tartışma yaşandı. Bu olay üze-
rine H.'nin erkek arkadaşı Abdulkadir U.(21) Meh-
met C.Ç.'yi telefonla arayarak tehdit etti. Daha
sonra Mehmet C.Ç. ile olay yerinde buluşmak için
sözleşen Abdulkadir U. yanına arkadaşı Sinan K.'yı
da alarak gitti. Olay yerinde çıkan kavgada Sinan
K., Mehmet C.Ç. tarafından silahla ateş edilmesi
sonucu yaralandı. Mehmet C.Ç. olay yerinden
otomobille kaçarken, yaralanan Sinan K. kaldırıl-
dığı hastanede hayatını kaybetti. DHA
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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A vrupa’nın batı ucunda, İber Yarımadası’n-
da yaşanan büyük çaplı elektrik kesintisi, 
milyonlarca insanın günlük yaşamını 

sekteye uğrattı. Bu kesinti, bize modern yaşamın 
bel kemiği haline gelen enerji sistemlerinin ne 
kadar kırılgan hale geldiğini bir kez daha göster-
di. Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Alparslan 
Bayraktar’ın bu olay üzerine yaptığı açıklamada 
belirttiği gibi, Türkiye de Avrupa elektrik şebe-
kesine bağlı olduğu için benzer risklerle karşı 
karşıya kalabilir.

Olayın teknik boyutuna bakıldığında; artan 
sıcaklıklarla birlikte yükselen enerji talebi, iletim 
hatlarındaki arızalar ve sınır ötesi enerji aktarı-
mındaki dengesizliklerin bu kesintide rol oynamış 
olabileceği ifade ediliyor. Uzmanlar, iklim deği-
şikliği nedeniyle bu tür enerji altyapısı streslerinin 
artacağı konusunda uyarıyor. Dolayısıyla artık 
enerji güvenliği sadece üretim kapasitesiyle değil, 
altyapı dayanıklılığı ve sistem esnekliğiyle de doğ-
rudan bağlantılı hale gelmiş durumda. 
Bu yaşananlar, enerji politikalarının yerli ve 
sürdürülebilir kaynaklara dayalı biçimde yeniden 
şekillendirilmesinin ne kadar elzem olduğunu 
ortaya koyuyor. Küresel enerji sistemleri giderek 
birbirine daha bağımlı hale geliyor. Bu durum, bir 
bölgede yaşanan arızaların dalga etkisiyle diğer 
bölgelere yayılmasına neden olabiliyor. Enerjide 
dışa bağımlı olmak, sadece teknik değil, ekonomik 
ve jeopolitik tehditleri de beraberinde getiriyor.

İşte tam bu noktada Türkiye’nin sahip olduğu 
doğal avantajlar devreye giriyor. Güneşten rüzga-
ra, sudan jeotermale kadar geniş bir yenilenebilir 
enerji potansiyeline sahibiz. Bu kaynaklar saye-
sinde hem enerji ihtiyacımızı yerli imkânlarla kar-
şılayabilir hem de karbon emisyonlarını azaltarak 
iklim değişikliğiyle mücadele edebiliriz. Daha da 
önemlisi, bu adımlar ülkemizi dışa bağımlılıktan 
kurtarıp stratejik bir özgürlük alanı yaratır.

T.C. Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanlığı veri-
lerine göre 2024 verilerine baktığımızda Türki-
ye’nin elektrik tüketimi bir önceki yıla göre yüzde 
3,8 artarak 347,9 TWh seviyesine ulaşırken, 
üretimi yüzde 5,4 artışla 348,9 TWh olarak ger-
çekleşti. Yenilenebilir enerjinin üretimdeki payı 
yüzde 42,7’ye yükselmiş durumda. Bu, oldukça 
umut verici bir tablo. Kurulu gücümüz Mart 2025 
itibarıyla 118.185 MW’a ulaştı ve bunun yüzde 
58,6’sı yenilenebilir kaynaklardan geliyor. Güneş 
enerjisi santrali sayısındaki hızlı artış da dikkat 
çekici: 33 binden fazla santral faaliyette. 
Ancak üretim rakamları kadar önemli olan bir 
başka unsur var: altyapının güçlendirilmesi. 

İber Yarımadası örneğinde olduğu gibi, kuru-
lu güç ve üretim ne kadar yüksek olursa olsun, 
sistem esnek değilse büyük bir arızada her şey alt 
üst olabiliyor. Bu nedenle, yenilenebilir yatırım-
larla birlikte altyapının modernize edilmesi ve da-
yanıklılığının artırılması da öncelikli hale gelmeli. 
Enerji meselesi, artık sadece ekonomik kalkınma-
nın değil, aynı zamanda ulusal güvenliğin temel 
taşlarından biridir. Türkiye’nin yerli ve yenilenebi-
lir enerjiye odaklanan, dışa bağımlılığı azaltan ve 
krizlere dayanıklı bir yapıya kavuşması, geleceğe 
atılacak en stratejik adımlardan biri olacaktır. 
Enerji güvenliğinde kararlılıkla atılacak her adım, 
yalnızca bugünü değil, çocuklarımızın yarınını da 
aydınlatacaktır.

www.damgagazetesi.com

EKREM GÖKHANER

Enerjide kırılganlık 
alarmı

6 ŞUBAT felaketinden sonra Prof. Dr. Naci 
Görür, Türkiye’de açıklamaları en çok merak 
edilen ve yakından takip edilen isim haline 

geldi. Kahramanmaraş depremini önceden doğru 
tahmin eden Görür, sık sık Marmara için 7’nin 
üzerinde deprem uyarısında bulunuyordu. Deprem 
korkusu henüz dinmemişken, Görür bu kez farklı 
bir konuyla gündeme geldi. Bir inşaat firmasını 
ziyaret eden Görür, “Böyle iyi yapılmış projelerde 
afet boyutunda bir şey olmaz” ifadeleriyle reklam 
yaptığı gerekçesiyle yoğun eleştiri aldı. Sosyal med-
yada konuya dair çok sayıda paylaşım yapıldı.

Öğrencimle iftihar ettim
Tepkiler üzerine açıklama yapan Prof. Naci Görür, 
“Bahse konu videodaki Japon Konutları’nın başın-
daki kişi, üniversiteden öğrencim. Özellikle davet etti, 
“Hocam bir gel bak” dedi. Ki ben de çok beğendim. 
Çünkü yatay mimari olmasına rağmen Türkiye’de ilk 

kez bir binada izolatör kullanmışlar. Deprem izola-
törleri bizde hastane gibi büyük yapılarda kullanılı-
yor. Bunu görmem için çağırdı, ben de öğrencimle if-
tihar ettim, ‘Aferin’ dedim, çay içtik, depremle alakalı 
sorular sordular, yanıtladım. O sırada da video ve 
fotoğraf çekildi. Kendi sosyal medyalarına koymuş-
lar. Kötü niyetli, zavallı insanlar işte! Söz etmeye bile 
değmez ama. Ne diyeyim, Allah ıslah etsin. Şirket de 
yasal yollara baş vurdu zaten” dedi.

Ticari ilişkimiz yok
Görür’ün ziyaret ettiği Japon Konutları’ndan ya-
pılan açıklamada ise “Prof. Dr. Görür’ün şirketin 
projeleri ile ilişkilendirilmesine yönelik yanlış ve 
yanıltıcı yorumlar yapılıyor. Bu nedenle kamuo-
yunun doğru bilgilendirilmesi amacıyla açıklama 
yapılması zaruri hale geldi” denildi. “Naci Görür, 
Japon Konutları’nın Sancaktepe’deki şantiyesini 
herhangi bir reklam çalışması kapsamında değil, 

tamamen bilimsel ve teknik bir değerlendirme 
amacıyla ziyaret etti” denilen açıklamada, “Prof. 
Dr. Naci Görür’ün Japon Konutları’nın reklam 
yüzü olması kesinlikle söz konusu değildir. Hiçbir 
ticari ilişkimiz bulunmuyor” ifadeleri kullanıldı.

Şikayetçi olacağız
Açıklamanın devamında, “Asılsız ve yalan id-
dialarla ilgili hukuki girişimler başlatıldı. Tüm 
yasal haklarımızı kullanılacağız. Alanında uzman 
yerli ve yabancı isimler projeyi ziyaret ediyor. Bu 
ziyaretler, tamamen şeffaf bir anlayışla gerçekleş-
tirilmiş olup, projelerimizin bilimsel temellere da-
yanarak daha güvenli ve sağlam hale getirilmesine 
katkı sağlamıştır. Japon Konutları GYO olarak, 
projelerimizin her aşamasında bilim insanlarının, 
sektör profesyonellerinin ve uzman görüşlerinin 
katkısını almakta ve bu katkılardan büyük gurur 
duymaktayız” denildi. HABER MERKEZİ
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Türkiye’de deprem denilince akla gelen ilk isimlerden biri olan Prof. Dr. Naci Görür, bir inşaat firmasını 
ziyaretinde yaptığı açıklamalarla tartışma yarattı. Gelen tepkilere cevap veren Görür, “Söz etmeye bile 
değmez ama. Ne diyeyim, Allah ıslah etsin” derken ilgili firmadan yapılan açıklamada, “Asılsız ve yalan 
iddialarla ilgili hukuki girişimler başlatıldı. Tüm yasal haklarımızı kullanılacağız” savunmasını yaptı

DEPREM ku-
şağında yer alan 
Türkiye’de, yer 

sarsıntıları gündemdeki 
sıcaklığını korurken 
Prof. Dr. Övgün Ahmet 
Ercan’ın hazırladığı 
detaylı deprem haritası 
gündem oldu. Ercan’ın 
2005 yılında hazırla-
dığı harita, ev almayı 
düşünenler içine  kritik 
bir rehber niteliği taşı-
yor ve güvenli ve riskli 
bölgeleri gözler önüne 
seriyor. Yıllara dayanan 
araştırmalar sonucunda 
hazırlanan harita, Türki-
ye’nin yerleşim yerlerini 
dört farklı risk kategorisine ayırıyor. 
Renk kodları ile gösterilen bu bölgeler, 
güvenli yaşam alanı seçimi açısından 
önemli ipuçları sunuyor.

İlleri sıraladı
Ercan, deprem bakımından Türkiye’nin 
en güvenli illerinin Konya, Karaman, 
Artvin, Rize, Trabzon, Ordu, Giresun, 
Yozgat, Samsun, Sinop, Kastamonu, 
Bartın, Kırklareli, Kırıkkale, Kırşehir, 
Aksaray, Niğde, Mardin, Şırnak, Siirt, 
Batman, Ardahan, Mersin ve Antalya 
olduğunu ifade etti. Twitter hesabından 
paylaşım yapan Ercan, “Bir kentin dep-

rem üretim odağı olması ayrı, dolay-
daki deprem dalgaları geçerken sallan-
ması ayrı. Ankara başkentimiz de etki 
alanında ancak güvenli bir ilimizdir. 
Zonguldak da güvenli illerimizdendir” 
ifadesini kullandı.

Renk kodları
Prof. Dr. Ahmet Ercan’ın deprem 
haritasında yer alan renk kodları ve 
anlamları şöyle: Beyaz Alanlar: Deprem 
odağı bulunmayan, sismik aktivitenin en 
düşük olduğu ve yerleşim için en güvenli 
kabul edilen bölgeler. Yeşil Alanlar: 
Doğrudan deprem odağı olmasa da, 
çevre depremlerinden etkilenebilen böl-

geler. Zemin yapısı nedeniyle sarsıntı 
şiddeti daha fazla hissedilebilir. Sarı 
Alanlar: Aktif fay hatlarının geçtiği, 
deprem üretme riski yüksek olan, yerle-
şim açısından sakıncalı bölgeler. Kırmızı 
Alanlar: Gevşek zemin, sulak arazi, 
obruk gibi yapılaşmaya son derece 
elverişsiz alanları gösterir. Bu bölgeler-
de sarsıntı şiddeti ve hasar oranı çok 
yüksektir.” Haritanın sunduğu bilgiler 
ise “Güvenli yaşam alanlarının belirlen-
mesi. İnşaat projelerinde doğru zemin 
seçimi. Kentsel dönüşüm planlamaların-
da risk analizi. Bireysel konut yatırımla-
rında bilinçli kararlar alınması” şeklinde 
sıralandı. HABER MERKEZİ

GAZETECİ Merve Şebnem Oruç, 
Bakırköy  Mazhar Osman Devlet 
Hastanesi’nde yaşadıklarını sosyal 

medyadan paylaştı. Oruç, paylaşımında bir 
112 personelinin kayınvalidesine yönelik, 
‘ellemeli hasta var mı?’ ifadelerini kullandığı-
nı öne sürdü. “Daha önce buraya yazmıştım, 
annem (kayınvalidem) inme nedeniyle geçen 
hafta pazartesi günü gecikmeli olarak İstan-
bul’a Bakırköy Mazhar Osman İnme Mer-
kezi’ne sevk edilmişti” diyen Oruç, “Orada 
yaşadığımız kabus, trombektomi işlemi için 
annemin elbiselerini keserlerken, onu acilden 
ilgili birime taşıyacak 112 personelinin sarf 
ettiği ‘Ooo ellemeli hasta mı var’ cümlesiyle 
başladı. Eşimin içeride olduğunu fark etme-
yen şahıs, onu görünce sıvıştı ama biz hala 
70 yaşında bilinçsiz şekilde yatan bir kadın 
hastadan bahsederken ellerini ovuşturarak 
içeri giren sağlık personelinin “Ellemeli has-

ta” tabirini kullanmasına dair ne bir açıklama 
duyduk ne de bir özür. Bu kelimeyi normal 
bulan asistan kadın doktordan ‘nasıl normal 
olabildiğini’ sorduğumuzda ‘bakın, annenize 
biz bakıyoruz’ şeklinde bize dönen tehditvari 
imalara, üç maymunu oynayan hemşireler-
den adeta ‘Beyaz kod’ vermek için sizi provo-
ke etmeye çalışan hastane personeline burası 
gerçekten ‘Allah kurtarsın’ denilecek bir yer” 
ifadelerini kullandı.

Böyle bir kötülük yok
Mazhar Osman Devlet Hastanesi’nin bir 
zamanlar sadece Ruh ve Sinir Hastalıkları 
Hastanesi olarak bilindiğini belirten Oruç, 
“Bugün neredeyse tüm diğer branşlar var 
ama maalesef korku filmlerinden fırlamış 
otoritesiz bir tımarhane gibi. Daha acıklısı, 
annem bir haftadır orada yoğun bakımda 
yatıyor ve daha hala doktorunun adını bil-

miyoruz. Bugüne kadar, her gün saatlerce 
orada beklememize rağmen her gün farklı 
bir doktorla sadece 2-3 dakika konuşabildik” 
dedi. Oruç, “Hastalandınız ya da hastanız 
var, buraya işiniz düştü, kaçın; bakın samimi-
yetle söylüyorum kaçın. Herkese ulaşabilen 
bir gazeteci olarak ben ve ailem bu kadar 
mağdur olduysa ulaşamayanlar neler yaşı-
yordur, Allah bilir. İstanbul’un göbeğinde 
böyle bir kötülük yok, olamaz. Olamaz” 
tepkisini gösterdi.

ÇEVRE, Şehircilik 
ve İklim değişikliği 
Bakanlığı’na bağlı 

ekipler, Silivri açıklarında 
meydana gelen 6.2 büyüklü-
ğündeki depremin ardından 
Başakşehir’de hasar tespit 
çalışması yaptı. Yapı İşleri 
Genel Müdürlüğü Yapım 
2 Daire Başkanı Mehmet 
Savaş, “Şu anda yine Bo-
ğazköy Caddesi’nde bir 
binanın hasar tespit işlemle-
rini arkadaşlarımız az önce 
gerçekleştirdiler. Şu an bu binanın 
bodrum katındayız. Bodrum katında 
sadece kılcal bölme duvarlarında 
çatlaklar tespit ettik. Bu da bize yapı-
nın yapısal olarak veya statik olarak 
herhangi bir sıkıntının olmadığını 
gösteriyor. Arkadaşlarımız bu yapı-
nın hasar tespitini yaptılar. Bu yapıya 

hasarsız olarak bir değerlendirmede 
bulundular. İl genelinde yaptığımız 
zaten hasar tespitlerinde de herhangi 
bir ciddi hasarla da karşılaşmadık” 
dedi. Savaş, “Şu an vatandaşlarımız-
dan Boğaz Köyü Caddesi’nde 5 tane 
yapıya ait ihbar söz konusu. Bu ih-
barları arkadaşlarımız 5 yapı olarak 
incelediler” diye konuştu.

Jeofizik mü-
hendisi Prof. 
Dr. Övgün 
Ahmet Ercan, 
Türkiye’nin 
deprem ba-
kımından en 
güvenli kent-
lerini açıkladı. 
Ercan’ın 2005 
yılında hazır-
ladığı harita, 
ev almayı dü-
şünenler içine  
kritik bir rehber 
niteliği taşıyor

Ciddi hasarla karşılaşmadık

CANAN 
AKTAŞ 

HABER

EN GÜVENLI ILLER
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YAPAY ZEKA
TAKİP EDİLMELİ

Görsel İletişim Tasarımı
Bölüm Başkanı Prof. Dr.
And Algül, “Çağın di-
namiklerinden ve sek-
törün ihtiyaç ve
beklentilerinden uzak
kalmamak adına,
tasarımcıların yapay
zekâ araçlarını nasıl
kullanmaları
gerektiğini öğrenmeleri
ve bu alandaki
gelişmeleri yakından
takip etmeleri büyük
önem taşıyor” dedi

Ü sküdar Üniversitesi İletişim Fakül-
tesi Görsel İletişim Tasarımı Bölüm
Başkanı Prof. Dr. And Algül, 27

Nisan Dünya İletişim Tasarımı Günü dola-
yısıyla görsel iletişim tasarımı ve yapay zekâ
konusu hakkında değerlendirmelerde bu-
lundu. Teknolojinin toplumsal yaşamdaki
etkisinin artmasıyla birlikte, elektronik ileti-
şimin son popüler uygulaması olarak yapay
zekânın, tasarım alanındaki mesleklerde et-
kisini gösterdiği ve her gün yeni yapay zekâ
araçlarının kullanımına dair haberlerin gün-
deme geldiğinin gözlemlendiğini kaydeden
Prof. Dr. And Algül, şöyle devam etti:“Mes-
lek alanında çalışan profesyoneller, hızla de-
ğişen bir ortamda mesleklerini sürdürmeye
çalışırken, yeni pratik kullanım imkânlarıyla
karşılaşıyor. Ancak yapılan çalışmaların bil-
gisayarlar aracılığıyla eskisine kıyasla daha
kısa sürede ve daha kolay uygulanabilir hale
gelmesi, bu meslek gruplarının geleceğe dair
kaygı duymasına da neden oluyor. Bu tür
tartışma ve endişeler, bilgisayarın ilk ortaya
çıktığı dönemlerdeki toplumsal tepkilerle
benzerlik gösteriyor. O dönemde de bazı
mesleklerin makineler tarafından devralına-
cağı ve insanların yerini bilgisayarların ala-
cağı yönünde endişeler yaşanmış, ancak
zaman içinde bu kaygıların yersiz olduğu
görülmüştü. Aslında mesele, gelişen dünya
düzeni ve küreselleşmeyle birlikte insanlığın
yeni çalışma koşullarına ve yaşam pratikle-

rine uyum sağlama sü-
reciyle ilgilidir. İnsa-
noğlunun
alışkanlıklarını
terk etmede zor-
landığı, hayat
tarzını değiştir-

mekte güçlük çektiği ancak
teknolojinin sağladığı ko-
laylık nedeniyle konfora da
hızla uyum sağladığı açıktır.”

Görsel iletişim 
fırsatı çoğaldı

Her ne kadar dijital bölünmenin hâlâ
yaşandığı ülkeler ve coğrafyalar bulunsa
da teknolojik determinizmin özellikle görsel
iletişim alanında etkisini yoğun biçimde his-
settirdiğini dile getiren Prof. Dr. And Algül,
“Bu durum, 1984 yılında yayımlanan ikonik
Macintosh reklamında olduğu gibi karşı-
mıza çıkmaktadır. O dönemde Macintosh
bilgisayarın yayıncılık ve iletişim alanında
kullanımı, günler hatta haftalar süren iş yü-
künü kısa sürelere indirerek yeni iş alanları-
nın doğmasına ve yaratıcılığa daha fazla
zaman ayrılmasına imkân sağlamıştı. Ben-
zer şekilde, bugün de teknolojinin gelişme-
siyle görsel iletişim alanında yeni fırsatlar
ortaya çıkmaktadır.” dedi.  Nisan 2025 itiba-
rıyla, görsel iletişim alanında yapay zekâ
kullanımının iki temel biçimde uygulandı-

ğını
kay-

deden
Prof. Dr. And

Algül, şöyle devam
etti: “Bunlardan ilki, mevcut resim tabanlı
Photoshop gibi tasarım programları kapsa-
mında gerçekleştirilen uygulamalardır. Bu
tür uygulamalarda yapay zekâ; alan dol-
durma, alan temizleme, benzer öğe ve nes-
nelerle doldurma gibi komutların yerine
getirilmesinde kullanılmaktadır. Bu işlemler,
programın sunduğu araçlar (tool'lar) ve ko-
mutlar aracılığıyla gerçekleştirilebilmektedir.
İkinci kullanım biçimi ise görsel, ses ve ben-
zeri içeriklerin sıfırdan oluşturulmasına yö-
nelik yapay zekâ araçlarını kapsamaktadır.
Bu tür uygulamalarda, kullanıcılar belirli
komutlar (promptlar) yazarak görsel, metin,
ses, animasyon, video gibi içerikler üretebil-

mekte ve bu içerikleri tasarım sürecinde kul-
lanabilmektedir. Oluşturulan bu görsel ma-
teryaller, kimi zaman tasarımın tamamını
oluştururken, kimi zaman da yalnızca belirli
bir bölümünü ya da küçük rötuşları içer-
mektedir.”

her bilgi her yerde toplanıyor

Yapay destekli görsel uygulamaların, oluş-
turulması planlanan içeriğe veya hayal gü-
cüne göre oluşturulamayacak çalışmaların
kısa süre içinde gerçekleştirilmesine imkân
tanıdığını da anlatan Prof. Dr. And Algül,
şunları ifade etti: “Sosyal medyada bazı
paylaşımların zaman zaman popülerlik ka-
zanarak karşımıza çıktığı görülüyor. Örne-
ğin, Nisan 2025 itibarıyla popüler hale gelen
Ghibli akımı, kullanıcıların portrelerini kendi
istekleri doğrultusunda el çizimi animasyon
karelerine dönüştürmelerine olanak tanıyor.
Kullanıcılar, bu el çizimi tarzındaki animas-
yon portrelerini sosyal medya hesaplarında
paylaşıyorlar. Ancak bu noktada dikkatli ol-
makta fayda var. Dijital medya okuryazarlığı

ve dijital ayak izi bağlamında, dijital or-
tamda paylaşılan her bilginin bir yerde top-
landığı ve saklandığı unutulmamalıdır.
Çağın dinamiklerinden ve sektörün ihtiyaç
ve beklentilerinden uzak kalmamak adına,
tasarımcıların yapay zekâ araçlarını nasıl
kullanmaları gerektiğini öğrenmeleri ve bu
alandaki gelişmeleri yakından takip etmeleri
büyük önem taşıyor.”

Öğrenci projelerinde kullanılıyor 

Üsküdar Üniversitesi İletişim Fakültesi Gör-
sel İletişim Tasarımı Bölümü olarak, müm-
kün olan her fırsatta yapay zekâ destekli
uygulamaları ders içeriklerine ve öğrenci
projelerine entegre etmeye özen gösterdikle-
rini ifade eden Prof. Dr. And Algül, “Örne-
ğin, '2024 Güz Dönemi 2. Sınıf Dergi
Kapak Tasarımı Sergisi' ve '2024 Güz Dö-
nemi 1. Sınıf Yapay Zekâ ile Tasarım Sergisi'
kapsamında, yapay zekâ araçları kullanıla-
rak belirli temalar doğrultusunda içerik üre-
tilmiş ve projelere entegre edilmiştir.”
şeklinde konuştu. 

Günümüz görsel iletişim tasarımı
alanında içerik üretiminde önemli bir 
yer edinmeye başlayan yapay zekâ
araçlarını kullanmanın bir tercih
meselesi olduğunu belirten Prof. Dr.
Algül, “Ancak, günümüz koşulları bu

araçlarla yoğun biçimde şekilleniyorsa,
tasarımcıların konuyu öğrenmeleri ve
sonrasında kullanıp kullanmamaya
karar vermeleri daha sağlıklı bir
yaklaşım olacaktır. Gelecekte, görsel
iletişim alanında bugün henüz
öngöremediğimiz yeni yapay zekâ
araçlarının ortaya çıkması muhtemeldir.
Bu nedenle, alanın güncel gelişmeleriyle
yakından takip edilmesi; hangi yapay
zekâ araçlarının ne amaçla, nasıl
kullanılabileceği; bu araçlarla üretilen
içeriklerin hangi yaratım süreçlerinden
geçtiği gibi konularda bilgi sahibi
olunması, tasarımcılar açısından büyük
önem taşımaktadır” dedi. 

YAPAY ZEKA TERCİH MESELESİ

AYŞE 
ADLI

haber

DiKKAT iSTiYOR!
Vejetaryen beslen-

menin dikkatli
uygulanması

gerektiğini belirten
uzmanlar, yanlış
planlandığında

ciddi sağlık
sorunlarına yol
açabileceğini

söylüyor 

ÖZELLİKLE B12 vitamini, protein ve
omega-3 eksikliklerinin sinir sistemi ve
genel sağlık üzerinde olumsuz etkiler
yaratabileceğini vurgulayan Beslenme

ve Diyet Uzmanı Hülya Yiğit, “Dengeli ve yeterli
bir planla, bu tarz beslenme kronik hastalıkların
bazı risk faktörlerini yönetmeye yardımcı olabi-
lir.” dedi. Çocuklar, yaşlılar, sporcular ve kronik
hastalığı olan bireyler için bu diyetin potansiyel
riskler barındırdığını aktaran Yiğit, vejetaryen
beslenmeye geçişin ise kademeli ve bilinçli şekilde
yapılması gerektiğinin altı çizildi. Üsküdar Üni-
versitesi NPİSTANBUL Hastanesi Beslenme ve
Diyet Uzmanı Hülya Yiğit, vejetaryen beslenme-
nin yanlış planlandığında oluşturabileceği riskleri
açıkladı ve vejetaryen beslenenlerin dikkat etmesi
gereken noktalara değindi.

Sağlık açısından tehlikeli olabilir

Vejetaryen beslenmenin, bitkisel besinlerin ön
planda olduğu ve hayvansal besinlerin tamamen
ya da kısmen diyetten çıkarıldığı, farklı türleri
olan bir beslenme tarzı olduğunu hatırlatan Bes-
lenme ve Diyet Uzmanı Hülya Yiğit, “Lakto-ve-
jetaryenler sadece süt ürünlerini,
ovo-vejetaryenler ise yalnızca yumurtayı tüketir.
Lakto-ovo vejetaryenler hem süt ürünlerini hem
de yumurtayı dahil ederken, veganlar hayvansal
hiçbir ürünü tüketmezler.” dedi. Bu diyetin,

doğru planlanmadığında protein, demir, çinko,
B12 vitamini ve omega-3 yağ asitleri gibi hayvan-
sal besinlerden sağlanan temel besin ögelerinde
eksikliklere yol açabileceğine dikkat çeken Yiğit,
“Özellikle B12 vitamini eksikliği, sinir sistemi
üzerinde ciddi sorunlara neden olabilir ve takviye
alımını zorunlu kılabilir. Ancak dengeli ve yeterli
bir planla, bu tarz beslenme kronik hastalıkların
bazı risk faktörlerini yönetmeye yardımcı olabilir.
Lif içeriği sayesinde sindirim sistemine katkıda
bulunarak kilo kontrolünü destekleyebilir. Bu fay-
dalar, diyetteki çeşitliliğe ve besin öğelerinin den-
geli alınmasına bağlıdır. Yanlış planlanmış bir
diyet sağlık açısından tehlike yaratabilir.” uyarı-
sında bulundu.

Potansiyel riskler oluşabilir 

Vejetaryen diyetin oluşturulmasında, özellikle
protein ihtiyacının karşılanmasının büyük önem
taşıdığının altını çizen Beslenme ve Diyet Uz-
manı Hülya Yiğit, “Bitkisel sütler kalsiyum ve
bazı mineraller açısından zengin olsa da, protein
gereksinimini tam anlamıyla karşılayamaz. Bak-
lagiller, kinoa, chia tohumu gibi protein kaynak-
larının dengeli bir şekilde tüketilmesi gereklidir.
Sporcular için ise bu beslenme tarzı, protein ve
mineral ihtiyaçlarını karşılamakta yetersiz kalabi-
lir, bu yüzden dikkatle planlanmalı ve gerekli du-
rumlarda ek takviyeler düşünülmelidir.” dedi. 

VEJETERYAN BESLENME



Ekim geldiğinde duracak!

TRUMP: DUNYAYI
YONETİYORUM!

İsrail Başbakanı 
Binyamin Ne-
tanyahu’nun, 
ikinci yılında 

Gazze’deki savaşı 
sonlandırmak 
istediği iddia 

edildi
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ALMANYA’NIN 
NATO üyeliğinin 70. 
yılı vesilesiyle Brük-

sel’deki NATO karargahında 
düzenlenen törende bir konuş-
ma yapan Steinmeier, “Zayıf 
donanımlı bir Almanya bugün 
Avrupa için güçlü donanımlı 
bir Almanya’dan daha büyük 
bir tehdittir.” dedi. Tüm müt-
tefiklerin bu sonuca çoktan 
vardığını düşündüğünü ifade 
eden Steinmeier, şöyle devam 
etti: “Biz Almanlar için bu 
cümleyi kabul etmek çok daha 
zor. Tarihimiz göz önünde 
bulundurulduğunda bunun ne-
denini anladığınızı umuyorum. 
Yine de yurttaşlarımı bu yeni 
gerçekle yüzleşmeye çağırıyo-
rum. Yeni Alman hükümetinin 
en önemli görevinin Alman 
ordusunu güçlendirmek oldu-
ğuna inanıyorum. Taahhütler 
ile fiili kabiliyetler arasındaki 
açığı kapatmak ve geri dönüşü 
tamamlamak. Savaş yürütmek 
için değil, önlemek için güçlü 
bir orduya ihtiyacımız var. 
Diplomasinin yerini almak için 
değil, onu inandırıcı kılmak 
için dış politikamızın da güçlü 
bir orduya ihtiyacı olduğunu 
eklemek isterim.”

Avrupa’nın bel kemiği
Steinmeier, ülkesinin NATO 

üyeliğinin 70. yılında aklında 
ve kalbinde iki duygu oldu-
ğuna değinerek, bunlardan 
birisinin minnettarlık diğerinin 
ise büyük bir aciliyet olduğunu 
anlattı.

Rusya’nın Ukrayna’ya karşı 
yürüttüğü savaşın tüm şidde-
tiyle devam ettiği ve ABD’nin 
Avrupalı müttefiklerine büyük 
bir baskı uyguladığı haliha-
zırda Almanya’ya önemli bir 
rol düştüğünü vurgulayan 
Steinmeier, şunları söyledi: 
“Ordumuzu güçlendirece-
ğiz ve savunma sanayimize 
daha fazla yatırım yapacağız. 

NATO’nun bölgesel planla-
rına yönelik taahhütlerimizi 
yerine getirmek için elimizden 
geleni yapacağız. Ukrayna’nın 
Avrupa’daki en büyük destek-
çisi olmaya devam edeceğiz 
ve Ukrayna’nın özgürlüğünü, 
egemenliğini ve Avrupa’daki 
geleceğini savunacağız. Al-
manya’nın silahlı kuvvetleri ve 
altyapısıyla Avrupa’da konvan-
siyonel savunmanın bel kemiği 
olması için çaba göstereceğiz.”

Yeri dolmaz bir değer
Steinmeier, uzun bir süre 

Avrupa’da savaşın neredeyse 
hayal bile edilemeyeceğinin 
ancak işlerin tersine döndüğü-
nü Rusya Devlet Başkanı Vla-
dimir Putin’in Avrupa’ya sava-
şı geri getirdiğinin altını çizdi. 
Putin’in Avrupa’nın güvenlik 
düzenini harabeye çevirdiğini 
dile getiren Steinmeier, “Al-
manya artık sadece bütünün 
bir parçası olmakla kalma-
malı, aynı zamanda bütünü 
savunmalı, hatta belki de öne 
çıkmalı.” diye konuştu. Stein-
meier, hala NATO ittifakının 
gücüne ihtiyaç duyulduğuna 
işaret ederek, “Eşit derecede 
güçlü iki ayak üzerinde duran 
bir ittifaka ihtiyacımız var. 
Güçlü bir Avrupa ve güçlü bir 
Kuzey Amerika. NATO’nun 
her iki ayağı da eşit derecede 
güçlüyse, eminim ki bu ittifak 
Atlantik’in her iki yakası için 
de yeri doldurulamaz bir 
değere sahiptir.” ifadelerini 
kullandı.AA

NATO üyeliğinin 70. 
yılı vesilesiyle Brük-

ALMANYA 
zayıflamamalı

ISRAEL Hayom 
gazetesinin, ismini 
vermediği İsrailli bir 

emniyet yetkilisine dayandır-
dığı haberde, Netanyahu’nun 
ekim ayında savaşı bitirmeyi 
planladığı belirtildi. Bu süre-
nin, hedeflenen azami tarih 
olduğu, “şartlar elverir ve sa-

vaşın hedefleri gerçekleşirse” 
bu tarihten önce de bitebile-
ceği kaydedildi. Söz konusu 
yetkili, “mantıken savaşın 2 
yıldan fazla sürmeyeceğini” 
savundu. İsrail hükümetinden, 
söz konusu iddialara ilişkin 
açıklama yapılmadı. İsrail, 
7 Ekim 2023’ten bu yana 

Gazze’de soykırım yürütüyor. 
Saldırılara son verilmesi için 
19 Ocak’ta ateşkese varılmış 
ancak İsrail, ateşkesin 42 gün-
lük ilk aşaması bittikten sonra 
ikinci aşamaya geçmeden 18 
Mart’ta saldırılara yeniden 
başlamıştı.O tarihten bu yana 
çoğunluğu yaşlı, kadın ve 

çocuk olmak üzere 2 bin 222 
Filistinli hayatını kaybetti, 5 
bin 751 kişi yaralandı. İsra-
il’in Gazze Şeridi’ne 7 Ekim 
2023’ten bu yana düzenlediği 
saldırılarda ise yaşamını yiti-
ren Filistinlilerin sayısı 52 bin 
314’e, yaralıların sayısının da 
117 bin 792’ye yükseldi. AA

gazetesinin, ismini 
vermediği İsrailli bir 

Türkmenler için yeni dönem

ABD Başkanı Donald Trump, ilk 
başkanlık dönemine kıyasla ikinci 
döneminde yaptığı işlerden daha 

emin olduğunu vurgulayarak, “İlk döne-
mimde yapmam gereken iki şey vardı; 
ülkeyi yönetmek ve hayatta kalmak. 
İkinci dönemde ise hem ülkeyi hem de 
dünyayı yönetiyorum.” dedi.

ABD Başkanı Trump, The Atlantic 
dergisine verdiği mülakatta iç politikadan 
dış politikaya kadar birçok konuda de-
ğerlendirmelerde bulundu. Trump, daha 
önce Signal uygulamasından Yemen’e 
yönelik saldırı planlarının paylaşılma-
sıyla ilgili “skandalda” adı geçen Jeffrey 
Goldberg’in editörlüğünü yaptığı dergiye 
verdiği mülakatta ilk dönem başkanlığı 
ile ikinci dönemini kıyasladı. 2016-2020 
döneminde daha fazla iç sorunla uğraş-
mak zorunda kaldığını anlatan Trump, 
“İlk dönemimde yapmam gereken iki 
şey vardı; ülkeyi yönetmek ve hayatta 
kalmak. Bu esnada sahtekar adamlarla 
uğraşıyordum. İkinci dönemde ise hem 
ülkeyi hem de dünyayı yönetiyorum.” 
dedi. Yaptığı işten “çok keyif aldığını” 
ifade eden Trump, mülakat genelinde, 
2. başkanlık dönemindeki kararlarından 

ve adımlarından 
daha emin olduğu 
mesajını verdi.

Başkanlık 
tartışmaları sürüyor

ABD Başkanı, 3. dönem başkanlık 
fikrine nasıl baktığıyla ilgili soruya yanıt 
verirken, kendisinin böyle bir arayışta 
olmadığını söyledi, ancak alternatif yakla-
şımlara açık olduğunu belirtti.

Trump, “Bu, büyük bir kırılma olurdu, 
değil mi? Belki de ben sadece bunu değiş-
tirmeye çalışıyorum. Bu yapmak istediğim 
bir şey değil ve bence bunu yapmak çok 
zor bir şey olurdu.” ifadelerini kullandı.

Rusya-Ukrayna tartışmaları
Öte yandan Trump, Rusya ile Uk-

rayna arasındaki barış görüşmelerin-
de Devlet Başkanı Vladimir Putin’e 
güvendiğini ve anlaşmanın yapılacağına 
inandığını belirtti. Trump, Putin’in Uk-
rayna barış müzakereleri sürecinde “iyi 
olacağını” belirterek, “Pek çok hayatı 
kurtarmaya çalışıyorum. Biliyorsunuz, 
Ukrayna ve Rusya - bu bizim hayat-

larımız değil, ama bu durum 
Üçüncü Dünya Savaşı ile sonuçlana-
bilir.” yorumunu yaptı. Diğer yandan 
Trump, Yemen savaş planlarının pay-
laşıldığı bir Signal sohbet grubuna, The 
Atlantic’in editörü Goldberg’in “yan-
lışlıkla” eklenmesi olayıyla ilgili de-
ğerlendirmelerde de bulundu. Trump, 
bu konuda hem Savunma Bakanı Pete 
Hegseth’e hem de Ulusal Güvenlik Da-
nışmanı Mike Waltz’a güvendiğini söy-
leyerek, “Onunla (Hegseth) bir konuş-
ma yaptım, olumlu bir konuşma. Bence 
kendini toparlayacak.” dedi. Waltz’un 
da bu konudan dolayı medyada epey 
eleştirildiğini kaydeden ABD Başkanı, 
“Waltz’un iyi durumda olduğunu” dile 
getirdi. AA

Almanya Cumhurbaşkanı Frank Walter Steinmeier, zayıf dona-
nımlı bir Almanya’nın, bugün Avrupa için güçlü donanımlı bir 
Almanya’dan daha büyük bir tehdit olduğunu belirtti
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ITC’NİN yeni Başkanı Ağa, 
AA muhabirine açıklamalar-
da bulundu. Ağa, “Hedefimiz 

sadece partinin mevcut politikasını 
uygulamak ya da geliştirmek olmaya-
cak. Biz artık üretici ve yeni politikalar 
izleyeceğiz.” dedi ITC Başkanı Ağa, 
yeni vizyon, üretici politika ve hizmet 
prensibinin Türkmenlerin yoğunlukta 
yaşadığı Musul, Telafer, Erbil, Ker-
kük, Salahaddin ve Diyala’da en yakın 
zamanda hissedileceğini söyledi. Ağa, 
Türkmenlerin en geniş tabanına sahip 
30 yıllık bir partinin başında olma-
nın kolay olmayacağını, partinin ilk 
kuruluşundaki prensiplerinden taviz 
vermeyeceğini vurguladı. ITC Baş-
kanı, Türkmenler arasında mezhep, 
coğrafya ve düşünce ayrımı bilmeyen 
ITC’nin, Irak’ta Türkmenlerin yo-
ğunlukta yaşadığı bölgelerde onlara 
hizmet götürmenin öncü prensibi 
olduğunu ifade etti.

Beraberlik güçlenecek
ITC’nin yeni dönemdeki vizyonunun 

başında “birleştirici olmak” prensi-
binin yer alacağının altını çizen Ağa, 
Türkmenlerin kurum, parti ve yetkili-
lerin birleşmesi istediğini kendilerinin 
gerçekleştireceğini söyledi. Irak’ta 
Arap, Kürt ve tüm kesimlerin kendi 
aralarında bölünmeler olduğuna işaret 
eden Ağa, ancak her şeye rağmen 
Türkmenlerin onlar kadar parçalan-
madığını dile getirdi. “Türkmenlerin 

birlik ve beraberliğini güçlendirece-
ğiz.” diyen Ağa, yeni dönemde bunun 
için her şeyi yapmaya hazır olduklarını 
vurguladı.

Ciddi hazırlık var
Irak genelinde kasım ayında yapıla-

cak milletvekili seçimi için şimdiden 
hazırlıkları başlattıklarını aktaran 
Ağa, bu seçim için Kerkük’te güçlü, 
birleştirici ve etkili bir liste oluştura-
caklarını belirtti.

Hedeflerinin bu seferki milletvekili 
seçiminde parlamentoya en çok sayıda 
temsilci göndermek olduğunu kayde-
den Ağa, Türkmenlerin yoğunlukla 
yaşadığı tüm bölgelere ciddi ağırlık ve-
receklerini söyledi. Ağa, güçlü bir liste 
oluşturmanın yanında başta Bağdat 
olmak üzere diğer kentlerdeki güçlü 
siyasi partilerin listelerinden de Türk-
men aday göstereceklerini aktardı. 
Irak genelinden parlamentoya en az 
5 milletvekili göndermeyi hedefledik-
lerini belirten Ağa, “Irak parlamen-
tosunda 5 Türkmen temsilci, ITC’nin 
yeni döneminin yeni vizyonunun en 
önemli amaçlarından biridir.” dedi.

Türkiye köprü vazifesi görüyor
Ağa, “Asırlardır aynı coğrafi, tarihi 

ve kültürel kaderi paylaşan Irak ve 
Türkiye arasındaki ilişkilerde Türk-
menlerin rolü daha da etkin olmalı.” 
ifadesini kullandı. Orta Doğu’nun 
önemli ve hassas bir süreçten geçtiği-

ne işaret eden Ağa, bu sürecin böl-
genin yanı sıra Irak’ı ve Türkmenleri 
de etkileyeceğini söyledi. İki ülkenin 
iyi ilişkilerinin Orta Doğu’ya ciddi 
yansımaları olacağını kaydeden Ağa, 
Suriye’deki son gelişmelerden sonra 
bölgenin öneminin daha da arttığına 
dikkati çekti. Ağa, Irak ile Türkiye 
arasında başta Kalkınma Yolu projesi 
olmak üzere ticari, ekonomi ve birçok 
alanda önemli ortak çıkarların oldu-
ğunu ve bunların güçlenmesi, geliştir-
mesi için de Türkmenlerin ciddi rol 
oynayacağını söyledi.

Bağdat’ta söz sahibi olacağız
“Irak’ın karar merkezi olan Bağ-

dat’ta Türkmenlerin güçlü ve söz 
sahibi olması için seçimlerde başarıyı 
yakalaması gerekiyor.” diyen Ağa, 
önümüzdeki seçimlerde yeni politika 
uygulayacaklarını söyledi. ITC Başka-
nı Ağa, Bağdat’ta karar mekanizma-
sında yer almanın Türkmenlerin en 
büyük hedefi olduğuna dikkati çekti. 
Ağa, Bağdat’ta söz sahibi olmak için 
geniş ve kapsayıcı vizyon misyonunu 
üstleneceklerini vurguladı. AA

Irak Türkmen Cephesi (ITC) Başkanı Muhammed Seman Ağa, IT-
C’de yeni bir dönem ve farklı bir vizyon başlatacaklarını söyledi
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Sınır güvenliği ve düzensiz göç-
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önceki Joe Biden yönetimini 
eleştiren Trump, kendi başkanlığı 

döneminde sınır güvenliği ko-
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Trump, ilk başkanlık dönemine kıyasla ikinci döneminde yaptığı işlerden daha emin oldu-
ğunu vurgulayarak, “İlk dönemimde yapmam gereken iki şey vardı; ülkeyi yönetmek ve 
hayatta kalmak. İkinci dönemde ise hem ülkeyi hem de dünyayı yönetiyorum” dedi

Sınır güvenliğine vurgu

KATOLİKLERİN ruhani lide-
ri ve Vatikan Devlet Başkanı 
Papa Franciscus’un 21 Nisan’da 

hayatını kaybetmesinin ardından Katolik 
Kilisesi’nde gözler, 267’nci Papa’nın 
kim olacağına çevrildi.  Vatikan’ın resmi 
yayın organı Vatican News’te yer alan 
habere göre, Papa Franciscus’un cena-
zesi ve Konklav için Roma’da bulunan 

kardinaller, bu sabah toplantı yaptı. 
Toplantıda hazır bulunan kardinaller, 
Konklav’ın 7 Mayıs Çarşamba günü 
Vatikan’daki Sistine Şapeli’nde baş-
lamasını kararlaştırdı. Vatikan Basın 
Sözcüsü Matteo Bruni, basın mensupla-
rına yaptığı açıklamada Konklav’daki ilk 
oturumun 7 Mayıs günü öğleden sonra 
gerçekleştirileceğini duyurdu. 

Yeni Papa için geri sayım başladı
KATOLİKLERİN 
ri ve Vatikan Devlet Başkanı 
Papa Franciscus’un 21 Nisan’da 
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BeylikdüzüBelediyeBaşkanıMeh-
metMuratÇalık,KurbanBay-
ramıöncesiYakuplu

Mahallesi’ndebulunanBeylikdüzüMo-
dernKurbanSatışveKesimAlanı'nızi-
yaretetti.Kurbansatışalanındaesnafve
vatandaşlarilesohbetedenBaşkanMeh-
metMuratÇalık,belediyeolarakhalkın
rahat,hijyenikvehuzuriçerisindekur-
banlarınıkesebileceklerisağlıklıbirortam
oluşturduklarınısöyleyerekvatandaşlara
temizlikvehijyenkurallarınauymalarını

hatırlattı.Vatandaşlarınkurbanibadetle-
rinieniyişekildeyerinegetirebilmeleri
amacıylapandemikurallarınauygunge-
reklitümönlemlerinalındığınıifadeeden
BaşkanÇalık,“Bayramıngetirdiğikar-
deşlikvedayanışmaruhununenüstdü-
zeydeolmasıgerekenbirdönemden
geçiyoruz.Sosyalincelemelersonucu
tespitettiğimizihtiyaçsahibivatandaşla-
rımıziçinkentimizdeKurbanBayra-
mı’ndaetbağışlarınıkomşularımıza
ulaştırmayadevamediyoruz.Geçensene
yaklaşık20tonunüstündebirkurbanba-
ğışıalmıştık.BeylikdüzüBelediyesiola-

rakçokönemliveözelbirişyapıyoruz.
Kurbanlarınıkeserekibadetleriniyerine
getirenkomşularımızdanbağışyapmak
isteyenlerbelediyemizinalandakurduğu
masalarakurbanetibağışlarınıyapabilir-
ler.Sağelinverdiğinisolelingörmeyeceği
birşekildeyapılanbağışlarıihtiyaçsahibi
ailelereözenleulaştıracağız.”dedi.

İşlemlertamamlandı

Heryılsağlıklıvetemizşartlarıoluştur-
makadınaçalışanBeylikdüzüBelediyesi
buyıldailaçlama,temizleme,bakımve
altyapıgibitümgerekliişlemleritamam-

ladı.Alanda24saathizmetverenVeteri-
nerİşleriMüdürlüğü’nebağlıveteriner
hekimlerkurbanlıklarıngereklitümmua-
yenelerinigerçekleştirerekilçehalkının
kurbanlıklarınıgüvenlevesorunsuzala-
bilmesiiçinçalışıyor.İlaçlamahizmetinin
yanısıra,vatandaşlarınhemkurbanlıkla-
rınıseçiphemdekesimyaptırabilecekleri
alanhergünyıkanarakgereklidezenfek-
siyonuygulamalarıdayapılıyor.Ayrıca
kurbanbağışlamakisteyenvatandaşlar
alandabulunanbelediyepersonelleriyle
temaskurarakgönülrahatlığıylabağışla-
rınıgerçekleştirebilecek.

FETULLAHÇITerörÖrgütü’nün
(FETÖ)15Temmuz2016gecesiger-
çekleştirdiğihaindarbegirişimininbe-
şinciyıldönümündetümTürkiye’de
olduğugibiBeşiktaş’tadaşehitlerve
gazilerminnetleyadedildi.Törene,Be-
şiktaşKaymakamıÖnderBakan,Beşik-
taşBelediyeBaşkanYardımcısıSeyhun
Şahin,İlçeEmniyetMüdürüErcanÇa-
mırcı,ilçeprotokolü,şehitaileleriileya-
kınları,muhtarlarvevatandaşlarkatıldı.
İlkolarakBarbarosMeydanı’ndaaçılan
15Temmuztemalısergiziyaretedildi.
BeşiktaşBelediyesi’niaitledaraçtan15
Temmuzgünüyaşananhaindarbegiri-
şimineaitgörüntüleryayınlandı.Ardın-
danOrtaköyMezarlığı’nageçilerek15
TemmuzgecesiBoğaziçiKöprüsü’nde
21yaşındaşehitolanBatuhanErgin
kabribaşındaKur’an-ıKerimTilavetive
dualarlaanıldı.ÖğlesaatlerindeiseOr-

taköyCamisi'nde15Temmuz’dahaya-
tınıkaybedenşehitleriçinMevlid-iŞerif
düzenlendi.Kur’an-ıKerimTilavetive
dualarla15Temmuzşehitlerianıldı.15
Temmuz’dahayatınıkaybedenşehit
ŞenolSağmandaRivaMezarlığı’ndaki
kabribaşındadualarlayadedildi.Beşik-
taşBelediyeBaşkanYardımcısıSeyhun
ŞahinErginveSağmanailesineBeşiktaş
BelediyeBaşkanıRızaAkpolatadına
Türkbayrağıhediyeetti.Şehitvegazile-
rimiziyadedenBaşkanAkpolat15Tem-
muzdarbegirişimindeşehitdüşen
kahramanlarımızıanarakşuifadeleri
kullandı:"Ulusalegemenliğimizevede-
mokrasimizeyönelikhaindarbegirişi-
minin5.yıldönümünde,15Temmuz
gecesişehitolanvatandaşlarımızırah-
metleanıyorum.Ata'mızındediğigibi;
egemenlikkayıtsızşartsızmilletindir!"
DHA

BARIŞKIŞ

Beşiktaş’ta‘15TemmuzDemokrasiveMilliBirlik
Günü’nünbeşinciyıldönümüiçinresmitörendüzen-
lendi.BeşiktaşKaymakamlığı’nınkoordinasyonuve
BeşiktaşBelediyesi’nindesteğiyledüzenlenen
törendehayatınıkaybedenşehitlerdualarlaanıldı

Avcılar'dakentseldönüşümkapsamında
yıkımıyapılanbinanınbirduvarında
aynaveüzerineasılıTürkbayrağı
olduğugörülünceyıkımdurduruldu.
YıkımfirmasındagörevliYunusÇalı,
kepçeileduvaraulaşarak"Buhep-
imizinortakdeğeri"dediğibayrağıaldı

Şehitleriçinduaedildi

OZELBIRIS
YAPIYORUZ
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KIBRISBarışHarekatı'nınbaşladığıtariholan20
Temmuz1974anısınaheryılkutlananÖzgürlükve
BarışBayramı'nın47'nciyıldönümü,TaksimCumhu-
riyetAnıtı'ndadüzenlenentörenlekutlandı.20Tem-
muz'unKurbanBayramı'nınilkgününedenk
gelmesinedeniylebugün11.00'deyapılantörene,
KuzeyKıbrısTürkDevleti(KKTC)İstanbulBaşkon-
solosuSenihaBirandÇınar,ValiYardımcısıÖzlem
BozkurtGevrek,52'nciMotorluPiyadeTümenKo-
mutanıTuğgeneralAliEkiyor,İstanbulBüyükşehir
Belediyesitemsilcileri,KıbrısHarekatıGazileriveva-
tandaşlarkatıldı.

Şehitlererahmet

CumhuriyetAnıtı'na,dernekvekuruluşlarınçelenkle-
rininsunulmasınınardındanbaşlayantörende,şehit
vegazileranısınayapılansaygıduruşununardından
İstiklalveMücahitmarşlarıokundu.KKTCİstanbul
BaşkonsolosuSenihaBirandÇınar,"Buyıldönümü,
20TemmuzsabahıanavatanTürkiye'nin,tümbaskı-
larıgözealarak,1960Antlaşmalarındandoğanhak

veyükümlülükleridoğrultusundabuharekatakatıla-
rak,KıbrısTürkhalkınınçektiğiacılarıdindiren,Kıb-
rıslıTürklerkendivatanlarındainsanlıkonurlarını
koruyabilsinlerdiyecanınıverenazizşehitlerimizi
saygıverahmetleanıyor,kahramangazilerimizeve
anavatanımızaşükranlarımızıyineliyoruz"dedi.

Birdönümnoktası

Çınar,"20Temmuz1974,esasenyüzyıllıkbirzaman
dilimiiçerisindeKıbrısAdası'ndaverilenTürklük,
Atatürkçülükmücadelesinindönümnoktasıdır.Kıb-
rıs'taTürkhalkınınasırlıkvaroluşmücadelesiAda'nın
1878'deİngiltere'yekiralanmasıylabaşlar.Merhum
KurucuCumhurbaşkanımızRaufRaifDenktaş'ın,
toplumliderimizFazılKüçük'leilgilibirkitabayazdığı
önsözündedilegetirdiğigibi;'Bumücadele,Rumların
Enosismücadelelerinekarşıdır.Bumücadeleİngiliz
Müstemlekeidaresindenhakvehukukumuzualmak
içindir.Bumücadele,anavatanTürkiye'yiuyarmakve
Türkiyeileolangönülbağlarınıdahadagüçlendir-
mekiçindir"ifadelerinikullandı.DHA

AVCILARGümüşpalaMahallesi'ndeöncekigünsaat
15.30sıralarında2katlıbinanınyarısınıyıkımıyapıldı.
Kepçeoperatörüyıkımadevamederken,birincikatta
ortayaçıkanbirodanınduvarındaasılıaynaveüze-
rindeTürkbayrağıolduğugörüldü.Yıkımfirmasının
yetkililerindenYunusÇalı,operatöründenkepçeyi
yereindirmesiniistedi.KepçeninüzerineçıkanÇalı,
duvaraulaşarakburadakiaynaveüzerindekiTürk
bayrağınıaldı.Bayrakhassasiyeticeptelefonukame-
rasıilegörüntülendi.YunusÇalı,indirdiğiTürkbay-
rağınıöperken,"İlkyıkımdabayrağımızıgöremedik.
Sonrakiyıkımdagörünce,hemenaldık.Bayrakhepi-
mizinortakdeğeri.Oradadurmasınagönlümüzel
vermedi"dedi.Alışverişegittiğisıradakepçeileyıkılan
binanınduvarındanTürkbayrağınınalınmasınıcep
telefonuilegörüntüleyenHalilTuncer,"Kardeşimiz
duvardakibayrağıgörüncehızlakepçeyebinerekonu
almayagitti.Bayrağımızıinşallahherzamangöklerde
tutmayadevamedeceğiz.Bayrak,bizimherşeyimiz"
açıklamalarındabulundu.DHA

ARAŞTIRMAşirketiAredaSurvey’indarbegirişiminin
5’inciyılındagerçekleştirdiği‘15TemmuzAlgıAraştır-
ması’nagöre,vatandaşlarınyüzde51,5’iTürkiye’de
darbetehdidininbulunmadığınıdüşünürken,yüzde
71,9’uiseyenibirdarbegirişimiolsasokağaçıkaca-
ğınıifadeediyor.2201kişininkatıldığıvebilgisayar
destekliwebanketi(CAW)yöntemiylegerçekleştirilen
araştırmayagöre,katılımcılarınyüzde64’üdarbegiri-
şimindensonraFETÖilemücadeleyiyeterlibuluyor.
Araştırmadayeralan‘SizceTürkiye’dehalabirdarbe
tehlikesivarmı?’sorusunakatılımcılarınyüzde51,5’i
hayırdedi.Katılımcılarınyüzde28,7’sidarbetehlikesi
olduğunuifadeederkenyüzde19,8’likkısımiseso-
ruyucevapsızbıraktı.

Yüzde80karşıkoyuyor

Araştırmadavatandaşlarayöneltilen,‘15Temmuz
darbegirişimisonrasıFETÖilemücadeleyiyeterli
buluyormusunuz’sorusunakatılımcılarınyüzde64
evet,yüzde32,5hayırdedi.Katılımcılarınyüzde3,5’i
ilgilisoruyafikrimyokcevabınıverdi.Katılımcılara
yöneltilen,‘15Temmuzgecesisokağaçıktınızmı’so-
rusunaiseyüzde50,7çıktımyüzde49,3çıkmadımce-
vabıverildi.Araştırmadabulunan,‘Tekrarbirdarbe
girişimiolsasokağaçıkarmısınız’sorusunaisekatı-
lımcılarınyüzde71,9sokağaçıkarımdedi.Vatandaş-
larınyüzde28,1’iisesokağaçıkmayıdüşünmediğini
ifadeetti.AraştırmaşirketiAredaSurvey’in14Tem-
muztarihindeBilgisayarDestekliWebAnketi(CAWI)

yöntemiylegerçekleştir-
diğiaraştırmayaTürkiye
genelinitemsileden
NUTS-2istatistikselböl-
gelemesisteminegörese-
çilmiş26ildecinsiyet,yaş,
eğitimveSES(Sosyo-
ekonomikstatü)grupları
dikkatealınaraktoplam
2201kişikatıldı.DHA

BeylikdüzüBelediyeBaşkanıMehmet
MuratÇalık,KurbanBayramıöncesi
BeylikdüzüModernKurbanSatışve
KesimAlanı'nıziyaretetti.Çalık,“Sosyal
incelemelersonucutespitettiğimizihti-
yaçsahibivatandaşlarımıziçinkenti-
mizdeKurbanBayramı’ndaet
bağışlarınıkomşularımızaulaştırmaya
devamediyoruz.Geçenseneyaklaşık
20tonunüstündebirkurbanbağışıal-
mıştık.BeylikdüzüBelediyesiolarakçok
önemliveözelbirişyapıyoruz"dedi
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20TemmuzÖzgürlük
veBarışBayramı'nın
47'nciyıldönümüne-

deniyleTaksim
CumhuriyetAnıtı'nda

törendüzenlendi.
KKTCİstanbul

BaşkonsolosuSeniha
BirandÇınar,"Kıbrıs
Türkhalkınınçektiği

acılarıdindirenaziz
şehitlerimizisaygıve
rahmetleanıyorum"

diyekonuştu.

Bayrakhassasiyeti

15Temmuz
algıaraştırması
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KÜÇÜKÇEKMECE'DEormanlıkalanda
ağacaasılıhaldeerkekcesedibulundu.
Üzerindenkimlikçıkmayan25yaşların-

dakikişinincansızbedeni,olayyeriincelemesinin
ardındanAdliTıpKurumumorgunakaldırıldı.Beş-
yolMahallesiİnönüCaddesi'ndeyolkenarındaki
ormanlıkalandasaat11.00sıralarında,kimliğibelir-
siz25yaşlarındakibirerkek,ipleağacaasılıhalde
bulundu.İhbarüzerineolayyerinepolisvesağlık
ekiplerisevkedildi.Sağlıkekiplerininyaptıklarıilk
incelemede,asılıhaldebulunankişininhayatınıkay-
bettiğibelirlendi.Polisekipleritarafındançevrede
güvenlikönlemialınarak,olayyerindeincelemeya-
pıldı.25yaşlarındakikişinincansızbedeni,yapılan
incelemelerinadındanAdliTıpKurumumorguna
kaldırıldı.Polis,olaylailgiliçalışmabaşlattı.

16YIlönceevlenenCemSal-
tıkalp,2020yılınınKasım
ayındabazısebeplerdendo-

layıeşiyleboşandı.11yaşındakikızıve
15yaşındakioğlununvelayetiCemSal-
tıkalp'everildi.Feshane'ninlunaparkında
çalışanSaltıkalp'iişyerindeziyareteden
kızıPervinBuseSaltıkalp,birarkadaşını
karşılamakiçinlunaparkındışınaçıktı.
YevadutCaddesi'ndekarşıdankarşıya
geçerkentelefonlakonuşan11yaşındaki
Busehızlagelenminibüstürüaracıfar-
ketmediyolaadımattı.Minibüssürü-
cüsüdeonufarketmedi,11yaşındaki
Buse'yeçarptı.Küçükkız,çarpmanınet-
kisiylemetrelercehavayasavrularakyere
düştü.PervinBuseSaltıkalp'eilkmüda-
haleyiçevredekileryaptı.Hastaneyekal-
dırılan11yaşındakiBusetüm
müdahalelererağmenhayatınıkaybetti.
Minibüsünsürücüsügözaltınaalındık-
tansonraserbestbırakıldı.Kızınıtrafik
kazasındakaybedenacılıbabakızıve
oğluylayaşadığıevdekonuştu.

Hastaneyebenialmadılar

CemSaltıkalp"KızımFeshanelunapar-
kınagelmişti.Telefongeldi,'Kızınıza
arabaçarptı'dediler,beninanmadım.
Olayyerinegeldiğimdekızımınherşeyi
yerdeydi.Hastaneyebenialmadılar,ba-
şınızsağolsunkurtaramadıkdediler.Bir

arkadaşınıkarşılamakiçinlunaparkındı-
şınaçıkmış.Araçbayağıhızlıgeliyormuş
araçyeşildedeğilsarıışıktaçarpmış.
Kızım30-35metresürüklenmiş"dedi.
Saltıkalp"İzlediğimdegörüntülerine
hissettiğimisöylemekçokzor.İçinizpar-
çalanıyor.Biriizlesebenimdurumuma
düşer.İzlediğimdeelimayağımdolaştı,
benböylebirkazahayatımdagörme-
dim.Kızımhayatdoluydu,neşekayna-
ğıydı.Buolayolmadanönce,'Baba
banaBeşiktaşformasıalırmısın?'dedi
kısmetolmadı.Keşkeolsaydı"diyeko-
nuştu.

Evegirmekistemiyorum

Acılıbaba"Benkızımıtoprağaverdiğim
zaman,onaçarpaninsanınserbestkal-
masıiçimidahadayaktı.Evimdeher
yerdehayalivarkızımın.Evegirmekis-
temiyorum.Kızımkaranlıktankorkardı,
üşüdüğüzamansoğuktandaçokrahat-
sızolurdu.Işıklaronuniçinhalayanıyor.
Benimkızımmorgtaykenbenbağırıyor-
dum;'Benimkızımüşürbenonuoradan
alayım,ısıtayım'diyebağırıyordum.
Toprağaverdiğimzamankaranlıktaydı,
karanlıktankorkuyorduo.Benimbir
oğlumvar,evlatıayırtetmiyorinsanama
obaşkaydı.Geldesemgelemez,kalk
mezarındangeldesemgelemez.Sadece
adaletistiyorum"dedi.DHA

Geldesemgelemez!
Eyüpsultan'dageçenhaftakarşıdankarşıyageçerkenminibüsünçarpmasıylametrelercesavrulanvehayatınıkaybeden
BusePervinSaltıkalp'ınbabasıCemSaltıkalp,"Evimdeheryerdehayalivarkızımın.Evegirmekistemiyorum.Gel
desemgelemez,kalkmezarındangeldesemgelemez.Sadeceadaletistiyorum"açıklamalarındabulundu

Ağacaasılı
haldebulundu

Örümcekhırsızlar!

Şüphelipolise
teslimoldu

Ankara'dabisikletiyleevine
dönerken,birotomobilsürücü-

sününarkadançarpmasıso-
nucuhayatınıkaybedenUmut

Gündüz,ölümyıldönümünde
'İstanbul'dakiDostları'tarafın-

dananıldı.Açıklamasonrası,
bisikletle,Beşiktaş'tanBebek'e

arasıanmasürüşüyapıldı.

Ankara'da,15Temmuz2020tari-
hindemeydanagelenolayda,19
yaşındakiUmutGündüz,antren-

mandanbisikletiyleevinedönerken,al-
kollüolduğutespitedilenbirsürücünün
arkadançarpıpkaçmasınınardındanha-
yatınıkaybetti.Gündüz,ölümününilkyıl-
dönümünde'İstanbul'dakiDostları'adlı
gruptarafındananıldı.

Umut'lahiçtanışamadı

BeşiktaşSahili'ndegerçekleşenanmaya
katılanlaradınabirbasınaçıklamasıya-
pıldı.GrupsözcüsüBerkÇetintarafın-
danyapılanaçıklamada"Bizburada,
Umut'un'İstanbul'dakiDostları'olarak
buluştuk.AslındabirçoğumuzUmut'un
adını,geçenyılaldığımızkahredicibir
haberdenöğrendik.Bundantambiryıl
önceAnkara'daalkollübiraraçsürücüsü
19yaşındakibisikletçiUmutGündüz'ü
katletmişti.Bugünburadabulunanların
büyükçoğunluğuUmut'lahiçtanışa-
madı.AmabizkendimiziUmut'unen
yakındostları,ensıkıyoldaşlarısayıyo-
ruzveonunadınıyaşatmaktakararlıyız"
debildi.

Mücadeleedeceğiz

Açıklamada,"Umutyalnızcasonderece
yeteneklibirsporcudeğilaynızamanda
buülkeninvedünyanıngeleceğinidert
edinen,çalışkanbirkomünistti.Hayal-
leri,beklentilerivardıvebunlariçinmü-

cadeleetti.Bisikletiyleçekilmişbirfotoğ-
rafınınüstüneşunotudüşmüştü:"Hayat
sonunubilemediğimiziçingüzelveilgi
çekici.Yarınneolacakduygusubizidiri
tutar."Bugün,Umut'undostlarıolarak
onuyaşatmanın,"sonunubilemesekde
hayatıgüzelveilgiçekici"kılmanıneniyi
yolununonungibimücadeleetmekol-

duğunainanıyoruz.Bisikletlicinayetleri-
nin"kaza"deyipgeçiştirilmemesiiçin,
katillerintutuksuzyargılamaylavegös-
termelikcezalarlaödüllendirilmemesi
içinmücadeleedeceğiz.Bisikletinhaket-
tiğitoplumsalsaygıyıgörebilmesiiçin,
bisikletlilerinyollardagüveniçindepe-
dallayabilmesiiçin,trafikteeşitlikveöz-

gürlükiçinmücadeleedeceğiz.Türkiye'yi
gününbirindeenerjiveotomotivtekelle-
rindenkurtarmakiçin,kentlerimizin"bi-
sikletdostukentler"olarakanılmasıiçin
mücadeleedeceğiz"ifadelerineyerve-
rildi.Basınaçıklamasınınardındangrup,
bisikletleriyleBeşiktaş'tanBebek'eanma
sürüşügerçekleştirdi.DHA

BISIKLETLI
PROTESTO

Esenyurt'ta,sürücüsününarasokağasüratlivekontrolsüzgirdiği
hafifticariaraç,azkalsınyoldaki2'sibisikletliçocuk6kişiyieziyordu

OLAY,geçenpazargünüsaat22.30
sıralarındaBağlarçeşmeMahalle-
si'ndeyaşandı.Güvenlikkameragö-

rüntülerinesaniyesaniyeyansıyanolayda
sürücü,hafifticariaracıylasüratlivekontrol-
süzşekildegirdiğisokaktakilerinyüreklerini
ağızlarınagetirdi.Frensesiniduyuncaüzerine
doğrukontrolsüzbirşekildegelenaracıfark
edenZülküfGözer,birandakenarakaçarak,
ölümdendöndü.Sürücü,buseferdeönündeki
2bisikletliçocukvesokaktayürüyenleriezmek
üzereykenaracınındireksiyonunukırdı.Top-
lam6kişininölümdendöndüğü,sokaktakilerin
yürekleriniağızlarınageldiğiolaysonrasürücü,
hiçbirşeyolmamışgibiyolunadevametti.

Kendimikenaraattım

YaşananlarıanlatanZülküfGözer,"Akşam
22.00-22.30sıralarıydı.Dükkanımıkapatmış,
evimegidiyordum.Tamsokağagirdim,acıbir
frensesiduydum.Neolduğunuanlayamadık,
mahalledekalabalıktı,oesnada.Reflekslesa-
ğımıkontrolettim.Birbaktımarabaüzerime
doğrugeliyordu.Benöncebanakastıvarsan-
dım.Üzerimedoğrugelincekendimikenara
attım.Akabindearabadurmadı.2tanedebi-
sikletligeliyorduoesnada.Benbisikletliküçük
çocuktankorktum.Onuezmesindenkorktum.
Zortoparladıkendini.Muhtemelensirensesin-
denkaçıyordu"dedi.DHA

Magandadehşeti

BEYOĞLU'NDAfarklıgünlerdeevdenhır-
sızlıkolayıolduğuihbarınıalangüven
timlerihırsızlıkolayınınolduğusokakve

çevresindegüvenlikkameralarınıizlemeyealdı.
Cerrahimaskeli,kapüşonluikişüphelininKasım-
paşaveKalyoncuKulluğumahallelerindearaso-
kaklardakeşifyaptığınıbelirledi.Hırsızlık
şüphelilerinindairelerindemirkorkuluklarınatutu-
narakörümcekadamgibitırmandığınıbelirledi.
Polislerkameralardaşüphelininkolundakidövmeyi
farketti.Dövmedenyolaçıkangüventimleribaşka
kameralardandaşüphelilerineşkalinibelirledi.
Şüphelilerinsokakaralarındakeşifyapması,evleri
gözetlemesiveörümcekadamgibibinalaratır-
manmasıgüvenlikkameralarınayansıdı.Hırsızlar-
danbirisinindaireninkorkulukdemirleriniayakları
ileyamultmasıdakameralarayansıdı.DHA

ZEYTİNBURNU'NDAçıkantartışmada
SinanK.'yı(21)silahlaateşedereköl-
dürdüğüiddiaedilenMehmet.C.Ç.(24)

poliseteslimoldu.ŞüpheliMehmetC.Ç.adliyeye
sevkedildi.Öteyandanolaygünüyaşananlargü-
venlikkamerasınayansıdı.Olay26Haziran'da
ZeytinburnuYeşiltepeMahallesi'ndemeydana
geldi.ŞüpheliMehmetC.ÇveeşiA.Ç.'nin,H.is-
mindekikızarkadaşlarıyla,H.'ninbabasınaaitme-
kanagelipgitmekonusundaaralarında
küfürleşmeyevarantartışmayaşandı.Buolayüze-
rineH.'ninerkekarkadaşıAbdulkadirU.(21)Meh-
metC.Ç.'yitelefonlaarayaraktehditetti.Daha
sonraMehmetC.Ç.ileolayyerindebuluşmakiçin
sözleşenAbdulkadirU.yanınaarkadaşıSinanK.'yı
daalarakgitti.OlayyerindeçıkankavgadaSinan
K.,MehmetC.Ç.tarafındansilahlaateşedilmesi
sonucuyaralandı.MehmetC.Ç.olayyerinden
otomobillekaçarken,yaralananSinanK.kaldırıl-
dığıhastanedehayatınıkaybetti.DHA
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BeylikdüzüBelediyeBaşkanıMeh-
metMuratÇalık,KurbanBay-
ramıöncesiYakuplu

Mahallesi’ndebulunanBeylikdüzüMo-
dernKurbanSatışveKesimAlanı'nızi-
yaretetti.Kurbansatışalanındaesnafve
vatandaşlarilesohbetedenBaşkanMeh-
metMuratÇalık,belediyeolarakhalkın
rahat,hijyenikvehuzuriçerisindekur-
banlarınıkesebileceklerisağlıklıbirortam
oluşturduklarınısöyleyerekvatandaşlara
temizlikvehijyenkurallarınauymalarını

hatırlattı.Vatandaşlarınkurbanibadetle-
rinieniyişekildeyerinegetirebilmeleri
amacıylapandemikurallarınauygunge-
reklitümönlemlerinalındığınıifadeeden
BaşkanÇalık,“Bayramıngetirdiğikar-
deşlikvedayanışmaruhununenüstdü-
zeydeolmasıgerekenbirdönemden
geçiyoruz.Sosyalincelemelersonucu
tespitettiğimizihtiyaçsahibivatandaşla-
rımıziçinkentimizdeKurbanBayra-
mı’ndaetbağışlarınıkomşularımıza
ulaştırmayadevamediyoruz.Geçensene
yaklaşık20tonunüstündebirkurbanba-
ğışıalmıştık.BeylikdüzüBelediyesiola-

rakçokönemliveözelbirişyapıyoruz.
Kurbanlarınıkeserekibadetleriniyerine
getirenkomşularımızdanbağışyapmak
isteyenlerbelediyemizinalandakurduğu
masalarakurbanetibağışlarınıyapabilir-
ler.Sağelinverdiğinisolelingörmeyeceği
birşekildeyapılanbağışlarıihtiyaçsahibi
ailelereözenleulaştıracağız.”dedi.

İşlemlertamamlandı

Heryılsağlıklıvetemizşartlarıoluştur-
makadınaçalışanBeylikdüzüBelediyesi
buyıldailaçlama,temizleme,bakımve
altyapıgibitümgerekliişlemleritamam-

ladı.Alanda24saathizmetverenVeteri-
nerİşleriMüdürlüğü’nebağlıveteriner
hekimlerkurbanlıklarıngereklitümmua-
yenelerinigerçekleştirerekilçehalkının
kurbanlıklarınıgüvenlevesorunsuzala-
bilmesiiçinçalışıyor.İlaçlamahizmetinin
yanısıra,vatandaşlarınhemkurbanlıkla-
rınıseçiphemdekesimyaptırabilecekleri
alanhergünyıkanarakgereklidezenfek-
siyonuygulamalarıdayapılıyor.Ayrıca
kurbanbağışlamakisteyenvatandaşlar
alandabulunanbelediyepersonelleriyle
temaskurarakgönülrahatlığıylabağışla-
rınıgerçekleştirebilecek.

FETULLAHÇITerörÖrgütü’nün
(FETÖ)15Temmuz2016gecesiger-
çekleştirdiğihaindarbegirişimininbe-
şinciyıldönümündetümTürkiye’de
olduğugibiBeşiktaş’tadaşehitlerve
gazilerminnetleyadedildi.Törene,Be-
şiktaşKaymakamıÖnderBakan,Beşik-
taşBelediyeBaşkanYardımcısıSeyhun
Şahin,İlçeEmniyetMüdürüErcanÇa-
mırcı,ilçeprotokolü,şehitaileleriileya-
kınları,muhtarlarvevatandaşlarkatıldı.
İlkolarakBarbarosMeydanı’ndaaçılan
15Temmuztemalısergiziyaretedildi.
BeşiktaşBelediyesi’niaitledaraçtan15
Temmuzgünüyaşananhaindarbegiri-
şimineaitgörüntüleryayınlandı.Ardın-
danOrtaköyMezarlığı’nageçilerek15
TemmuzgecesiBoğaziçiKöprüsü’nde
21yaşındaşehitolanBatuhanErgin
kabribaşındaKur’an-ıKerimTilavetive
dualarlaanıldı.ÖğlesaatlerindeiseOr-

taköyCamisi'nde15Temmuz’dahaya-
tınıkaybedenşehitleriçinMevlid-iŞerif
düzenlendi.Kur’an-ıKerimTilavetive
dualarla15Temmuzşehitlerianıldı.15
Temmuz’dahayatınıkaybedenşehit
ŞenolSağmandaRivaMezarlığı’ndaki
kabribaşındadualarlayadedildi.Beşik-
taşBelediyeBaşkanYardımcısıSeyhun
ŞahinErginveSağmanailesineBeşiktaş
BelediyeBaşkanıRızaAkpolatadına
Türkbayrağıhediyeetti.Şehitvegazile-
rimiziyadedenBaşkanAkpolat15Tem-
muzdarbegirişimindeşehitdüşen
kahramanlarımızıanarakşuifadeleri
kullandı:"Ulusalegemenliğimizevede-
mokrasimizeyönelikhaindarbegirişi-
minin5.yıldönümünde,15Temmuz
gecesişehitolanvatandaşlarımızırah-
metleanıyorum.Ata'mızındediğigibi;
egemenlikkayıtsızşartsızmilletindir!"
DHA

BARIŞKIŞ

Beşiktaş’ta‘15TemmuzDemokrasiveMilliBirlik
Günü’nünbeşinciyıldönümüiçinresmitörendüzen-
lendi.BeşiktaşKaymakamlığı’nınkoordinasyonuve
BeşiktaşBelediyesi’nindesteğiyledüzenlenen
törendehayatınıkaybedenşehitlerdualarlaanıldı

Avcılar'dakentseldönüşümkapsamında
yıkımıyapılanbinanınbirduvarında
aynaveüzerineasılıTürkbayrağı
olduğugörülünceyıkımdurduruldu.
YıkımfirmasındagörevliYunusÇalı,
kepçeileduvaraulaşarak"Buhep-
imizinortakdeğeri"dediğibayrağıaldı

Şehitleriçinduaedildi
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KIBRISBarışHarekatı'nınbaşladığıtariholan20
Temmuz1974anısınaheryılkutlananÖzgürlükve
BarışBayramı'nın47'nciyıldönümü,TaksimCumhu-
riyetAnıtı'ndadüzenlenentörenlekutlandı.20Tem-
muz'unKurbanBayramı'nınilkgününedenk
gelmesinedeniylebugün11.00'deyapılantörene,
KuzeyKıbrısTürkDevleti(KKTC)İstanbulBaşkon-
solosuSenihaBirandÇınar,ValiYardımcısıÖzlem
BozkurtGevrek,52'nciMotorluPiyadeTümenKo-
mutanıTuğgeneralAliEkiyor,İstanbulBüyükşehir
Belediyesitemsilcileri,KıbrısHarekatıGazileriveva-
tandaşlarkatıldı.

Şehitlererahmet

CumhuriyetAnıtı'na,dernekvekuruluşlarınçelenkle-
rininsunulmasınınardındanbaşlayantörende,şehit
vegazileranısınayapılansaygıduruşununardından
İstiklalveMücahitmarşlarıokundu.KKTCİstanbul
BaşkonsolosuSenihaBirandÇınar,"Buyıldönümü,
20TemmuzsabahıanavatanTürkiye'nin,tümbaskı-
larıgözealarak,1960Antlaşmalarındandoğanhak

veyükümlülükleridoğrultusundabuharekatakatıla-
rak,KıbrısTürkhalkınınçektiğiacılarıdindiren,Kıb-
rıslıTürklerkendivatanlarındainsanlıkonurlarını
koruyabilsinlerdiyecanınıverenazizşehitlerimizi
saygıverahmetleanıyor,kahramangazilerimizeve
anavatanımızaşükranlarımızıyineliyoruz"dedi.

Birdönümnoktası

Çınar,"20Temmuz1974,esasenyüzyıllıkbirzaman
dilimiiçerisindeKıbrısAdası'ndaverilenTürklük,
Atatürkçülükmücadelesinindönümnoktasıdır.Kıb-
rıs'taTürkhalkınınasırlıkvaroluşmücadelesiAda'nın
1878'deİngiltere'yekiralanmasıylabaşlar.Merhum
KurucuCumhurbaşkanımızRaufRaifDenktaş'ın,
toplumliderimizFazılKüçük'leilgilibirkitabayazdığı
önsözündedilegetirdiğigibi;'Bumücadele,Rumların
Enosismücadelelerinekarşıdır.Bumücadeleİngiliz
Müstemlekeidaresindenhakvehukukumuzualmak
içindir.Bumücadele,anavatanTürkiye'yiuyarmakve
Türkiyeileolangönülbağlarınıdahadagüçlendir-
mekiçindir"ifadelerinikullandı.DHA

AVCILARGümüşpalaMahallesi'ndeöncekigünsaat
15.30sıralarında2katlıbinanınyarısınıyıkımıyapıldı.
Kepçeoperatörüyıkımadevamederken,birincikatta
ortayaçıkanbirodanınduvarındaasılıaynaveüze-
rindeTürkbayrağıolduğugörüldü.Yıkımfirmasının
yetkililerindenYunusÇalı,operatöründenkepçeyi
yereindirmesiniistedi.KepçeninüzerineçıkanÇalı,
duvaraulaşarakburadakiaynaveüzerindekiTürk
bayrağınıaldı.Bayrakhassasiyeticeptelefonukame-
rasıilegörüntülendi.YunusÇalı,indirdiğiTürkbay-
rağınıöperken,"İlkyıkımdabayrağımızıgöremedik.
Sonrakiyıkımdagörünce,hemenaldık.Bayrakhepi-
mizinortakdeğeri.Oradadurmasınagönlümüzel
vermedi"dedi.Alışverişegittiğisıradakepçeileyıkılan
binanınduvarındanTürkbayrağınınalınmasınıcep
telefonuilegörüntüleyenHalilTuncer,"Kardeşimiz
duvardakibayrağıgörüncehızlakepçeyebinerekonu
almayagitti.Bayrağımızıinşallahherzamangöklerde
tutmayadevamedeceğiz.Bayrak,bizimherşeyimiz"
açıklamalarındabulundu.DHA

ARAŞTIRMAşirketiAredaSurvey’indarbegirişiminin
5’inciyılındagerçekleştirdiği‘15TemmuzAlgıAraştır-
ması’nagöre,vatandaşlarınyüzde51,5’iTürkiye’de
darbetehdidininbulunmadığınıdüşünürken,yüzde
71,9’uiseyenibirdarbegirişimiolsasokağaçıkaca-
ğınıifadeediyor.2201kişininkatıldığıvebilgisayar
destekliwebanketi(CAW)yöntemiylegerçekleştirilen
araştırmayagöre,katılımcılarınyüzde64’üdarbegiri-
şimindensonraFETÖilemücadeleyiyeterlibuluyor.
Araştırmadayeralan‘SizceTürkiye’dehalabirdarbe
tehlikesivarmı?’sorusunakatılımcılarınyüzde51,5’i
hayırdedi.Katılımcılarınyüzde28,7’sidarbetehlikesi
olduğunuifadeederkenyüzde19,8’likkısımiseso-
ruyucevapsızbıraktı.

Yüzde80karşıkoyuyor

Araştırmadavatandaşlarayöneltilen,‘15Temmuz
darbegirişimisonrasıFETÖilemücadeleyiyeterli
buluyormusunuz’sorusunakatılımcılarınyüzde64
evet,yüzde32,5hayırdedi.Katılımcılarınyüzde3,5’i
ilgilisoruyafikrimyokcevabınıverdi.Katılımcılara
yöneltilen,‘15Temmuzgecesisokağaçıktınızmı’so-
rusunaiseyüzde50,7çıktımyüzde49,3çıkmadımce-
vabıverildi.Araştırmadabulunan,‘Tekrarbirdarbe
girişimiolsasokağaçıkarmısınız’sorusunaisekatı-
lımcılarınyüzde71,9sokağaçıkarımdedi.Vatandaş-
larınyüzde28,1’iisesokağaçıkmayıdüşünmediğini
ifadeetti.AraştırmaşirketiAredaSurvey’in14Tem-
muztarihindeBilgisayarDestekliWebAnketi(CAWI)

yöntemiylegerçekleştir-
diğiaraştırmayaTürkiye
genelinitemsileden
NUTS-2istatistikselböl-
gelemesisteminegörese-
çilmiş26ildecinsiyet,yaş,
eğitimveSES(Sosyo-
ekonomikstatü)grupları
dikkatealınaraktoplam
2201kişikatıldı.DHA

BeylikdüzüBelediyeBaşkanıMehmet
MuratÇalık,KurbanBayramıöncesi
BeylikdüzüModernKurbanSatışve
KesimAlanı'nıziyaretetti.Çalık,“Sosyal
incelemelersonucutespitettiğimizihti-
yaçsahibivatandaşlarımıziçinkenti-
mizdeKurbanBayramı’ndaet
bağışlarınıkomşularımızaulaştırmaya
devamediyoruz.Geçenseneyaklaşık
20tonunüstündebirkurbanbağışıal-
mıştık.BeylikdüzüBelediyesiolarakçok
önemliveözelbirişyapıyoruz"dedi
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20TemmuzÖzgürlük
veBarışBayramı'nın
47'nciyıldönümüne-

deniyleTaksim
CumhuriyetAnıtı'nda

törendüzenlendi.
KKTCİstanbul

BaşkonsolosuSeniha
BirandÇınar,"Kıbrıs
Türkhalkınınçektiği

acılarıdindirenaziz
şehitlerimizisaygıve
rahmetleanıyorum"

diyekonuştu.

Bayrakhassasiyeti

15Temmuz
algıaraştırması
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kabribaşındadualarlayadedildi.Beşik-
taşBelediyeBaşkanYardımcısıSeyhun
ŞahinErginveSağmanailesineBeşiktaş
BelediyeBaşkanıRızaAkpolatadına
Türkbayrağıhediyeetti.Şehitvegazile-
rimiziyadedenBaşkanAkpolat15Tem-
muzdarbegirişimindeşehitdüşen
kahramanlarımızıanarakşuifadeleri
kullandı:"Ulusalegemenliğimizevede-
mokrasimizeyönelikhaindarbegirişi-
minin5.yıldönümünde,15Temmuz
gecesişehitolanvatandaşlarımızırah-
metleanıyorum.Ata'mızındediğigibi;
egemenlikkayıtsızşartsızmilletindir!"
DHA

BARIŞKIŞ

Beşiktaş’ta‘15TemmuzDemokrasiveMilliBirlik
Günü’nünbeşinciyıldönümüiçinresmitörendüzen-
lendi.BeşiktaşKaymakamlığı’nınkoordinasyonuve
BeşiktaşBelediyesi’nindesteğiyledüzenlenen
törendehayatınıkaybedenşehitlerdualarlaanıldı

Avcılar'dakentseldönüşümkapsamında
yıkımıyapılanbinanınbirduvarında
aynaveüzerineasılıTürkbayrağı
olduğugörülünceyıkımdurduruldu.
YıkımfirmasındagörevliYunusÇalı,
kepçeileduvaraulaşarak"Buhep-
imizinortakdeğeri"dediğibayrağıaldı

Şehitleriçinduaedildi

OZELBIRIS
YAPIYORUZ

Acılarımızıdindirdiler Acılarımızıdindirdiler Acılarımızıdindirdiler Acılarımızıdindirdiler Acılarımızıdindirdiler Acılarımızıdindirdiler Acılarımızıdindirdiler
KIBRISBarışHarekatı'nınbaşladığıtariholan20
Temmuz1974anısınaheryılkutlananÖzgürlükve
BarışBayramı'nın47'nciyıldönümü,TaksimCumhu-
riyetAnıtı'ndadüzenlenentörenlekutlandı.20Tem-
muz'unKurbanBayramı'nınilkgününedenk
gelmesinedeniylebugün11.00'deyapılantörene,
KuzeyKıbrısTürkDevleti(KKTC)İstanbulBaşkon-
solosuSenihaBirandÇınar,ValiYardımcısıÖzlem
BozkurtGevrek,52'nciMotorluPiyadeTümenKo-
mutanıTuğgeneralAliEkiyor,İstanbulBüyükşehir
Belediyesitemsilcileri,KıbrısHarekatıGazileriveva-
tandaşlarkatıldı.

Şehitlererahmet

CumhuriyetAnıtı'na,dernekvekuruluşlarınçelenkle-
rininsunulmasınınardındanbaşlayantörende,şehit
vegazileranısınayapılansaygıduruşununardından
İstiklalveMücahitmarşlarıokundu.KKTCİstanbul
BaşkonsolosuSenihaBirandÇınar,"Buyıldönümü,
20TemmuzsabahıanavatanTürkiye'nin,tümbaskı-
larıgözealarak,1960Antlaşmalarındandoğanhak

veyükümlülükleridoğrultusundabuharekatakatıla-
rak,KıbrısTürkhalkınınçektiğiacılarıdindiren,Kıb-
rıslıTürklerkendivatanlarındainsanlıkonurlarını
koruyabilsinlerdiyecanınıverenazizşehitlerimizi
saygıverahmetleanıyor,kahramangazilerimizeve
anavatanımızaşükranlarımızıyineliyoruz"dedi.

Birdönümnoktası

Çınar,"20Temmuz1974,esasenyüzyıllıkbirzaman
dilimiiçerisindeKıbrısAdası'ndaverilenTürklük,
Atatürkçülükmücadelesinindönümnoktasıdır.Kıb-
rıs'taTürkhalkınınasırlıkvaroluşmücadelesiAda'nın
1878'deİngiltere'yekiralanmasıylabaşlar.Merhum
KurucuCumhurbaşkanımızRaufRaifDenktaş'ın,
toplumliderimizFazılKüçük'leilgilibirkitabayazdığı
önsözündedilegetirdiğigibi;'Bumücadele,Rumların
Enosismücadelelerinekarşıdır.Bumücadeleİngiliz
Müstemlekeidaresindenhakvehukukumuzualmak
içindir.Bumücadele,anavatanTürkiye'yiuyarmakve
Türkiyeileolangönülbağlarınıdahadagüçlendir-
mekiçindir"ifadelerinikullandı.DHA

AVCILARGümüşpalaMahallesi'ndeöncekigünsaat
15.30sıralarında2katlıbinanınyarısınıyıkımıyapıldı.
Kepçeoperatörüyıkımadevamederken,birincikatta
ortayaçıkanbirodanınduvarındaasılıaynaveüze-
rindeTürkbayrağıolduğugörüldü.Yıkımfirmasının
yetkililerindenYunusÇalı,operatöründenkepçeyi
yereindirmesiniistedi.KepçeninüzerineçıkanÇalı,
duvaraulaşarakburadakiaynaveüzerindekiTürk
bayrağınıaldı.Bayrakhassasiyeticeptelefonukame-
rasıilegörüntülendi.YunusÇalı,indirdiğiTürkbay-
rağınıöperken,"İlkyıkımdabayrağımızıgöremedik.
Sonrakiyıkımdagörünce,hemenaldık.Bayrakhepi-
mizinortakdeğeri.Oradadurmasınagönlümüzel
vermedi"dedi.Alışverişegittiğisıradakepçeileyıkılan
binanınduvarındanTürkbayrağınınalınmasınıcep
telefonuilegörüntüleyenHalilTuncer,"Kardeşimiz
duvardakibayrağıgörüncehızlakepçeyebinerekonu
almayagitti.Bayrağımızıinşallahherzamangöklerde
tutmayadevamedeceğiz.Bayrak,bizimherşeyimiz"
açıklamalarındabulundu.DHA

ARAŞTIRMAşirketiAredaSurvey’indarbegirişiminin
5’inciyılındagerçekleştirdiği‘15TemmuzAlgıAraştır-
ması’nagöre,vatandaşlarınyüzde51,5’iTürkiye’de
darbetehdidininbulunmadığınıdüşünürken,yüzde
71,9’uiseyenibirdarbegirişimiolsasokağaçıkaca-
ğınıifadeediyor.2201kişininkatıldığıvebilgisayar
destekliwebanketi(CAW)yöntemiylegerçekleştirilen
araştırmayagöre,katılımcılarınyüzde64’üdarbegiri-
şimindensonraFETÖilemücadeleyiyeterlibuluyor.
Araştırmadayeralan‘SizceTürkiye’dehalabirdarbe
tehlikesivarmı?’sorusunakatılımcılarınyüzde51,5’i
hayırdedi.Katılımcılarınyüzde28,7’sidarbetehlikesi
olduğunuifadeederkenyüzde19,8’likkısımiseso-
ruyucevapsızbıraktı.

Yüzde80karşıkoyuyor

Araştırmadavatandaşlarayöneltilen,‘15Temmuz
darbegirişimisonrasıFETÖilemücadeleyiyeterli
buluyormusunuz’sorusunakatılımcılarınyüzde64
evet,yüzde32,5hayırdedi.Katılımcılarınyüzde3,5’i
ilgilisoruyafikrimyokcevabınıverdi.Katılımcılara
yöneltilen,‘15Temmuzgecesisokağaçıktınızmı’so-
rusunaiseyüzde50,7çıktımyüzde49,3çıkmadımce-
vabıverildi.Araştırmadabulunan,‘Tekrarbirdarbe
girişimiolsasokağaçıkarmısınız’sorusunaisekatı-
lımcılarınyüzde71,9sokağaçıkarımdedi.Vatandaş-
larınyüzde28,1’iisesokağaçıkmayıdüşünmediğini
ifadeetti.AraştırmaşirketiAredaSurvey’in14Tem-
muztarihindeBilgisayarDestekliWebAnketi(CAWI)

yöntemiylegerçekleştir-
diğiaraştırmayaTürkiye
genelinitemsileden
NUTS-2istatistikselböl-
gelemesisteminegörese-
çilmiş26ildecinsiyet,yaş,
eğitimveSES(Sosyo-
ekonomikstatü)grupları
dikkatealınaraktoplam
2201kişikatıldı.DHA

BeylikdüzüBelediyeBaşkanıMehmet
MuratÇalık,KurbanBayramıöncesi
BeylikdüzüModernKurbanSatışve
KesimAlanı'nıziyaretetti.Çalık,“Sosyal
incelemelersonucutespitettiğimizihti-
yaçsahibivatandaşlarımıziçinkenti-
mizdeKurbanBayramı’ndaet
bağışlarınıkomşularımızaulaştırmaya
devamediyoruz.Geçenseneyaklaşık
20tonunüstündebirkurbanbağışıal-
mıştık.BeylikdüzüBelediyesiolarakçok
önemliveözelbirişyapıyoruz"dedi
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ZOR SUDOKU KELİME AVI

Yanda 
verilen 

sözcükleri 
aşağıdaki 
tabloda 
bulup, 

bulmacayı 
çözün.

Aşağıda verilen sözcükleri yandaki tabloya ipucu 
harlerinden yararlanarak bulmacayı çözün.



AFRA Saraçoğlu, 
fenomen dizi “Yalı 
Çapkını” sonrası 

hangi projeyle ekranlara 
döneceği merak konusu 
olmuştu. Güzel oyuncunun 
hayranlarını heyecanlandı-
racak yeni projesi sonunda 
belli oldu.

Mayıs ayında Türkiye’nin 
global turizm tanıtım 
platformu Go Türkiye için 
Engin Akyürek ile birlikte 
bir tanıtım filmi çekecek 
olan Afra Saraçoğlu, he-
men ardından sete çıkmaya 
hazırlanıyor. Kulislerden 
gelen bilgilere göre, başarılı 
oyuncu, kariyerinde büyük 
bir sıçrama yaşadığı “Yalı 
Çapkını”nın yapım şirketi 
OGM Pictures ile yeniden 
çalışacak. Üstelik bu kez 
Disney Plus için çekilecek 
“Pera” adlı dijital dizinin 
başrolünde yer alacak.

Ne oynayacak?
Afra Saraçoğlu, senar-

yosunu Başar Başaran’ın 
kaleme aldığı ve yönet-

menliğini Bahadır Kara-
taş’ın üstleneceği “Pera” 
dizisinde, dijital dünyada 
büyük etki yaratan bir 
influencer karakterini 
canlandıracak. Senaryo ve 
hazırlık aşamaları devam 
eden proje, izleyici-
lere sürükleyici bir 
deneyim yaşatmayı 
hedefliyor. Sektör 
kulislerinde, 
dizinin “Tru-
man Show” 
tarzında bir 
evren kuracağı konuşu-
luyor. Bu özel konsept, 
diziyi diğer yapımlardan 
farklı kılarak dikkatleri 
üzerine çekiyor. Hay-
ranları, Afra Saraçoğ-
lu’nu uzun süredir yeni 
bir dizi ya da filmde 
görmek için sabırsız-
lanıyordu. Başarılı 
oyuncunun “Pera” 
dizisinde canlandı-
racağı etkileyici inf-
luencer karakteri 
şimdiden büyük bir 
merak uyandırdı.

Teoman, Deren Talu ile ilgili çıkan haberler 
hakkında konuştu; “Kendisini tanımıyordum, 
fotoğraf çektirmek istedi, kırmadım” dedi

ÜNLÜ şarkıcı Teoman, geçtiğimiz günlerde 
bir kafede buluştuğu Deren Talu hakkın-
da ilk kez konuştu. Defne Samyeli’nin 28 

yaşındaki kızı ve TikTok fenomeni olan Deren 
Talu, Teoman ile buluşma anlarını sosyal medya 
hesabından paylaşmış ve büyük ilgi toplamıştı. 
Deren Talu, Teoman ile bir kafede oturdukları 
anları “Hayatımız kafelerde geçiyor, boş boş 
oturuyoruz” notuyla Instagram’da paylaşarak 
gündeme gelmişti. Sade ve samimi atmosferde 
kaydedilen video kısa sürede beğeni ve yorum 
yağmuruna tutuldu.

Teoman’dan net yanıt
Konuyla ilgili açıklama yapan Teoman, bu-

luşmanın perde arkasını anlattı. Ünlü sanatçı, 
“Ben kendisini tanımıyordum. Benimle fotoğraf 
çektirmek istediğini söyledi, kırmadım. Ben 
kimseyi kırmam. Fotoğraf çektirdik, ardından 
kendisini tanıttı” sözleriyle olayın detaylarını 
paylaştı. Teoman ve Deren Talu’nun doğal halleri 
sosyal medyada geniş yankı uyandırdı. 

04:00 Poyraz 
Karayel
07:00 Kavak Yelleri
09:00 Neler Oluyor 
Hayatta
1:00 Yaprak Dökümü
13:00 Gelinim Mutfakta
16:00 Arka Sokaklar
19:00 Kanal D Ana Haber
20:00 Eşref Rüya

06.00Lezzetli 
Tavsiye
06.50Vuslat
10.30 Alişan İle Hayata 
Gülümse
13.00 Seksenler
17.40 Lingo Türkiye
19.00 Ana Haber
19.55 İddiaların Aksine
20.00 Yabancı Sinema 
“Babamın Penguenleri”
22.00 UEFA Şampiyonlar 
Ligi Barcelona-Inter”

07:00  Güne 
Başlarken
13:00  Öğle Bülteni
114:55  Hava Durumu
15:00  Öğle Bülteni
16:00  Günün İçinden
17:30  Paranın Nabzı
17:35  Gece Gündüz
19:00  Akşam Haberleri
19:10  Piyasalar
19:15  Ceyda Düvenci İle...
19:55  Hava Durumu
20:00  Ana Haber

06:00  Haber
Bülteni
07:00  Gün Başlıyor
10:00  Para Gündem
11:45  Spor Bülteni
12:00  Gün Ortası
13:00  Haber Hattı
15:00  Habertürk Manşet
15:45  Spor Bülteni
16:00  Güne Bakış
17:00  Akşam Haberleri
19:00  Ana Haber Bülteni
20:00  HT 360

07:00  Aʼdan Zʼye
08:00  Aʼdan Zʼye
09:00  Gündem
10:00  Gündem
11:00  Gün Ortası
12:00  Gün Ortası
13:00  Gün Ortası
14:00  Bugün
15:00  Bugün
16:00  Günlük
17:00  Günlük
18:00  Ana Haber

06:00  Gün
Uyanıyor
07:00  Cansu Canan ile 
Hayata Dair
09:30  Ebru Baki ile Para 
Manşet
12:30  Haberde Gün Ortası
14:00  Osman Kenan
Çapoğlu ile...
16:00  Hande Aydemir ile 
Akşam Raporu
18:00  Kübra Par ile Ana 
Haber...
19:30  Alfapetek

06:00  Halk TVʼde
Bugün
07:00  Günaydın 
Türkiye
08:00  Yeni Bir Sabah
11:00  Neden Sonuç
13:00  Haber Masası
15:00  Manşet 15
16:00  Parantez
17:00  Kırmızı Çizgi
18:00  Halk Ana Haber

04:45 Deha
08:00 Ebru - 
Murat ile Bu Sabah
10:00 Bahar
12:30 Gelin Evi
15:00 Didem Arslan
Yılmazʼla Vazgeçme
18:45 Show Ana Haber
20:00 Güldür Güldür Show
23:45 Deha

05:50Hercai
08:00 Kahvaltı 
Haberleri
10:00 Müge Anlı ile
Tatlı Ser
13:00 Gün Ortası
14:00 Mutfak Bahane
16:00 Esra Erolʼda
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Kuruluş Osman

06:00 Dizi
07:15 Ebru ile 8ʼde
Sağlık
09:00 Gel Konuşalım
10:55 Survivor
Panorama
12:30 İşte Benim Stilim
16:00 Yemekteyiz
20:00 Survivor 2025

06:00 Kefaret
07:30 İlk Bakış
08:00 İlker Karagöz
İle Çalar Saat
10:45 Çağla ile
Yeni Bir Gün
12:30 Şakir Paşa Ailesi
13:30 En Hamarat Benim
16:30 Karagül
19:00 Selçuk Tepeli ile 
NOW Ana Haber
20:00 Leyla: Hayat, Aşk, 
Adalet...

07:00  Günaydın 
Türkiye
09:40  Haber Turu
11:30  İş Dünyası
11:58  Dijital Para
12:00  Gün Ortası
12:45  Haberin İçinden
15:00  Günün İçinden
15:35  Dijital Para
16:00  Günün İçinden
18:00  Akşam Gündemi
19:30  Ana Habere Doğru
19:45  Ana Haber
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Süreç Film’in atv için çektiği Sustalı Ceylan dizisi, reyting-
lerin düşük gelmesi nedeniyle 6. bölümde final yapacak

ÜNLÜ 
bir kafede buluştuğu Deren Talu hakkın-
da ilk kez konuştu. Defne Samyeli’nin 28 

Afra Saraçoğlu, Disney Plus’ta yayınlanacak “Pera” 
dizisinde bir in� uencer’ı canlandıracak. Başar Başa-
ran’ın yazdığı dizi şimdiden büyük merak uyandırdı

Survivor

Afra’nın yeni dizisi
heyecanlandırıyor

AYNUR CİHAN/ NEŞE MERT

HAZIRLAYAN:

AFRA Saraçoğlu, 
fenomen dizi “Yalı 
Çapkını” sonrası 

hangi projeyle ekranlara 
döneceği merak konusu 
olmuştu. Güzel oyuncunun 
hayranlarını heyecanlandı-
racak yeni projesi sonunda 
belli oldu.

Mayıs ayında Türkiye’nin 
global turizm tanıtım 
platformu Go Türkiye için 
Engin Akyürek ile birlikte 
bir tanıtım filmi çekecek 

menliğini Bahadır Kara-
taş’ın üstleneceği “Pera” 
dizisinde, dijital dünyada 
büyük etki yaratan bir 
influencer karakterini 
canlandıracak. Senaryo ve 
hazırlık aşamaları devam 
eden proje, izleyici-
lere sürükleyici bir 
deneyim yaşatmayı 
hedefliyor. Sektör 
kulislerinde, 
dizinin “Tru-
man Show” 
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AFRA 
fenomen dizi “Yalı 
Çapkını” sonrası 

Afra’nın yeni dizisi
heyecanlandırıyor

AYNUR CİHAN/ AYNUR CİHAN/ NEŞE MERTNEŞE MERT

HAZIRLAYAN:HAZIRLAYAN:

SUSTALI 
CEYLAN 

TUTMADI!
Süreç Film imzasını taşıyan, 

atv ekranlarında yayınlanan 
Sustalı Ceylan dizisi için final 

kararı alındı. Başrollerini Sümeyye 
Aydoğan, Burak Yörük ve Ce-
lil Nalçakan’ın paylaştığı dizi, 6. 
bölümde izleyicilerine veda edecek. 
İlk bölümleriyle beklentileri karşı-
lamaya çalışan Sustalı Ceylan dizisi, 
ne yazık ki reytinglerde istenilen 
başarıyı yakalayamadı. Bu nedenle 
yapım ekibi ve kanal yönetimi, diziyi 
6. bölümde sonlandırma kararı aldı. 
Dizinin ilk altı bölümünün çekimleri 
tamamlanmış, ardından kısa bir ara 

verilmişti. Sümeyye Aydoğan, Burak 
Yörük ve Celil Nalçakan gibi sevilen 
isimlerin bir araya geldiği Sustalı 
Ceylan, hikayesiyle dikkat çekmiş-
ti. Ancak güçlü oyuncu kadrosu ve 
iddialı tanıtımlara rağmen proje, ek-
ran ömrünü kısa sürede tamamladı. 
Sustalı Ceylan dizisinin 6. bölümün-
de hikaye sona erecek. İzleyiciler, 
final bölümünde karakterlerin nasıl 
bir sonla veda edeceğini büyük bir 
merakla bekliyor. Final bölümü için 
hazırlıklar tamamlanırken, dizinin 
sevenleri sosyal medyada duygusal 
paylaşımlar yapmaya başladı.

Teoman, Deren Talu ile ilgili çıkan haberler 
hakkında konuştu; “Kendisini tanımıyordum, 
fotoğraf çektirmek istedi, kırmadım” dedi

şarkıcı Teoman, geçtiğimiz günlerde 
bir kafede buluştuğu Deren Talu hakkın-
da ilk kez konuştu. Defne Samyeli’nin 28 

yaşındaki kızı ve TikTok fenomeni olan Deren 
Talu, Teoman ile buluşma anlarını sosyal medya 
hesabından paylaşmış ve büyük ilgi toplamıştı. 
Deren Talu, Teoman ile bir kafede oturdukları 
anları “Hayatımız kafelerde geçiyor, boş boş 
oturuyoruz” notuyla Instagram’da paylaşarak 
gündeme gelmişti. Sade ve samimi atmosferde 
kaydedilen video kısa sürede beğeni ve yorum 
yağmuruna tutuldu.

Teoman’dan net yanıt
Konuyla ilgili açıklama yapan Teoman, bu-

luşmanın perde arkasını anlattı. Ünlü sanatçı, 
“Ben kendisini tanımıyordum. Benimle fotoğraf 
çektirmek istediğini söyledi, kırmadım. Ben 
kimseyi kırmam. Fotoğraf çektirdik, ardından 
kendisini tanıttı” sözleriyle olayın detaylarını 
paylaştı. Teoman ve Deren Talu’nun doğal halleri 
sosyal medyada geniş yankı uyandırdı. 

başarıyı yakalayamadı. Bu nedenle 
yapım ekibi ve kanal yönetimi, diziyi 
6. bölümde sonlandırma kararı aldı. 6. bölümde sonlandırma kararı aldı. 
Dizinin ilk altı bölümünün çekimleri 
tamamlanmış, ardından kısa bir ara 

bir sonla veda edeceğini büyük bir bir sonla veda edeceğini büyük bir 
merakla bekliyor. Final bölümü için merakla bekliyor. Final bölümü için 
hazırlıklar tamamlanırken, dizinin hazırlıklar tamamlanırken, dizinin 
sevenleri sosyal medyada duygusal 
paylaşımlar yapmaya başladı.

Deren Talu’yu
TANIMADI!

06.00Lezzetli 

Sihirli Annem
yine yeniden

Sihirli Annem: Hepimiz Biriz’ filminin çekimleri tamamlandı. 
Filmin ilk teaser afişi görücüye çıktı. 22 yıl aradan sonra 

orijinal oyuncu kadrosuyla sinema salonlarında yer alacak 
BİR dönemin 

fenomen televiz-
yon dizisi Sihirli 
Annem, yıllar 

sonra yeniden 
hayranlarıyla beyaz 

perdede buluşmaya 
hazırlanıyor. Dizi-

de yer alan orijinal 
oyuncu kadrosuy-

la vizyona girecek 
olan “Sihirli Annem: 
Hepimiz Biriz” 

filminin çekim-
leri tamamlandı. 

Yapımcılığını Po-
lat Yağcı’nın üst-

lendiği, yönetmen 
koltuğunda Musta-

fa Kotan’ın oturdu-
ğu Poll Films imzalı 

filmin ilk teaser afişi 
yayınlandı.  Periler 

ve fanilerin dünyasın-
da geçen yepyeni bir 

macerayı konu alan 

filmin vizyon tarihi için ise geri 
sayım başladı. “Sihirli Annem: 
Hepimiz Biriz”, 30 Mayıs’ta 
seyirciyle buluşacak.

Filmin oyuncu kadrosunda 
İnci Türkay, Nevra Serezli, 
Şahap Sayılgan, Gül Onat, 
Jess Molho, Ayşen İnci, Süeda 
Çil, Tiraje Başaran, Zeynep 
Özkaya, Gizem Güven, Buğra 
Özmüldür, Damla Ersubaşı ve 
Jennifer Boyner yer alıyor.



NBA play-off’ları ilk turunda 4 maç 
yapıldı. Batı Konferansı’nı 6. sırada 
bitiren Timberwolves, serinin 4. ma-

çında konferans 3’üncüsü Lakers’ı ağırladı. 
Timberwolves’ta Anthony Edwards, 43 sayı, 
9 ribaunt, 6 asist ve Julius Randle 25 sayı, 7 
ribauntla galibiyetin mimarları oldu. Luka 
Doncic’in 38 sayı attığı Lakers’ta LeBron 
James 27 sayı, 12 ribaunt, 8 asist ve Rui 
Hachimura 23 sayı, 5 ribaunt üretti.

Doğu Konferansı ikincisi olarak play-of-
f’lara kalan Boston Celtics, serinin 4. maçın-
da konferans 7’ncisi Orlando Magic’i 107-98 
yendi. Seride 3-1 üstünlük yakalayan son 
şampiyon Celtics’te Jayson Tatum 37 sayı, 14 
ribaunt ve Jaylen Brown 21 sayı, 11 ribauntla 
galibiyete katkı sağladı. Ev sahibi Magic’te 
ise Paolo Banchero 31 sayı, 7 ribaunt ve 
Franz Wagner 24 sayı, 6 ribaunt, 7 asistle 
oynadı. AA

Amerikan Basketbol Ligi (NBA) play-off’larında Minnesota Timberwolves,  
Los Angeles Lakers’ı 116-113 yenerek seride 3-1 üstünlük yakaladı

14

Lakers kaybetti!

İstenmeyen adam 
FRANKOWSKi

Kara Kartal’ın 
HEDEFiNDE
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Kanat arayışı 
devam ediyor
Süper Lig’de Avrupa hedefini devam ettiren 
Beşiktaş, önümüzdeki sezonun transfer 
çalışmalarına hız verdi. İddialı bir kadro 
kurmak isteyen siyah-beyazlılar, aradığı 
kanat oyuncusunu Fransa Ligue 1’de buldu

TRENDYOL’DA Süper Lig’de 
istikrarsız sonuçlar alan Beşik-
taş, tüm odağını Avrupa kupa-

larına katılmaya çevirdi. Siyah-beyazlı-
larda yaz transfer sezonunda kadroda 
değişimler beklenirken, kaliteli isimle-
rin kadroya dahil edilmesi bekleniyor. 
Kartal’da transfer yapılacak bölgeler 
arasında ilk olarak santrfor, kanat ve 6 
numara mevkileri yer alıyor. Transfer 
çalışmalarına hız veren Beşiktaş’ın 
gündemine Fransa Ligue 1’den sürpriz 
bir futbolcu geldi. Kartal’ın Fransa 
Ligue 1 ekibi Saint-Etienne’de forma 
giyen Gürcü kanat oyuncusu Zuriko 
Davitashvili ile ilgilendiği öne sürüldü. 
Siyah-Beyazlılar’ın kümede kalma mü-
cadelesi veren Fransız ekibinin yıldız 
ismini yakından takip ettiği ifade edildi.

Girişimler sürüyor
Beşiktaş’ın yaz transfer sezonunda 

24 yaşındaki Davitashvili için bir giri-
şimde bulunabileceği öne sürülüyor. 
Yüksek top tekniği ile dikkatleri çeken 
Gürcü futbolcu bu sezon Fransız eki-
biyle 30 maça çıktı. 2481 dakika sahada 
kalan Davitashvili, bu süre zarfında 
7 gol, 7 asistlik performans sergile-
di. 1,75 boyundaki kanat oyuncusu, 
Gürcistan Milli Takımı ile de 46 maça 
çıktı ve ülkesi adına 6 gol kaydetti. 
Saint-Etienne, 2024’ün temmuz ayında 
Davitashvili’yi Bor-
deaux takımından 
6 milyon Euro kar-
şılığında kadrosuna 
katmıştı. Zuriko 
Davitashvili’nin 
takımı Saint-Etien-
ne ile olan mevcut 
sözleşmesi 2028 
yılına kadar devam 
ediyor.  HABER 
 MERKEZİ

Süper Lig ekiplerinden Galatasaray’da transfer 
çalışmaları devam ediyor. Devre arasında takı-
ma katılan Frankowski’den memnun olmayan 
teknik heyet, yeni hedefi belirledi

www.damgagazetesi.com

SÜPER Lig’de 
sezon sonunda 
şampiyonluğa 

ulaşmak isteyen Ga-
latasaray, son olarak 
Eyüpspor’u deplasman-
da 5-1 ile geçti. Bir yan-
dan gelecek sezon için 
çalışmalarını sürdüren 
sarı kırmızılılarda flaş 
gelişmeler de yaşanı-
yor. Dış transfer için de 
çalışmalarını sürdüren 
Galatasaray’da sağ bek 
arayışları hız kazandı. 
Devre arasında takıma 
katılan Frankowski’den 
memnun olmayan 
teknik heyet, yeni hedefi 
belirledi.

Yerine oyuncu 
bakılıyor

Sarı-kırmızı-
lıların, Fran-
sa Ligue 1 
ekiple-
rinden 
Mona-
co’da 
for-
ma 
gi-
yen 
Hol-
landalı 
futbolcu 
Jordan Teze 
ile ilgilendi-
ği öğrenildi. 
Teze’nin transferi 
için ön hazırlık-

ların yapıldığı ve kulübü 
Monaco ile temasların 
önümüzdeki günlerde 
başlayabileceği kayde-
dildi. Geçtiğimiz sezon 
PSV Eindhoven’dan 
Monaco’ya transfer olan 
Teze, Fransa Ligue 1’de 
bu sezon 21 resmi maçta 
forma giydi. 25 yaşın-
daki sağ bek, bu karşı-
laşmalarda 
2 gol 
kay-
det-
ti.

2023 yazında 50 milyon Euro karşı-
lığında Napoli’den Bayern Münih’e 
transfer olan Kim Min Jae şu ana 

kadar takımı ile 79 maça çıktı 4 gol attı 2 
asist yaptı. Napoli ile yıllar sonra Serie A’da 
şampiyon olan ve Bayern Münih ile de bu se-
zon şampiyon olmak üzere olan Min Jae, İn-
giltere’ye transfer olabilir. İngiliz basınından 
Football Insider’ın haberine göre Newcastle 
United’ın hedefinde Bayern Münih forması 
giyen Güney Koreli stoper Kim Min-Jae 
var. Newcastle United Teknik Direktörü 

Eddie Howe, olası 
bir Şampiyonlar 
Ligi mücadelesi 
öncesinde bu yaz 
kadrosunu güçlen-
dirmek isterken 
oyuncu için bedel 
de belirlendi.
Newcastle Uni-
ted’ın oyuncu için 
40 milyon Sterlin’i gözden çıkaracağı iddia 
edildi. HABER MERKEZİ

İngiltere yolcusu!
Bir dönem Fenerbahçe forması giyen ve ardından Napo-
li’ye transfer olan Kim Min-Jae performansıyla dikkatle-
ri üzerine çekerek Bayern Münih’in yolunu tutmuştu

Beşiktaş Kulübü Başkanı Serdal Adalı, spor yöne-
ticileriyle sohbet toplantısında bir araya gelirken, 
sermaye artışına yönelik Sermaye Piyasası Kuru-
lundan (SPK) gelen onayın önemine dikkati çekip, 
gelecek döneme ilişkin planlarını anlattı. Adalı, 
“En sonunda Beşiktaş kendine gelecek” dedi

BESBESiiKTASKTAS  
KENDKENDiiNE  NE  

GELECEK!GELECEK!

Tüpraş Stadı’nda bulunan White 
Pepper restoranda gerçekleştirilen 
organizasyonda Adalı’nın yanı sıra, 

yönetim kurulu üyeleri de hazır bulundu. 
Ana hedefin Beşiktaş’ın üzerindeki ağır faiz 
yükünün kaldırılması olduğunu kaydeden 
başkan Adalı, “50 milyon avro futbol takımı 
bütçesi olması gereken ortamda, 50 milyon 
avro faiz ödüyoruz. Sermaye artışını tamam-
ladıktan sonra, çok daha farklı bir futbol 
takımı oluşturacağız. Beşiktaş’ın şampiyon-
luktan başka hiçbir hedefi olmaz. Bu hedefe 
ulaşırken önceliğimiz tabii ki bütçeye bağlı 
kalmak olacak.” diye konuştu.

Çok güzel bir takım olacağız
Popülist yaklaşım içinde olmayacaklarını, 

doğru hedeflere, doğru transferlerle ilerle-
yeceklerini anlatan Adalı, “Denk bütçeyle 
ilerleyeceğiz. Gelir artırıcı projelerle birlikte 
yürüyeceğiz. Beşiktaş’ın şampiyonluk dı-
şında hedefi olmaz. Ancak 75 milyon avro 
maliyetli oyuncu alma hedefimiz de haya-
limiz de yok. Ayaklarımızın yere basması 
lazım. Rakiplerimizle mücadele edecek 
kadroyu oluşturacağız. Ayakları yere basan 
bir kadro yapılanması gerekiyor. Buna göre 
hareket edeceğiz. Bu hedefimizi küçültmek 
manasında da değil. Hedeflediğimiz rakam-
larla da çok güzel bir takım oluşturulabilir.” 
ifadelerini kullandı.

Para kadar gelir bekliyoruz
Fulya’daki Dikilitaş’ta bir gayrimenkul pro-

jesi geliştirdiklerini açıklayan Adalı, “Orada 
15 dönümlük bir arazimiz var. Dört dönüm 
de Gençlik ve Spor Bakanlığının arazisi var. 
Onu da kısmet olursa projemize dahil edece-
ğiz. 20 bin metre kare civarında bir alana ula-
şacağız. Önümüzdeki hafta sonuna kadar net 
bir şekilde her şey önümüze çıkacak. 
Bu projeyi hayata geçirmek 
için ciddi adımlar attık. 
Sermaye artırımından 
gelecek para kadar 
gelir bekliyoruz. 
İnşallah hedefi-
miz borç açıkla-
yan bir Beşik-
taş’ın tekrar 
görülmemesi. 
Yaptığımız 
bütçelere 
bağlı kalarak 
hedefimiz 
şampiyonluk. 
Önümüzdeki 
sene çok daha 
iddialı, şampiyon-
luğa oynayan bir 
takım yapacağız. Tabii 
ki ayaklarımız da yere ba-
sacak.” açıklamasında bulundu. 

Sermaye artışından gelecek gelir ile Bankalar 
Birliği borcunu kapatıp, yıllık 45-50 milyon 
avro civarındaki faiz yükünden kurtulacak-
larına dikkati çeken başkan Adalı, sportif 
hedeflerin bu şekilde büyüyeceğini anlattı.

Transfer yapacağız
Serdal Adalı, yeni transfer dönemindeki 

çalışma planlarına ilişkin, “Bu sene yeni 
transferlerin 30 yaşını geçmemiş 

isimlerden oluşmasını planlı-
yoruz. 30 Mayıs’ta önemli 

bir toplantımız var. Tüm 
profesyoneller, scout 

ekibi bu toplantıya 
hazırlanıyor. Ne kadar 
gerekiyorsa o kadar 
transfer yapacağız. 
Kaç tane lazımsa 
o kadar alacağız. 
Transferle de şam-
piyon olunmuyor. 
Önemli olan doğru 

takımı kurmak. 11 
transfer yapsanız da 

şampiyon olamayabili-
yorsunuz, örnekleri var. 

Ben, ‘önümüzdeki sene 
şampiyon olacağız’ demeyi 

çok istiyorum.” değerlendirmesin-
de bulundu. DHA

SIFIRDAN başlayıp, düzgün adımlarla 
ilerlemeleri gerektiğini kaydeden Adalı, 

“Ben de geçmiş yıllardaki gibi önemli transfer-
ler isterim ama günümüz o gün değil. Bize göre 
doğrusunu yapıyoruz. Camiamız da bizi anlıyor, 

ne yapmaya çalıştığımızı biliyor. Onun için bu gö-
rev bize verildi. Zor bir dönem ama inşallah hep 
beraber çıkıp muvaffak olacağız. Olmak mecbu-
riyetindeyiz. Önümüzdeki senelerden itibaren 
herkes doğruyu yaptığımız görecek. Zaman 

gelecek herkes bu mali disipline gelmek 
zorunda kalacak. Bu dayağı önce 

biz, sonra herkes yiyecek.” 
şeklinde konuştu.

Önce 
dayak yiyeceğiz!

BEŞİKTAŞ, yeni 
sezonun kadro çalışma-
larına şimdiden başladı. 
6 numara ve sol kanat 
transferine yoğunlaşan, 
bu noktada görüşme-
lere başlayan siyah-be-
yazlılar, golcüsünü 
de değiştirecek. Ciro 
İmmobile’yi gelecek 
planlarına dahil etme-

yen Kartal’da hedef, 
Bayer Leverkusen’in 
tecrübeli ismi Patrik 
Schick. Teknik direktör 
Ole Gunnar Solsk-
jaer’in istediği hava 
toplarına hakim, fizik 
gücü yüksek santrfor 
tiplemesinin özellikle-
rini fazlasıyla karşıla-
yabilecek kapasiteye 
sahip olan Schick, daha 
önce de Beşiktaş’ın 
gündemine gelmişti. Bu 
transferin önündeki tek 
engel ise 2027’ye kadar 
Leverkusen’le sözleş-
mesi bulunan oyuncu-
nun yüksek maliyeti…

Görüşmeler 
başlayacak

Başkan Adalı ve 
ekibi, 27 milyon Euro 
güncel piyasa değerine 
sahip Schick için tüm 
imkânları zorlaya-
cak. Siyah-beyazlılar, 
Trabzonspor’un eski 
yıldızı Paul Onuachu’yu 
ise Çek futbolcunun 
alternatifi olarak düşü-
nüyor.  
 HABER MERKEZİ

Sezon sonunda İmmobile ile yollarını ayırmayı 
düşünen ve İtalyan yıldızın yerine pivot santrfor 
arayışında olan Beşiktaş, gözünü Almanya’ya dikti
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LOS Angeles FC, normal sezo-
nun 10’uncu haftasında St. Louis 
City’yi konuk etti. Mücadelede 

yedekler arasında yer alan Cengiz Ün-
der, 68’inci dakikada sahaya adım attı 
ve kısa sürede oyunun kaderini değiş-
tirdi. Milli futbolcu oyuna girdiğinde 
1-0 geride olan Los Angeles FC, Cen-
giz’in oyuna dahil olmasının ardından 
yalnızca iki dakika sonra Bouanga’ya 
yaptığı asistle skoru eşitledi.
Karşılaşmanın son anlarında Los 
Angeles FC bir kez daha geri düşse 
de sahneye yine Cengiz Ünder çıktı... 
Uzatma dakikalarında 90+5’te Bou-
anga’ya ikinci asistini yapan Ünder, 
takımının sahadan 2-2’lik beraberlikle 

ayrılmasını sağladı.

Satın alma opsiyonu onlarda
Amerika macerasına Fener-

bahçe’den kiralık olarak başlayan 
Cengiz Ünder, MLS’te şu ana kadar 

7 maçta forma giydi. Bu süreçte bir gol 
ve iki asistlik skor katkısı veren Ünder, 
performansıyla Los Angeles FC’de 
kendine sağlam bir yer etmeye başladı. 
Öte yandan Fenerbahçe ile yapılan 
anlaşmada Cengiz Ünder için 25 
milyon dolarlık satın alma opsiyonu da 
bulunuyor. Los Angeles FC’nin sezon 
sonundaki kararı, Ünder’in ABD’deki 
performansına bağlı olacak...

Trabzonspor U19 Takımı 
Gençlik Ligi Final 
maçında Barcelona 

ile karşı karşıya geldi. Dünya 
futboluna büyük yetenekler 
kazandıran La Masia akademi-
sine karşı final oynama başarısı 
gösteren Trabzonspor U19 
takımı sahadan 4-1’lik sonuçla 
ayrılarak turnuvayı ikinci sıra-
da tamamladı. Türk futbol tari-
hinde daha önce hiçbir takımın 
başaramadığı final oynama he-
define ulaşan Trabzonspor’un 
genç yetenekleri İsviçre’nin 
Nyon kentinde oynanan maçta 
kupaya ulaşamadı.

Barcelona’yı yenebilen yok
Final yolunda Juventus, 

Atalanta, İnter ve Salzburg 

gibi güçlü takımları eleyerek 
destansı bir başarı hikayesi 
yazmıştı. İsviçre’nin Nyon 
kentindeki Centre sportif 
de Colovray Stadyumu’nda 
gurbetçi vatandaşlarımızın da 
büyük destek verdiği gençleri-
miz güçlü Barcelona karşısın-
da 4 golle kaybetti.

Bu turnuvada daha önce 2 
kere şampiyon olan Barce-
lona 3. kez kupaya uzanarak 
bu alanda rekorun tek sahibi 
oldu. Dünyaca ünlü La Masia 
akademisinin gençlerine 
şampiyonluğu getiren golleri 
11 ve 68. dakikada Diarra, 
18. dakikada Cuenca ve 57’da 
Alba kaydetti. Temsilcimiz 
Trabzonspor’un tek sayısı ile 
88’de Bican’la geldi. AA

UEFA Gençlik Ligi’nde ortaya koyduğu destansı 
başarı ile Türkiye’ye büyük gurur yaşatan Trab-
zonspor U19 takımı finalde Barcelona’ya 4-1 
mağlup olarak turnuvayı ikinci olarak tamamladı
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SARI-Lacivertliler, Ga-
ziantep deplasmanında 
1-0 geriye düşmesine 

rağmen 3-1 kazanmayı bildi. 
Zirve mücadelesini sonuna 
kadar sürdürmeye kararlı olan 
Fenerbahçe’de şimdi gözler, 
4 Mayıs Pazar günü Beşiktaş 
ile oynayacağı mücadeleye 
çevrildi. Mourinho’nun ekibi 
ligde son yenilgisini deplas-
manda Kara Kartal’a karşı 
almıştı. Galibiyetten başka bir 
düşüncesi olmayan Kanarya’da 
sağlık ekibi, sakat oyuncular 
için adeta seferberlik ilan etti.

Maximin şüpheli
Filip Kostic, Gaziantep kar-

şısında gördüğü sarı kartla ce-
zalı duruma düştü. Mourinho, 
zorlu karşılaşmada başka eksik 
istemiyor. Amrabat, Maximin 
ve Mert Müldür sakatlıkları 
nedeniyle Gaziantep’e götü-

rülmemişti. 3 oyuncunun da 
derbide sahada olması için 
yoğun mesai harcanıyor. Bu 
isimlerden Maximin’in duru-
mu şüpheli görünüyor.

Derbide gözler Talisca’da
Talisca, Gaziantep’i de boş 

geçmedi, ligde peş peşe 5 kar-
şılaşmada da gol sevinci yaşadı. 

Müthiş bir seri yakalayan Sam-
bacı, pazar günü kendisi için 
özel bir maça çıkacak. Yıldız 
futbolcu, 2016-18 arası iki se-
zon formasını terlettiği Beşik-
taş’ta performansıyla adından 
çok söz ettirmişti. Talisca, dev 
derbide eski takımını yıkıp 
müthiş serisini devam ettirme-
ye kararlı. HABER MERKEZİ

FENERBAHÇE’DE
derbi mesaisi var
Fenerbahçe, Gaziantep deplasmanında 3-1 kazandı, gözünü Beşiktaş maçına çevirdi. Kostic, 
sarı kart cezası nedeniyle derbide forma giyemeyecek. Sağlık ekibi, sakatlıkları bulunan 
Amrabat, Mert Müldür ve Maximin’i dev mücadeleye yetiştirmek için yoğun mesai harcıyor

SARI
ziantep deplasmanında 
1-0 geriye düşmesine 

ABD’de adeta
kendine geldi

www.damgagazetesi.com

Sane, başlamadan bitti
LOS 
nun 10’uncu haftasında St. Louis 
City’yi konuk etti. Mücadelede 

FIFA Disiplin Ko-
mitesi, Nesine 2. 
Lig ekiplerinden 

Altay’a 6 puan silme 
cezası verdi. Türkiye 
Futbol Federasyonun-
dan yapılan açıklamaya 

göre FIFA Disiplin Ko-
mitesi, Altay’a 1 dosyadan 
dolayı 6 puan silme cezası 
uyguladı. Bu sezon 3. 
Lig’e düşen İzmir ekibi-
ne daha önce de 3 puan 

silme cezası verilmişti.

FIFA 
mitesi, Nesine 2. 
Lig ekiplerinden 

CANINIZ
SAG OLSUN!

TRENDYOL Süper Lig’de 
lider Galatasaray’ın 5 puan 
gerisine düşen Fenerbahçe 

gelecek sezonun transfer çalışmaları-
na şimdiden hız verdi. Hücum hattı-
na takviye yapmak için çalışmalara 
başlayan sarı-lacivertliler, Liverpool 
forması giyen yıldız ismi gözüne 
kestirmişti. A Spor’un haberine göre 
Liverpool forması giyen Federico 
Chiesa’yı kadrosuna katmak isteyen 
Fenerbahçe’de teknik direktör Jose 
Mourinho bu transfere onay verdi.

Önemli bir oyuncu
Haberin detaylarında Portekizli 

teknik direktörün, Ali Koç’a onay 
vermesi sonrasında sarı-lacivertli-
lerin, bu sezon Liverpool’da forma 
süresi bulmakta zorlanan Chiesa için 
görüşmeleri hızlandıracağı belirtildi. 
Bu sezon Liverpool formasıyla 12 
resmi maça çıkan Federico Chiesa bu 
karşılaşmalarda 2 gol ve 2 asistlik skor 
katkısı sağladı. HABER MERKEZİ

Mourinho
onu istiyor
Süper Lig’de şampiyonluk yarışı 
veren ve bir yandan gelecek sezo-
nun transfer çalışmalarına başlayan 
Fenerbahçe, Liverpool forması giyen 
yıldız oyuncuyu gözüne kestirmişti. 
Jose Mourinho’nun onayı sonrası İtal-
yan yıldız için çalışmalar başladı

TRENDYOL 
lider Galatasaray’ın 5 puan 
gerisine düşen Fenerbahçe 

SÜPER Lig’de üst üste aldığı 
galibiyetlerle şampiyonluğa 
adım adım yaklaşan Gala-

tasaray, son olarak deplasmanda 
Eyüpspor’u 5-1 yenerek hedefine 
devam etti. Bir yandan da gelecek 
sezonun transferleri için harekete 
geçen Galatasaray’a kötü bir haber 
geldi. Sezon sonunda Bayern Mü-
nih ile sözleşmesi sona erecek olan 
Leroy Sane, Galatasaray’ın transfer 
listesinin en üstlerinde yer alıyordu. 
Kicker’in haberine göre; Leroy Sane, 
Bayern Münih’te kalma kararı alarak 
kendisine talip olan takımları hayal 
kırıklığına uğrattı.

Bayern ile 2028’e kadar sözleşme 
uzatmayı planlayan Sane; Al Itti-
had’ın kendisine yaptığı 25 milyon 
euro’luk maaş içeren teklifi red-
detti. Öte yandan Arsenal de yıldız 
oyuncudan beklediği yanıtı alamadı. 
Leroy Sane, Bayern ile olan yeni 
anlaşmasından yıllık 10 milyon 
Euro maaş ve 5 milyon Euro 
imza parası kazanacak. 
29 yaşındaki oyuncu, bu 
sezon Bayern Münih 
formasıyla çıktığı 
42 maçta 12 gol 
5 asistlik perfor-
mans sergiledi.

SÜPER 
galibiyetlerle şampiyonluğa 
adım adım yaklaşan Gala-

yedekler arasında yer alan Cengiz Ün-
der, 68’inci dakikada sahaya adım attı 
ve kısa sürede oyunun kaderini değiş-
tirdi. Milli futbolcu oyuna girdiğinde 
1-0 geride olan Los Angeles FC, Cen-
giz’in oyuna dahil olmasının ardından 
yalnızca iki dakika sonra Bouanga’ya 
yaptığı asistle skoru eşitledi.
Karşılaşmanın son anlarında Los 
Angeles FC bir kez daha geri düşse 
de sahneye yine Cengiz Ünder çıktı... 
Uzatma dakikalarında 90+5’te Bou-
anga’ya ikinci asistini yapan Ünder, 
takımının sahadan 2-2’lik beraberlikle 

ayrılmasını sağladı.

Satın alma opsiyonu onlarda
Amerika macerasına Fener-

bahçe’den kiralık olarak başlayan 
Cengiz Ünder, MLS’te şu ana kadar 

7 maçta forma giydi. Bu süreçte bir gol 
ve iki asistlik skor katkısı veren Ünder, 
performansıyla Los Angeles FC’de 
kendine sağlam bir yer etmeye başladı. 
Öte yandan Fenerbahçe ile yapılan 
anlaşmada Cengiz Ünder için 25 
milyon dolarlık satın alma opsiyonu da 
bulunuyor. Los Angeles FC’nin sezon 
sonundaki kararı, Ünder’in ABD’deki 
performansına bağlı olacak...

göre FIFA Disiplin Ko-göre FIFA Disiplin Ko-
mitesi, Altay’a 1 dosyadan mitesi, Altay’a 1 dosyadan 
dolayı 6 puan silme cezası dolayı 6 puan silme cezası 
uyguladı. Bu sezon 3. uyguladı. Bu sezon 3. 
Lig’e düşen İzmir ekibi-Lig’e düşen İzmir ekibi-
ne daha önce de 3 puan ne daha önce de 3 puan 

silme cezası verilmişti.silme cezası verilmişti.

Bayern ile 2028’e kadar sözleşme Bayern ile 2028’e kadar sözleşme 
uzatmayı planlayan Sane; Al Itti-uzatmayı planlayan Sane; Al Itti-
had’ın kendisine yaptığı 25 milyon had’ın kendisine yaptığı 25 milyon 
euro’luk maaş içeren teklifi red-euro’luk maaş içeren teklifi red-
detti. Öte yandan Arsenal de yıldız detti. Öte yandan Arsenal de yıldız 
oyuncudan beklediği yanıtı alamadı. oyuncudan beklediği yanıtı alamadı. 
Leroy Sane, Bayern ile olan yeni Leroy Sane, Bayern ile olan yeni 
anlaşmasından yıllık 10 milyon anlaşmasından yıllık 10 milyon 
Euro maaş ve 5 milyon Euro Euro maaş ve 5 milyon Euro 
imza parası kazanacak. imza parası kazanacak. 
29 yaşındaki oyuncu, bu 29 yaşındaki oyuncu, bu 
sezon Bayern Münih 
formasıyla çıktığı 
42 maçta 12 gol 
5 asistlik perfor-
mans sergiledi.

Süper Lig’de şampiyonluğa yürüyen Galatasaray bir yandan da yeni sezonun transferleri için girişimlerini sürdürüyor. 
Takımı yıldız isimlerden kurmak isteyen Galatasaray’a en önemli hede� eri arasında yer alan bir isimden kötü haber geldi

Amerika MLS Ligi’nde Los Angeles FC 
forması giyen Cengiz Ünder, St. 
Louis City karşısındaki performan-
sıyla adeta geceye damga vurdu... 
Yedek başlayan milli futbolcu, 
takımına bir puan kazandırdı

Müthiş bir seri yakalayan Sam-
bacı, pazar günü kendisi için 
özel bir maça çıkacak. Yıldız 
futbolcu, 2016-18 arası iki se-
zon formasını terlettiği Beşik-
taş’ta performansıyla adından 
çok söz ettirmişti. Talisca, dev 

müthiş serisini devam ettirme-
MERKEZİ

kendine geldikendine geldi

Sane, başlamadan bitti

Amerika MLS Ligi’nde Los Angeles FC 
forması giyen Cengiz Ünder, St. 
Louis City karşısındaki performan-
sıyla adeta geceye damga vurdu... 
Yedek başlayan milli futbolcu, 
takımına bir puan kazandırdı

AVRUPA’NIN 5 büyük 
futbol liginde şampiyonlu-
ğunu ilan eden ikinci takım 

Liverpool oldu. Fransa’da (Ligue 
1) önceki haftalarda şampiyonluğu 
garantileyen Paris Saint-Germa-
in’in (PSG) ardından Liverpool, 
İngiltere Premier Lig’de mutlu 
sona ulaştı. Sezon sonu yaklaşır-
ken Almanya (Bundesliga), İspan-
ya (LaLiga) ve İtalya’da (Serie A) 
ise şampiyonluk yarışında kıyasıya 
rekabet sürdü. Serie A’da Inter’in 
yenildiği haftada Torino’yu ağırla-
yan Napoli, Scott McTominay’in 
golleriyle 2-0 kazanarak zirveyi 
ele geçirdi. Inter, evinde Roma’ya 
1-0 mağlup olarak art arda ikinci 
yenilgisini yaşadı. Inter’de Hakan 
Çalhanoğlu, Roma’da ise Zeki Çe-
lik, 90 dakika sahada kaldı. İtalyan 
teknik direktör Claudio Ranieri 
yönetiminde çıkışını sürdüren Ro-
ma’nın ligdeki yenilmezlik serisi 18 
maça çıktı. Zirve takipçilerinden 
Atalanta, sahasında Lecce ile 1-1 
berabere kaldı. Juventus ise evinde 
Monza’yı 2-0’lık skorla geçti. Ev 
sahibi ekipte milli futbolcu Kenan 
Yıldız, ilk yarının sonlarında di-
rekt kırmızı kart görerek takımını 
10 kişi bıraktı. Ligin 34. haftasında 
74 puana ulaşan Napoli, Inter’in 
3 puan önünde liderliğe yerleşti. 
Atalanta 65 ve Juventus 62 puanla 
iki takımı izledi. AA

İtalya’da lider
Napoli oldu
Avrupa’nın 5 büyük liginde 
şampiyonluğunu ilan eden 
ikinci takım Liverpool oldu. 
Serie A’da ise Torino’yu 
2-0 mağlup eden Napoli, 
Inter’in kaybettiği haftada 
zirveye yerleşti

AVRUPA’NIN 
futbol liginde şampiyonlu-
ğunu ilan eden ikinci takım 

Altay’a kötü haber geldi



Yaşanan depremler sonrası 
Afet ve Acil Durum Yöne-
tim Merkezi’nde kriz masa-

sı kuruldu, Afet İşleri Müdürlü-
ğü’nde toplanan Küçükçekmece 
Belediyesi Arama Kurtarma Eki-
bi çalışmalarına başladı ve bele-
diye ekipleri vatandaşlar tarafından 
gelen ihbarlara hızla müdahale etti. 
Küçükçekmece Belediyesi deprem-
lerin ardından ilçede bulunan; kültür 
merkezleri, taziye evi, çok amaçlı 
salonlar, Kemalpaşa ve İstasyon 
Mahallesi Semt Konağı, Yahya Ke-
mal Beyatlı Gösteri Merkezi, Kemal 
Aktaş Stadı ve Küçükçekmece Nikâh 

Sarayı gibi tüm hizmet binalarını 
vatandaşların kullanımına açtı. 
Bu kapsamda 7/24 hizmet veren 
binalardan 10 bin 27 vatandaş 
faydalandı. Merkezlerde, okullar-
da, spor salonlarında, camiler ve 
parklarda 35 bin porsiyon yemek 

dağıtıldı. Ayrıca ilçede belirlenen 
noktalarda sıcak yemek dağıtımı da 
gerçekleştirildi.

Bilgilendirmeler yapıldı
Hizmet binalarında kalan vatan-

daşları ziyaret eden Küçükçekmece 
Belediye Başkanı Kemal Çebi, 
Küçükçekmecelilerin her daim 

yanlarında olduklarını ifade ederek, 
çalışmaların kararlılıkla devam ede-
ceğine dikkat çekti. Küçükçekmece 
Belediyesi İletişim Merkezi, sosyal 
medya ve saha çözüm ekipleri 7/24 
Küçükçekmecelilerden gelen ta-
leplere yanıt verdi. Deprem sonrası 
belediyeye riskli yapı başvurusunda 
bulunan vatandaşların binalarında, 
teknik personeller tarafından ön 
inceleme yapıldı ve bu incelemeler 
doğrultusunda 184 hane ve 40 dük-
kân mühürlenerek boşaltıldı. Ayrıca 
vatandaşlara 6306 sayılı kanun kap-
samındaki kentsel dönüşüm süreci 
hakkında bilgilendirme yapıldı.
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Melisa Sabancı Tapan, Kerem Bürsin’le barışıp 
barışmadığına dair soruları geçiştirerek “O 

konuyu hiç anlatmayayım” dedi

İBB’de kreş kayıtları başladı!
3-6 yaş aralığındaki çocukların gelişimlerini sağlamak, kaliteli ve güvenli eğitim sunmak için 
İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB), tarafından hizmete alınan Yuvamız İstanbul kreşlerinde 
yeni dönem kayıtları başladı. 28 Nisan’da başlayan başvurular 19 Mayıs’ta sona erecek

İstanbul’da büyük paniğe neden olan 6.2’lik depremin ar-
dından Esenler Belediyesi, AFAD ile koordineli yürütülen 
çalışmalarda vatandaşların taleplerine anlık karşılık verdi

ANIL 
BODUÇ

HABER

SİLİVRİ’DE 23 Nisan Çarşamba 
günü meydana gelen 6,2 büyük-
lüğündeki depremin ardından 
Esenler Belediyesi tüm birimle-
riyle teyakkuza geçti. AFAD ile 
koordineli yürütülen çalışmalara 
Esenler Kaymakamı Süleyman 
Özçakıcı ve Esenler Belediye Baş-
kanı M. Tevfik Göksu başkanlık 
etti. Özçakıcı ve Göksu, depremin 
hemen ardından Esenler 15 Tem-
muz Millet Bahçesi’nde bulunan 
Afet Koordinasyon Merkezi’ne 
geçerek çalışmaları anbean takip 
etti. Üç gün boyunca 7/24 esaslı 
çalışma yürüten Esenler Belediye 
Başkanı M. Tevfik Göksu sahada 
da vatandaşlarla bir araya geldi, 
onlardan gelen talep ve ihtiyaçla-
rını anbean ilgili birimlere ileterek 
anında karşılanmasını sağladı.

Hasar tespit talebine inceleme
Esenler’de depremin hemen ar-

dından vatandaşlardan gelen 1010 
hasar tespit talebine, 10 teknik 
ekiple inceleme yapıldı. İnceleme 
neticesinde bir bina tahliye edildi. 
Hasar tespit taleplerinin daha 
ziyade ilçedeki vatandaşların bir 
an önce yeni kentsel dönüşüm 
konutlarına geçme arzusundan 
kaynaklandığını söyleyen Esen-

ler Belediye Başkanı M. Tevfik 
Göksu, “İmkânlarımız ölçüsünde 
ve belli bir plan çerçevesinde ilçe 
içindeki imara kapalı alanlarda-
ki konutların taşıma işlemlerini 
sürdürüyoruz. Ancak devletimizin 
kentsel dönüşümü hızlandırmak 
için (yarısı bizden kampanyası vs.) 
sağladığı imkânlarla binasını yeni-
leyebilecek vatandaşlar da bu gibi 
depremlerden sonra acaba devlet 
bizim dairemize karşılık yeni daire 
verir mi düşüncesiyle hemen hasar 
tespiti istiyor” dedi.

Sahada gönüllüler vardı
Depremden sonra Başkan Gök-

su Esenler’deki mevcut yapı sto-
kunun dönüşümünün hızlanması 
için Çevre, Şehircilik ve İklim De-
ğişikliği Bakanlığı yetkilileri gö-
rüşmeler gerçekleştirdi. Vatandaş-
ların toplanma alanı olarak tercih 
ettiği 15 Temmuz Millet Bahçesi, 
Esenler Bölge Parkı, Menderes 
Parkı, Fevzi Çakmak Parkı, Tuna 
Mahallesi Vadi Parkı başta olmak 
üzere ilçedeki parklarda, 16 cami, 
57 okul, 4 spor salonunda bin 497 
personel, 100 gönüllü görev alarak 
501 bin 900 adet çorba, su ve çay 
gibi çeşitli ikramlarda bulundu

VEDAD BAYKAL

İSTANBUL Büyükşehir Belediyesi 
Sosyal Hizmetler Dairesi Baş-
kanlığı bünyesinde bulunan İBB 
Çocuk Yuvamız İstanbul Çocuk 
Etkinlik Merkezleri (ÇEM) İstan-
bul’da yaşayan 3-6 yaş aralığındaki 
çocuklara fiziksel ve psikososyal 
gelişimlerini sağlıklı olarak sürdü-
rebilecekleri bir ortam sunarak, 
onlara nitelikli ve güvenli bir 
hizmet sunmaya devam ediyor. 

17 yeni merkez hizmete girecek
Aktif olarak hizmet sağlanan 

111 Yuvamız İstanbul Çocuk 
Etkinlik Merkezi’ne yeni dönem-
de 17 yeni merkez daha ekleniyor. 
Sancaktepe, Kartal, Ataşehir Ka-
yışdağı, Sarıyer, Tuzla, Maltepe, 
Pendik, Sancaktepe Abdurrahman 
Gazi Akgül Sokak, Maltepe Fın-
dıklı, Tuzla Aydıntepe, Eyüpsul-
tan Emniyettepe, Sancaktepe Ata-

türk, Pendik Çamçeşme Kiptaş, 
Tuzla, Çekmeköy Sultançiftliği, 
Şişli Eskişehir, Kartal Soğanlık’ta 
başvuruların ardından açılacak 
yeni merkezler İstanbullu çocuk-
ları ağırlayacak. Yuvamız İstanbul 

Çocuk Etkinlik Merkezleri’nde 
2025- 2026 hizmet dönemi için 
başvurular 28 Nisan – 19 Mayıs 
tarihleri arasından yuvamiz.ibb.
istanbul internet sitesi üzerinden 
yapılabilecek. CANAN AKTAŞ

Esenler anlık 
karşılık verdi

SABANCI Holding Yönetim Kurulu 
Üyesi Melisa Sabancı Tapan, önce-
ki akşam Etiler’deki bir mekandan 
çıkarken objektiflere takıldı. Melisa 
Sabancı Tapan, muhabirlerle kısa 
bir sohbet gerçekleştirdi ve “Durun 
poz vereyim de öyle çekin” diyerek 
gülümseyerek kameralar karşı-
sında poz verdi. Son günlerde 
Kerem Bürsin ile ilgili barıştık-
ları yönündeki iddialar, maga-
zin dünyasında büyük yankı 
uyandırdı. 

Konuşmak istemedi
Kerem Bürsin, Mayıs 2024’te 

Melisa Sabancı Tapan’la olan 
ilişkisini duyurmuş ve “Kalbim 

çok dolu, çok mutluyum” diyerek aşkını 
ilan etmişti. Ancak ikilinin ilişkisinin bir süre 
önce sona erdiği iddia edilmişti. Söylentilere 
göre, Melisa Tapan, Kerem Bürsin’in ailesiyle 
uyum sağlamakta zorluk çekmiş ve bu yüzden 
ayrılık kararı almıştı. Önceki akşam Etiler’de 

eğlenceli bir akşam geçiren Melisa Saban-
cı Tapan, muhabirlerin Kerem Bürsin ile 
barıştıkları yönündeki sorularına karşılık “O 
konuyu hiç anlatmayayım ya, onun dışında 
her şey yolunda” diyerek soruları geçiştirdi.
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ilan etmişti. Ancak ikilinin ilişkisinin bir süre 
önce sona erdiği iddia edilmişti. Söylentilere 
göre, Melisa Tapan, Kerem Bürsin’in ailesiyle 
uyum sağlamakta zorluk çekmiş ve bu yüzden 
ayrılık kararı almıştı. Önceki akşam Etiler’de 

eğlenceli bir akşam geçiren Melisa Saban-
cı Tapan, muhabirlerin Kerem Bürsin ile 
barıştıkları yönündeki sorularına karşılık “O 
konuyu hiç anlatmayayım ya, onun dışında 
her şey yolunda” diyerek soruları geçiştirdi.

O KONULARA 
GİRMEYELİM!

KUCUKCEKMECE 
UYUMADI!
Küçükçekmece Belediyesi, İstanbul’da meydana gelen depremlerin ar-
dından vatandaşa destek olmak amacıyla ilgili birimleriyle teyakkuza 
geçti. 7/24 açık olan hizmet binalarından 10 bin 27 vatandaş faydalandı

YEDİKULE & Ayvansaray Bahçe’de 
düzenlenen Bahçe Atölyeleri kapsa-
mında Atalık Tohum Atölyesi gerçek-
leştirildi. Atölyeye katılan kursiyerler 
tarla gezisiyle başlayan etkinlikte 
tarladaki ürünleri tanıma fırsatı bul-
du. Atalık tohumun ne olduğu, tohum 
alma yöntemleri, kurutma ve muhafa-

za işlemleri hakkında detaylı bilgiler 
verildi. Katılımcılar domates, sala-
talık, biber ve çilekten tohum alma 
işlemini bizzat deneyimledi. Alınan 
tohumlar önce suda bekletilip süzül-
dü, ardından peçetede kurutulmaya 
bırakıldı. Katılımcılara atalık tohum 
hediye edildi. HABER MERKEZİ

Fatihli doğayla iç içe

İLGİLİ kurum tarafından 2022’de 
yapımına başlanan ve 2023 yılında 
tamamlanması planlanan Millet 
Bahçesi, eksikleriyle 2025 yılında 
Beykoz Belediyesi’ne devredilmişti. 
İBB ve Beykoz Belediyesi’nin ara-
sında imzaladığı yeni ortak hizmet 
protokolüyle birlikte eksiklikler 
giderilerek proje tamamlanacak ve 
bölge halkının kullanımına açılacak. 
Tarihi Beykoz Çayırı’nda düzenlenen 
imza törenine İBB Genel Sekreter 
Yardımcısı Arif Gürkan Alpay, İBB 
Başkan Danışmanı Tonguç Çoban, 
Beykoz Belediye Başkan Vekili 
Özlem Vural Gürzel, CHP Beykoz 

İlçe Başkanı Mahir Taştan ve İlçe 
Yönetimi, Beykoz Belediye Başkan 
Yardımcıları, İBB ve Beykoz Beledi-
ye Meclis Üyeleri, Muhtarlar ve çok 
sayıda mahalle sakini katıldı.

Millet Bahçesi için geri sayım
İstanbul Büyükşehir Belediyesi ve Beykoz Belediyesi, ilçenin simgelerinden olan Tarihi Bey-
koz Çayırı’nı kapsayan “Beykoz Millet Bahçesi” projesi için ortak hizmet protokolü imzaladı
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